

ВІЙНА В ХАРКОВІ ТА ХАРКІВСЬКІЙ ОБЛАСТІ (2022–2025)

Хроніка подій у посиланнях за сьоме півріччя повномасштабної російсько-української війни (1.03.2025–31.08.2025)¹

Загальні матеріали

Андрієвська О. У Харкові 30 пошкоджених житлових будівель підуть під знесення / Олександра Андрієвська // Status Quo. – 18.05.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/18.05.2025/u-xarkovi-30-poskodzenix-zitlovix-budivel-pidut-pid-znesennya>

Понад 12 тисяч будівель у Харкові зазнали руйнувань різного ступеня внаслідок атак РФ.

Бикова Л. На Харківщині за три роки війни спрямували понад чотири мільярди гривень на ЗСУ / Ліза Бикова // Гвара медіа. – 14.03.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/za-tri-roki-vijni-harkivska-ova-spryamuvala-ponad-chotiri-milyardi-griven-na-zsu/>

Веклич А. 96 дітей загинули на Харківщині з початку повномасштабної війни / Анна Веклич // Гвара медіа. – 04.06.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/96-ditej-zaginuli-na-harkivshhini-z-pochatku-povnomasshtabnoï-vijni/>

Гнатишина О. Харківщина опинилася серед лідерів регіонів, де від війни постраждало найбільше дітей : Відомо про 468 постраждалих дітей в Харків. обл. / Олена Гнатишина // Думка. – 12.03.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1741780635-harkivshchina-opinilasya-sered-lideriv-regioniv-de-vid-viyni-postrazhdalo-naybilshe-ditey>

Гнатченко Ю. Скільки жителів Харківщини загинули через підриви на вибухівці з 2022 року / Юлія Гнатченко // Слобід. край. – 12.05.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/news/oblast-online/rozminuvanna-u-harkivskij-oblasti-skilki-vibuhivki-zneskodili-saperi-za-tizden.html>

Загалом від початку бойових дій унаслідок підривів на ВВП у регіоні загинули 104 цивільні особи, ще 290 – отримали поранення.

Збитки екології Харківської області від війни: нарахували уже понад пів трильйона гривень // Kharkiv Today. – 12.03.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/zbytky-vid-viyny-ekolohiyi-kharkivskoyi-oblasti-narakhuvay-uzhe-ponad-piv-tryloyna-hryven>

Кравченко А. Понад 150 мирних жителів загинули під російськими обстрілами в Харківській області з початку року / Андрей Кравченко // Status Quo. – 17.07.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/17.07.2025/ponad-150-mirnix-ziteliv-zaginuli-pid-rosiiskimi-obstrilami-v-xarkivskii-oblasti-z-pocatku-roku>

Кричун Д. У Харкові червень [2025 р.] побив рекорд за кількістю атак з повітря – мер : у червні Харків зазнав більше атак, ніж у будь-який інший місяць повномасштабної війни /

¹ Записи у розділі «Загальні питання» розташовані за абеткою. У «Хроніці подій» у межах кожного дня – за темами: офіційні повідомлення та статистичні матеріали (при їхній наявності), відомості про бойові дії, обстріли Харкова та Харківської області (при наявності у записах назв окремих населених пунктів області – за абеткою цих назв), матеріали про окремих героїв, роботу волонтерів та комунальників, про події на окупованих територіях, інші питання. Тематичний та іменний покажчик до хронологічного покажчика будуть зроблені після створення покажчика за весь період повномасштабної війни після її закінчення.

Дар'я Кричун // Думка. – 01.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1751369356-u-harkovi-cherven-pobiv-rekord-za-kilkistyu-atak-z-povitrya-mer>

Червень став місяцем з найвищою кількістю повітряних атак на Харків: загинули 15 людей, поранено понад 150, включно з 25 дітьми.

Кричун Д. Унаслідок обстрілів Харківської області у 2025 році загинуло 28 цивільних : Із початку 2025 р. на Харківщині поранено 11 дітей / Дар'я Кричун // Думка. – 5.03.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1741186353-unaslidok-obstriliv-harkivskoyi-oblasti-u-2025-rotsi-zaginulo-28-lyudey>

Кричун Д. Через війну докільню Харківщини завдано збитків на понад 527 млрд грн / Дар'я Кричун // Думка. – 04.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/zdorovja/1754313177-cherез-viynu-dovkilliyu-harkivshchini-zavdano-zbitkiv-na-ponad-527-mlrd-grn>

Ларін Ю. ДСНС назвала кількість загиблих і поранених під час війни рятувальників на Харківщині / Юрій Ларін // Думка. – 15.04.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/ekonomika/1744619831-dsns-nazvala-kilkist-zagiblih-i-poranenih-pid-chas-viyni-ryatuvalnikov-na-harkivshchini>

У Харківській області гинули та отримували поранення як пожежні, так і сапери. За час ведення бойових дій загинуло 16 і було поранено 104 рятувальника.

Ларін Ю. На Харківщині з початку війни пошкоджено чи зруйновано 86 тис. об'єктів – ОВА : у Харків. обл. намагаються відновлювати житло та критич. інфраструктуру / Юрій Ларін // Думка. – 24.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/renovation/1753258486-na-harkivshchini-z-pochatku-viyni-poshkodzheno-chi-zruynovano-86-tis-ob-ektiv-ova>

Ларін Ю. У Харкові показали докази російських воєнних злочинів: окупанти вбили вже 2926 людей : Харків. слідчі вилучили з місць обстрілів тисячі уламків, за якими можна визначати причетних до воєн. злочинів / Юрій Ларін // Думка. – 29.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1753797849-u-harkovi-pokazali-dokazi-rosiyskih-voennih-zlochiniv-okupanti-vbili-vzhe-2926-lyudey>

Лісічкіна А. У Харкові росіяни пошкодили майже 9 тисяч будинків – мерія : Харків затвердив програму відновлення пошкодж. житла до 2030 р. / Аліна Лісічкіна // Думка. – 02.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1751460166-u-harkovi-rosiyani-poshkodili-mayzhe-9-tisyach-budinkiv---meriya>

Лісічкіна А. «Це катастрофічні цифри»: Терехов розповів про кількість пошкоджених окупантами шкіл у Харкові : У Харкові окупанти завдали ударів по 63% усього освітнього фонду міста / Аліна Лісічкіна // Думка. – 7.03.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1741336781-tse-katastrofichni-tsifri-terehov-rozpoviv-pro-kilkist-poshkodzhenih-okupantami-shkil-u-harkovi>

Від початку повномасштабного вторгнення в Харкові було пошкоджено 270 комунальних закладів освіти.

Масове ураження історичного ареалу Харкова: що пошкодили останнім часом росіяни // Kharkiv Today. – 5.03.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/masove-urazhennya-istorychnoho-arealu-kharkova-shcho-poshkodyly-ostannim-chasom-rosiyany>

Частково зруйнована пам'ятка архітектури – будівля Інституту гігієни праці на вул. Трінклера, 6. Постраждали будівлі, які сьогодні є корпусами Харківського національного медичного університету, НТУ «ХПІ» та Академії дизайну і мистецтв. На вул. Мироносицькій була повторно уражена пам'ятка архітектури – будівля АТС та

навколишня забудова, представлена історичними об'єктами. Зазнала пошкоджень будівля Харківського літературного музею, окрім того ще 10 пам'яток архітектури і історії та 11 об'єктів культурної спадщини без охоронного статусу. На вул. Клочківській був пошкоджений храм Святителя Пантелеїмона, забудова на вул. Шевченка та вул. Дарвіна, історична забудова Гончарівки. Точна кількість пошкоджених об'єктів ще встановлюється.

Мирошніченко М. На Харківщині через російську агресію постраждали 480 дітей [за три роки повномасштабної війни] / Марія Мирошніченко // Kharkiv Today. – 5.04.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/na-kharkivshchyni-cherez-rosiysku-ahresiyu-postrazhdaly-480-ditey>

Протягом трьох років повномасштабної агресії в Україні постраждали 2479 дітей. Станом на ранок 5 квітня 2025 р. 616 дітей загинули та понад 1863 отримали поранення різного ступеня тяжкості. Найбільше постраждало дітей у таких областях: Донецькій – 636, Харківській – 480, Херсонській – 202, Дніпропетровській – 226, Київській – 136, Запорізькій – 170, Миколаївській – 118, Сумській – 115.

Рибальченко А. На Харківщині загинула 2851 цивільна людина від початку повномасштабного вторгнення / Аріна Рибальченко // Гвара медіа. – 23.04.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/na-harkivshhini-zaginula-2851-czivilna-lyudina-vid-pochatku-povnomashtabnogo-vtorgnennya/>

Скільки харківських школярів залишаються за кордоном // Kharkiv Today. – 29.08.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/skilky-kharkivskykh-shkolyariv-zalyshayutsya-za-kordonom>

Навчатися у змішаному форматі з 1 вересня зможе кожний третій школяр з тих, що перебувають у місті. Цьогоріч до навчання повернуться 95 000 школярів, учитися офлайн у підземних школах та на станціях метрополітену зможуть 17 000 дітей. у місті зараз живуть 56% дітей, це трохи більше 53 000 школярів. Близько 10 000 учнів живуть в інших містах та областях України, проте продовжують навчатися у харківських школах. Усі інші діти перебувають за кордоном – це близько 30 000 дітей.

Скільки шкіл і дитсадочків пошкоджено і зруйновано у Харкові // Kharkiv Today. – 7.03.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/skilky-shkil-i-dytsadochkiv-poshkodzheno-i-zruynovano-u-kharkovi>

За три роки повномасштабної війни росіяни пошкодили 270 закладів освіти.

Терехов повідомив, скільки цінних історичних будівель зруйновано у Харкові // Kharkiv Today. – 8.04.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/terekhov-povidomyv-skilky-tsinnyykh-istorychnyykh-budivel-zruynuvano-u-kharkovi>

Загалом за понад три роки повномасштабної війни у Харкові були пошкоджені понад 100 історичних будівель. Близько половини з них мають дуже серйозні руйнації.

Ткаленко В. Смертність на Харківщині у п'ять разів перевищує народжуваність / Валерія Ткаленко // Слобід. край. – 12.08.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/news/suspilstvo/na-harkivsini-za-piv-roku-pomerlo-u-pat-raziv-bilse-ludej-niz-narodilosa.html>

Цьомик Г. 21 поліцейський з Харківщини загинув з початку повномасштабного вторгнення, понад 500 – поранені / Ганна Цьомик, Дмитро Гребінник // Суспільне Харків. – 10.07.2025. – URL: <https://suspilne.media/kharkiv/1058371-21-policejskij-z-harkivsini-zaginu-v-z-pocatku-povnomashtabnogo-vtorgnenna-ponad-500-poraneni/>

Цьомик Г. Майже пів сотні медиків на Харківщині загинули внаслідок бойових дій з початку повномасштабного вторгнення / Ганна Цьомик, Юлія Пашенко, Лариса Говина // Суспільне : Харків. – 10.07.2025. – URL: <https://suspilne.media/kharkiv/1063129-majze-piv-sotni-medikiv-na-harkivsini-zaginuli-vnaslidok-bojovih-dij-z-pocatku-povnomasstabnogo-vtorgnenna/>

Хроніка подій

1.03.2025

Соболенко А. Втрати Харківщини у лютому 2025 року. Згадуємо загиблих захисників поіменно / А. Соболенко, Марія Солодовнік, Ганна Цьомик // Суспільне : Харків. – 1.03.2025. – URL: <https://suspilne.media/kharkiv/938785-stalo-vidomo-pro-zagibel-vijskovih-z-harkivsini-u-lutomu-2025-roku-zgaduemo-poimenno-2/>

Голощاپова Є. «Здають ті, хто ходить поруч з нами»: боєць тероборони Харкова – про удари 1 березня 2022 року й вирок навіднику / Є. Голощاپова, Д. Гребінник // Суспільне : Харків. – 1.03.2025. – URL: <https://suspilne.media/kharkiv/616083-zdaut-ti-hto-hodit-poruc-z-nami-boec-teroboroni-harkova-pro-udari-1-berezna-2022-roku-j-virok-navidniku/>

Федоркова Т. Харків під ударом дронів: постраждала дитина, на території медзакладу виникла пожежа / Тетяна Федоркова // MediaPort. – 1.03.2025. – URL: <https://mediaport.ua/kharkiv-pid-udarom-droniv-postrazhdala-dytyna-na-terytorii-medzakladu-vynykla-pozhezha/>

Російський агресор 28 лютого 2025 р. завдав щонайменше вісім ударів дронів по Харкову. Найбільше дронів, за попередніми даними, поцілили по центру – Київському та Шевченківському районах. Під удар також потрапив Новобаварський район. Там спалахнув приватний будинок.

Ларін Ю. Армія рф завдала щонайменше 10 ударів по Харкову : У Харкові росіяни масовано застосовують «Шахеда» / Юрій Ларін // Думка. – 1.03.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1740781816-armiya-rf-zavdala-shchonaymenshe-10-udariv-po-harkovu>

Ворог нищить українські книжки: через удари дронами у Харкові постраждали друкарня, книгарні і літмузей // Kharkiv Today. – 1.03.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/cherez-udary-dronamy-u-kharkovi-postrazhdaly-drukarnya-knyharni-i-litmuzey>

Росіяни пошкодили будівлі вишу у Харкові // Kharkiv Today. – 1.03.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/rosiyany-poshkodyly-budivli-vyshu-u-kharkovi>

Внаслідок нічних ударів «шахеда» по Харкову 28 лютого 2025 р. значно постраждали чотири будівлі Національного технічного університету «Харківський політехнічний інститут».

Ільїна К. У Харківській області окупанти вдарили 2 КАБаами по приватних будинках: Кадри з місця : У Золочів. громаді Харківщини зафіксовано 2 авіаудари / Катерина Ільїна // Думка. – 1.03.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1740839542-u-harkivskiy-oblasti-okupanti-vdarili-2-kabami-po-privatnih-budinkah-kadri-z-mistsya>

Ільїна К. Окупанти обстріляли передмістя Куп'янська : Горіла 9-поверхівка / Катерина Ільїна // Думка. – 1.03.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1740828504-okupanti-obstrilyali-peredmistya-kup-yanska-gorila-9-poverhivka>

2.03.2025

Ільїна К. Генштаб заявив про тимчасове затишшя на Харківському напрямку (карта) : Ворог знизив активність наступальних дій в Харків. обл. / Катерина Ільїна // Думка. – 2.03.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1740899929-genshtab-zayaviv-pro-timchasove-zatishshya-na-harkivskomu-napryamku-karta>

Через обстріли росіян на Харківщині сталася пожежа, зруйновані будинки та пошкоджені енергомережі // Kharkiv Today. – 2.03.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/cherez-obstrily-rosiyan-na-kharkivshchyni-stalasya-pozhezha-zruynovani-budynky-ta>

Ільїна К. У центрі Харкова внаслідок російського обстрілу пошкоджено храм : У Пантелеймонів. храмі вибито шибки та пошкоджено стелю / Катерина Ільїна // Думка. – 2.03.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1740916396-u-tsentr-harkova-vnaslidok-rosiyskogo-obstrilu-poshkodzheno-hram>

На Харківщині окупанти завдали пошкоджень ліцею та храму УПЦ // Kharkiv Today. – 2.03.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/cherez-obstrily-rosiyan-poshkodzheni-khram-upts-ta-liey-na-kharkivshchyni>

Внаслідок обстрілів міста Харкова в ніч з 28 лютого на 1 березня 2025 р. було пошкоджено Свято-Пантелеймонівський храм.

Андрієвська О. Удар «Шахеда» по Харкову: пошкоджені супермаркет, житловий комплекс та елітний автосалон (фото наслідків) / Олександра Андрієвська // Status Quo. – 2.03.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/01.03.2025/udar-saxeda-po-xarkovu-poskodzeni-supermarket-zitlovii-kompleks-ta-elitnii-avtosalon-foto-naslidkiv>

Один із нічних ударів «Шахеда» по Харкову припав на центральну частину міста.

Ільїна К. Окупанти 15 разів вгнали з артилерії по селу на Харківщині : У Золочів. громаді Харків. обл. рос. армія розстріляла з артилерії село / Катерина Ільїна // Думка. – 2.03.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1740926403-okupanti-15-raziv-vgatali-z-artileriyi-po-selu-na-harkivshchini>

Дитина та літня жінка зазнали поранень через обстріли Харківщини // Kharkiv Today. – 2.03.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/cherez-obstrily-kharkivshchyny-zaznaly-poranen-khlopchyk-ta-yoho-babusya>

Чергового удару росіяни завдали по Золочівській громаді.

Гнатюк І. Харківський національний медичний університет збирає гроші на ремонт після обстрілу / Ірина Гнатюк // MediaPort. – 2.03.2025. – URL: <https://mediaport.ua/kharkivskyy-natsionalnyy-medychnyy-universytet-zbyraie-hroshi-na-vidnovlennia-navchalnoho-korpusu/>

Ільїна К. У харківському військовому шпиталі провели унікальну реконструкцію обличчя [бійцю із пораненням голови та деформацією обличчя] / Катерина Ільїна // Думка. – 2.03.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1740914613-u-harkivskomu-viyskovomu-shpitali-proveli-unikalnu-rekonstruktsiyu-oblichchya>

3.03.2025

Де росіяни відступили у Харківській області, а де змогли просунутися // Kharkiv Today. – 3.03.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/de-rosiyany-vidstupyly-u-kharkivskiy-oblasti-de-zmohly-prosunutysya>

Ларін Ю. На Харківщині ворог штурмував Вовчанськ і околиці Куп'янська – Генштаб / Юрій Ларін // Думка. – 3.03.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1740980653-na-harkivshchini-vorog-shturmuvav-vovchansk-i-okolitsi-kup-yanska-genshtab>

У Харківській області минулої доби сталося щонайменше чотири атаки.

Ларін Ю. Окупанти дроном «Шахед» вдарили по п'ятиповерхівці в Харкові, є поранені (фоторепортаж) / Юрій Ларін // Думка. – 3.03.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1740979095-okupanti-dronom-shahed-vdarili-po-p-yatipoverhivtsi-v-harkovi-e-poraneni-fotoreportazh>

У Харкові ліквідують наслідки обстрілу житлового кварталу у Київському районі.

У Харківському екопарку внаслідок удару «шахеда» загинули тварини // Kharkiv Today. – 3.03.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/u-kharkivskomu-ekoparku-vnaslidok-vorozhoho-udaru-zahynuly-tvaryny>

У Боровій через дронуву атаку пошкоджена котельня // MediaPort. – 3.03.2025. – URL: <https://mediaport.ua/u-boroviy-cherez-dronovu-ataku-poshkodzhena-kotelnia/>

Гнатюк І. Харківська тропа пам'яті: чому вшанування героїчно загиблих цивільних – на часі / Ірина Гнатюк, Юлія Токар, Марина Верещака // MediaPort. – 3.03.2025. – URL: <https://mediaport.ua/kharkivska-tropa-pam-iati-chomu-vshanuvannia-heroichno-zahyblykhtsyvilnykh-na-chasi/>

ЮНЕСКО у Харкові: як це допоможе врятувати пам'ятки культури? // Kharkiv Today. – 3.03.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/chy-dopomozhe-yunesko-vryatuvaty-pamyatky-kultury-v-kharkovi>

Кричун Д. Харківська «Порцелянова війна» залишилася без «Оскара»: Стрічка про харківських митців боролася за перемогу, але поступилася іншому фільму / Дар'я Кричун // Думка. – 3.03.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/kultura/1740994191-harkivska-portselyanova-viyna-zalishilasya-bez-oskara>

Українська стрічка не здобула нагороди, вона увійшла до фінального списку найкращих документальних фільмів року разом із іноземними стрічками: «Щоденниками чорної скриньки», «Саундтреком до державного перевороту» та «Цукровим тростником».

У Харкові відкрилось «КнигоУкриття»: що це таке // Kharkiv Today. – 3.03.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kultura/u-kharkovi-vidkrylos-knyhoukryttya-shcho-tse-take>

Фірмова книгарня-каварня видавництва Олександра Савчука розташована на вул. Алчевських, 14. Видавництво Савчука засноване 2010 р. в Харкові. Свою місією воно вбачає «повернення з небуття золотих імен української науки, культури та мистецтва». Авторами виданих книг є видатні науковці у царині українознавства: Дмитро Яворницький, Микола Біляшівський, Дмитро Багалій, Стефан Таранушенко, Гнат Хоткевич, Михайло Драган, Павло Жолтовський, брати Данило й Вадим Щербаківські, Леонід Ушкалов, Юрій Шевельов, Володимир Шухевич, Григорій Павлуцький, Василь Дубровський, Мирон Кордуба, Федір Вовк та ін.

4.03.2025

Макєєва М. У лютому на Харківському напрямку в росіян загиблих більше, ніж поранених, – «Хартія». Інфографіка / Марина Макєєва // Цензор.НЕТ. – 4.03.2025. – URL: <https://censor.net/ua/n3539119>

Левченко Д. Біля Загризового та Іванівки на Куп'янському напрямку відбулося два боєзіткнення – Генштаб / Дар'я Левченко // Гвара медіа. – 4.03.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/bilya-zagrizovogo-ta-ivanivki-na-kupyanskomu-napryamku-vidbulosya-dva-boyezitknennya-genshtab/>

Веклич А. У населених пунктах на Куп'янському напрямку росіяни проводять зачистку / Анна Веклич // Гвара медіа. – 4.03.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/u-naselenih-punktah-na-kupyanskomu-napryamku-rosiyani-provodyat-zachistku/>

Росіяни намагаються атакувати на Харківщині на несподіваних ділянках // Kharkiv Today. – 4.03.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/rosiyany-namahayutsya-atakuvaty-na-kharkivshchyni-na-nespodivanykh-dilyankakh>

Російська армія намагається розширити плацдарм на правому березі Осколу та «прощупує» оборону на кордоні в обхід Вовчанська.

Бикова Л. У Харкові внаслідок удару російського дрона призупинив роботу дитячий центр : [Шевченків, р-н] / Ліза Бикова // Гвара медіа. – 4.03.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/u-harkovi-vnaslidok-udaru-rosijskogo-drona-prizupiniv-robotu-dityachij-czentr/>

Лісічкіна А. Окупанти скинули три авіабомби на Дергачівщину / Аліна Лісічкіна // Думка. – 4.03.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1741098380-okupanti-skinuli-tri-aviabombi-na-dergachivshchinu-e-poraneniya>

Веклич А. Росіяни скинули авіабомби на житловий сектор Козачої Лопані: постраждав чоловік / Анна Веклич // Гвара медіа. – 4.03.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/rosiyani-skinuli-aviabombi-na-zhitlovij-sektor-kozachoyi-lopani-postrazhdav-cholovik/>

Лісічкіна А. Покритий золотом: На Богодухівщині презентували скульптуру Христа, створеного з уламків снарядів : Скульптуру виготовили з 20 тисяч артилерійських мін та снарядів, які зібрали в Золочів. та Дергачів. громадах / Аліна Лісічкіна // Думка. – 4.03.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1741089678-pokritiy-zolotom-na-bogoduhivshchini-prezentuvali-skulpturu-hrista-stvorenogo-z-ulamkiv-snaryadiv>

5.03.2025

Кричун Д. Унаслідок обстрілів Харківської області у 2025 році загинуло 28 цивільних : Із початку 2025 р. на Харківщині поранено 11 дітей / Дар'я Кричун // Думка. – 5.03.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1741186353-unaslidok-obstriliv-harkivskoyi-oblasti-u-2025-rotsi-zaginulo-28-lyudey>

Масове ураження історичного ареалу Харкова: що пошкодили останнім часом росіяни // Kharkiv Today. – 5.03.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/masove-urazhennya-istorychnoho-arealu-kharkova-shcho-poshkodyly-ostannim-chasom-rosiyany>

Частково зруйнована пам'ятка архітектури – будівля Інституту гігієни праці на вул. Трінклера, 6. Постраждали будівлі, які сьогодні є корпусами Харківського національного медичного університету, НТУ «ХПІ» та Академії дизайну і мистецтв. На вул. Мироносицькій, де була повторно уражена пам'ятка архітектури – будівля АТС та навколишня забудова, представлена історичними об'єктами. Зазнала пошкоджень будівля Харківського Літературного музею, окрім того ще 10 пам'яток архітектури і історії та

11 об'єктів культурної спадщини без охоронного статусу. На вул. Клочківській був пошкоджений храм Святителя Пантелеймона, забудова на вул. Шевченка та вул. Дарвіна, історична забудова Гончарівки. Точна кількість пошкоджених об'єктів ще встановлюється.

Ільїна К. Щомісяця Харківщина вносить до Реєстру пошкодженого та знищеного майна щонайменше 800 нових об'єктів / Катерина Ільїна // Думка. – 5.03.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1741091086-shchomisyatsya-harkivshchina-vnosit-do-reestru-poshkodzhеноgo-ta-znishchenого-mayna-shchonaymenshe-800-novih-ob-ektiv>

Гнатишина О. Генштаб назвав населені пункти, які РФ атакувала на Харківщині 5 березня : Укр. оборонці успішно зупинили ворожі штурми в Харків. обл. / Олена Гнатишина // Думка. – 5.03.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1741184210-genshtab-nazvav-naseleni-punkti-yaki-rf-atakuvala-na-harkivshchini-5-bereznia>

ЗСУ змогли відкинути росіян у Харківській області // Kharkiv Today. – 5.03.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/zsu-zmohly-vidkynuty-rosiyan-u-kharkivskiy-oblasti>
Сили оборони зачистили близько кілометра території.

Російський безпілотник ударив по харківському підприємству, пошкодив депо // Kharkiv Today. – 5.03.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/rosiyskyy-bezpilotnyk-vluchyv-po-kharkivskomu-pidpryyemstvu-ta-poshkodyv-depo>
Внаслідок «прильоту» по Немаїшлянському району пошкоджено будівлю підприємства, вибиті шибки. Вибуховою хвилею нанесено ушкодження двом тролейбусам.

Русінко Б. Рашисти вдарили безпілотником «Молнія» по центру Харкова : [Основ'ян. р-н] / Богдан Русінко // Цензор.НЕТ. – 5.03.2025. – URL: <https://censor.net/ua/n3539381>

Кравченко А. За лютий РФ скинула на Золочів та околиці 87 КАБів / Андрій Кравченко // Status Quo. – 5.03.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/05.03.2025/za-lyutii-rf-skinula-na-zolociv-ta-okolici-87-kabiv>

У Козачій Лопані від авіаудару поранено цивільного // MediaPort. – 5.03.2025. – URL: <https://mediaport.ua/u-kozachiy-lopani-vid-aviaudaru-poraneno-tsyvilnoho/>

Гранти від 100 тис. грн: ветеранів Харківщини запрошують на бізнес-навчання // MediaPort. – 5.03.2025. – URL: <https://mediaport.ua/hranty-vid-100-tys-hrn-veteraniv-kharkivshchyny-zaproshuiut-na-biznes-navchannia/>

Харків підписав меморандум із європейським забудовником // Kharkiv Today. – 5.03.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/kharkiv-pidpysav-memorandum-iz-yevropeyskym-zabudovnykom>

У місті за три роки повномасштабної війни пошкоджені понад 8000 будинків. Нідерландська компанія уже допомагає Харкову і може створювати соціальне житло.

Кравченко А. У Харкові з'явилися величезні квіти та інші арт-об'єкти: фоторепортаж / Андрій Кравченко // Status Quo. – 5.03.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/05.03.2025/u-xarkovi-zyavilisya-velicezni-kviti-ta-insi-art-objekti-fotoreportaz>

Макєєва М. Ворог намагається перекинути сили на західний берег річки Оскіл, не полишає спроб взяти під контроль міста Торецьк та Часів Яр, – ОСУВ «Хортиця» / Марина Макєєва // Цензор.НЕТ. – 6.03.2025. – URL: <https://censor.net/ua/n3539573>

Ларін Ю. Атака на Вовчанськ: Генштаб повідомив про бої в Харківській області / Юрій Ларін // Думка. – 6.03.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1741237301-ataka-na-vovchansk-genshtab-povidomiv-pro-boyi-v-harkivskiy-oblasti>

Російський дрон влучив у багатоповерхівку в Харкові: фото і відео наслідків // MediaPort. – 6.03.2025. – URL: <https://mediaport.ua/rosiyskyy-dron-vluchyv-u-bahatopoverkhivku-v-kharkovi-foto-i-video-naslidkiv/>

Окупанти вночі 6 березня 2025 р. атакували безпілотником Салтівський район Харкова.

Макєєва М. Росіяни зранку вдарили по Слатиному на Харківщині: загинув місцевий мешканець. Фоторепортаж / Марина Макєєва // Цензор.НЕТ. – 6.03.2025. – URL: <https://censor.net/ua/p3539559>

7.03.2025

Лісічкіна А. «Це катастрофічні цифри»: Терехов розповів про кількість пошкоджених окупантами шкіл у Харкові : У Харкові окупанти завдали ударів по 63% усього освіт. фонду міста / Аліна Лісічкіна // Думка. – 7.03.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1741336781-tse-katastrofichni-tsifri-terehov-rozpoviv-pro-kilkist-poshkodzhenih-okupantami-shkil-u-harkovi>

Скільки шкіл і дитсадочків пошкоджено і зруйновано у Харкові // Kharkiv Today. – 7.03.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/skilky-shkil-i-dytsadochkiv-poshkodzheni-i-zruynovano-u-kharkovi>

За три роки повномасштабної війни росіяни пошкодили 270 закладів освіти.

Кричун Д. Прикордонники показали, як «аналогів нет» горить на Харківщині : На Харківщині знищили рідкісну російську техніку: «Солнцепьок» та «Вітязь» стали брухтом / Дар'я Кричун // Думка. – 7.03.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1741335919-prikordonniki-pokazali-yak-analogiv-net-gorit-na-harkivshchini>

Гнатишина О. Генштаб назвав локації, які ворог намагався атакувати протягом дня на Харківщині / Олена Гнатишина // Думка. – 7.03.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1741357854-genshtab-nazvav-lokatsiyi-yaki-vorog-namagavsya-atakuvati-protyagom-dnya-na-harkivshchini>

ЗСУ відбили дві атаки в районі Вовчанська на Харківському напрямку.

Ларін Ю. Окупанти завдали ракетного удару по Харкову : [Київ. р-н] / Юрій Ларін // Думка. – 7.03.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1741322764-okupanti-zavdali-raketnogo-udaru-po-harkovu>

Кричун Д. У Харкові 7 березня пошкоджено гаражі, автівки та 45 будинків / Дар'я Кричун // Думка. – 7.03.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1741331070-u-harkovi-poshkodzheni-45-budinkiv-garazhi-ta-avtivki>

Вранці 7 березня 2025 р. росіяни вдарили по об'єкту критичної інфраструктури в Київському районі Харкова. Врятовано вісьмох людей, п'ятеро постраждалих.

Кричун Д. Росіяни вдруге за день вдарили по Харкову : рос. БПЛА влучив по підприємству в Слобід. р-ні / Дар'я Кричун // Думка. – 7.03.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1741341124-rosiyani-vdruge-za-den-vdarili-po-harkovu>

Лісічкіна А. Армія рф обстріляла склад в Харкові: Прокуратура опублікувала кадри руйнувань. Росіяни вдарили «Молнією» по Харкову вдень 7 березня : [Слобід. р-н] / Аліна Лісічкіна // Думка. – 7.03.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1741349324-armiya-rf-obstrilyala-skladi-v-harkovi-prokuratura-opublikovala-kadri-ruynuvan>

Лісічкіна А. Окупанти скинули чотири авіабомби на Золочівщину за 10 хвилин: Що відомо : У Харків. обл. під обстрілом рос. армії була Золочів. громада / Аліна Лісічкіна // Думка. – 7.03.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1741362200-okupanti-skinuli-chotiri-aviabombi-na-zolochivshchinu-za-10-hvilin-shcho-vidomo>

Диверсанти-підлітки на замовлення російських спецслужб вчинили підпали на Харківщині // Kharkiv Today. – 7.03.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/sbu-zatrymala-dyversantiv-pidlitkiv-z-kharkivshchyny>

8.03.2025

Росіяни знищили м'ясокомбінат на Харківщині – загинули троє людей : [у Богодухові] // Kharkiv Today. – 8.03.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/rosiyany-znyshchyly-myasokombinat-na-kharkivshchyni-zahynuly-troye-lyudey>

Росіяни вбили мирного мешканця на Харківщині : [ворог вдарив артилерією по Ківшарівці Куп'ян. р-ну] // Kharkiv Today. – 8.03.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/rosiyany-vbyly-myvernoho-meshkantsya-na-kharkivshchyni>

У Харкові на хвилину зупинили транспорт для вшанування полеглих захисниць // Kharkiv Today. – 8.03.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/u-kharkovi-vshanuvaly-polehlykh-zakhysnyts>

Акція «Вшануй» відбулась на площі Свободи у Харкові.

На війні загинув випускник харківського вишу : Тімуру Полякову був 21 рік // Kharkiv Today. – 8.03.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/na-fronti-zahynuv-vypusknyk-kharkivskoho-vyshu>

Тімур Поляков – випускник гуманітарно-правового факультету Харківського авіаційного інституту 2024 р.

Нардепка із Харкова стала офіцером запасу // Kharkiv Today. – 8.03.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/kharkivska-nardepka-stala-ofitserom-zapasu>

Народна депутатка Марія Мезенцева закінчила військову кафедру під час війни й стала офіцером запасу. Вона є дружиною командира 429-го окремого полку безпілотних систем «Ахіллеса» Юрія Федоренка. У 2011 р. закінчила Харківський національний університет імені В. Н. Каразіна за спеціальностями «міжнародні економічні відносини» та «референт-перекладач з англійської мови».

Левченко Д. У Печенігах внаслідок обстрілу постраждав чоловік / Дар'я Левченко // Гвара медіа. – 8.03.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/u-pechenigah-vnaslidok-obstrilu-postrazhdav-cholovik/>

Андрієвська О. У Харкові проживають 206 тисяч переселенців / Олександра Андрієвська // Status Quo. – 8.03.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/08.03.2025/u-xarkovi-prozivayut-206-tisyac-pereselenciv>

Ільїна К. У Харкові відкрили фотовиставку про жінок під час війни : Фотовиставку можна побачити біля оперного театру / Катерина Ільїна // Думка. – 8.03.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/kultura/1741440350-u-harkovi-vidkrili-fotovistavku-pro-zhinok-pid-chas-viyni>

У Харкові вимагають демонтувати скульптуру дружби народів // Kharkiv Today. – 8.03.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/aktyvisty-vkotre-vymahayut-prybraty-symvol-druzhby-rosiyskoho-ta-ukrayinskoho-narodiv>

Символ «дружби» українського та російського народів встановлений на Харківському мосту.

«Дрони, а не вазони»: харків'янки провели акцію до Дня боротьби за права жінок // Kharkiv Today. – 8.03.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/drony-ne-vazoni-kharkivyanek-provely-aktsiyu-do-dnya-borotby-za-prava-zhinok>

Учасники та учасниці акції пройшли вздовж Сумської від майдану Свободи до ХНАТОБу. На інсталяціях квітів і букетів, встановлених в центрі Харкова, вони розміщували плакати та наліпки такого змісту: «Дрони, а не вазони», «Турнікет, а не букет», «Донат, а не святковий плакат».

9.03.2025

Дашківська І. Окупанти безуспішно атакували в районі Вовчанська та Петро-Іванівки, – ОТУ «Харків» / Ірина Дашківська // Цензор.НЕТ. – 9.03.2025. – URL: <https://censor.net/ua/n3540117>

Макєєва М. Через нелюдські умови на власних позиціях російська піхота здається в полон на Харківському напрямку, – НГУ «Хартія» / Марина Макєєва // Цензор.НЕТ. – 9.03.2025. – URL: <https://censor.net/ua/n3540114>

Ільїна К. «Нас відправляють на забій»: Рос. військовополонені розповіли, як воювали на Харківщині : Харків. бригада «Хартія» взяла в полон трьох росіян / Катерина Ільїна // Думка. – 9.03.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1741531426-nas-vidpravlyayut-na-zabiy-rosiyski-viyskovopoloneni-rozpovili-yak-voyuvali-na-harkivshchini>

Джума Н. Вночі росіяни атакували Балаклію: пошкоджено заклад освіти, будинки, адмінбудівлі, лікарню й кафе. Фоторепортаж / Наталя Джума // Цензор.НЕТ. – 9.03.2025. – URL: <https://censor.net/ua/p3540104>

Джума Н. Окупанти вбили двох людей в Івашках на Харківщині, важко поранено чоловіка : [Золочів. громада] / Наталя Джума // Цензор.НЕТ. – 9.03.2025. – URL: <https://censor.net/ua/n3540148>

Гергелюк О. У лютому росіяни завдали 4,5 тисячі ударів по Куп'янській громаді, – МВА / Ольга Гергелюк // Цензор.НЕТ. – 9.03.2025. – URL: <https://censor.net/ua/n3540167>

Ільїна К. Готували операцію місяць: До Куп'янська вдалося доставити гуманітарну допомогу / Катерина Ільїна // Думка. – 9.03.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1741535436-gotuvai-operatsiyu-misyats-do-kup-yanska-vdalosya-dopraviti-gumanitarnu-dopomogu>

Ільїна К. В Італії виставили книгу про Шевченка, яку витягли з-під завалів ліцею на Харківщині. Книгу врятували з-під руїн навчального закладу в Лозовій : [книгу знайшли під завалами Лозів. ліцею № 8] / Катерина Ільїна // Думка. – 9.03.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/kultura/1741514427-v-italiyi-vistavili-knigu-pro-shevchenka-yakuvityagli-z-pid-zavaliv-litseyu-na-harkivshchini>

10.03.2025

Кричун Д. М'ясні штурми РФ під Куп'янськом дозволили їм просунутися на 1,5 км за місяць – Машовець : На Куп'ян. напрямку росіяни мали успіх біля річки Оскіл / Дар'я Кричун // Думка. – 10.03.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1741596600-m-yasni-shturmi-rf-pid-kup-yanskom-dozvolili-yim-prosunutisya-na-1-5-km-za-misyats-mashovets>

Макєєва М. Сили Оборони відновили положення біля Синьківки та Бурлацького, – DeepState. Мапи / Марина Макєєва // Цензор.НЕТ. – 10.03.2025. – URL: <https://censor.net/ua/n3540252>

Окупанти обстрілювали підприємства у Харківській області // Kharkiv Today. – 10.03.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/okupanty-obstrilyuvaly-pidpryyemstva-u-kharkivskiy-oblasti>

Ларін Ю. На Харківщині росіяни з літаків бомбили п'ять населених пунктів (карта) : У Харківській області за минулу добу окупанти провели 10 штурмів / Юрій Ларін // Думка. – 10.03.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1741587181-na-harkivshchini-rosiyani-z-litakiv-bombili-p-yat-naselenih-punktiv-karta>

Окупанти з авіації обстріляли населені пункти Борова, Козача Лопань, Прудянка, Слатине, Вовчанські Хутори Харківської області.

Лісічкіна А. На Харківщині росіяни втретє за добу обстріляли село: Що відомо : У Золочів. громаді окупанти обстріляли с. Івашки / Аліна Лісічкіна // Думка. – 10.03.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1741601880-na-harkivshchini-rosiyani-vtrete-za-dobu-obstrilyali-selo-shcho-vidomo>

Російський агресор вдарив по Козачій Лопані, пошкоджено будинок // MediaPort. – 10.03.2025. – URL: <https://mediaport.ua/rosiyskyy-ahresor-vdaryv-po-kozachiy-lopani-poshkodzheno-budynok/>

Росіяни мінують села на Харківщині – від вибухівки загинули троє людей // Kharkiv Today. – 10.03.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/troye-lyudey-pidirvalysya-na-mini-yaku-rosiyany-skynuly-z-dona-na-kharkivshchyni>

11.03.2025

Ларін Ю. Немічев розповів, хто перший у 2022 році видав зброю добровольцям у Харкові : Харків. добровольці, які зрештою об'єдналися в підрозділ «Кракен», першу зброю отримали 24 лют. 2022 р. / Юрій Ларін // Думка. – 11.03.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1741691286-nemichev-rozpoviv-hto-pershii-u-2022-rotsi-vidav-zbroyu-dobrovoltzyam-u-harkovi>

Ларін Ю. У «Кракені» назвали ТОП-3 кращих військових підрозділи, два з них – харківські : Харків. підрозділ ГУР МОУ «Кракен» воював пліч-о-пліч з багатьма бригадами Сил оборони України / Юрій Ларін // Думка. – 11.03.2025. – URL:

<https://dumka.media/ukr/war/1741692522-u-krakeni-nazvali-top-3-krashchih-viyskovih-pidrozdili-dva-z-nih-harkivski>

Кричун Д. Росіяни за добу штурмували під Куп'янськом 40 разів – Генштаб : На Харків. напрямку рос. авіація била по Гоптівці, Ветеринарному та Козачій Лопані / Дар'я Кричун // Думка. – 11.03.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1741704147-rosiyani-za-dobu-shтурмували-pid-kup-yanskom-40-raziv-genshtab>

Російський агресор завдав дренового удару по Балаклії, постраждав цивільний // MediaPort. – 11.03.2025. – URL: <https://mediaport.ua/rosiyskyy-ahresor-zavdav-dronovoho-udaru-po-balaklii-postrazhdav-tsyvilnyy/>

Кравченко А. РФ завдала авіаударів по Козачій Лопані / Андрій Кравченко // Status Quo. – 11.03.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/11.03.2025/rf-zavdala-aviaudariv-po-kozacii-lopani>

Кравченко А. РФ кілька разів за добу обстріляла Куп'янський район (фото) / Андрій Кравченко // Status Quo. – 11.03.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/11.03.2025/rf-kilka-raziv-za-dobu-obstrilyala-kupyanskii-raion-foto>

Ларін Ю. ОТУ «Харків» перед наступом рф у травні 2024 року запевняло, що укриття збудовані і є кількісна перевага ЗСУ – Немічев : У Харків. обл. не встигли збудувати укриття до травня 2024 р., коли рф повторно перейшла кордон / Юрій Ларін // Думка. – 11.03.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1741694640-otu-harkiv-pered-nastupom-rf-u-travni-2024-roku-zapevnyalo-shcho-ukrittya-zbudovani-i-e-kilkisna-perevaga-zsu-nemichev>

Джума Н. Масове поховання в Ізюмі: Ідентифіковано 402 особи, 22 людини залишаються невідомими / Наталя Джума // Цензор.НЕТ. – 11.03.2025. – URL: <https://censor.net/ua/n3540465>

12.03.2025

Гнатишина О. Харківщина опинилася серед лідерів регіонів, де від війни постраждало найбільше дітей : Відомо про 468 постраждалих дітей в Харків. обл. / Олена Гнатишина // Думка. – 12.03.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1741780635-harkivshchina-opinilasya-sered-lideriv-regioniv-de-vid-viyni-postrazhdalo-naybilshe-ditey>

У день переговорів росіяни проводили інтенсивний наступ на Куп'янському напрямку // Kharkiv Today. – 12.03.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/u-den-perehovoriv-rosiyany-provodyly-intensyvnyy-nastup-na-kupyanskomu-napryamku>

Азаров Д. У Харківській області окупанти атакували 6 разів, втративши майже 100 осіб / Денис Азаров // Status Quo. – 12.03.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/12.03.2025/u-xarkivskii-oblasti-okupanti-atakuvali-6-raziv-vtrativsi-maize-100-osib>

Грицишин О. Росіяни атакували «шахедом» Харків, – мер (оновлено) / Остап Грицишин // Цензор.НЕТ. – 12.03.2025. – URL: <https://censor.net/ua/n3540631>

У Шевченківському району міста пошкоджені приватні будинки.

Двигун російського безпілотної вправ просто у будинок у Харкові : [Шевченків. р-н] // Kharkiv Today. – 12.03.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/dvyhun-rosiyskoho-bezpilotnyka-vpav-prosto-u-budynok-u-kharkovi>

Дашківська І. Рашисти безуспішно атакували в районі Вовчанська та Глибокого, – ОТУ «Харків» / Ірина Дашківська // Цензор.НЕТ. – 12.03.2025. – URL: <https://censor.net/ua/n3540694>

Гергелюк О. Росіяни атакували дроном Куп'янськ, поранено чоловіка. Фото / Ольга Гергелюк // Цензор.НЕТ. – 12.03.2025. – URL: <https://censor.net/ua/p3540769>

Збитки екології Харківської області від війни: нарахували уже понад пів трильйона гривень // Kharkiv Today. – 12.03.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/zbytky-vid-viyny-ekolohiyi-kharkivskoyi-oblasti-narakuvaly-uzhe-ponad-piv-tryloyna-hryven>

13.03.2025

Кричун Д. Генштаб назвав населені пункти на Харківщині, де штурмують війська РФ / Дар'я Кричун // Думка. – 13.03.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1741876122-genshtab-nazvav-naseleni-punkti-na-harkivshchini-de-shturmuyut-viyska-rf>

Лісічкіна А. Сили оборони відбили дві російські атаки під Вовчанськом – ОТУ / Аліна Лісічкіна // Думка. – 13.03.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1741857075-sili-oboroni-vidbili-dvi-rosiyski-ataki-pid-vovchanskom---otu>

Русінко Б. Рашисти активізувалися на Куп'янському напрямку, – ДПСУ / Богдан Русінко // Цензор.НЕТ. – 13.03.2025. – URL: <https://censor.net/ua/n3540903>

Єгорова В. Війська РФ перетнули річку Оскіл та перекидають сили через замерзлу водойму, – ОСУВ «Хортиця» / Валерія Єгорова // Цензор.НЕТ. – 13.03.2025. – URL: <https://censor.net/ua/n3540907>

Росіянин вбив свого командира та здався у полон «Хартії» // Kharkiv Today. – 13.03.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/rosiyanyn-vbyv-svooho-komandira-ta-zdavsa-u-polon-khartiyi>

Азаров Д. Харків під атакою безпілотної (оновлюється) / Денис Азаров // Status Quo. – 13.03.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/13.03.2025/xarkiv-pid-atakoyu-bezpilotnikov-onovlyujetsya>

Удари «шахедами» сталися в Новобаварському районі.

Кричун Д. Росіяни вдарили по підприємству в Чугуєві / Дар'я Кричун // Думка. – 13.03.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1741846144-vorog-atakuvav-izyumshchinu-ta-chuguyiv-e-zagibli-ta-ruynuvannya>

Кравченко А. З осені в Куп'янську громаду не могли доставити гуманітарку / Андрій Кравченко // Status Quo. – 13.03.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/13.03.2025/z-oseni-do-kupyanskoyi-gromadi-ne-mogli-dostaviti-gumanitarku>

Кричун Д. РФ завдала довіллію Харківщині збитків на понад 500 млрд грн / Дар'я Кричун // Думка. – 13.03.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1741858040-rf-zavdala-dovkilliyu-harkivshchini-zbitkiv-na-ponad-500-mlrd-grn>

Відомий телеведучий показав, як на Харківщині рятують тварин від війни // Kharkiv Today. – 13.03.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/andriy-bidnyakov-pokazav-yak-ryatuyut-tvaryn-na-kharkivshchyni>

Харківським театрам виплатили заборгованість по зарплаті // Kharkiv Today. – 13.03.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kultura/kharkivskym-teatram-vyplatyly-zaborhovanist-po-zarplati>

14.03.2025

Русінко Б. 3 ОШБр стає Третім Армійським Корпусом під командуванням Білецького. Відео / Богдан Русінко // Цензор.НЕТ. – 14.03.2025. – URL: <https://censor.net/ua/v3541180>

Досвід «Хартії» стане основою нового корпусу Національної гвардії України // Kharkiv Today. – 14.03.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/dosvid-khartiyyi-stane-osnovoyu-novoho-korpusu-natsionalnoyi-hvardiyyi-ukrayiny>

Сушкова В. Сирський відвідав позиції бійців «Хартії» на Харківському напрямку: Ворог не припиняє спроб штурмів. Фото / Валерія Сушкова // Цензор.НЕТ. – 14.03.2025. – URL: <https://censor.net/ua/p3541185>

Кричун Д. Контратаки ЗСУ змусили росіян відступити від траси Дворічна-Куп'янськ – Машовець : Експерт прокоментував ситуацію у Дворічній, Западному, Фіголівці та Кругляківці / Дар'я Кричун // Думка. – 14.03.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1741937581-kontrataki-zsu-zmusili-rosiyan-vidstupiti-vid-trasi-dvorichna-kup-yansk-mashovets>

ЗСУ відкинула ворога на Харківщині: де саме // Kharkiv Today. – 14.03.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/zsu-vidkynula-voroha-na-kharkivshchyni-de-same>
Сили оборони «підрізали» захоплений плацдарм росіян на правобережжі Осколу.

Макєєва М. Сили оборони відкинули ворога з Фіголівки на Харківщині, – DeepState. Мапи / Марина Макєєва // Цензор.НЕТ. – 14.03.2025. – URL: <https://censor.net/ua/n3541102>

Левченко Д. Росіяни біля Вовчанська використовують підземні комунікації для накопичення сил – ОТУ «Харків» / Дар'я Левченко // Гвара медіа. – 14.03.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/rosiyani-bilya-vovchanska-vikoristovuyut-pidzemni-komunikacziy-dlya-nakopichennya-sil-otu-harkiv/>

Макєєва М. Опівночі ворог вдарив по лікарні в Золочеві, постраждала співробітниця бригади екстреної допомоги. Фото / Марина Макєєва // Цензор.НЕТ. – 14.03.2025. – URL: <https://censor.net/ua/p3541071>

Кричун Д. У Золочеві росіяни вдруге вдарили по лікарні, коли її гасили рятувальники / Дар'я Кричун // Думка. – 14.03.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1741940531-u-zolochevi-rosiyani-vdruge-vdarili-po-likarni-koli-yiyi-gasili-ryatuvalniki>

Бикова Л. На Харківщині за три роки війни спрямували понад чотири мільярди гривень на ЗСУ / Ліза Бикова // Гвара медіа. – 14.03.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/za-tri-roki-vijni-harkivska-ova-spryamuvala-ponad-chotiri-milyardi-griven-na-zsu/>

Русінко Б. Затримано жінку, причетну до теракту на Харківщині, під час якого загинув 15-річний агент РФ та військовий, – СБУ. Фоторепортаж / Богдан Русінко // Цензор.НЕТ. – 14.03.2025. – URL: <https://censor.net/ua/p3541090>

У Харківській області шпигуни під виглядом зооволонтерів збирали інформацію про ЗСУ // Kharkiv Today. – 14.03.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/u-peredmisti-kharkova-shpyhuny-pid-vyhyadom-volonteriv-zbyraly-informatsiyu-pro-zsu>

15.03.2025

Дронарі «Ахіллеса» знищили чотири російські системи «Панцир» вартістю 56 мільйонів доларів // Kharkiv Today. – 15.03.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/chotyry-vorozhykh-systemy-vartistyu-56-milyoniv-dolariv-znyshchyly-zakhysnyky>

Андрієвська О. РФ вдарила Шахедами по школі в Харківській області: на місці прильоту величезна пожежа : [Богодухів] / Олександра Андрієвська // Status Quo. – 15.03.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/15.03.2025/rf-vdarila-saxedami-po-skoli-v-xarkivskii-oblasti-na-misci-prilyotu-velicezna-pozeza>

Макєєва М. На Харківщині ворог двічі атакував рятувальників під час гасіння пожежі. Фоторепортаж : [Богодухів] / Марина Макєєва // Цензор.НЕТ. – 15.03.2025. – URL: <https://censor.net/ua/p3541303>

Дашківська І. Наслідки ворожих ударів по Івашках та Богодухову: є постраждалі, пошкоджено цивільну інфраструктуру. Фоторепортаж / Ірина Дашківська // Цензор.НЕТ. – 15.03.2025. – URL: <https://censor.net/ua/p3541337>

Веклич А. 50 дітей з родин загиблих військових [Харківщини] поїхали на відпочинок до Латвії / Анна Веклич // Гвара медіа. – 15.03.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/50-ditej-z-rodin-zagiblih-vijskovih-poyihali-na-vidpochinok-do-latviyi/>

16.03.2025

Ларін Ю. Генштаб показав, де армія рф намагається прорвати оборони ЗСУ в Харківській області : У Харків. обл. протягом минулої доби відбили 12 рос. атак / Юрій Ларін // Думка. – 16.03.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1742107230-genshtab-pokazav-de-armiya-rf-namagaetsya-prorvati-oboroni-zsu-v-harkivskiy-oblasti>

На Харківщині російська окупаційна армія тисне в районі Вовчанська та Борової.

Росіяни випустили чотири авіабомби по селу на Харківщині : [Золочів] // Kharkiv Today. – 16.03.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/chotyry-kaby-vypustily-rosiyany-po-selu-na-kharkivshchyni>

Дашківська І. Рашисти атакували дронами Ізюм: загинула жінка, серед поранених – 17-річні хлопці. Фоторепортаж / Ірина Дашківська // Цензор.НЕТ. – 16.03.2025. – URL: <https://censor.net/ua/p3541413>

Карпенко Л. Росіяни обстріляли Куп'янщину: 4 людей поранені, зруйновано будинок / Леся Карпенко // Цензор.НЕТ. – 16.03.2025. – URL: <https://censor.net/ua/n3541469>

Ільїна К. Ворог завдав авіаудару по Удах – Генштаб / Катерина Ільїна // Думка. – 16.03.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1742134140-vorog-zavdav-aviaudaru-po-udah---genshtab>

У Харкові вшанували жертв авіаудару по Драмтеатру у Маріуполі // Kharkiv Today. – 16.03.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/kharkivski-aktory-vshanuvaly-zhertv-aviaudaru-po-dramteatru-u-mariupoli>

У харківських театрах вшанували жертв авіаудару російської армії по Донецькому академічному обласному драматичному театру в Маріуполі, що стався 16 березня 2022 року.

17.03.2025

Лісічкіна А. На Харківщині армія росії штурмувала позицій ЗСУ вісім разів – Генштаб : Армія рф продовжує наступати на Харків. та Куп'ян. напрямках / Аліна Лісічкіна // Думка. – 17.03.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1742222847-na-harkivshchini-armiya-rosiyyi-shturmuvala-pozitsiy-zsu-visim-raziv---genshtab>

Карпенко Л. Нова тактика форсування р. Оскіл окупантами: тепер піхоту супроводжують дрони, – ОТУ «Харків» / Леся Карпенко // Цензор.НЕТ. – 17.03.2025. – URL: <https://censor.net/ua/n3541697>

Карпенко Л. Росіяни атакували 2 села Богодухівського району на Харківщині: поранено жінку, пошкоджено будинки / Леся Карпенко // Цензор.НЕТ. – 17.03.2025. – URL: <https://censor.net/ua/n3541693>

Кричун Д. Атака на поля та луки в Золочівській громаді: Росіяни скинули три КАБ на Харківщині / Дар'я Кричун // Думка. – 17.03.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1742224436-ataka-na-polya-ta-luki-v-zolochivskiy-gromadi-rosiyani-skinuli-tri-kab-na-harkivshchini>

Макєєва М. Вночі ворог поцілив у цивільне підприємство на Харківщині / Марина Макєєва // Цензор.НЕТ. – 17.03.2025. – URL: <https://censor.net/ua/n3541512>
У ніч проти 17 березня 2025 р. росіяни поцілили у цивільне підприємство у селі Кам'яна Яруга Чугуївського району.

Левченко Д. «Моя мотивація – помста за брата»: перші рекрути контракту 18–24 почали підготовку в 92 бригаді на Харківщині – фото / Дар'я Левченко // Гвара медіа. – 17.03.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/moya-motivacziya-pomsta-za-brata-persh-rekruti-kontraktu-18-24-pochali-pidgotovku-v-92-brigadi-na-harkivshhini-foto/>

Андрієвська О. У Харкові почали висаджувати квіти / Олександра Андрієвська // Status Quo. – 17.03.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/17.03.2025/u-xarkovi-pocali-visadzuvati-kviti>

Терехов: «Це є своєрідним психологічним розвантаженням для людей та військових: бачачи клумби, люди розуміють, що життя триває».

Скількох дітей завербували росіяни у Харківській області // Kharkiv Today. – 17.03.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/skilkokh-ditey-zaverbuvaly-rosiyany-u-kharkivskiy-oblasti>
Росіяни втемну використовують дітей для скоєння терактів та вербують для виконання підривів у Харкові та області. На даний момент відомо про 24 дитини, які виконували завдання на замовлення російських спецслужб.

18.03.2025

Куліш П. «У росіян одна тактика – кліщі, оточити, котел»: як українські військові зупиняють РФ на Куп'янському напрямку / Поліна Куліш // Гвара медіа. – 18.03.2025. –

URL: <https://gwaramedia.com/u-rosiyan-odna-taktika-klisshi-otochiti-kotel-yak-ukrayinski-vijskovi-zupinyayut-rf-na-kupyanskomu-napryamku/>

Макєєва М. Ворог намагається розширити плацдарм на правому березі Осколу, – командир батальйону «Ахіллес» 92 ОШБр Федоренко / Марина Макєєва // Цензор.НЕТ. – 18.03.2025. – URL: <https://censor.net/ua/n3541768>

Макєєва М. Наслідки ворожих обстрілів Харківщини: постраждали дві людини / Марина Макєєва // Цензор.НЕТ. – 18.03.2025. – URL: <https://censor.net/ua/p3541747>
Минулої доби, 17 березня 2025 р., російські загарбники атакували Куп'янський, Богодухівський, Харківський, Ізюмський та Чугуївський райони КАБами, FPV-дронами, БпЛА та з РСЗВ.

Кравченко А. РФ вдарила по ліцею в Харківській області, який відбудували вже під час війни: укриття вціліло : [Балаклія] / Андрій Кравченко // Status Quo. – 18.03.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/18.03.2025/rf-vdarila-po-liceyu-v-xarkivskii-oblasti-yakii-vidbuduvali-vze-pid-cas-viini-ukrittya-vcililo>

Кравченко А. РФ вдарила по підприємствам в Харківській області : [Золочів; сел. Приколотне Куп'ян. р-ну; Харків. р-н] / Андрій Кравченко // Status Quo. – 18.03.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/18.03.2025/rf-vdarila-po-pidприємstvam-v-xarkivskii-oblasti>

Гергелюк О. Окупанти вдарили дроном по цивільному авто на Куп'янщині, одна людина загинула, ще чотири – поранені, фоторепортаж (оновлено) / Ольга Гергелюк // Цензор.НЕТ. – 18.03.2025. – URL: <https://censor.net/ua/n3541870>

Веклич А. РФ дронами знищила нафтопереробний завод під Харковом : [Мерефа] / Анна Веклич // Гвара медіа. – 18.03.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/rf-dronami-znishhila-naftopererobnij-zavod-pid-harkovom/>

19.03.2025

Ларін Ю. На Харківщині ворог атакує в напрямку Вовчанська, Куп'янська та Борової: Що відомо : У Харків. обл. відбили щонайменше 15 атак протягом минулої доби / Юрій Ларін // Думка. – 19.03.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1742361023-na-harkivshchini-vorog-atakue-v-napryamku-vovchanska-kup-yanska-ta-borovoyi-shcho-vidomo>

Лісічкіна А. На Куп'янщині внаслідок російського обстрілу загорілася адмінбудівля – ОВА : У Харків. обл ворог обстріляв з авіації Куп'янськ 19 березня / Аліна Лісічкіна // Думка. – 19.03.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1742397100-na-kup-yanshchini-vnaslidok-rosiyskogo-obstrilu-zagorilasya-adminbudivlya-ova>

Перші добровольці 18–24 склали присягу на Харківщині // Kharkiv Today. – 19.03.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/pershi-dobrovoltsi-18-24-sklaly-prysyahu-na-kharkivshchyni>

Кричун Д. Театр ляльок у Харкові опинився на межі виживання / Дар'я Кричун // Думка. – 19.03.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1742297342-teatr-lyalok-u-harkovi-opinivsy-na-mezhi-vizhivannya>

20.03.2025

Макєєва М. На Харківському напрямку інтенсивність та кількість штурмів не зазнала суттєвих змін. На перебіг атак вже впливає теплий сезон, – ОТУ «Харків» / Марина Макєєва // Цензор.НЕТ. – 20.03.2025. – URL: <https://censor.net/ua/n3542246>

Кричун Д. Ворог один раз намагався «пролізти» біля Вовчанська та шість разів – біля Куп'янська / Дар'я Кричун // Думка. – 20.03.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1742480989-vorog-odin-raz-namagavsya-prolizti-bilya-vovchanska-ta-shist-raziv-bilya-kup-yanska>

Єгорова В. Окупанти використовують підвали у Вовчанську для накопичення сил, – ОТУ «Харків» / Валерія Єгорова // Цензор.НЕТ. – 20.03.2025. – URL: <https://censor.net/ua/n3542306>

Кричун Д. Військовий експерт повідомив, у чому небезпека нового плацдарму рф на Харківщині (карта) : На Куп'ян. напрямку росіяни продовжують переправлятися через Оскіл / Дар'я Кричун // Думка. – 20.03.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1742471435-viyskoviy-ekspert-povidomiv-u-chomu-nebezpeka-novogo-platsdarmu-rf-na-harkivshchini-karta>

Русінко Б. Понад 30 КАБів влучили по центру Куп'янська: Троє поранених, загинула людина / Богдан Русінко // Цензор.НЕТ. – 20.03.2025. – URL: <https://censor.net/ua/n3542180>

Кричун Д. Ворог знищив електростанцію в Куп'янську: Місто залишилося без світла та води : Росіяни двома хвилями атакували Куп'янськ вночі 20 березня / Дар'я Кричун // Думка. – 20.03.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1742475472-vorog-znishchiv-elektrostantsiyu-v-kup-yansku-misto-zalishilosya-bez-svitla-ta-vodi>

Імена Харкова. Тарас Редькін – льотчик, який врятував село ціною життя // Kharkiv Today. – 20.03.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/imena-kharkova-taras-redkin-lotchyk-yakyy-vryatuvav-selo-tsinoyu-zhyttya>

Майор Тарас Редькін – випускник Харківського національного університету Повітряних сил імені Івана Кожедуба. Вын героїчно загинув 25 вересня 2022 р. Його літак був збитий ворогом в районі населеного пункту Володимирівка Баїтанського району Миколаївської області. Редькін міг катапультиватися, але не став цього робити – він мав відвести літак від населеного пункту і зробив це ціною власного життя. Через рік на фасаді салтівської школи № 142, де він навчався, відкрили меморіальну дошку, а 23 травня 2024 р. на честь льотчика перейменували вулицю Пешкова.

Русінко Б. Друкарню «Фактор-Друк», яку минулого року Росія знищила ракетним ударом, повністю відновили / Богдан Русінко // Цензор.НЕТ. – 20.03.2025. – URL: <https://censor.net/ua/n3542262>

21.03.2025

Ларін Ю. На Харківщині збільшилася кількість ворожих атак: Що відомо : У Харків. обл. ворог атакує на півночі та сході регіону / Юрій Ларін // Думка. – 21.03.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1742534863-na-harkivshchini-zbilshilasya-kilkist-vorozhih-atak-shcho-vidomo>

Ларін Ю. На Харківщині відбили 17 атак російської армії: Генштаб показав карту бойових дій. У Харків. обл. найбільше ворог атакує з півночі / Юрій Ларін // Думка. – 21.03.2025. –

URL: <https://dumka.media/ukr/war/1742537395-na-harkivshchini-vidbili-17-atak-rosiyskoyi-armiyi-genshtab-pokazav-kartu-boyovih-diy>

Павленко О. На Харківщині [полк безпілотних систем] «Ахіллес» розгромив броньовану колону росіян / Олена Павленко // Kharkiv Today. – 21.03.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/na-kharkivshchyni-opratory-bezpilotnykiv-rozhromyly-bronovanu-kolonu-rosiyan>

Павленко О. Росіяни сповільнили наступ на сході Харківської області [у напрямку Борової Ізюмського району] / Олена Павленко // Kharkiv Today. – 21.03.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/rosiyany-menshe-atakuyut-na-pivdennomu-skhodi-oblasti>

Азаров Д. За добу окупанти тричі безуспішно намагалися атакувати позиції ЗСУ / Денис Азаров // Status Quo. – 21.03.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/21.03.2025/za-dobu-okupanti-trici-bezuspisno-namagalisyatakovati-poziciyi-zsu>

Кравченко А. РФ вдарила безпілотником по глибокому тилу Харківської області : [по с. Михайлівка Лозів. р-ну; бив по селах Куп'ян. та Харків. р-нів] / Андрій Кравченко // Status Quo. – 21.03.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/21.03.2025/rf-vdarila-bezpilotnikom-po-glibokomu-tilu-xarkivskoyi-oblasti>

Ларін Ю. Унаслідок обстрілу сталася велика пожежа в селі Циркуни під Харковом – ДСНС : [Харків. р-н Харків. обл.] / Юрій Ларін // Думка. – 21.03.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1742536760-unaslidok-obstrilu-stalasya-velika-pozhezha-v-seli-tsirkuni-pid-harkovom-dsns>

Гнатишина О. Синегубов назвав кількість населених пунктів Харківщини, з яких евакуюють людей : Водночас у Куп'янську, де проводилася примусова евакуація, вже вивезли всіх дітей / Олена Гнатишина // Думка. – 21.03.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1742572074-sinegubov-nazvav-kilkist-naselenih-punktiv-harkivshchini-z-yakih-evakuyuyut-lyudey>

Наразі на Харківщині ведеться евакуація з 352 населених пунктів, які перебувають під цільними обстрілами рф.

Токар Ю. «Не ми прийшли зі зброєю в чужу країну»: останнє слово бійця «Азову» з Харківщини у російському суді / Юлія Токар // MediaPort. – 21.03.2025. – URL: <https://mediaport.ua/ne-my-priyshly-zi-zbroieiu-v-chuzhu-krainu-ostannie-slovo-biytsia-azovu-z-kharkivshchyny-u-rosiyskomu-sudi/>

У Південному окружному військовому суді у російському Ростові-на-Дону судять українських полонених з Маріуполя – їм незаконно інкримінують «терористичну діяльність та насильницьке захоплення влади».

Кричун Д. На Харківщині випустили книгу, присвячену загиблим захисникам : Книга «Незламні» розповідає про 26 воїнів Люботинської громади, які віддали життя за Україну / Дар'я Кричун // Думка. – 21.03.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1742461535-na-harkivshchini-vipustili-knigu-prisvyachenu-zagiblim-zahisnikam>

Незламні: історії мужності та відваги нашого часу : [зб. історій про 26 загиблих воїнів з Люботин. громади] / упоряд. Волчкова С. І., Луньов С. М. ; за заг. ред. Волчкової С. І. ; Люботин. мистец. ліцей «Дивосвіт». – Харків, 2025. – 64 с. : іл. – URL: <https://www.calameo.com/read/007887548d2830081cf58>

Харків'яни масово скаржаться омбудсмену на дії співробітників харківських військкоматів // Kharkiv Today. – 21.03.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/kharkivyany-masovo-skarzhatsya-ombudsmenu-na-diyi-spivrobitnykiv-kharkivskykh-viyskkomativ>

Уповноважений ВРУ з прав людини Дмитро Лубінець повідомив, що за останні 2,5 місяці отримано більше 40 індивідуальних звернень щодо порушень на Харківщині: недопуск адвокатів, застосування сили, зброї та інших спецзасобів, неприйняття документів та інші порушення.

22.03.2025

Андрієвська О. Зеленський приїхав до Харкова (відео) / Олександра Андрієвська // Status Quo. – 22.03.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/22.03.2025/zelenskii-proviv-zasidannya-viiskovogo-kabinetu-v-xarkovi-video>

Президент України Володимир Зеленський провів у Харкові засідання військового кабінету.

Солодовнік М. Зеленський відвідав Харківщину та ознайомився із системою аналізу й управління, яку розробила «Хартія» / Марія Солодовнік // Суспільне : Харків. – 22.03.2025. – URL: <https://suspilne.media/kharkiv/977121-zelenskij-vidvidav-harkivsinu-ta-oznajomivsa-iz-sistemou-analizu-j-upravlinna-aku-rozrobila-hartia/>

Ільїна К. Генштаб оприлюднив мапу російських атак у Харківській області (карта) : Протягом доби окупанти 12 разів намагалися прорвати укр. оборону на Харківщині / Катерина Ільїна // Думка. – 22.03.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1742627175-genshtab-oprilyudniv-mapu-rosiyskih-atak-u-harkivskiy-oblasti-karta>

Ільїна К. Біля Вовчанська окупанти готуються до посилення штурмових дій – ОСУВ «Хортиця» : Укр. захисники протягом доби відбили всі ворожі атаки на Харківщині / Катерина Ільїна // Думка. – 22.03.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1742628911-bilya-vovchanska-okupanti-gotuyutsya-do-posilennya-shturmovih-diy---osuv-hortitsya>

Ільїна К. Наслідки російських атак на Харківщину за добу: Пошкоджено приватні будинки та підприємства / Катерина Ільїна // Думка. – 22.03.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1742626623-naslidki-rosiyskih-atak-na-harkivshchinu-za-dobu-poshkozhenoprivatni-budinki-ta-pidpriemstva>

Під обстрілами перебували Куп'янський, Чугуївський, Богодухівський та Ізюмський райони.

У Вовчанську ворожий дрон полював на пенсіонера, який годував покинутих собак // Kharkiv Today. – 22.03.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/vorozhyy-dron-polyuvav-na-pensionera-u-vovchansku>

Ільїна К. На Харківщині почали відновлювати 42 га лісу, знищеного російськими фосфорними бомбами : У Харків. обл. лісники почали засаджувати ділянки, випалені під час рос. бомбардувань / Катерина Ільїна // Думка. – 22.03.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/renovation/1742636783-na-harkivshchini-pochali-vidnovlyuvati-42-ga-lisu-znishchenogo-rosiyskimi-fosfornimi-bombami>

Бах пролунав у харківській підземці // Kharkiv Today. – 22.03.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/u-kharkivskomu-metro-prolunala-muzyka-bakha>

У Харківському метрополітені пройшов «Харків-Бах-марафон», присвячений 340-річчю від дня народження видатного композитора. Захід відбувся у межах Early Music Day-2025. Харків став єдиним містом в Україні, що доєдналось до цього фестивалю.

23.03.2025

Ільїна К. Окупанти просунулися у Куп'янському районі (карта) : Аналітики заявили про просування ворога у Дворічан. громаді Харківщини / Катерина Ільїна // Думка. – 23.03.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1742723200-okupanti-prosunulisya-u-kup-yanskomu-rayoni-karta>

Ільїна К. Захисники зупинили ворожий штурм біля Загризового на Харківщині : На Куп'ян. напрямку окупанти здійснили спробу прорвати оборону в Харків. обл. / Катерина Ільїна // Думка. – 23.03.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1742740230-zahisniki-zupinili-vorozhiy-shturm-bilya-zagrizovogo-na-harkivshchini>

Дашківська І. Ворог переважно перебуває в обороні на Харківському напрямку, – ОТУ «Харків» / Ірина Дашківська // Цензор.НЕТ. – 23.03.2025. – URL: <https://censor.net/ua/n3542755>

Дашківська І. Сили оборони завадили ворогу переправитися через Оскіл. Окупанти намагались прорватися в районі Костянтинополя, – ОСУВ «Хортиця» / Ірина Дашківська // Цензор.НЕТ. – 23.03.2025. – URL: <https://censor.net/ua/n3542722>

Карпенко Л. Протягом доби на Харківщині 5 людей дістали поранення, пошкоджено приватні будинки, ліцей і медзаклад / Леся Карпенко // Цензор.НЕТ. – 23.03.2025. – URL: <https://censor.net/ua/n3542725>

Обстріляні населені пункти 4 районів: Богодухівського, Ізюмського, Куп'янського, Чугуївського.

Дашківська І. Війська РФ ударили дроном по Куп'янську. Фото / Ірина Дашківська // Цензор.НЕТ. – 23.03.2025. – URL: <https://censor.net/ua/p3542750>

Ільїна К. Ліцея у Печенігах більше немає – Олександр Гусаров : На Харківщині показали, що залишилося від ліцею після рос. атаки / Катерина Ільїна // Думка. – 23.03.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1742739279-litseya-u-pechenigah-bilshe-nemae---oleksandr-gusarov>

Гергелюк О. Росіяни атакували «Ланцетом» Руську Лозову на Харківщині, поранено чоловіка / Ольга Гергелюк // Цензор.НЕТ. – 23.03.2025. – URL: <https://censor.net/ua/n3542782>

Ільїна К. У Харківській області за добу вигоріло понад 60 га лісів та полів : Через людську недбалість на Харківщині сталося майже 70 пожеж в екосистемах / Катерина Ільїна // Думка. – 23.03.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/events/1742728549-u-harkivskiy-oblasti-za-dobu-vigorilo-ponad-60-ga-lisiv-ta-poliv>

24.03.2025

Зеленський відвідав командні пункти «Хартії» та ОТУ «Харків» // MediaPort. – 24.03.2025. – URL: <https://mediaport.ua/zelenskyyy-vidvidav-komandni-punkty-khartii-ta-otu-kharkiv/>

Ларін Ю. На Харківщині ворог атакує біля Куп'янська, Борової та у Вовчанську – Генштаб : У Харків. обл. рос. армія протягом минулої доби провела щонайменше 5 атак / Юрій Ларін // Думка. – 24.03.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1742794987-na-harkivshchini-vorog-atakue-bilya-kup-yanska-borovoyi-ta-u-vovchansku-genshtab>

Джума Н. У березні ЗСУ звільнили частину територій поблизу Дворічної на Харківщині, – полк «Ахіллес» / Наталя Джума // Цензор.НЕТ. – 24.03.2025. – URL: <https://censor.net/ua/n3542868>

Третя штурмова за 30 годин звільнила населений пункт на кордоні Харківської області: чому це важливо : [звільнене с. Надія на кордоні Харківщини та Луганщини] // Kharkiv Today. – 24.03.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/tretya-shturmova-za-30-hodyn-zvilnyla-naselenyy-punkt-na-kordoni-kharkivskoyi-oblasti-shcho>

Кричун Д. ЗСУ знищили вертольоти і мости в Белгородській області рф, що межує з Харківщиною / Дар'я Кричун // Думка. – 24.03.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1742807050-zsu-znishchili-vertoloti-i-mosti-v-belgorodskiy-oblasti-rf-shcho-mezhue-z-harkivshchinoyu>

Макєєва М. Ворог почав активно використовувати дрони на Харківському напрямку, – ОТУ «Харків» / Марина Макєєва // Цензор.НЕТ. – 24.03.2025. – URL: <https://censor.net/ua/n3542815>

Карпенко Л. БпЛА впав на дитячий майданчик у Харкові, без постраждалих, – ОВА. Фоторепортаж : [Індустріал. р-н] / Леся Карпенко // Цензор.НЕТ. – 24.03.2025. – URL: <https://censor.net/ua/p3543018>

Після влучання безпілотників по підприємству на Харківщині гасили масштабну пожежу // Kharkiv Today. – 24.03.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/pislya-vluchannya-bezpilotnykiv-po-pidpryyemstvu-na-kharkivshchyni-hasyly-masshtabnu>
Росіяни ударили дронами по селищу Великий Бурлук Куп'янського району.

Федоркова Т. Ізюм атакували щонайменше 14 «шахедів»: спалахнули пожежі / Тетяна Федоркова // MediaPort. – 24.03.2025. – URL: <https://mediaport.ua/izium-atakuvaly-shchonaymenshe-14-shakhediv-spalakhnuly-pozhezhi/>

Макєєва М. Окупанти вранці вдарили по Харківщині, пошкоджено приватні будинки. Фоторепортаж / Марина Макєєва // Цензор.НЕТ. – 24.03.2025. – URL: <https://censor.net/ua/p3542832>

Росіяни завдали ударів по Прудянці та Слатиному Харківського району Харківської області.

Кричун Д. У Харкові японський волонтер, якого нагородив Зеленський, отримав український паспорт : До цього призвів скандал із відмовою у дозволі на проживання від міграційної служби / Дар'я Кричун // Думка. – 24.03.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1742826242-u-harkovi-yaponskiy-volonter-yakogo-nagorodiv-zelenskiy-otrimav-ukrayinskiy-pasport>

Фумінорі Цучіко – волонтер із Японії, який допомагав харків'янам у метро на початку повномасштабної війни, а тепер допомагає у безкоштовному кафе.

25.03.2025

На Куп'янському напрямку ЗСУ знищили російську колону з десантом // Kharkiv Today. – 25.03.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/u-kharkivskiy-oblasti-syly-oborony-znyshchily-rosiysku-kolonu-bronetekhniky>

Підприємство згоріло. Подобиці масованого нальоту безпілотників на Харківщині: [Ізюм] // Kharkiv Today. – 25.03.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/vorozhi-shakhedy-znyshchyly-khlibne-pidpryyemstvo-na-kharkivshchyni>

Дашківська І. Понад 80% Куп'янська пошкоджено через російські обстріли, – МВА / Ірина Дашківська // Цензор.НЕТ. – 25.03.2025. – URL: <https://censor.net/ua/n3543123>

Дашківська І. За річкою Оскіл на Куп'янщині досі лишається понад 700 людей. Евакуація йде важко, – ОВА / Ірина Дашківська // Цензор.НЕТ. – 25.03.2025. – URL: <https://censor.net/ua/n3543149>

26.03.2025

Кравченко А. Росіяни 9 разів за добу атакували в Харківській області / Андрій Кравченко // Status Quo. – 26.03.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/26.03.2025/rosiyani-9-raziv-za-dobu-atakuvali-v-xarkivskii-oblasti>

Янченко В. Справа про неналежну оборону Харківщини: полковника Лапіна лишили під вартою, він оголосив голодування / В. Янченко // Цензор.НЕТ. – 26.03.2025. – URL: <https://censor.net/ua/n3543428>

Карпенко Л. Заарештовано студента, який підпалив авто українського військового в Харкові, – прокуратура. Фото / Леся Карпенко // Цензор.НЕТ. – 26.03.2025. – URL: <https://censor.net/ua/p3543336>

27.03.2025

Азаров Д. Норвежці відвідали Північну Салтівку / Денис Азаров // Status Quo. – 27.03.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/27.03.2025/norvezci-vidvidali-pivnicnu-saltivku>

27 березня 2025 р. делегація уряду Норвегії, Програми розвитку ООН та Управління Верховного комісара ООН у справах біженців, відвідала Харків. Міністр закордонних справ Норвегії Еспен Барт Ейде зазначив, що Норвегія продовжить надавати беззастережну підтримку Україні, зокрема Харкову.

Азаров Д. У Харківській області активізувалися окупанти: 29 бойових зіткнень, з яких 19 тривають зараз / Денис Азаров // Status Quo. – 27.03.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/27.03.2025/u-xarkivskii-oblasti-aktivizuvalisya-okupanti-29-boiovix-zitknen-z-yakix-19-trivayut-zaraz>

Макєєва М. Атака «шахедів» на Харківщину: 19 постраждалих, зокрема троє дітей (оновлено). Фоторепортаж / Марина Макєєва // Цензор.НЕТ. – 27.03.2025. – URL: <https://censor.net/ua/p3543475>

Під атакою армії РФ були Слобідський та Київський райони Харкова.

Азаров Д. У Богодухівському районі дрон окупантів пошкодив цивільний автомобіль. Є постраждалі / Денис Азаров // Status Quo. – 27.03.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/27.03.2025/u-bogoduxivskomu-raioni-dron-okupantiv-poskodiv-civilnii-avtomobil-je-postrazdali>

Жінка дістала поранення внаслідок ворожих обстрілів Борової на Харківщині // Харків: Times. – 27.03.2025. – URL: <https://times.kharkiv.ua/2025/03/27/zhinka-distala-poranennya-vnaslidok-vorozhih-obstriliv-borovoyi-na-harkivshhini/>

Черговий російський обстріл Золочева: постраждали вісім людей, серед яких чотирирічна дівчинка // Харків : Times. – 27.03.2025. – URL: <https://times.kharkiv.ua/2025/03/27/chergovij-rosijskij-obstril-zolocheva-postrazhdali-visim-lyudej-sered-yakih-chotiririchna-divchinka/>

Лісічкіна А. СБУ затримала доцента харківського університету, який розповсюджував фейки кремля / Аліна Лісічкіна // Думка. – 27.03.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1743080796-sbu-zatrimala-dotsenta-harkivskogo-universitetu-yakiy-rozpovsyudzhuval-feyki-kremlya>

Фігурантом виявився 47-річний доцент одного з провідних харківських університетів з науковим ступенем доктора історичних наук.

28.03.2025

Кравченко А. РФ 32 рази атакувала в Харківській області за добу / Андрій Кравченко // Status Quo. – 28.03.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/28.03.2025/rf-32-razi-atakuvala-v-xarkivskii-oblasti-za-dobu>

Джума Н. Росіяни намагаються перекидати піхоту на півночі Куп'янська, успіхів у просуванні до міста не мають, – ОТУ «Харків» / Наталя Джума // Цензор.НЕТ. – 28.03.2025. – URL: <https://censor.net/ua/n3543802>

Макєєва М. «Шахеда» атакували лікарню у Золочеві на Харківщині. Фото / Марина Макєєва // Цензор.НЕТ. – 28.03.2025. – URL: <https://censor.net/ua/p3543709>

Лісічкіна А. Підпалював електропідстанції на замовлення рф: У Харкові судитимуть диверсанта / Аліна Лісічкіна // Думка. – 28.03.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1743151329-pidpalyuvav-elektropidstantsiyi-na-zamovlennya-rf-u-harkovi-suditimut-diversanta>

29.03.2025

Макєєва М. Доба на Харківщині: ворог бив по Чугуївському, Богодухівському, Ізюмському та Куп'янському районах, шестеро постраждалих / Марина Макєєва // Цензор.НЕТ. – 29.03.2025. – URL: <https://censor.net/ua/n3543934>

Масована атака дронів по Харкову: окупанти вдарили по військовому шпиталю // Kharkiv Today. – 29.03.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/masovana-ataka-dronov-po-kharkovu>

30.03.2025

У зоні відповідальності Третьої штурмової у ворога нуль захоплених позицій, – Білецький : На Харківщині Третя штурмова успішно обороняє Борову // LB.ua. – 30.03.2025. – URL: https://lb.ua/society/2025/03/30/668431_zoni_vidpovidalnosti_tretoi.html

Дашківська І. Рашисти безуспішно атакували в районі Вовчанська та Кам'янки, – ОТУ «Харків» / Ірина Дашківська // Цензор.НЕТ. – 30.03.2025. – URL: <https://censor.net/ua/n3544049>

Джума Н. Окупанти атакували «Шахедами» Харків: двоє загиблих, 27 постраждалих, зокрема п'ятеро дітей від 5 до 17 років. Фоторепортаж (оновлено) / Наталя Джума // Цензор.НЕТ. – 30.03.2025. – URL: <https://censor.net/ua/n3544006>
Київський, Холодногірський, Шевченківський райони міста.

На Харківщині росармія пошкодила підприємства та будинки, серед постраждалих дитина : [Дергачі] // Kharkiv Today. – 30.03.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/politika/cherez-obstrily-rayoniv-kharkivskoyi-oblasti-postrazhdaly-semero-lyudey>

31.03.2025

Макєєва М. Доба на Харківщині: обстріли Куп'янська, нічні удари по Харкову. Фото / Марина Макєєва // Цензор.НЕТ. – 31.03.2025. – URL: <https://m.censor.net/ua/photonews/3544120/rosiyany-vnoch-i-atakuvaly-harkiv-vden-30-bereznya-byly-po-kup-yansku>

Макєєва М. Рашисти атакують Харків безпілотниками: пролунало щонайменше 6 вибухів / Марина Макєєва // Цензор.НЕТ. – 31.03.2025. – URL: <https://m.censor.net/ua/news/3544111/harkiv-pid-atakoyu-voroyh-bezpilotnykiv-zranku-31-bereznya>

РФ масовано атакувала Куп'янськ авіабомбами // Kharkiv Today. – 31.03.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/rf-masovano-atakuvala-kupyansk-aviabombamy>

Павленко О. Втратили ліки та волонтерський пункт. Як працює Харківський шпиталь після терористичного удару Росії? / Олена Павленко // Kharkiv Today. – 31.03.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/yak-pratsyuye-kharkivskyy-hospital-pislya-terorystychnoho-udaru-rosiyi>

Росіяни спалили сервіс Tesla і приймальню народного депутата у Харкові // Kharkiv Today. – 31.03.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/rosiyany-spalyly-servis-tesla-i-priymalnyu-narodnoho-deputata-u-kharkovi>

У Харкові після ударів БпЛА горить друкарня // Kharkiv Today. – 31.03.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/u-kharkovi-pislya-udariv-bpla-horyt-drukarnya>

Росія атакувала Харків двома хвилями безпілотників: де зафіксували влучання // Kharkiv Today. – 31.03.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/rosiya-atakuvala-kharkiv-dvoma-khvylyamy-bezpilotnykiv-de-zafiksuvaly-vluchannya>

Ворог поцілив по виробництву і складах у Київському районі міста, розпочалась масштабна пожежа.

Азаров Д. Мер Харкова зробив заяву з приводу видобутку газу на кордонах Харкова / Денис Азаров // Status Quo. – 31.03.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/31.03.2025/mer-xarkova-zrobiv-zayavu-z-privodu-vidobutku-gazu-na-kordonax-xarkova>

Меньшикова Є. Росіяни почали активно застосовувати скиди з отрутою, відомо про випадки на Куп'янському напрямку – керівник ЦПД / Є. Меньшикова // Суспільне : Харків. – 31.03.2025. – URL: <https://suspilne.media/amp/kharkiv/983955-rosiyani-pocali-aktivno-zastosovuvati-skidi-z-otrutou-vidomo-pro-vipadki-na-kupianskomu-napramku-kerivnik-cpd/>

1.04.2025

Солодовнік М. Втрати Харківщини у березні 2025 року: згадуємо загиблих захисників поіменно / Марія Солодовнік, Єлізавета Меньшикова, Ганна Цьомик // Суспільне : Харків. – 01.04.2025. – URL: <https://suspilne.media/amp/kharkiv/960647-vtrati-harkivsini-u-berezni-2025/>

Повідомлення про загибель захисників України на війні надходять з громад Харківської області, університетів та інших навчальних закладів. У березні 2025 р. стало відомо про прощання з 72 героями. Список, наведений у матеріалі Суспільного, не є повним.

Ткаченко Г. Росіяни просунулися в Харківській області / Г. Ткаченко // Kharkiv Today. – 1.04.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/okupanty-prosunulysya-na-kharkivshchyni>
Минулої доби окупанти на Куп'янському напрямку просунулися на захід.

Мирошниченко М. «Загроза є дійсно реальною». Олег Синегубов прокоментував імовірний наступ на Харків / Марія Мирошниченко // Kharkiv Today. – 1.04.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/oleh-synegubov-prokomentuvav-mozhlyvyi-novyy-nastup-na-kharkivshchynu>

Ткаченко Г. Росіяни застосовують хімічну зброю на Харківщині / Г. Ткаченко // Kharkiv Today. – 1.04.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/okupanty-vykorystovuyut-khimichnu-zbroyu-u-kharkivskiy-oblasti>

Кравченко А. Росіяни намагалися навести міст через річку Оскіл в Харківській області / Андрій Кравченко // Status Quo. – 01.04.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/01.04.2025/rosiyani-namagalysya-navesti-mist-cerez-ricku-oskil-v-xarkivskii-oblasti>

Азаров Д. У Харківській області тривають 3 бойові зіткнення / Денис Азаров // Status Quo. – 01.04.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/01.04.2025/u-xarkivskii-oblasti-trivayut-3-boiovi-zitknennya>

Кобзар Н. Обстріли Харкова в березні зросли вдвічі: 99 поранених і 2 загиблих / Наталія Кобзар // Status Quo. – 01.04.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/01.04.2025/obstrili-xarkova-v-berezni-zrosli-vidvici-99-poranenix-i-2-zagiblix>

Кравченко А. РФ 4500 разів біла по Куп'янську в березні / Андрій Кравченко // Status Quo. – 01.04.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/01.04.2025/rf-4500-raziv-bila-po-kupyansku-v-berezni>

2.04.2025

Гергелюк О. Окупанти вдарили безпілотником по багатоповерхівці в Харкові: п'ятеро постраждалих, серед них 10-річна дитина (оновлено): [Київ. р-н] / Ольга Гергелюк // Цензор.НЕТ. – 2.04.2025. – URL: <https://censor.net/ua/news/3544661/rosiyany-atakuvaly-harkiv-bezpilotnykom-scho-vidomo-pro-naslidky>

Русінко Б. Обстріли Харкова у березні подвоїлися, пошкоджено понад 200 будинків, – мер Терехов / Богдан Русінко // Цензор.НЕТ. – 2.04.2025. – URL: <https://censor.net/ua/news/3544644/rf-podvoyila-obstrily-harkova-yaki-naslidky-za-berezen>

Дашківська І. Атака РФ на Харків: ліквідовано пожежі на двох підприємствах. Фото / Ірина Дашківська // Цензор.НЕТ. – 2.04.2025. – URL: <https://censor.net/ua/photonews/3544556/vorog-masovano-udaryv-dronamy-po-harkovu-chy-likvidovano-naslidky>

Дашківська І. Масована атака дронами на Харків: 8 осіб постраждали, є влучання по двох цивільних підприємствах. Фоторепортаж / Ірина Дашківська // Цензор.НЕТ. – 2.04.2025. –

URL: <https://censor.net/ua/news/3544542/rashysty-masovano-vdaryly-dronamy-po-harkovu-ye-pojeji-ta-postrajdali>

Російська «Молнія» ударила по 16-поверхівці у Харкові (оновлюється) // Kharkiv Today. – 2.04.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/rosiyska-molniya-udaryla-po-16-poverkhivtsi-u-kharkovi-detali>

Кобзар Н. У Харкові прогриміло 15 вибухів: що відомо (доповнено) / Наталія Кобзар // Status Quo. – 2.04.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/02.04.2025/u-xarkovi-progrimilo-15-vibuxiv-shho-vidomo>

Грицишин О. Росіяни вдарили по Куп'янському району з РСЗВ, постраждала людина. Фото / Остап Грицишин // Цензор.НЕТ. – 2.04.2025. – URL: <https://censor.net/ua/photonews/3544747/naslidky-rosiyiskogo-obstrilu-andrivky-2-kvitnya>

3.04.2025

Макєєва М. Доба на Харківщині: внаслідок ворожих ударів постраждали семеро людей / Марина Макєєва // Цензор.НЕТ. – 3.04.2025. – URL: <https://censor.net/ua/news/3544792/doba-na-harkivschyni-pojeji-poshkodjeni-budynky-poraneni-lyudy>

Макєєва М. Масований удар «шахедами» по Харкову: росіяни били дронами протягом години. Відео / Марина Макєєва // Цензор.НЕТ. – 3.04.2025. – URL: <https://censor.net/ua/news/3544772/vvecheri-2-kvitnya-okupanty-atakuvaly-harkiv-shahedamy>

Гергелюк О. Росіяни масовано атакують Харків безпілотниками: попередньо, є удар по приватному сектору, спалахнули пожежі (оновлено) / Ольга Гергелюк // Цензор.НЕТ. – 3.04.2025. – URL: <https://censor.net/ua/news/3544750/harkiv-znovu-pid-atakoyu-rosiyiskyh-bezpilotnykiv>

Мирошниченко М. По 15 безпілотників за раз. Як росіяни змінили тактику обстрілів Харкова / Марія Мирошниченко // Kharkiv Today. – 3.04.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/rosiyany-zminyly-taktyku-obstriliv-kharkova>

Російський безпілотник зруйнував підземний перехід у Харкові // Kharkiv Today. – 3.04.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/rosiyskyy-bezpilotnyk-zruynuvav-pidzemnyy-perekhid-u-kharkovi>

Азаров Д. Окупанти вдарили БПЛА по Салтівці. Є постраждалі / Денис Азаров // Status Quo. – 3.04.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/03.04.2025/okupanti-vdarili-bpla-po-saltivci-je-postrazdali>

Кравченко А. Масований удар по Харкову: подробиці (відео) / Андрій Кравченко // Status Quo. – 3.04.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/03.04.2025/masovanii-udar-po-xarkovu-podrobici-video>

Макєєва М. У Куп'янську майже постійно відбувається «сафарі» росіян на цивільних, – голова МВА Беседін / Марина Макєєва // Цензор.НЕТ. – 3.04.2025. – URL: <https://censor.net/ua/news/3544786/cherez-nebezpeku-kup-yansk-zalyshyvsysa-bez-avtobusnogo-spoluchennya-z-harkovom>

Кравченко А. Російські дрони полюють за групами евакуації в Харківській області / Андрій Кравченко // Status Quo. – 3.04.2025. – URL:

<https://www.sq.com.ua/rus/novosti/03.04.2025/rossiiskie-drony-oxotyatsya-za-gruppami-evakuacii-v-xarkovskoi-oblasti>

Азаров Д. Харків отримав допомогу від польських благодійників / Денис Азаров // Status Quo. – 3.04.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/03.04.2025/xarkiv-otrimav-dopomogu-vid-polskix-blagodiinikiv>

Кравченко А. Село в Харківській області заміновано майже на 100% (фото) / Андрій Кравченко // Status Quo. – 3.04.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/rus/novosti/03.04.2025/selo-v-xarkovskoi-oblasti-zaminirovano-pochti-na-100-foto>

Скільки пам'яток культурної спадщини пошкоджені на Харківщині: свіжа статистика // Kharkiv Today. – 3.04.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/skilky-pamyatok-kulturnoyi-spadshchyny-poshkodzheni-na-kharkivshchyni>

4.04.2025

Російський дрон поцілів в автівку з журналістом та військовими на Харківщині // Kharkiv Today. – 4.04.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/rosiyskyy-dron-potsilyv-v-avtivku-z-zhurnalistom-ta-viyskovymy-na-kharkivshchyni>

Олекса Жовтий, журналіст «Українського свідка», разом з військовими їхав в Харківській області на зйомку вогневої позиції причіпної гармати «Гіацинт-Б» 15-ї бригади оперативного призначення НГУ.

Кількість загиблих у Харкові зросла до п'яťох // Kharkiv Today. – 4.04.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/kilkist-zahyblykh-u-kharkovi-zrosla-do-pyatokh>

Обстріл Харкова: двигун російського «шахеда» знайшли поруч із тілом загиблої людини // Kharkiv Today. – 4.04.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/dvyhun-rosiyskoho-shakheda-znayshly-poruch-iz-tilom-zahybloyi-lyudyny-u-kharkovi>

Удар «шахедами» по Харкову: загинули дві родини // Kharkiv Today. – 4.04.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/udar-shakhedamy-po-kharkovu-zahynuly-dvi-rodyny>

Кричун Д. Батько, мати та дитина: Харківська родина загинула у власній квартирі внаслідок влучання «Шахеда» / Дар'я Кричун // Думка. – 4.04.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1743757798-batko-mati-ta-ditina-harkivska-rodina-zaginula-u-vlasniy-kvartiri-vnaslidok-vluchannya-shaheda>

Гнатишина О. Окупанти дронами атакували Золочівську громаду: Є руйнування / Олена Гнатишина // Думка. – 4.04.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1743765568-okupanti-dronami-atakuvali-zolochivsku-gromadu-e-ruynuvannya>

5.04.2025

Мирошніченко М. На Харківщині через російську агресію постраждали 480 дітей [за три роки повномасштабної війни] / Марія Мирошніченко // Kharkiv Today. – 5.04.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/na-kharkivshchyni-cherez-rosiysku-ahresiyu-postrazhdaly-480-ditey>

Протягом трьох років повномасштабної агресії в Україні постраждали 2479 дітей. Станом на ранок 5 квітня 2025 р. 616 дітей загинули та понад 1863 отримали поранення різного ступеня тяжкості. Найбільше постраждало дітей у таких областях: Донецькій –

636, Харківській – 480, Херсонській – 202, Дніпропетровській – 226, Київській – 136, Запорізькій – 170, Миколаївській – 118, Сумській – 115.

Федоркова Т. Харків з неоголошеним візитом відвідала амбасадорка США Бріджит Брінк / Тетяна Федоркова // MediaPort. – 5.04.2025. – URL: <https://mediaport.ua/kharkiv-z-neoholoshenym-vizytom-vidvidala-ambasadorka-ssha-bridzhyt-brink/>

Разом із начальником Харківської ОВА Олегом Синєгубовим укладено унікальний меморандум про співпрацю зі штатом Огайо, що передбачає розвиток медицини, освіти, сільського господарства, технологій тощо.

Ільїна К. На Куп'янському напрямку українські військові запобігли форсуванню Осколу / Катерина Ільїна // Думка. – 5.04.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1743835388-na-kup-yanskomu-napryamku-ukrayinski-viyskovi-zapobigli-forsuvannyu-oskolu>
У Харківській області за добу не допущено втрат українських позицій.

Дашківська І. Ворог намагається атакувати на Куп'янщині малими піхотними групами, – 116 ОМБр / Ірина Дашківська // Цензор.НЕТ. – 5.04.2025. – URL: <https://censor.net/ua/news/3545252/chy-zminylas-taktyka-voroga-na-kup-yanskomu-napryamku-scho-kajut-viyskovi>

Макєєва М. Вночі окупанти масовано атакували населені пункти Дергачівщини у Харківській області. Фоторепортаж / Марина Макєєва // Цензор.НЕТ. – 5.04.2025. – URL: <https://censor.net/ua/photonews/3545213/rosiyany-vnochi-5-kvitnya-atakuvaly-harkivschynu>

Джума Н. Росіяни вдарили чотирма FPV-дронами по селу на Харківщині. Фоторепортаж : [с. Івашки Золочів. громади] / Наталя Джума // Цензор.НЕТ. – 5.04.2025. – URL: <https://censor.net/ua/photonews/3545224/rosiyany-atakuvaly-selo-ivashky-na-harkivschyni>

Ільїна К. «Хартія» повідомила, скільки мільйонів зібрали на благодійному аукціоні до річниці підрозділу / Катерина Ільїна // Думка. – 5.04.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1743848761-hartiya-povidomila-skilki-milyoniv-zibrali-na-blagodiynomu-auksioni-do-richnitsi-pidrozdlu>
Харківська бригада НГУ «Хартія» на вечорі на честь другої річниці підрозділу провели аукціон.

6.04.2025

Андрієвська О. За добу РФ 8 разів атакувала Харківську область / Олександра Андрієвська // Status Quo. – 6.04.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/06.04.2025/za-dobu-rf-8-raziv-atakuvala-xarkivsku-oblast>

Ільїна К. За ангелочка Тимофія: Харківські бійці передали «привіти» окупантам за вбитих дітей Кривого Рогу / Катерина Ільїна // Думка. – 6.04.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1743938951-za-angelochka-timofiya-harkivski-biytsi-peredali-priviti-okupantam-za-vbitih-ditey-krivogo-rogu>
Бійці підрозділу «Хартія» вдарили по ворогу боєприпасами з надписами «За Кривбас».

Ільїна К. Ворог просунувся біля Кам'янки на Харківщині: Що говорять аналітики / Катерина Ільїна // Думка. – 6.04.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1743923317-vorog-prosunuvsia-bilya-kam-yanki-na-harkivshchini-shcho-govoryat-analitiki>

Ільїна К. Генштаб повідомив, які населені пункти Харківщини зазнали авіаційних та артилерійських обстрілів / Катерина Ільїна // Думка. – 6.04.2025. – URL:

<https://dumka.media/ukr/war/1743945230-genshtab-povidomiv-yaki-naseleni-punkti-harkivshchini-zaznali-aviatsiynih-ta-artilerijskih-obstriliv>

Андрієвська О. Івашки 4-й день під атаками FPV-дронів : [с. Івашки Золочів. громади] / Олександра Андрієвська // Status Quo. – 6.04.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/06.04.2025/ivaski-4-i-den-pid-atakami-fpv-droniv>

Джума Н. Наслідки ворожої атаки на Куп'янськ: двоє постраждалих, пошкоджено приватні та багатоповерхові будинки. Фоторепортаж / Наталя Джума // Цензор.НЕТ. – 6.04.2025. – URL: <https://censor.net/ua/photonews/3545319/naslidky-vorojoyi-ataky-na-kup-yansk-6-kvitnya>

Ільїна К. Британське село Чарлбері зібрало кошти на автівку для селища на Харківщині : Слатине, яке постійно потерпає від рос. атак, отримало гуманіт. допомогу з Великобританії / Катерина Ільїна // Думка. – 6.04.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1743935595-britanske-selo-charlberi-zibralo-koshti-na-avtivku-dlya-selishcha-na-harkivshchini>

Мирошниченко М. Харківська бригада [«Хартія»] відкрила свій хаб у Львові / Марія Мирошниченко // Kharkiv Today. – 6.04.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/na-blahodiynomu-auktsioni-bryhada-khartiya-zibrala-30-milyoniv-hryven>

7.04.2025

Кравченко А. Росіяни захопили частину території на Куп'янському напрямку – Deep State / Андрій Кравченко // Status Quo. – 7.04.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/07.04.2025/rosiyani-zaxopili-castinu-teritoriyi-na-kupyanskomu-napryamku-deep-state>

Дашківська І. Війська РФ намагаються перекидати сили через Оскіл, знищено бронетехніку та мотоцикли ворога на Покровському напрямку, – ОСУВ «Хортиця» / Ірина Дашківська // Цензор.НЕТ. – 7.04.2025. – URL: <https://censor.net/ua/news/3545411/okupanty-znovu-hotily-perepravytysya-cherez-oskil-scho-vidomo>

Макєєва М. За тиждень Харків зазнав 41 обстрілу, п'ятеро людей загинуло / Марина Макєєва // Цензор.НЕТ. – 7.04.2025. – URL: <https://censor.net/ua/news/3545419/z-31-bereznaya-rosiyany-41-raz-obstrilyaly-harkiv>

Кравченко А. РФ скинула КАБ на Дергачівську громаду: загинула людина (фото) / Андрій Кравченко // Kharkiv Today. – 7.04.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/07.04.2025/rf-skinula-kab-na-dergacivsku-gromadu-zaginulyudina>

Російська армія вдарила з авіації по Золочівській та Дергачівській громадах: є руйнування // MediaPort. – 7.04.2025. – URL: <https://mediaport.ua/rosiyska-armiia-vdaryla-z-aviatsii-po-zolochivskiy-ta-derhachivskiy-hromadakh-ie-ruynuvannia/>

Росіяни зруйнували ліцей на Харківщині [у Старому Салтові], який нещодавно відбудували: що далі // Kharkiv Today. – 7.04.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/rosiyany-zruynuvaly-litsey-na-kharkivshchini-yakyy-neshchodavno-vidbuduvaly-naslidky>

«Укрпошта» не зможе розносити пенсії до 226 міст і сіл у Харківській області: кому саме // Kharkiv Today. – 7.04.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/ukrposhta-perestayе-roznosyty-pensiyi-do-226-mist-i-sil-u-kharkivskiy-oblasti>

Рибальченко А. У селі Капитолівка Ізюмського району з'явилася вулиця імені [загиблого письменника] Володимира Вакуленка / Аріна Рибальченко // Гвара медіа. – 7.04.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/u-seli-kapitolivka-izyumskogo-rajonu-zyavilasya-vuliczya-imeni-volodimira-vakulenska/>

Павленко О. Закон не вимагає. Чи потрібно Харкову позбутися пам'ятника Висоцькому? / Олена Павленко // Kharkiv Today. – 7.04.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/zakon-tsoho-ne-vymahaye-chy-potribno-kharkovu-pozbutysya-pamyatnyka-vysotskomu>

Русінко Б. Настоятель храму УПЦ МП в Харкові передавав росіянам дані про Сили оборони, – прокуратура / Богдан Русінко // Цензор.НЕТ. – 7.04.2025. – URL: <https://censor.net/ua/news/3545485/svyaschennyk-upts-mp-v-harkovi-peredavav-rosiyanam-dani-pro-zsu>

8.04.2025

Терехов повідомив, скільки цінних історичних будівель зруйновано у Харкові // Kharkiv Today. – 8.04.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/terekhov-povidomyv-skilky-tsinnykh-istorychnykh-budivel-zruynuvano-u-kharkovi>

Загалом за понад три роки повномасштабної війни у Харкові були пошкоджені понад 100 історичних будівель.

Кобзар Н. Провал РФ на Осколі: росіяни на БМП втопилися під час переправи / Наталія Кобзар // Status Quo. – 8.04.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/08.04.2025/proval-rf-na-oskoli-rosiyani-na-bmp-vtopilisya-pid-cas-perepravi>

Ларін Ю. На Харківщині ворог вдарив по пункту видачі гумдопомоги: Кадри з місця / Юрій Ларін // Думка. – 8.04.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1744124406-na-harkivshchini-vorog-vdariv-po-punktu-vidachi-gumdomogi-kadri-z-mistsya>

У Харківській області ворог поранив мирну мешканку селища Білий Колодязь Вовчанської громади.

Русінко Б. РФ «Іскандером» знищила недіючу базу відпочинку на Харківщині. Фоторепортаж / Богдан Русінко // Цензор.НЕТ. – 8.04.2025. – URL: <https://censor.net/ua/photonews/3545601/rf-obstrilyala-selo-vysokyiy-na-harkivschyni-7-kvitnya-2025-roku>

Росіяни вдарили по селу Високий Харківського району.

Дашківська І. Ворог атакував дроном Вовчанськ: поранено чоловіка, він у важкому стані / Ірина Дашківська // Цензор.НЕТ. – 8.04.2025. – URL: <https://censor.net/ua/news/3545643/vovchansk-pid-udaramy-voroyih-droniv-scho-vidomo-pro-stan-poranenogo>

Кобзар Н. «Спалена земля»: Вовчанськ зруйнований більше, ніж Бахмут (фото) / Наталія Кобзар // Status Quo. – 8.04.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/08.04.2025/spalena-zemlya-vovcansk-zruinovanii-bilse-niz-baxmut-foto>

На Харківщині загинув чоловік, який приїхав рятувати знайомого : [у Вовчанську] // Kharkiv Today. – 8.04.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/na-kharkivshchyni-zahynuv-cholovik-yakyy-pryyikhav-ryatuvaty-znayomoho>

Солодовнік М. Жінка постраждала у Золочівській громаді: РФ вдарила п'ятьма авіабомбами, ще одна не розірвалася / Марія Солодовнік // Суспільне: Харків. – 8.04.2025. – URL: <https://suspilne.media/amp/kharkiv/990243-zinka-postrazdala-u-zolocivskij-gromadi-rf-vdarila-patma-aviabombami-se-odna-ne-rozirvalasa/>

Русінко Б. Рашисти вкрили з артилерії Куп'янськ: обійшлося без постраждалих. Фоторепортаж / Богдан Русінко // Цензор.НЕТ. – 8.04.2025. – URL: <https://censor.net/ua/photonews/3545708/obstril-kup-yanska-8-kvitnya-2025-roku-yaki-naslidky>

Батьки з дітьми повертаються у небезпечні місця Харківської області // Kharkiv Today. – 8.04.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/batky-z-ditmy-povertayutsya-u-nebezpechni-mistsya-kharkivskoyi-oblasti>

Солодовнік М. У Харкові вбили військового і готували замах на керівника ОВА Олега Синегубова / Марія Солодовнік // Суспільне: Харків. – 8.04.2025. – URL: <https://suspilne.media/amp/kharkiv/989145-u-harkovi-vbili-vijskovogo-i-gotuvali-zamah-na-kerivnika-ova-olega-sinegubova/>

Солодовнік М. У Харкові повідомили про підозри п'ятьом бойовикам «ЛНР», які катували жителів Ізюмщини під час окупації / Марія Солодовнік // Суспільне: Харків. – 8.04.2025. – URL: <https://suspilne.media/amp/kharkiv/990221-u-harkovi-povidomili-pro-pidozri-patom-bojovikam-lnr-aki-katuvali-ziteliv-izumsini-pid-cas-okupacii/>

9.04.2025

Кобзар Н. Наступ РФ на Харківську область фактично розпочався – Сирський / Наталія Кобзар // Status Quo. – 9.04.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/09.04.2025/nastup-rf-na-xarkivsku-oblast-fakticno-rozpocavsya-sirskii>

Кравченко А. Росіяни намагаються прорвати оборону і вийти до Борової / Андрій Кравченко // Status Quo. – 9.04.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/09.04.2025/rosiyani-namagayutsya-prorvati-oboronu-i-viiti-do-borovoyi>

Гнатишина О. На Харківському напрямку окупанти провалили намагання прорвати оборонні рубежі поблизу Вовчанська / Олена Гнатишина // Думка. – 9.04.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1744191741-na-harkivskomu-napryamku-okupanti-provalili-namagannya-prorvati-oboronni-rubezhi-poblizu-vovchanska>

Водночас за минулу добу ворог втратив 57 солдатів на Харківському напрямку.

У бою на Харківщині загинув литовський доброволець // Kharkiv Today. – 9.04.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/u-boyu-na-kharkivshchyni-zahynuv-lytovskyy-dobrovolets>
У бою у Куп'янському районі загинув 20-річний литовський доброволець Томас Валентеліс.

Росіяни збільшили терор Харкова та області // Kharkiv Today. – 9.04.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/rosiyany-zbilshyly-teror-kharkova-ta-oblasti>

Окупанти за 9 днів квітня обстріляли місто 148 разів. Від початку року область обстріляли 1167 разів, внаслідок чого постраждали 448 людей та 58 людей загинули, у тому числі діти.

Ларін Ю. Терехов заявив про найбільшу атаку «Шахедів» по Харкову: Кадри з місця / Юрій Ларін // Думка. – 9.04.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1744174082-terehov-zayaviv-pro-naybilshu-ataku-shahediv-po-harkovu-kadri-z-mistsya>

У Харкові протягом однієї атаки по місту вдарили 20 дронів типу «Шахед».

Кравченко А. 20 ударів по Харкову за вечір: куди прилетіло (відео) / Андрій Кравченко // Status Quo. – 9.04.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/09.04.2025/20-udariv-po-xarkovu-za-vecir-kudi-priletilo-video>

Прильоти зафіксовано в чотирьох районах: Основ'янському, Індустріальному, Шевченківському, Київському.

Левченко Д. Росіяни вдарили по кондитерські фабрики та поліграфії у Харкові – фото / Дар'я Левченко // Гвара медіа. – 9.04.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/rosiyani-vdarili-po-konditerski-fabriczi-ta-poligrafi%d1%97-u-harkovi-foto/>

10.04.2025

Кобзар Н. Терехов прокоментував можливий наступ на Харків / Наталія Кобзар // Status Quo. – 10.04.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/rus/novini/10.04.2025/terexov-prokomentuvav-mozlivii-nastup-na-xarkiv>

Кравченко А. «Сіра зона» збільшується в Харківській області – Синегубов / Андрій Кравченко // Status Quo. – 10.04.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/10.04.2025/sira-zona-zbilsujetsya-v-xarkivskii-oblasti-sinjegubov>

Джума Н. РФ застосовує нову тактику ударів по Харкову: за короткий час дуже багато БпЛА влучає в одне місце, – мер Терехов / Наталя Джума // Цензор.НЕТ. – 10.04.2025. – URL: <https://censor.net/ua/news/3546052/terehov-rf-zastosovuye-novu-taktyku-udariv-po-harkovu>

Кравченко А. РФ вдарила безпілотником по підприємству в Харківській області, там величезна пожежа: [Чугуїв] / Андрій Кравченко // Status Quo. – 10.04.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/10.04.2025/rf-vdarila-bezpilotnikom-po-pidприємstvu-v-xarkivskii-oblasti-tam-velicezna-pozeza>

Кричун Д. «Шахед» забрав дім і дружину в майстра, який оживляв ляльок у Харкові / Дар'я Кричун // Думка. – 10.04.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1744284593-shahed-zabrav-dim-i-druzhinu-v-maystra-yakiy-ozhivlyav-lyalok-u-harkovi>

Під час атаки дронів у Харкові загинула дружина працівника лялькового театру, сам він – у лікарні.

Кричун Д. На Харківщині два «японця» прибирають землю від мін / Дар'я Кричун // Думка. – 10.04.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1744191244-na-harkivshchini-dva-yapontsya-pribirayut-zemlyu-vid-min>

На Харківщині розпочали роботу дві спеціальні японські машини, які ефективно очищують території від мін і небезпечних предметів.

Кобзар Н. Тортури струмом і сексуальне насильство: у Харкові судитимуть двох росіян / Наталія Кобзар // Status Quo. – 10.04.2025. – URL:

<https://www.sq.com.ua/ukr/novini/10.04.2025/torturi-strumom-i-seksualne-nasilstvo-u-xarkovi-suditimut-dvox-rosiyan>

11.04.2025

Ларін Ю. На Харківщині ворог зосередився на просуванні у Вовчанську та в напрямку Борової / Юрій Ларін // Думка. – 11.04.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1744345571-na-harkivshchini-vorog-zoseredivsya-na-prosuvanni-u-vovchansku-ta-v-napryamku-borovoyi>

У Харківській області за добу росіяни провели щонайменше 9 атак.

Лісічкіна А. На Куп'янщині оборонці відбили броньований штурм росіян: Відео з передової / Аліна Лісічкіна // Думка. – 11.04.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1744372760-na-kup-yanshchini-oborontsi-vidbili-bronovaniy-shturm-rosiyan-video-z-peredovoyi>

Ворожа піхота намагалася прорватися на позиції Сил оборони на Куп'янщині.

Лісічкіна А. Армія рф обстріляла дитсадок та медичний заклад: Кадри руйнувань на Харківщині / Аліна Лісічкіна // Думка. – 11.04.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1744356469-armiya-rf-obstrilyala-ditsadok-ta-medichniy-zaklad-kadri-ruynuvan-na-harkivshchini>

Під ворожим вогнем перебували Ізюмський, Богодухівський та Куп'янський райони Харківщини.

Джума Н. Окупанти атакували FPV-дронами волонтерські автомобілі на Харківщині: [у с. Івашки Золочів. громади] / Наталя Джума // Цензор.НЕТ. – 11.04.2025. – URL: <https://censor.net/ua/news/3546342/okupanty-vdaryly-po-volonterskyh-avtomobilyah-na-harkivsychyni>

Ларін Ю. Окупанти повторно з літаків обстріляли Золочівську громаду на Харківщині: Що було під ударом / Юрій Ларін // Думка. – 11.04.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1744381858-okupanti-povtorno-z-litakiv-obstrilyali-zolochivsku-gromadu-na-harkivshchini-shcho-bulo-pid-udarom>

Авіабомби влучили по околицях сіл Карасівка та Дуванка.

Мирошніченко М. Росіяни вдарили безпілотником по Ізюму / Марія Мирошніченко // Kharkiv Today. – 11.04.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/rosiyany-vdaryly-bezpilotnykom-po-izyumu-postrazhdala-zhinka>

Кричун Д. У Куп'янську після ворожого авіаудару горіли «швидкі»: Кадри з місця / Дар'я Кричун // Думка. – 11.04.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1744351981-u-kup-yansku-pislya-vorozhogo-aviaudaru-gorili-shvidki-kadri-z-mistsya>

Російська авіація скинула бомби на житлові квартали та медзаклад на Харківщині.

Ларін Ю. Загарбники бомбили з авіації та атакували в Харківській області (карта) / Юрій Ларін // Думка. – 11.04.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1744348607-zagarbniki-bombili-z-aviatsiyi-ta-atakuvali-v-harkivskiy-oblasti-karta>

У Харківській області ворог застосував тактичну авіацію по Удах і Козачій Лопані.

Андрієвська О. У Харківській області з-під обстрілів вивезли 2 вагітних кобил (фото): [у Вовчан. громаді] / Олександра Андрієвська // Status Quo. – 11.04.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/11.04.2025/u-xarkivskii-oblasti-z-pid-obstriliv-vivezli-2-vagitnix-kobil-foto>

Харків'янка потрапила на сторінки глянцевого журналу // Kharkiv Today. – 11.04.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/kharkivvyanka-potrapyla-na-storinky-hlyantsevoho-zhurnalu>
Анастасія Мазуркова стала однією з п'яти героїнь спецпроекту «Вітер змін» журналу Vogue Ukraine.

12.04.2025

Джума Н. Наслідки ворожої атаки на Харків та передмістя: четверо постраждалих, пошкоджено будинки і підприємство. Фоторепортаж / Наталя Джума // Цензор.НЕТ. – 12.04.2025. – URL: <https://censor.net/ua/photonews/3546431/naslidky-ataky-na-harkiv-ta-peredmistya-12-kvitnya>

Мирошниченко М. Внаслідок обстрілів росіянами передмістя Харкова постраждали троє людей / Марія Мирошниченко // Kharkiv Today. – 12.04.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/u-peredmisti-kharkova-vnaslidok-obstriliv-okupantiv-postrazhdaly-lyudy>

Андрієвська О. РФ скинула на Золочівщину 4 бомби й атакувала БпЛА / Олександра Андрієвська // Status Quo. – 12.04.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/12.04.2025/rf-skinula-na-zolocivshhinu-4-bombi-i-atakuvala-bpla>

Джума Н. Окупанти двічі атакували Куп'янськ: четверо постраждалих, ще троє людей можуть бути під завалами. Фоторепортаж / Наталя Джума // Цензор.НЕТ. – 12.04.2025. – URL: <https://censor.net/ua/photonews/3546484/okupanty-vdaryly-po-kup-yansku-12-kvitnya>

Федоркова Т. Авіаудар по Слатиному: є постраждалі, зруйноване житло, одна з бомб не вибухнула Фото / Тетяна Федоркова // MediaPort. – 12.04.2025. – URL: <https://mediaport.ua/aviaudar-po-slatynomu-ie-postrazhdali-zruynovane-zhytlo-odna-z-bomb-ne-vybukhnula/>

13.04.2025

Андрієвська О. ЗСУ відбили 4 атаки РФ на Харківському та Куп'янському напрямках / Олександра Андрієвська // Status Quo. – 13.04.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/13.04.2025/zsu-vidbili-4-ataki-rf-na-xarkivskomu-ta-kupyanskomu-napryamkax>

Шорохова А. Сили оборони відбили штурм бронетехніки ворога на Харківщині. Відео / Ангеліна Шорохова // Цензор.НЕТ. – 13.04.2025. – URL: <https://censor.net/ua/videonews/3546569/syly-oborony-vidbyly-shturm-bronetehniky-voroga-na-harkivschyni>

Дашківська І. Наслідки ворожих обстрілів Харківщини: 7 осіб постраждали, пошкоджено цивільну інфраструктуру. Фоторепортаж / Ірина Дашківська // Цензор.НЕТ. – 13.04.2025. – URL: <https://censor.net/ua/photonews/3546528/vorog-intensyvno-obstrilyuvav-harkivschynu-yaki-naslidky>

Ільїна К. Росіяни вдарили «Молнією» по Харкову – Терехов / Катерина Ільїна // Думка. – 13.04.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1744539539-rosiyani-vdarili-molnieyu-po-harkovu---terehov>

Ворожий безпілотник «Молнія» вдарив по Київському району міста.

Дашківська І. Ворог ударив дроном по Харкову: пошкоджено садочок та будинки (оновлено) / Ірина Дашківська // Цензор.НЕТ. – 13.04.2025. – URL: <https://censor.net/ua/news/3546545/harkiv-pid-udarom-voroyh-droniv-scho-vidomo>

Карпенко Л. Росіяни вдарили із РСЗВ по Ківшарівці на Куп'янщині: поранено чоловіка, пошкоджено багатоповерхівку / Леся Карпенко // Цензор.НЕТ. – 13.04.2025. – URL: <https://censor.net/ua/news/3546558/okupanty-obstrilyaly-z-rszv-kivsharivku-yaki-naslidky>

Мирошниченко М. У Вербну неділю росіяни вбили двох жінок у Куп'янську / Марія Мирошниченко // Kharkiv Today. – 13.04.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/rosiyany-vbyly-u-kupyansku-dvokh-zhinok>

Ільїна К. Італійський П'ємонт підписав меморандум з Харківщиною: У яких сферах допомагатимуть / Катерина Ільїна // Думка. – 13.04.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1744461625-italiyskiy-p-emont-pidpisav-memorandum-pro-spiivratsyu-z-harkivshchinoyu-u-yakih-sferah-dopomagatimut>

Харківська область отримає допомогу від італійського регіону П'ємонт. Співпраця з П'ємонтом стосуватиметься кількох ключових сфер, серед яких енергетика, охорона здоров'я, цифрова трансформація, подолання надзвичайних ситуацій, інвестиції, соціальний захист, в тому числі надання гуманітарної допомоги.

Ільїна К. Пшениця розмінованих полів: У Харкові спекли паски з незвичного борошна / Катерина Ільїна // Думка. – 13.04.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1744467270-pshenitsya-rozminovanih-poliv-u-harkovi-spekli-paski-z-nezvichnogo-boroshna>

У Харкові пройшов майстер-клас з випікання пасок. Борошно для пасок змололи у Миколаєві з пшениці, яку виростили на звільнених та розмінованих полях Херсонщини та Миколаївщини.

14.04.2025

Кравченко А. Російські штурмовики на бронемашинах намагалися прорвати оборону ЗСУ в районі Вовчанська / Андрій Кравченко // Status Quo. – 14.04.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/14.04.2025/rosiiski-sturmoviki-na-bronemasinax-namagalisyaprorvati-oboronu-zsu-v-raioni-vovcanska>

Ларін Ю. Бої в Харківській області тривають біля п'яти населених пунктів – Генштаб / Юрій Ларін // Думка. – 14.04.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1744604484-boyi-v-harkivskiy-oblasti-trivayut-bilya-p-yati-naselenih-punktiv-genshtab>

У Харківській області ворог наступає на двох напрямках: Куп'янському та Харківському.

Макєєва М. Ворог намагався висадити десант на Харківському напрямку. Триває пошук та знищення залишків штурмових груп противника, – ОСУВ «Хортиця» / Марина Макєєва // Цензор.НЕТ. – 14.04.2025. – URL: <https://censor.net/ua/news/3546624/boyiovi-diyi-na-donechchyni-ta-harkivschyni-na-ranok-14-kvitnya>

Лісічкіна А. Помста за загиблих людей: Харківська бригада відповіла ворогу за атаку по Сумах / Аліна Лісічкіна // Думка. – 14.04.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1744619392-pomsta-za-zagiblih-lyudey-harkivska-brigada-vidpovila-vorogu-za-ataku-po-sumah>

Бійці підрозділу «Хартія» вдарили по ворогу боєприпасами з надписами «За Суми».

Макєєва М. Доба на Харківщині: внаслідок обстрілів загинули чотири людини, ще один чоловік постраждав. Фоторепортаж / Марина Макєєва // Цензор.НЕТ. – 14.04.2025. – URL: <https://censor.net/ua/photonews/3546654/okupanty-13-kvitnya-atakuvaly-harkiv-ta-4-rayiony-oblasti-yaki-naslidky>

Кобзар Н. У Харкові згасили величезну пожежу на продуктовому складі, яка спалахнула після прильоту: фото з місця подій : [Салтів. р-н] / Наталія Кобзар // Status Quo. – 14.04.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/14.04.2025/u-xarkovi-zgasili-veliceznu-pozezu-na-produktovomu-skladi-yaka-spalaxnula-pislya-prilyotu-foto-z-miscya-podii>

Федоркова Т. Російська армія 14 квітня обстріляла Куп'янщину: четверо загиблих / Тетяна Федоркова // MediaPort. – 14.04.2025. – URL: <https://mediaport.ua/rosiyska-armiia-14-kvitnia-obstriliala-kup-ianshchynu-chetvero-zahyblykh/>

Макєєва М. Зранку росіяни КАБом вдарили по Слатиному на Харківщині, постраждав чоловік. Фоторепортаж / Марина Макєєва // Цензор.НЕТ. – 14.04.2025. – URL: <https://censor.net/ua/photonews/3546634/udar-po-slatynomu-14-kvitnya-yaki-naslidky>

Кобзар Н. 12 музеїв хочуть евакуювати з Харківської області / Наталія Кобзар // Status Quo. – 14.04.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/14.04.2025/12-muzeyiv-xocut-evakuyuvati-z-xarkivskoyi-oblasti>

Гнатишина О. Ветерани з Харківщини завоювали більше трьох десятків медалей на «Звитязі нескорених». Там Харківщину представила найбільша кількість учасників – 21 ветеран / Олена Гнатишина // Думка. – 14.04.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/sport/1744616891-veterani-z-harkivshchini-zavoyuvali-bilshe-troh-desyatktiv-medaley-na-zvityazi-neskorenih>

15.04.2025

Лісічкіна А. Третя штурмова «підчистила» позиції рф на Харківщині: Відео з фронту : FPV-дрони Третьої штурмової вивели з ладу техніку противника в Харків. обл. / Аліна Лісічкіна // Думка. – 15.04.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1744708581-tretya-shturmova-pidchistila-pozitsiyi-rf-na-harkivshchini-video-z-frontu>

Ларін Ю. ДСНС назвала кількість загиблих і поранених під час війни рятувальників на Харківщині / Юрій Ларін // Думка. – 15.04.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/ekonomika/1744619831-dsns-nazvala-kilkist-zagiblih-i-poranenih-pid-chas-viyni-ryatuvalnikiv-na-harkivshchini>

У Харківській області гинули та отримували поранення як пожежні, так і сапери. За час ведення бойових дій загинуло 16 і було поранено 104 рятувальника.

Молоткова В. Авіаудар по Боровій: КАБ влучила в город, зруйновано будинки (фото) / Вікторія Молоткова // Слобід. край. – 15.04.2025. – URL: <https://amp.slk.kh.ua/oblast-online/borova/nicnij-aviaudar-po-borovij-kab-vlucila-v-gorod-zrujnovani-oseli.html>

Лісічкіна А. Окупанти скинули чотири КАБ на Дергачівщину: Пошкоджена амбулаторія / Аліна Лісічкіна // Думка. – 15.04.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1744702873-okupanti-skinuli-chotiri-kab-na-dergachivshchinu-poshkodzhena-ambulatoriya>

У Харківському районі ворог з авіації обстріляв селище Слатине.

16.04.2025

Андрієвська Н. Новий наступ на Харківщину: ЗСУ повідомили про плани росіян / Н. Андрієвська // Status Quo. – 16.04.2025. – URL:

<https://www.sq.com.ua/ukr/novini/16.04.2025/novii-nastup-na-xarkivshhinu-zsu-povidomili-pro-plani-rosiyan>

Росіяни обстріляли екскаватори, «швидку» та будинки на Харківщині // Kharkiv Today. – 16.04.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/rosiyany-obstrilyaly-ekskavatory-shvydku-ta-budynky-na-kharkivshchyni>

Упродовж минулої доби російська армія кілька разів атакувала Старосалтівську, Куп'янську, Золочівську та Дергачівську громаду.

Ларін Ю. На Харківщині ворог FPV-дронами розтрощив житловий будинок і комунікації: Кадри з місця. / Юрій Ларін // Думка. – 16.04.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1744779150-na-harkivshchyni-vorog-fpv-dronami-roztroshchiv-zhitloviy-budinok-i-komunikatsiyi-kadri-z-mistsya>

У Харківській області росіяни дронами обстріляли Золочівську ОТГ.

Грицишин О. Росіяни завдали ракетного удару по Ізюму, постраждали 2 людини, – ОВА / Остап Грицишин // Цензор.НЕТ. – 16.04.2025. – URL: <https://censor.net/ua/news/3547238/naslidky-rosiyiskogo-obstrilu-izyuma-16-kvitnya>

17.04.2025

Рибальченко А. Росіяни, ймовірно, планують обстріл України напередодні Великодня – Зеленський / Аріна Рибальченко // Гвара медіа. – 17.04.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/rosiyani-jmovirno-planuyut-obstril-ukra%d1%97ni-naperedodni-velikodnya-zelenskij/>

Харків'ян закликають сидіти вдома на Великдень // Kharkiv Today. – 17.04.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/u-kharkovi-zaklykayut-zhyteliv-mista-provesty-velykden-doma>

Левченко Д. На Харківщині за добу відбулося сім російських атак – Генштаб / Дар'я Левченко // Гвара медіа. – 17.04.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/na-harkivshhini-za-dobu-vidbulosya-sim-rosijskih-atak-genshtab/>

Росіяни здійснили комбіновану атаку на Ізюм: постраждали семеро людей, зокрема дитина // Kharkiv Today. – 17.04.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/rosiyany-zdiysnyly-kombinovanu-ataku-na-izyum-postrazhdaly-semero-lyudey-zokrema-dytyna>

Російські «Іскандери» повністю зруйнували школу на Харківщині // Kharkiv Today. – 17.04.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/zruynuvaly-shkolu-ta-shist-budynkiv-naslidky-raketnoho-udaru-po-izyumu>

Окрім Ізюмського загальноосвітнього ліцею, зруйновано 6 будинків і понад 100 будинків постраждали.

Левченко Д. У Ізюмському районі внаслідок влучання у легковик постраждали 10 людей / Дар'я Левченко // Гвара медіа. – 17.04.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/u-izyumskomu-rajoni-vnaslidok-vluchannya-u-legkovik-postrazhdali-10-lyudej/>

Федоркова Т. Російські окупанти скинули на будинок у Куп'янську термобаричну бомбу вагою 1500 кг: фото, відео / Тетяна Федоркова // MediaPort. – 17.04.2025. – URL: <https://mediaport.ua/rosiyski-okupanty-skynuly-na-budynok-u-kup-iansku-termobarychnu-bombu-vahoiu-1500-kh-foto-video/>

Ткаленко В. «Відновлення: куди переїжджають жителі Харківщини / Валерія Ткаленко // Слобід. край. – 17.04.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/harkiv/de-kupuut-zitlo-za-sertifikatami-otrimuvaci-z-harkivskoi-oblasti.html>

У Харкові готують проєкт будівництва дитсадка під землею // Kharkiv Today. – 17.04.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/u-kharkovi-rozroblyayut-proyekt-pidzemnoho-dytsadka>

У Харкові відкриють виставку екоплаката «Reimagine» // MediaPort. – 17.04.2025. – URL: <https://mediaport.ua/u-kharkovi-vidkryiut-vystavku-ekoplakata-reimagine/>
Плакати міжнародної трієнале «4-й Блок» презентують 18 квітня 2025 р. Ці плакати є попередженням про небезпеку воєн для всього живого на нашій планеті. Виставка проходитиме в Художній галереї імені Генріха Семирадського.

Гнатюк І. Харківський літмузей оголосив довгий список номінантів премії «Генерація Ніка» / Ірина Гнатюк // MediaPort. – 17.04.2025. – URL: <https://mediaport.ua/kharkivskyy-litmuzey-oholosyv-dovhyy-spysok-nominativ-premii-heneratsiia-nika/>

Бикова Л. «Ідентифікую себе росіянином»: суд розглянув справу обвинуваченого у замах на вбивство начальників Харківської ОВА та Дергачівської МБА / Ліза Бикова // Гвара медіа. – 17.04.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/identifikuyu-sebe-rosiyaninom-u-harkovi-sud-rozglyanuv-spravu-obvinuvachenogo-u-vbivstvi-kerivnika-ova-ta-ochilnika-dergachivsko%d1%97-mva/>

Федоркова Т. Стало відомо, де переховується харківський нардеп-утікач Андрій Одарченко / Тетяна Федоркова // MediaPort. – 17.04.2025. – URL: <https://mediaport.ua/stalo-vidomo-de-perekhovuetsia-kharkivskyy-nardep-utikach-andriy-odarchenko/>

Ткаленко В. Освітянка на Харківщині готувала вчителів до переатестації в Курську – її викрили / Валерія Ткаленко // Слобід. край. – 17.04.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/vovcansk/kolaborantka-na-harkivsini-pogodzuvala-pereatestaciju-vciteliv-u-rf-prokuratura.html>

18.04.2025

Левченко Д. Росіяни вдарили попередньо балістикою по Харкову, 40 людей постраждали : [Основ'ян. р-н] / Дар'я Левченко // Гвара медіа. – 18.04.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/rosiyani-vdarili-poperedno-balistikoyu-po-harkovu-40-lyudej-postrazhdali>

Кравченко А. Удар по Харкову «Іскандерами»: пошкоджено 50 будинків, вибито 3000 вікон (фото) / Андрій Кравченко // Status Quo. – 18.04.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/18.04.2025/udar-po-xarkovu-iskanderami-poskodzeno-50-budinkiv-vibito-3000-vikon-foto>

Левченко Д. Росіяни з авіації обстріляли Куп'янськ / Дар'я Левченко // Гвара медіа. – 18.04.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/rosiyani-z-aviaczi%d1%97-obstrilyali-kupyansk/>

Ткаленко В. В Україну повернули тіла 909 захисників, серед них – оборонці Харківщини / Валерія Ткаленко // Слобід. край. – 18.04.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/news/news/z-rf-povernuli-tila-poleglih-ukrainskih-voiniv-zokrema-z-harkivskogo-napramku.html>

19.04.2025

Андрієвська О. ЗСУ відбили 18 атак РФ на Харківському та Куп'янському напрямках / Олександра Андрієвська // Status Quo. – 19.04.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/19.04.2025/zsu-vidbili-18-atak-rf-na-xarkivskomu-ta-kupyanskomu-napryamkax>

Андрієвська О. За добу РФ 8 разів атакувала Харківську область / Олександра Андрієвська // Status Quo. – 19.04.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/19.04.2025/za-dobu-rf-8-raziv-atakuvala-xarkivsku-oblast>

Андрієвська О. Куп'янськ під масованими авіаударами (фото) / Олександра Андрієвська // Status Quo. – 19.04.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/19.04.2025/kupyansk-pid-masovanimi-aviaudarami-foto>

Андрієвська О. 5 осіб постраждали під час авіаударів РФ по Куп'янську 19 квітня (фото) / Олександра Андрієвська // Status Quo. – 19.04.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/19.04.2025/5-osib-postrazdali-pid-cas-aviaudariv-rf-po-kupyansku-19-kvitnya-foto>

Ткаленко В. Після балістичного обстрілу Харкова в лікарнях залишаються діти та тяжкопоранені – Синегубов / Валерія Ткаленко // Слобід. край. – 19.04.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/harkiv/sinegubov-povidomiv-pro-stan-postrazdalih-pisla-obstrilu-harkova.html>

20.04.2025

Хливнюк А. Святкове «перемир'я»: що відбувається на лінії фронту в Харківській області зараз (оновлена мапа) / А. Хливнюк // Слобід. край. – 20.04.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/news/oblast-online/ci-dotrimuetsa-rf-velikodnogo-peremira-situacia-na-harkivsini-na-ranok-20-kvitna.html>

Ларін Ю. На Харківщині за минулу добу відбили 9 російських штурмів (карта) : У Харків. обл. тривають бойові дії на півночі та сході регіону / Юрій Ларін // Думка. – 20.04.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1745127221-na-harkivshchini-za-minulu-dobu-vidbili-9-rosiyskih-shturmiv-karta>

Ільїна К. Росія протягом доби тричі атакувала КАБами Куп'янськ: Є постраждалі : На Харківщині внаслідок рос. атак постраждало 3 людини / Катерина Ільїна // Думка. – 20.04.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1745126982-rosiya-protyagom-dobi-trichi-atakuvala-kabami-kup-yansk-e-postrazhdali>

Ільїна К. По Куп'янському району випустили 16 авіабомб протягом дня – Синегубов : У Харкові ніч минула спокійно / Катерина Ільїна // Думка. – 20.04.2025. – URL:

Ларін Ю. Загарбники спричинили дві лісові пожежі на Харківщині: Що відомо / Юрій Ларін // Думка. – 20.04.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1745127607-zagarbniki-sprichinili-dvi-lisovi-pozhezhi-na-harkivshchini-shcho-vidomo>

Хливнюк А. Додому повернулися 13 жителів Харківщини: нові подробиці масштабного обміну полоненими / А. Хливнюк // Слобід. край. – 20.04.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/news/oblast-online/63-j-obmin-polonenimi-z-polonu-rf-povernulisa-13-ziteliv-harkivskoi-oblasti.html>

Ільїна К. Харківські медики екстренки власноруч спекли паски для військових : Паски та харчові набори від медиків передали у 92 бригаду / Катерина Ільїна // Думка. – 20.04.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1745146089-harkivski-mediki-ekstrenki-vlasnoruch-spekli-paski-dlya-viyskovih>

Ільїна К. Французькі волонтери передали великодні подарунки дітям загиблих харківських гвардійців : Понад 180 подарунків привезли до Харкова зооволонтери / Катерина Ільїна // Думка. – 20.04.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1745139563-frantsuzki-volonteri-peredali-velikodni-podarunki-dityam-zagiblih-harkivskih-gvardiytsiv>

Подарунки вже вдруге привозить родина зооволонтерів Ірина та Михайло Лободенки. До Великодня діти загиблих побратимів отримали чашки для сніданків, набори шкільного приладдя та годинники.

21.04.2025

Кравченко А. Росіяни намагалися прорватися на Харківському та Куп'янському напрямках / Андрій Кравченко // Status Quo. – 21.04.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/21.04.2025/rosiyani-namagalisya-prorvatisya-na-harkivskomu-ta-kupyanskomu-napryamkax>

Кравченко А. РФ використала «великоднє перемир'я» для накопичення сил на Харківському фронті / Андрій Кравченко // Status Quo. – 21.04.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/21.04.2025/rf-vikoristala-velikodnje-peremirya-dlya-nakopicennya-sil-na-harkivskomu-fronti>

Кричун Д. Обстріли Харкова скоротилися в шість разів : Протягом тижня Харків пережив шість ворожих атак, а на попередньому їх було 24 / Дар'я Кричун // Думка. – 21.04.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1745232747-obstrili-harkova-skorotilisya-v-shist-raziv>

Ларін Ю. Окупанти обстріляли Куп'янськ і околиці Чугуєва, тривають пожежі – ДСНС : У Харків. обл. сталося 5 пожеж, спричин. ворожими обстрілами у Чугуїв. та Куп'ян. р-нах / Юрій Ларін // Думка. – 21.04.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1745210713-okupanti-obstrilyali-kup-yansk-i-okolitsi-chugueva-trivayut-pozhezhi-dsns>

Кравченко А. «Перемир'я»: РФ вдарила безпілотником по багатоповерхівці в Харківській області (фото) : [сел. Ківшарівка Куп'ян. р-ну] / Андрій Кравченко // Status Quo. – 21.04.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/21.04.2025/peremirya-rf-vdarila-bezpilotnikom-po-bagatopoverxivci-v-harkivskii-oblasti-foto>

Кричун Д. У Харкові відкрили третю підземну школу, яка працюватиме у дві зміни : Навч. заклад побудували за міські кошти спеціально для віддаленого мікрорайону / Дар'я Кричун // Думка. – 21.04.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/osvita/1745237902-u-harkovi-vidkrili-tretyu-pidzemnu-shkolu-yaka-pratsyuvatime-u-dvi-zmini>

Підземна школа побудована в Основ'янському районі. У Харкові офлайн діти можуть навчатися у двох школах під землею у Новобаварському та Індустріальному районах та у метрополітені.+

22.04.2025

Бикова Л. «Формально було, де-факто – ні»: як пройшло «Великоднє перемир'я» на Харківщині / Ліза Бикова // Гвара медіа. – 22.04.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/formalno-bulo-de-fakto-ni-pidsumki-velikodnogo-peremir%ca%bcya-dlya-harkivshhini/>

Веклич А. На Харківщині внаслідок обстрілів троє людей загинули, ще двоє поранені / Анна Веклич // Гвара медіа. – 22.04.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/na-harkivshhini-vnaslidok-obstriliv-tro%dl%94-lyudej-zaginuli-shhe-dvo%dl%94-poraneni/>
Обстріли відбулися у різних районах області.

Левченко Д. Семеро людей постраждали внаслідок масованого удару безпілотниками вдень по Харкову / Дар'я Левченко // Гвара медіа. – 22.04.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/semero-lyudej-postrazhdali-vnaslidok-masovanogo-udaru-bezpilotnikami-vden-po-harkovu/>
Влучання зафіксовані у Шевченківському, Київському, Салтівському та Новобаварському районах міста.

Левченко Д. Кількість постраждалих у Харкові збільшилася до восьми – прокуратура / Дар'я Левченко // Гвара медіа. – 22.04.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/kilkist-postrazhdalih-u-harkovi-zbilshilasya-do-vosmi-prokuratura/>

Рибальченко А. Наслідки денної масованої атаки безпілотників по Харкову – фото / Аріна Рибальченко // Гвара медіа. – 22.04.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/dvlmlm/>

Веклич А. На Харківщині росіяни вдарили по житловому сектору: поранені двоє людей : [с.Гороховатка Ізюм. р-ну] / Анна Веклич // Гвара медіа. – 22.04.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/na-harkivshhini-rosiyani-vdarili-po-zhitlovomu-sektoru-poraneni-dvo%dl%94-lyudej/>

Веклич А. Російські безпілотники поцілили по передмістю Харкова : [Дергачі] / Анна Веклич // Гвара медіа. – 22.04.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/rosijski-bezpilotniki-poczilili-po-peredmistyu-harkova/>

Веклич А. РФ завдала масованого авіаційного удару по Куп'янську: є постраждалі / Анна Веклич // Гвара медіа. – 22.04.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/rf-zavdala-masovanogo-aviacijnogo-udaru-po-kupyansku-%dl%94-postrazhdali/>

Бикова Л. У передмісті Харкова зафіксували удари п'ятьма шахедрами: без постраждалих : [Малоданилів. громада] / Ліза Бикова // Гвара медіа. – 22.04.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/u-peredmisti-harkova-zafiksuvali-udari-p%ca%bcyatma-shahedami-bez-postrazhdalih/>

Бикова Л. РФ тестує модифіковані дрони «Молнія» на Харківщині: вага бойової частини збільшена у кілька разів / Ліза Бикова // Гвара медіа. – 22.04.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/rf-testu%dl%94-modifikovani-droni-molniya-na-harkivshhini-vaga-bojovo%dl%97-chastini-zbilshena-u-kilka-raziv/>

Бикова Л. KharkivMusicFest повертається: у 2025 році музичний фестиваль триватиме впродовж травня-червня / Ліза Бикова // Гвара медіа. – 22.04.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/kharkivmusicfest-poverta%dl%94tsya-u-2025-roczy-muzichnij-festival-trivatime-vprodovzh-travnya-chervnya/>

23.04.2025

Рибальченко А. На Харківщині загинула 2851 цивільна людина від початку повномасштабного вторгнення / Аріна Рибальченко // Гвара медіа. – 23.04.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/na-harkivshhini-zaginula-2851-czivilna-lyudina-vid-pochatku-povnomasshtabnogo-vtorgnennya/>

Веклич А. Росіяни чотири рази намагалися прорвати українську оборону в районі Вовчанська – Генштаб / Анна Веклич // Гвара медіа. – 23.04.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/rosiyani-chotiri-razi-namagalisya-prorvati-ukra%d1%97nsku-oboronu-v-rajoni-vovchanska-genshtab/>

Веклич А. Минулої доби на Харківщині постраждали 17 людей внаслідок російських обстрілів / Анна Веклич // Гвара медіа. – 23.04.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/minulo%d1%97-dobi-na-harkivshhini-postrazhdali-17-lyudej-vnaslidok-rosijskih-obstriliv/>

Веклич А. Вночі росіяни завдавали масованих ударів БпЛА по Харкову: сталася масштабна пожежа: [Новобавар. р-н] / Анна Веклич // Гвара медіа. – 23.04.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/vnochi-rosiyani-zavdavali-masovanih-udariv-bpla-po-harkovu-stalasya-masshtabna-pozhezha/>

Веклич А. Є постраждалі та близько 100 пошкоджених будинків: наслідки обстрілів Куп'янська / Анна Веклич // Гвара медіа. – 23.04.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/%d1%94-postrazhdali-ta-blizko-100-poshkodzhenih-budinkiv-naslidki-obstriliv-kupyanska/>

Рибальченко А. Російський безпілотник вдарив по Чугуєву – поранено чоловіка / Аріна Рибальченко // Гвара медіа. – 23.04.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/rosijskij-bezpilotnik-vdariv-po-chugu%d1%94vu-poraneno-cholovika/>

Веклич А. За тиждень на Харківщині евакуювали понад 350 людей – поліція / Анна Веклич // Гвара медіа. – 23.04.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/za-tizhden-na-harkivshhini-evakuyovali-ponad-350-lyudej/>

Бикова Л. У Харкові майже дев'ять тисяч школярів навчаються в підземних школах / Ліза Бикова // Гвара медіа. – 23.04.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/u-harkovi-majzhe-dev%ca%bcyat-tisyach-shkolyariv-navchayutsya-v-pidzemnih-shkolah/>

Бикова Л. В Україні анонсували прем'єру фільму «Дві сестри» про життя під час війни: зйомки частково проходили в Харкові / Ліза Бикова // Гвара медіа. – 23.04.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/v-ukra%d1%97ni-anonsuvali-prem%ca%bc%d1%94ru-filmu-dvi-sestri-pro-zhittya-pid-chas-vijni-zjomki-chastkovo-prohodili-v-harkovi/>

Бикова Л. Суд знову продовжив запобіжний захід ексначальнику ОТУ «Харків» Юрію Галушкіну / Ліза Бикова // Гвара медіа. – 23.04.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/sud-znovu-prodovzhiv-zapobizhnij-zahid-eksnachalniku-otu-harkiv-yuriyu-galushkinu/>

Прокуратура звинувачує Юрія Галушкіна у недбалому ставленні до військової служби та неналежній обороні під час наступу на північ Харківщини у 2024 р., у разі доведення його причетності Галушкіну загрожує до 10 років позбавлення волі.

Рибальченко А. Засуджено залізничника, який передавав росіянам дані про техніку ЗСУ / Аріна Рибальченко // Гвара медіа. – 23.04.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/zasudzheno-zaliznchnika-yakij-peredavav-rosiyanam-dani-pro-tehniku-zsu/>

До 15 років позбавлення волі засуджено працівника залізниці, який передавав інформацію про військові перевезення та розміщення укріплень у Харківській та Сумській областях.

24.04.2025

Левченко Д. Харків вночі був під масованою атакою ракет та БПЛА, є постраждалі : [Новобавар. та Основ'ян. р-ни] / Дар'я Левченко // Гвара медіа. – 24.04.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/harkiv-vnochi-buv-pid-masovanoyu-atakoyu-raket-ta-bpla-%d1%94-postrazhdali/>

Левченко Д. Харків атакований 14 безпілотниками та 10 ракетами за ніч / Дар'я Левченко // Гвара медіа. – 24.04.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/harkiv-atakovanij-14-bezpilotnikami-ta-10-raketami-za-nich/>

Пошкодження зафіксовані у Немишлянському, Слобідському та Основ'янському районах Харкова.

Левченко Д. «Накрила дитину собою»: Наслідки обстрілу Немишлянського району Харкова – фото / Дар'я Левченко // Гвара медіа. – 24.04.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/nakrila-ditinu-soboyu-naslidki-obstrilu-nemishlyanskogo-rajonu-harkova-foto/>

Левченко Д. На Харківщині внаслідок обстрілу пошкоджена залізниця / Дар'я Левченко // Гвара медіа. – 24.04.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/na-harkivshhini-vnaslidok-obstrilu-poshkodzhena-zalizniczya/>

Бикова Л. На Харківщині військовослужбовцям з ампутаціями профінансують заняття з плавання / Ліза Бикова // Гвара медіа. – 24.04.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/na-harkivshhini-vijskovoslužbovczyam-z-amputacziyami-profinansuyut-zanyattya-z-plavannya/>

Рибальченко А. На Харківщині за тиждень розмінували понад 319 гектарів землі / Аріна Рибальченко // Гвара медіа. – 24.04.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/na-harkivshhini-za-tizhden-rozminuvali-ponad-319-gektariv-zemli/>

Рибальченко А. Rescue Now випустив календар, створений для підтримки простору психологічної підтримки для дітей у Харкові / Аріна Рибальченко // Гвара медіа. – 24.04.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/rescue-now-vipustiv-kalendar-stvorenij-dlya-pidtrimki-prostoru-psiologichno%d1%97-pidtrimki-dlya-ditej-u-harkovi/>

25.04.2025

Бикова Л. «Є люди, які допоможуть американській владі почути українські голоси»: про що розповідав сенатор-республіканець у Харкові / Ліза Бикова // Гвара медіа. – 25.04.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/%d1%94-lyudi-yaki-dopomozhut-amerikanskij-vladi-pochuti-ukra%d1%97nski-golosi-pro-shho-rozpovidav-senator-respublikanecz-u-harkovi/>
До Харкова приїхав сенатор-республіканець від Небраски (США) Том Брюер.

Бикова Л. За остаточним планом Трампа Росія має повернути Україні окуповану частину Харківщини – Reuters / Ліза Бикова // Гвара медіа. – 25.04.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/za-ostatochnim-planom-trampa-rosiya-ma%d1%94-povernuti-ukra%d1%97ni-okupovanu-chastinu-harkivshhini-reuters/>

Бикова Л. Росіяни скористалися «перемир'ям», щоб поновити наступ на Вовчанськ – військові / Ліза Бикова // Гвара медіа. – 25.04.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/rosiyani-skoristalisya-peremiryam-shhob-ponoviti-nastup-na-vovchansk-vijskovi/>

Бикова Л. ЗСУ відбили спробу РФ прорвати українську оборону на Куп'янському напрямку / Ліза Бикова // Гвара медіа. – 25.04.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/zsu-vidbili-sprobu-rf-prorvati-ukra%d1%97nsku-oboronu-na-kup%ca%bcyanskomu-napryamku/>

Сомов К. Реформа армії. Що відомо про Третій армійський корпус Білецького / Кирило Сомов // LB.ua. – 25.04.2025. – URL: https://lb.ua/society/2025/04/25/673029_reforma_armii_shcho_vidomo_pro_tretyi.html

Левченко Д. Внаслідок нічного обстрілу Харкова загорілося приватне підприємство – поліція: [Слобід. р-н] / Дар'я Левченко // Гвара медіа. – 25.04.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/vnaslidok-nichnogo-obstrilu-harkova-zagorilosya-privatne-pidpri%d1%94mstvo-policziya/>

Левченко Д. У Харкові «Шахед» влучив у ресторанний комплекс / Дар'я Левченко // Гвара медіа. – 25.04.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/u-harkovi-shahed-vluchiv-u-restorannij-kompleks/>

Голик Г. Бомбардують селище авіабомбами: як живе прикордонне Слатине – відео / Гнат Голик // Гвара медіа. – 25.04.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/bombarduyut-selishhe-aviabombami-yak-zhive-prikordonne-slatine-video/>

Куліш П. Активіст та волонтер Борис Редін про майбутнє Харкова, український націоналізм та намет «Все для перемоги» / Поліна Куліш // Гвара медіа. – 25.04.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/aktivist-ta-volonter-boris-redin-pro-majbutn%d1%94-harkova-ukra%d1%97nskij-naczionalizm-ta-namet-vse-dlya-peremogi/>

Левченко Д. Ветерани Харківщини поскаржилися на відмову у наданні безкоштовного лікування – ОВА / Дар'я Левченко // Гвара медіа. – 25.04.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/veterani-harkivshhini-skarzhilisya-na-vidmovu-u-nadanni-bezkoshtovного-likuvannya-ova/>

Бикова Л. У Харкові судитимуть 15-річну дівчину, яка заклала вибухівку біля відділу поліції – прокуратура / Ліза Бикова // Гвара медіа. – 25.04.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/u-harkovi-suditimut-15-richnu-zhitelku-harkova-yaka-zaklala-vibuhivku-bilya-viddiluliczi%d1%97-prokuratura/>

26.04.2025

Левченко Д. На Куп'янському напрямку Сили оборони вибили росіян з важливих позицій – «Ахіллес» / Дар'я Левченко // Гвара медіа. – 26.04.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/nakupyanskomu-napryamku-sili-oboroni-vibili-rosiyan-z-vazhlivih-poziczij-ahilles/>

Левченко Д. Внаслідок обстрілу Харкова постраждав 14-річний хлопець: [Шевченків. р-н] / Дар'я Левченко // Гвара медіа. – 26.04.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/vnaslidok-obstrilu-harkova-postrazhdav-14-richnij-hlopecz/>

Левченко Д. Наслідки влучання безпілотної по Шевченківському району Харкова – фото / Дар'я Левченко // Гвара медіа. – 26.04.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/naslidki-vluchannya-bezpilotnika-po-shevchenkivskomu-rajonu-harkova-foto/>

Левченко Д. Армія РФ вдарила чотирма безпілотниками по цивільних підприємствах у Дергачах / Дар'я Левченко // Гвара медіа. – 26.04.2025. – URL:

<https://gwaramedia.com/armiya-rf-vdarila-chotirma-bezpilotnikami-po-czivilnih-pidpri%d1%94mstvah-u-dergachah/>

Левченко Д. У Ізюмському районі внаслідок обстрілів пошкоджена адмінбудівля / Дар'я Левченко // Гвара медіа. – 26.04.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/u-izyumskomu-rajoni-vnaslidok-obstriliv-poshkodzhena-adminbudivlya/>

Левченко Д. Фільм харків'янки про війну та зв'язок поколінь покажуть на Каннському кінофестивалі / Дар'я Левченко // Гвара медіа. – 26.04.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/film-harkivyanki-pro-vijnu-ta-zvyazok-pokolin-pokazhut-na-kannskomu-kinofestivali/>

Анімаційний короткометражний фільм Поліни Піддубної «Моя бабуся – парашутистка» позмагається за «Золоту пальмову гілку» на Каннському фестивалі.

27.04.2025

Левченко Д. Росіяни чотири рази наступали на Куп'янському напрямку / Дар'я Левченко // Гвара медіа. – 27.04.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/rosiyani-chotiri-razi-nastupali-na-kupyanskomu-napryamku/>

Левченко Д. Росіяни обстріляли цвинтар у Золочівській громаді / Дар'я Левченко // Гвара медіа. – 27.04.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/rosiyani-obstrilyali-czvintar-u-zolochivskij-gromadi/>

Левченко Д. У Куп'янському районі четверо постраждалих через російські обстріли / Дар'я Левченко // Гвара медіа. – 27.04.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/u-kupyanskomu-rajoni-chetvero-postrazhdalih-cherez-rosijski-obstrili/>

Левченко Д. Армія РФ скинула вибухівку з дрона на авто, постраждав лікар / Дар'я Левченко // Гвара медіа. – 27.04.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/armiya-rf-skinula-vibuhivku-z-drona-na-avto-postrazhdav-likar/>

Левченко Д. Профспілки вимагають стягнути з РФ понад 40 мільйонів євро за пошкодження «Палацу праці» у Харкові / Дар'я Левченко // Гвара медіа. – 27.04.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/profspilki-vimagayut-styagnuti-z-rf-ponad-40-miljoniv-%d1%94vro-za-poshkodzhennya-palaczu-praczi-u-harkovi/>

Левченко Д. «Хартія» презентувала документальний фільм про наступальну операцію на півночі Харківщини / Дар'я Левченко // Гвара медіа. – 27.04.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/hartiya-prezentovala-dokumentalniy-film-pro-nastupalnu-operacziyu-na-pivnochi-harkivshhini/>

28.04.2025

Бикова Л. Росіяни дев'ять разів наступали на Харківщині / Ліза Бикова // Гвара медіа. – 28.04.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/rosiyani-dev%ca%bcyat-raziv-nastupali-na-harkivshhini/>

Рибальченко А. Минулого тижня росіяни понад 50 разів обстріляли Харків / Аріна Рибальченко // Гвара медіа. – 28.04.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/minulogo-tizhnya-rosiyani-ponad-50-raziv-obstrilyali-harkiv/>

Веклич А. Російська авіація влучила в приватний будинок у Куп'янську: сталася пожежа / Анна Веклич // Гвара медіа. – 28.04.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/rosijska-aviacziya-vluchila-v-privatnij-budinok-u-kupyansku-stalasya-pozhezha/>

Бикова Л. На Харківщині підірвалося авто: поранені троє людей : [с. Мала Комишуваха Ізюм. р-ну] / Ліза Бикова // Гвара медіа. – 28.04.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/na-harkivshhini-pidirvalosya-avto-poraneni-troed1%94-lyudej/>

Бикова Л. У Харківському районі шахеди влучили у будівлі з рогатою худобою: загинуло понад 20 тварин : [с. Мокра Рокитна Харків. р-ну] / Ліза Бикова // Гвара медіа. – 28.04.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/u-harkivskomu-rajoni-shahedi-vluchili-u-budivli-z-roगतoyu-hudoboyu-zaginulo-ponad-20-tvarin/>

Веклич А. У кінотеатрах країни покажуть документальну стрічку про Ізюм та Гамлета / Анна Веклич // Гвара медіа. – 28.04.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/u-kinoteatrah-krayiny-pokazhut-dokumentalnu-strichku-pro-izyum-ta-gamleta/>

У центрі картини «Обережно! Життя триває» режисера Антона Штука – харківський стріт-арт художник Гамлет Зіньківський. Він подорожує до звільненого Ізюма, малює свої роботи на вулицях зруйнованого під час російської окупації міста і спілкується з місцевими мешканцями.

Левченко Д. Чотирьох підлітків на Харківщині судитимуть за ймовірні диверсії на залізниці / Дар'я Левченко // Гвара медіа. – 28.04.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/chotiroh-pidlitkiv-na-harkivshhini-suditimut-za-jmovirni-diversi%d1%97-na-zalizniczi/>

29.04.2025

Молоткова В. На Борівському напрямку ЗСУ знищили до 500 російських окупантів – командир TERRA / Вікторія Молоткова // Слобід. край. – 29.04.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/borova/bij-za-borovu-protivnik-za-tri-dni-vtrativ-piv-bataljonu-komandir-terra.html>

Лісічкіна А. На Харківщині за добу відбили 16 атак росіян: Де тривали бої (карта) : [Харків. та Куп'ян. напрямки] / Аліна Лісічкіна // Думка. – 29.04.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1745904666-na-harkivshchhini-za-dobu-vidbili-16-atak-rosiyan-de-trivali-boyi-karta>

Окупанти намагаються наступати на двох напрямках фронту на Харківщині.

Лісічкіна А. Російські обстріли спричинили пожежі у чотирьох районах Харківщини – ДСНС / Аліна Лісічкіна // Думка. – 29.04.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1745903544-rosiyski-obstrili-sprichinili-pozhezhi-u-chotiroh-rayonah-harkivshchhini---dsns>

За добу зафіксовано вісім пожеж, спричинених ворожими обстрілами, у Куп'янському, Чугуївському, Ізюмському та Берестинському районах.

30.04.2025

Гнатченко Ю. Сили оборони зупинили росіян на прикордонні Харківщини (оновлена мапа) / Юлія Гнатченко // Слобід. край. – 30.04.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/news/oblast-online/rosiani-namagautsa-pokrasiti-takticne-polozena-u-harkivskij-oblasti-so-vidbuvaetsa.html>

Бикова Л. Росіяни 11 разів наступали на Харківщині: найбільше атак на Куп'янському напрямку / Ліза Бикова // Гвара медіа. – 30.04.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/rosiyani-11-raziv-nastupali-na-harkivshhini-najbilshe-atak-na-kup%ca%bcyanskomu-napryamku/>

Бикова Л. На Харківщині понад 50 постраждалих від обстрілів РФ за добу: найбільше – у Харкові / Ліза Бикова // Гвара медіа. – 30.04.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/na-harkivshhini-ponad-50-postrazhdalih-vid-obstriliv-rf-za-dobu-najbilshe-u-harkovi/>

Гнатишина О. Зеленський прокоментував нічну масовану атаку на Харків / Олена Гнатишина // Думка. – 30.04.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1746000482-zelenskiy-prokomentuvav-nichnu-masovanu-ataku-na-harkiv>

У Харкові внаслідок двох хвиль ударів поранені понад 45 людей, серед яких – двоє дітей.

Бикова Л. У Ківшарівці на Харківщині внаслідок обстрілу поранений чоловік: він у важкому стані: [Куп'ян. р-н] / Ліза Бикова // Гвара медіа. – 30.04.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/u-kivsharivczi-na-harkivshhini-vnaslidok-obstrilu-poranenij-cholovik-vin-u-vazhkomu-stani/>

Бикова Л. Росіяни завдали 10 ударів авіабомбами по Куп'янську: били по житловому сектору / Ліза Бикова // Гвара медіа. – 30.04.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/rosiyani-zavdali-10-udariv-aviabobami-po-kup%ca%bcyansku-bili-po-zhitlovomu-sektoru/>

Гнатченко Ю. Окупанти вдарили БПЛА по житловій забудові міста Південне: постраждали діти (фото) / Юлія Гнатченко // Слобід. край. – 30.04.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/pivdenne/rosiani-atakuvali-pivdenne-bezpilotnikami-postrazhdali-bagato-ditej-foto.html>

Веклич А. У харківському ліцеї відкрили меморіальну дошку загиблому українському військовому / Анна Веклич // Гвара медіа. – 30.04.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/u-harkivskomu-licze%d1%97-vidkrili-memorialnu-doshku-zagiblomu-ukra%d1%97nskomu-vijskovomu/>

У ліцеї № 73 у Немишлянському районі м. Харкова відкрили меморіальну дошку полеглому військовому В'ячеславу Шимчуку.

Рибальченко А. На відновлення будинків у Харкові планують витратити мільярд гривень / Аріна Рибальченко // Гвара медіа. – 30.04.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/na-vidnovlennya-budinkiv-u-harkovi-planuyut-vitratiti-milyard-griven/>

1.05.2025

Меньшикова Є. Втрати Харківщини у квітні 2025 року: згадуємо загиблих захисників поіменно / Єлизавета Меньшикова, Марія Солодовнік, Ганна Цьомик // Суспільне: Харків. – 1.05.2025. – URL: <https://suspilne.media/kharkiv/984863-vtrati-harkivsini-u-kvitni-2025-roku-zgaduemo-zagiblih-zahisnikiv-poimennenno/>

Молоткова В. На Вовчанському напрямку посилюються бої – бригада «Гарт» стримує штурми / Вікторія Молоткова // Слобід. край. – 1.05.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/vovcansk/vorog-aktivizuvavsya-na-vovcanskomu-napramku-sturmi-posiluutsa.html>

Веклич А. Росіяни двічі намагалися прорватися в районі Вовчанська – Генштаб // Анна Веклич // Гвара медіа. – 1.05.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/rosiyani-dvichi-namagalisya-prorvatisya-v-raioni-vovchanska-genshtab/>

Гнатченко Ю. Нічний удар по Харкову: росіяни поцілили в АЗС у Київському районі / Юлія Гнатченко // Слобід. край. – 1.05.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/harkiv/okupanti-atakuvali-azs-u-kiivskomu-rajoni-harkova-foto-z-misca.html>

Ткаленко В. Дрони «Молнія» атакували Київський та Основ'янський райони Харкова / Валерія Ткаленко // Слобід. край. – 1.05.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/harkiv/rf-atakuvala-dva-rajoni-harkova-bezpilotnikami-protagom-dvoh-godin.html>

Гнатченко Ю. Масштабна пожежа на цивільному підприємстві: росіяни вдарили по селищу Васищево (фото): [Харків. р-н] / Юлія Гнатченко // Слобід. край. – 1.05.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/harkivskij-rajon/rosiani-spricinili-masstabnu-pozezu-na-pidpriemstvi-u-harkivskomu-rajoni-foto.html>

Цьомик Г. Росія завдала авіаудару по Вільхуватці на Харківщині 1 травня: загинула жінка / Ганна Цьомик // Суспільне: Харків. – 1.05.2025. – URL: <https://suspilne.media/kharkiv/1008113-rosia-zavdala-aviaudaru-po-vilhuvatci-na-harkivsini-1-travna-zaginula-zinka/>

Пешков П. Допомога дітям загиблих військових: на Харківщині вдосконалюють порядок надання: [їм буде виплачуватися допомога в сумі 8 тис. грн щомісяця до досягнення повноліття] / Павло Пешков // Слобід. край. – 1.05.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/news/vlada/na-harkivsini-zminili-poradok-nadanna-pidtrimki-ditam-zagiblih-zahisnikiv.html>

2.05.2025

Гнатченко Ю. Військові країни-агресорки атакували Сили оборони на прикордонні Харківщини (оновлена мапа) / Юлія Гнатченко // Слобід. край. – 2.05.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/news/oblast-online/na-prikordonni-harkivsini-okupanti-namagautsa-pokrasiti-takticne-polozenna-mapa.html>

Азаров Д. Сьогодні Харківська область була під атаками 6 разів / Денис Азаров // Status Quo. – 2.05.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/02.05.2025/syogodni-xarkivska-oblast-bula-pid-atakami-6-raziv>

Противник тричі намагався атакувати позиції ЗСУ в районі Вовчанська на Харківському напрямку. Від початку доби на Куп'янському напрямку росіяни здійснили три спроби просунутися до позицій ЗСУ в районі населених пунктів Колесниківка, Нова Кругляківка та Загризове, які успішно відбили українські захисники.

Гнатишина О. Прикордонники знищили мотоцикли та квадроцикли ворога на Куп'янському напрямку / Олена Гнатишина // Думка. – 2.05.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1746166485-prikordonniki-znishchili-mototsikli-ta-kvadrotsikli-voroga-na-kup-yanskomu-napryamku>

Бійці ДПСУ успішно нищать мобільні штурмові групи ворога на Харківщині.

Кобзар Н. Харків – знову під масованим ударом «Шахедів»: 17 прильотів у 4 районах (доповнено): [Київ., Основ'ян., Слобід., Салтів. р-ни] / Наталія Кобзар // Status Quo. – 2.05.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/02.05.2025/xarkiv-znovu-pid-masovanim-udarom-saxediv-17-prilyotiv-u-4-raionax>

Кравченко А. У безпілотнику, яким росіяни вдарили по Харкову, був мішок із цвяхами / Андрій Кравченко // Status Quo. – 2.05.2025. – URL:

<https://www.sq.com.ua/ukr/novini/02.05.2025/u-bezpilotniku-yakim-rosiyani-vdarili-po-xarkovu-buv-misok-iz-cvyaxami>

Хливнюк А. Росіяни атакували Блужнюківську громаду БПЛА «Герань-2»: куди прийшлося влучання / А. Хливнюк // Слобід. край. – 2.05.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/bliznuki/nicnij-obstril-lozivsini-rosiyani-atakuvali-bliznukivsku-gromadu-bpla.html>

Гнатишина О. Стало відомо про наслідки дронОВОї атаки в Золочівській громаді / Олена Гнатишина // Думка. – 2.05.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1746194489-stalo-vidomo-pro-naslidki-dronovoyi-ataki-na-zolochivsku-gromadu-poshkodzheni-budivli>

Федоркова Т. Російська армія завдала серії авіаударів по Куп'янську: щонайменше один загиблий / Тетяна Федоркова // MediaPort. – 2.05.2025. – URL: <https://mediaport.ua/roziyska-armiia-zavdala-serii-aviaudariv-po-kup-iansku-shchonaymenshe-odyn-zahyblyy/>

Ларін Ю. На Харківщині під час обстрілів росіяни убили мирну мешканку, ще одну – поранили / Юрій Ларін // Думка. – 2.05.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1746164818-na-harkivshchini-pid-chas-obstriliv-rosiyani-ubili-mirnu-meshkanku-shche-odnu-poranimi>

У Харківській області ворог застосував 3 керовані авіаційні бомби, 4 БпЛА типу «Шахед» та 2 БпЛА типу «Молнія».

Ларін Ю. На Харківщині внаслідок обстрілу четверту добу горить заповідник : [регіонал. ландшафт. парк «Червонооскільський»] / Юрій Ларін // Думка. – 2.05.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1746163355-na-harkivshchini-vnaslidok-obstrilu-chetvertu-dobu-gorit-zapovidnik>

Кричун Д. Квітень поставив рекорд за руйнуваннями в Харкові : Понад 10 тис. вибитих вікон / Дар'я Кричун // Думка. – 2.05.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1746172993-kviten-postaviv-rekord-za-ruynuvannyami-v-harkovi-ponad-10-tisya-vibitih-vikon>

У квітні внаслідок обстрілів у Харкові постраждали понад 500 будівель, найбільше – житлові будинки.

3.05.2025

Андрієвська О. ЗСУ відбили 12 атак РФ у Харківській області [за добу на Харків. та Куп'ян. напрямках] / Олександра Андрієвська // Status Quo. – 3.05.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/03.05.2025/zsu-vidbili-12-atak-rf-u-xarkivskii-oblasti>

Через масовану атаку на Харків постраждали півсотні мешканців : [під час атаки в ніч з 1 на 2 травня 2025 р.] // Kharkiv Today. – 3.05.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkov/pivsotni-lyudey-postrazhdaly-cherez-masovanu-ataku-na-kharkiv>

Удари прийшлися по 12 локаціях у Київському, Основ'янському, Слобідському та Салтівському районах міста.

Андрієвська О. РФ застосувала термобаричні БпЛА під час атаки 3 травня / Олександра Андрієвська // Status Quo. – 3.05.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/03.05.2025/rf-zastosuvala-termobaricni-bpla-pid-cas-ataki-3-travnja>

Андрієвська О. Унаслідок обстрілу Борової загинула людина (фото) / Олександра Андрієвська // Status Quo. – 3.05.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/03.05.2025/unaslidok-obstrilu-borovoyi-zaginula-lyudina-foto>

Андрієвська О. Унаслідок удару по Великому Бурлуку поранено 2 людини (фото, відео) / Олександра Андрієвська // Status Quo. – 3.05.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/03.05.2025/unaslidok-udaru-po-velikomu-burluku-poraneno-2-lyudini-foto-video>

4.05.2025

Ільїна К. Фронт у Харківській області: Генштаб повідомив, де точилися бої (карта): Протягом доби окупанти намагалися прорвати лінію оборони на Харків. та Куп'ян. напрямках / Катерина Ільїна // Думка. – 4.05.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1746335949-front-u-harkivskiy-oblasti-genshtab-povidomiv-de-tochilisya-boyi-karta>

Федоркова Т. В Ізюмі внаслідок обстрілу згоріло відділення «Нової пошти» / Тетяна Федоркова // MediaPort. – 4.05.2025. – URL: <https://mediaport.ua/v-iziumi-vnaslidok-obstrilu-zghorilo-viddillennia-novoi-poshty/>

Дашківська І. Ворог завдав авіаударів по житлових кварталах Куп'янська: 3 жінки постраждали, є значні руйнування. Фоторепортаж / Ірина Дашківська // Цензор.НЕТ. – 4.05.2025. – URL: <https://censor.net/ua/p3550339>

Токар Ю. За роки війни Харківщина втратила половину молочного потенціалу – Асоціація виробників молока : Інтерв'ю / Юлія Токар // MediaPort. – 4.05.2025. – URL: <https://mediaport.ua/za-roky-viyny-kharkivshchyna-vtratyla-polovynu-molochnoho-potentsialu-asotsiatsiia-vyrobnykiv-moloka/>

5.05.2025

Русінко Б. 11 років тому Білецький заснував «Азов». Історія легенди та унікальні кадри. Відео / Богдан Русінко // Цензор.НЕТ. – 5.05.2025. – URL: <https://censor.net/ua/v3550421>

Лісічкіна А. На Харківщині прикордонники спалили ворожий склад та знищили три гармати росіян (відео). Бійці ДПСУ успішно знищили російські цілі на Харківщині / Аліна Лісічкіна // Думка. – 5.05.2025. – URL: <https://dumka.media/rus/war/1746446824-na-harkovshchine-pogranichniki-sozhgli-vrazheskiy-sostav-i-unichtozhili-tri-pushki-rossiyan-video>

Кричун Д. ЗСУ не допустили наступальної кампанії ворога в Сумській і Харківській областях – Сирський. 225-й штурмовий полк зупинив ворога на підступах до півночі України / Дар'я Кричун // Думка. – 5.05.2025. – URL: <https://dumka.media/rus/war/1746434427-vsu-ne-dopustit-nastupatelnoy-kampanii-vraga-v-sumskoy-i-harkovskoy-oblastyah-syrskiy>

Лісічкіна А. Атаки на Харківщині: ЗСУ стримують наступ у районах Вовчанська та Куп'янщини / / Аліна Лісічкіна // Думка. – 5.05.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1746451287-ataki-na-harkivshchini-zsu-strimuyut-nastup-u-rayonah-vovchanska-ta-kup-yanshchini>

Макєєва М. Доба на Харківщині: від російських ударів у Золочеві, Куп'янську та Циркунах постраждало 9 людей / Марина Макєєва // Цензор.НЕТ. – 5.05.2025. – URL: <https://censor.net/ua/n3550406>

Макєєва М. Наслідки ворожих обстрілів Харківщини. Фоторепортаж / Марина Макєєва // Цензор.НЕТ. – 5.05.2025. – URL: <https://censor.net/ua/p3550433>

Рибальченко А. За минулий тиждень росіяни понад 30 разів обстріляли Харків / Аріна Рибальченко // Гвара медіа. – 5.05.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/za-minulij-tizhden-rosiyani-ponad-30-raziv-obstrilyali-harkiv/>

Джума Н. Харків зазнав 36 обстрілів за 7 днів: 93 особи постраждали, ворог б'є по будинках, лікарнях, школах та мережах / Наталя Джума // Цензор.НЕТ. – 5.05.2025. – URL: <https://censor.net/ua/n3550456>

Цього тижня були обстріляні Шевченківський, Салтівський, Київський, Основ'янський та Слобідський райони.

Левченко Д. У Золочеві внаслідок авіаудару постраждали четверо людей / Дар'я Левченко // Гвара медіа. – 5.05.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/u-zolochevi-vnaslidok-aviaudaru-postrazhdali-chetvero-lyudej/>

Дашківська І. Удар авіабомбами по Золочеву: зруйновано будинок військового, який зазнав тяжких поранень на Курщині / Ірина Дашківська // Цензор.НЕТ. – 5.05.2025. – URL: <https://censor.net/ua/p3550466>

У Куп'янську російський FPV-дрон атакував авто: поранений водій // MediaPort. – 5.05.2025. – URL: <https://mediaport.ua/u-kup-iansku-rosiyskyy-fpv-dron-atakuvav-avto-poranenyy-vodiy>

Федоркова Т. Відзначилися у Курській операції: Сирський нагородив воїнів 225-го полку з Харківщини / Тетяна Федоркова // MediaPort. – 5.05.2025. – URL: <https://mediaport.ua/vidznachylisia-u-kurskiy-operatsii-cyrskyy-nahorodyv-voiniv-225-ho-polku-z-kharkivshchyny/>

Кричун Д. Харківщина прихилила коліна перед захисником на щиті / Дар'я Кричун // Думка. – 5.05.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1746448463-harkivshchina-shilila-kolina-pered-zahisnikom-na-shchiti>

У Балаклії попрощалися з Романом Записовим, воїном, який загинув 30 квітня під час виконання бойового завдання на Харківщині. Роман Записов – випускник Харківського інженерно-економічного інституту.

6.05.2025

Лісічкіна А. Стало відомо, скільки росіяни втратили живої сили на Харківщині за добу : [укр. захисники відбили чотири атаки ворога поблизу Вовчанська] / Аліна Лісічкіна // Думка. – 6.05.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1746520506-stalo-vidomo-skilki-rosiyani-vtratali-zhivoyi-sili-na-harkivshchini-za-dobu>

Лісічкіна А. На Харківщині штурмовики знищили чотири російські переправи за тиждень : харківські штурмовики виклали гарячу тижневу статистику / Аліна Лісічкіна // Думка. – 06.05.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1746521494-na-harkivshchini-shturmoviki-znishchili-chotiri-rosiyski-perepravi-za-tizhden>

Дашківська І. Знищено штурмову групу ворога, яка на мотоциклах пішла в атаку в напрямку Комара. ОСУВ «Хортиця» / Ірина Дашківська // Цензор.НЕТ. – 6.05.2025. – URL: <https://censor.net/ua/n3550625>

Макєєва М. Ворог масовано атакував Харків «шахедами»: зафіксовано 20 ударів, постраждало чотири людини (оновлено). Фото : [під обстрілами були Шевченків., Київ., Холодногір. та Індустріал. р-ни] / Марина Макєєва // Цензор.НЕТ. – 6.05.2025. – URL: <https://censor.net/ua/n3550615>

Макєєва М. Наслідки масованої атаки на Харків: палає ринок «Барабашово». Відео+фоторепортаж / Марина Макєєва // Цензор.НЕТ. – 6.05.2025. – URL: <https://censor.net/ua/p3550624>

Макєєва М. Наслідки ворожих обстрілів Харківщини: ворог вдарив по Богодухівському та Ізюмському районах, поранено п'ятьох цивільних. ФОТОрепортаж / Марина Макєєва // Цензор.НЕТ. – 6.05.2025. – URL: <https://censor.net/ua/p3550701>

Бикова Л. На Харківщині внаслідок російських обстрілів постраждали 11 людей / Ліза Бикова // Гвара медіа. – 6.05.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/na-harkivshhini-vnaslidok-rosijskih-obstriliv-postrazhdali-11-lyudej/>

Рибальченко А. Внаслідок російського удару по Куп'янському району постраждала дитина : [с. Старовірівка Шевченків. тер. громади] / Аріна Рибальченко // Гвара медіа. – 6.05.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/sbu-zatrimala-vijskovogo-yakij-jmovirno-peredavav-dani-rf/>

Рибальченко А. З полону повернулися семеро військових з Харківщини / Аріна Рибальченко // Гвара медіа. – 6.05.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/z-polonu-povernulisya-semero-vijskovih-z-harkivshhini/>
6 травня 2025 р. до України повернулися 205 військовослужбовців, серед яких семеро – з Харківської області.

Карпенко К. Тиждень вважався зниклим безвісти: історія гвардійця Роккі з Харківщини / Ксенія Карпенко // Слобід. край. – 6.05.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/news/suspilstvo/poranenij-boec-harkivskoi-brigadi-sim-dniv-sukav-pobratimiv-pid-pricilom-dronami.html>

Макєєва М. Передавав ворогу інформацію про дислокацію ЗСУ: у бойовій бригаді на Харківщині затримали російського крота. СБУ / Марина Макєєва // Цензор.НЕТ. – 6.05.2025. – URL: <https://censor.net/ua/p3550647>

7.05.2025

Молоткова В. Наступ на Борову: росіяни тиснуть з кількох напрямків – огляд від аналітиків / Вікторія Молоткова // Слобід. край. – 07.05.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/borova/vorog-tisne-z-kilkoh-napramkiv-u-bik-borovoi.html>

Левченко Д. На Харківському напрямку вісім боєзіткнень за добу. Генштаб / Дар'я Левченко // Гвара медіа. – 07.05.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/komitet-radi-pidtrimav-ratifikacziyu-ugodi-pro-kopalini-teper-ii-mayut-rozglyanuti-u-zali-vr/>

На Харківському напрямку українські військові вісім разів відбивали спроби росіян наступати у районах Вовчанська та Вовчанських Хуторів. На Куп'янському напрямку за добу зафіксовано три атаки росіян. Сили оборони відбивали штурмові дії у районах населених пунктів Загризове та Петропавлівка.

Левченко Д. Армія РФ запустила по Харківщині 24 безпілотники та сім КАБів / Дар'я Левченко // Гвара медіа. – 07.05.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/armiya-rf-zapustila-po-harkivshhini-24-bezpilotniki-ta-sim-kabiv/>

Протягом минулої доби росіяни завдали ударів по регіону 7 керованими авіабомбами, 19 БпЛА типу «Шахед» та 5 FPV-дронами. 6 травня російські війська атакували Харків 20 безпілотниками типу «Герань-2».

Кричун Д. Росіяни вдарили «Іскандером» по Харківщині: Кадри з місця / Дар'я Кричун // Думка. – 07.05.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1746611257-rosiyani-vdarili-iskanderom-po-harkivshchini-kadri-z-mistsya>

Російська ракета вдарила по селищу Великий Бурлук – пошкоджено будівлі.

Гнатченко Ю. З російського полону повернулися двоє мешканців Золочівщини / Юлія Гнатченко // Слобід. край. – 07.05.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/zolociv/radiemo-razom-iz-rodinami-z-polonu-rf-povernulisa-dvoe-zitliv-zolocivskoi-gromadi.html>

Повернулися військовий ЗСУ Сергій Клімов із села Клинова-Новоселівка та нацгвардієць Іван Первухін із селища Золочів.

Гнатишина О. У Харкові відкрили меморіальну дошку на честь загиблого захисника Пономарьова : [Новобовар. р-н, гімназія № 76] / Олена Гнатишина // Думка. – 07.05.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/events/1746602482-u-harkovi-vidkrili-memorialnu-doshku-shchob-vshanuvati-pam-yat-poleglogo-biytsya-ponomarova>

Карпенко К. Вчителька з Лозової пішла до війська: історія Інни з позивним «Талісман» / Ксенія Карпенко // Слобід. край. – 07.05.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/news/suspilstvo/ak-vcitelka-z-harkivsini-dolucilasa-do-lav-zsu.html>

Інна – військовослужбовиця 113-ї окремої бригади Сил територіальної оборони ЗСУ. Жінка родом з Лозової, має двох дітей, до великої війни працювала вчителькою. З'явившись до військомату, отримала призначення до відділення логістики військової частини. Нині має звання молодшого лейтенанта.

8.05.2025

Макєєва М. Ворог намагався прорвати оборону у Вовчанську, покращити тактичне положення на Куп'янському напрямку. ОСУВ «Хортиця» / Марина Макєєва // Цензор.НЕТ. – 08.05.2025. – URL: <https://censor.net/ua/n3551037>

Левченко Д. Бійці «Хартії» звільнили лісовий масив на північ від Липців / Дар'я Левченко // Гвара медіа. – 08.05.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/bijczy-hartiï-zvilnili-lisovij-masiv-na-pivnich-vid-lipcziv/>

Лісічкіна А. Російські атаки на Харківщину: Поліція оприлюднила кадри наслідків : [під вогнем опинилися Куп'ян., Ізюм., Харків. та Богодухів. р-ни] / Аліна Лісічкіна // Думка. – 08.05.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1746689702-rosiyski-ataki-na-harkivshchinu-politsiya-oprilyudnila-kadri-naslidkiv>

Ткаленко В. Ракетний удар рф пошкодив автобуси гуманітарної місії на Харківщині / Валерія Ткаленко // Слобід. край. – 08.05.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/velikij-burluk-na-harkivsini-pid-obstril-potrapili-avtobusi-gumanitarnoi-misii-proliska.html>

Селище Великий Бурлук Куп'янського району Харківської області.

Лісічкіна А. Їхали садити картоплю: Стали відомі подробиці обстрілу авто з жінками на Харківщині : [сел. Великі Проходи Дергачів. р-ну] / Аліна Лісічкіна // Думка. – 08.05.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1746688908-yihali-saditi-kartoplyu-stali-vidomi-podrobitsi-obstrilu-avto-z-zhinkami-na-harkivshchini>

Цьомик Г. «Вовчанськ має гірший вигляд за Бахмут або Авдіївку»: про ситуацію у місті – 42 ОМПБ / Ганна Цьомик, Альона Соболенко // Суспільне Харків. – 08.05.2025. – URL: <https://suspilne.media/kharkiv/989609-vovcansk-mae-girsij-viglad-za-bahmut-abo-avdiivku-pro-situaciu-u-misti-42-ompb/>

Кричун Д. Під Ізюмом загинув доброволець із Британії [Кріс Гарретт], якого заочно засудили в ДНР / Дар'я Кричун // Думка – 08.05.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1746689442-pid-izyumom-zagynuv-dobrovolets-iz-britaniyi-yakogo-zaochno-zasudili-v-dnr>

Колишній військовослужбовець британської армії працював над розмінуванням боєприпасів на Харківщині.

Кричун Д. У Куп'янську дрон РФ влучив у службову автівку: Поранено комунальника / Дар'я Кричун // Думка. – 08.05.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1746699381-u-kup-yansku-dron-rf-vluchiv-u-sluzhbovu-avtivku-poraneno-komunalnika>

Рибальченко А. У харківському ліцеї встановили меморіальну дошку загиблому українському військовому / Аріна Рибальченко // Гвара медіа. – 08.05.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/u-harkivskomu-liczei-vstanovili-memorialnu-doshku-zagiblomu-ukraïnskomu-vijskovomu/>

У ліцеї № 161 «Імпульс» Немишлянського району Харкова відкрили меморіальну дошку поглогому захиснику України Сергію Трухачову.

Пешков П. На Харківщині готують програму національного спротиву / Павло Пешков // Слобід. край. – 08.05.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/news/vlada/programa-nacionalnogo-sprotivu-budi-prijnata-na-harkivsina.html>

9.05.2025

Під час так званого «перемір'я» на Харківщині відбили вісім російських атак : [окупанти штурмували у напрямку Вовчанська та неподалік Куп'янська] // Kharkiv Today. – 09.05.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/pid-chas-tak-zvanoho-peremyrya-na-kharkivshchyni-vidbyvaly-visim-rosiyskykh-atak>

Молоткова В. Росіяни тиснуть на Вовчанськ і Дворічну, але ЗСУ контратакують біля Липців – ОТУ «Харків» / Вікторія Молоткова // Слобід. край. – 09.05.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/dvoricna/vovcansk-dvoricna-i-lipci-najgaracisi-tocki-harkivsini-za-tizden.html>

Кричун Д. На Харківщині загинув 23-річний музикант, який пішов на фронт добровольцем / Дар'я Кричун // Думка. – 09.05.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1746781767-na-harkivshchini-zagynuv-23-richniy-muzikant>

У шпиталі Харкова помер Сергій Гаман – 23-річний боєць із Ков'яг Валківської громади (Богодухівський район), який отримав смертельні поранення під Вовчанськом.

Молоткова В. Освіта під обстрілами: як завершується навчальний рік у прифронтовому Харкові / Вікторія Молоткова // Слобід. край. – 09.05.2025. – URL:

<https://www.slk.kh.ua/oblast-online/harkiv/osvita-popri-vijnu-harkiv-stvorue-bezpecni-skoli-j-povertae-ditej-do-klasiv.html>

Гуш Ю. Від падіння «Шахедів» до повної окупації: як повномасштабна війна вплинула на національні парки Харківщини : [нац. природ. парки «Слобожанський», «Дворічанський» та «Гомільшанські ліси»] / Юлія Гуш // Гвара медіа. – 08.05.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/vid-padinnya-shahediv-do-povnoi-okupaczii-yak-povnomasshtabna-vijna-vplinula-na-naczionalni-parki-harkivshhini/>

10.05.2025

Рибальченко А. На Харківщині відбулося дев'ять боєзіткнень за добу. Генштаб / Аріна Рибальченко // Гвара медіа. – 10.05.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/yakoyu-bude-pogoda-u-harkovi-ta-oblasti-10-travnya/>

Льїна К. Під Кам'янкою на Харківщині триває бій / Катерина Льїна // Думка. – 10.05.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1746883403-pid-kam-yankoyu-na-harkivshchini-trivae-biy--genshtab>

Ткаленко В. Уперше за тривалий час на Харківщині не зафіксовано обстрілів / Валерія Ткаленко // Слобід. край. – 10.05.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/news/news/spokijna-doba-na-harkivsini-zodnogo-obstrilu-vperse-zadovgij-cas.html>

Льїна К. Боєць, що захищає Харківщину, отримав нагороду [Хрест бойових заслуг] з рук Зеленського : Військового, [молодшого сержанта 154 окремої механіз. бригади Павло на псевдо «Шум»], що служить у Харків. обл., відзначили держ. нагородою / Катерина Льїна // Думка. – 10.05.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1746858137-boets-shcho-zahishchae-harkivshchinu-otrimav-nagorodu-z-ruk-zelenskogo>

Льїна К. Help Ukraine Now пожертвувала 135 тис. доларів на розмінування села на Харківщині : [с. Гракове Чугуїв. р-ну] / Катерина Льїна // Думка. – 10.05.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1746884722-help-ukraine-now-pozhertvuvala-135-tis-dolariv-na-rozminuvannya-sela-na-harkivshchini>

Льїна К. Естонські рятувальники передали на Харківщину спорядження для психологічних підрозділів ДСНС / Катерина Льїна // Думка. – 10.05.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1746860107-estonski-ryatuvalniki-peredali-na-harkivshchinu-sporyadzhennya-dlya-psihiologichnih-pidrozdiliv-dsns>

Серед переданої допомоги – мікроавтобуси, комплект технічного обладнання, автономні джерела енергії, прожектори, спеціальні набори для роботи з дітьми в умовах кризи, елементи мобільних пунктів психологічної допомоги та ін.

11.05.2025

Льїна І. Харківські гвардійці знищили російський танк разом з екіпажем: Кадри з фронту : [бійці харків. бригади «Спартан» відреагували на порушення росіянами «перемир'я»] / Катерина Льїна // Думка. – 11.05.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1746958357-harkivski-gvardiytsi-znishchili-rosiyskiy-tank-razom-z-ekipazhem-kadri-z-frontu>

Гергелюк О. Окупанти атакували дронами Харківщину: троє поранених. Фоторепортаж : [с. Івашки та Баранівка Богодухів. р-ну] / Ольга Гергелюк // Цензор.НЕТ. – 11.05.2025. – URL: <https://censor.net/ua/photonews/3551640/na-harkivschyni-ye-poraneni-cherez-ataky-rosiyan>

Ільїна К. На Харківщині окупанти вдарили дроном по магазину : [Козачу Лопань атакували безпілотники] / Катерина Ільїна // Думка. – 11.05.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1746956819-na-harkivshchini-okupanti-vdarili-dronom-po-magazinu>

Гергелюк Росіяни вдарили КАБом по Куп'янщині: постраждали дві жінки, пошкоджені будинки, сталася пожежа. Фоторепортаж / Ольга Гергелюк // Цензор.НЕТ. – 11.05.2025. – URL: <https://censor.net/ua/photonews/3551624/okupanty-vden-11-travnnya-vdaryly-aviabomboyu-po-kup-yanschyni>

Рибальченко А. У Немишлянському районі Харкова відкрили меморіальну дошку загиблomu захиснику : [Данило Погорілов був військовослужбовцем спецпідрозділу «Кракен»] / Аріна Рибальченко // Гвара медіа. – 11.05.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/uknemishlyanskomu-rajoni-harkova-vidkrili-memorialnu-doshku-zagiblomu-zahisniku/>

Рибальченко А. Українець зняв документальний фільм про харківську бригаду : [про 13-ту бригаду оперативного призначення Нац. гвардії «Хартія»] / Аріна Рибальченко // Гвара медіа. – 11.05.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/ukraїner-znyav-dokumentalniy-film-pro-harkivsku-brigadu/>

Рибальченко А. На платформі UNITED24 зібрали понад 1,5 мільйона доларів на розмінування села на Харківщині : [с. Гракове Чугуїв. р-ну Харків. обл.] / Аріна Рибальченко // Гвара медіа. – 11.05.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/na-platformi-united24-zibrali-ponad-15-miljona-dolariv-na-rozminuvannya-sela-na-harkivshhini/>

12.05.2025

Гнатишина О. Поблизу Вовчанська українські оборонці відбили три ворожі штурми – ОТУ / Олена Гнатишина // Думка. – 12.05.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1747041591-poblizu-vovchanska-ukrayinski-oborontsi-vidbili-tri-vorozhi-shturmi-otu>

Молоткова В. ЗСУ тримають оборону на Харківщині: ситуація на Осколі контрольована : [Куп'ян. р-н] / Вікторія Молоткова // Слобід. край. – 12.05.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/kupanskij-rajon/rosiani-zastragli-za-oskolom-zsu-trimaut-liniu-na-harkivsini.html>

Лісічкіна А. Поліція показала наслідки влучання російських авіабомб на Харківщині : Армія рф атакувала Ізюм., Богодухів., Куп'ян. та Харків. р-ни області / Аліна Лісічкіна // Думка. – 12.05.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1747033369-politsiya-pokazala-naslidki-vluchannya-rosiyskih-aviabomb-na-harkivshchini>

Гришко Г. Окупанти знову били по цивільних на Харківщині: є постраждалі : [у с. Садовод (Великобурлуц. громада), у с. Івашки та Баранівка (Золочів. громада)] / Галина Гришко // Слобід. край. – 12.05.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/news/nadzvichajni-podiyi/obstrili-harkivskoi-oblasti-patero-poranenih-desatki-rujnuvan.html>

Бикова Л. Внаслідок російського удару по Кіндрашівці на Харківщині поранений чоловік : [Куп'ян. р-н] / Ліза Бикова // Гвара медіа. – 12.05.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/vnaslidok-rosijskogo-udaru-po-kindrashivczi-na-harkivshhini-poranenij-cholovik/>

Гнатченко Ю. Скільки жителів Харківщини загинули через підриви на вибухівці з 2022 року / Юлія Гнатченко // Слобід. край. – 12.05.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/news/oblast-online/rozminuvanna-u-harkivskij-oblasti-skilki-vibuhivki-zneskodili-saperi-za-tizden.html>

Загалом від початку бойових дій унаслідок підривів на ВВП у регіоні загинули 104 цивільні особи, ще 290 – отримали поранення.

13.05.2025

Ларін Ю. Генштаб назвав сектори фронту, де ворог атакує в Харківській області (карта) : [у Харків. обл. тривають атаки на півночі та сході регіону] / Юрій Ларін // Думка. – 13.05.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1747112987-genshtab-nazvav-sektori-frontu-de-vorog-atakue-v-harkivskiy-oblasti-karta>

Рибальченко А. Росіяни завдали ударів по трьох населених пунктах на Харківщині: двоє постраждалих : [12 трав. 2025 р. у р-нах Вовчанська та Красного Першого, поблизу сіл Піщаного, Глушківки та Новоосинового] / Аріна Рибальченко // Гвара медіа. – 13.05.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/na-harkivskomu-napryamku-ukraïnski-sili-vidbili-sim-atak-rosiyan-genshtab/>

Кричун Д. Другий вибух у Харкові: Стало відомо, де впала «Молнія». Росіяни повторно атакували місто ударними БПЛА / Дар'я Кричун // Думка. – 13.05.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1747146928-drugiy-vibuh-u-harkovi-stalo-vidomo-de-vpala-molniya>

Росіяни двічі вдарили по Холодногірському району.

Ткаленко В. Росіяни завдали удару по енергетичному об'єкту Харкова – Зеленський / Валерія Ткаленко // Слобід. край. – 13.05.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/harkiv/vorog-atakuvav-energoobekt-u-harkovi-bezpilotnikami.html>

Кричун Д. РФ атакувала Козачу Лопань: Удар прийшовся по гуманітарній допомозі : Ворог ударив FPV-дрonom по двору, де тільки-но розвантажили будматеріали / Дар'я Кричун // Думка. – 13.05.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1747147633-rf-atakuvala-kozachu-lopan-dronom-udar-priyshovsya-po-gumanitarniy-dopomozi>

Ларін Ю. На Харківщині число загиблих від авіаудару зросло до двох осіб, поранених – уже четверо / Юрій Ларін // Думка. – 13.05.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1747154596-na-harkivshchini-chislo-zagiblih-vid-aviaudaru-zroslo-do-dvoh-osib-poranenih-uzhe-chetvero>

У Харківській області ворог скинув три авіабомби на село Нечволодівка.

Кричун Д. У Харкові з'явилася пам'ятна дошка бійцю «Кракена», який загинув під час звільнення Руської Лозової / Дар'я Кричун // Думка. – 13.05.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1747132070-u-harkovi-z-yavilasya-pam-yatna-doshka-biytsyu-krakena-yakiy-zaginuvid-pid-chas-zvilnennya-ruskoyi-lozovoyi>

У Харкові вшанували пам'ять бійця Дмитра Киричка, відкривши меморіальну дошку на стінах його ліцею № 112.

Веклич А. З трьох напрямків на Харківщині треба евакуювати понад 3700 людей – Синегубов / Анна Веклич // Гвара медіа. – 13.05.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/z-troh-napryamkiv-na-harkivshhini-treba-evakuyuvati-ponad-3700-lyudej-sinegubov/>

На Харківщині триває евакуація цивільних з прифронтових територій Куп'янського, Борівського та Великобурлуцького напрямків.

Карпенко К. Підкорює фронт на милицях: нацгвардієць з Харківщини обрав службу замість реабілітації / Ксенія Карпенко // Слобід. край. – 14.05.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/news/suspilstvo/ak-vijskovij-z-harkivskoi-oblasti-sluzit-pisla-poranenna.html>

14.05.2025

Молоткова В. НГУ стримує ворога на напрямку Липці – Глибоке: під Харковом знищено десятки окупантів / Вікторія Молоткова // Слобід. край. – 14.05.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/lipci/harkivskij-napramok-ngu-strimue-nastup-voroga-malimi-grupami.html>

Кричун Д. Харківська прокуратура повідомила, які два райони уночі обстріляли російські БПЛА / Дар'я Кричун // Думка. – 14.05.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1747201839-harkivska-povidomila-yaki-dva-rayoni-unochi-obstrilyali-rosiyski-bpla>

Російські дрони атакували Богодухівський і Лозівський райони Харківщини.

Лісічкіна А. На Харківщині через обстріли загинули двоє людей, ще дев'ятеро поранені – ДСНС : [Куп'ян. та Лозів. р-ни] / Аліна Лісічкіна // Думка. – 14.05.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1747202482-na-harkivshchini-cherez-obstrili-zaginuli-dvoe-lyudey-shche-dev-yatero-poraneni---dsns>

Ларін Ю. Прокуратура показала кадри з місця смертельного обстрілу на Харківщині : [Куп'янськ-Вузловий, Старий Салтів, біля с. Шестакове (Чугуївщина)] / Юрій Ларін // Думка. – 14.05.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1747191707-prokuratura-pokazala-kadri-z-mistsya-smertelnogo-obstrilu-na-harkivshchini-shcho-vidomo>

У Харківській області ворог застосував авіацію та дрони «Ланцет».

Лісічкіна А. «Пелюстки» на лініях електропередач: На Харківщині триває розмінування Волохового Яру / Аліна Лісічкіна // Думка. – 14.05.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1747227932-pelyustki-na-liniyah-elektroperedach-na-harkivshchini-trivae-rozminuvannya-volohovogo-yaru>

15.05.2025

Сьогодні – загострення на Харківщині: росіяни пішли на механізований штурм // Kharkiv Today. – 12.05.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/sohodni-rosiyany-pishly-na-mekhanizovanyy-shturm-u-kharkivskiy-oblasti>

Уранці окупанти намагалися атакувати на півночі Харківської області в районі Липців.

Ларін Ю. На Харківщині внаслідок російських обстрілів одна людина загинула, ще три – поранені : [протягом минулої доби (14.05.2025) ворожих ударів зазнали 6 населених пунктів Харків. обл. (Куп'ян., Чугуїв., Харків. р-ни)] / Юрій Ларін // Думка. – 15.05.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1747287932-na-harkivshchini-vnaslidok-rosiyskih-obstriliv-odna-lyudina-zaginula-shche-tri-poraneni>

Рибальченко А. Росіяни вдарили дроном по кареті швидкої допомоги у Козачій Лопані [Дергачівської громади] / Аріна Рибальченко // Гвара медіа. – 15.05.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/rosiyani-vdarili-dronom-po-kareti-shvidkoi-dopomogi-u-kozachij-lopani/>

16.05.2025

Кравченко А. Війська РФ 10 разів атакували в Харківській області : [на Харків. та Куп'ян. напрямках] / Андрій Кравченко // Status Quo. – 16.05.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/16.05.2025/viiska-rf-10-raziv-atakuvali-v-xarkivskii-oblasti>

Левченко Д. Росіяни пошкодили бібліотеку та базу відпочинку на Харківщині [15.05.2025] / Дар'я Левченко // Гвара медіа. – 16.05.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/rosiyani-poshkodili-biblioteku-ta-bazu-vidpochinku-na-harkivshhini/>
Куп'янський та Ізюмський райони.

Кравченко А. Росіяни КАБаами атакували Борівську громаду: було чуто 11 вибухів [15.05.2025] / Андрій Кравченко // Status Quo. – 16.05.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/rus/novosti/16.05.2025/rossiyane-kabami-atakovali-borovskuyu-gromadu-bylo-slysno-11-vzryvov>

Кравченко А. Росіяни скинули на Куп'янськ бомбу вагою 1,5 тонни (фото) / Андрій Кравченко // Status Quo. – 16.05.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/16.05.2025/rosiyani-skinuli-na-kupyansk-bombu-vagoyu-15-tonni-foto>

Левченко Д. Росіяни влучили по комунальному підприємству в Куп'янську, загинула співробітниця / Дар'я Левченко // Гвара медіа. – 16.05.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/rosiyani-vluchili-po-komunalnomu-pidpriemstvu-v-kupyansku-zaginula-spivrobitniczya/>

Гнатишина О. Прокуратура показала наслідки обстрілу Куп'янщини, де постраждала мирна жителька / Олена Гнатишина // Думка. – 15.05.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1747376499-prokuratura-pokazala-naslidki-obstrilu-kupyanshchini-de-postrazhdala-mirna-zhitelka>
15 травня 2025 р. окупанти завдали авіаудару по селу Малий Бурлук Куп'янського району.

Азаров Д. Представники Росії на переговорах у Туреччині погрожували захопити Харківську область / Денис Азаров // Status Quo. – 16.05.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/16.05.2025/predstavniki-rosiyi-na-peregovorax-u-tureccini-pogrozuvali-zaxopiti-xarkivsku-oblast>

Азаров Д. У Харківську область завдяки французам доставлено важливий препарат / Денис Азаров // Status Quo. – 16.05.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/16.05.2025/u-xarkivsku-oblast-zavdyaki-francuzam-dostavleno-vazlivii-preparat>

У рамках співпраці між Харківською обласною радою та Асоціацією «Медична та благодійна допомога Франція-Україна» в регіон направлено велику партію допомоги, яку буде розподілено між закладами охорони здоров'я, освіти та територіальними громадами області.

Кобзар Н. У Харкові матір та її донька-підліток підпалювали машини військових / Наталія Кобзар // Status Quo. – 16.05.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/16.05.2025/u-xarkovi-matir-ta-yiyi-donka-pidlitok-pidpalyuvali-masini-viiskovix>

17.05.2025

Окупанти нарощують активність на Харківщині, – військові : Протягом двох тижнів лише одна бригада [3-тя штурмова] відбила 80 штурмів росіян // Kharkiv Today. – 17.05.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/okupanty-naroshchuyut-aktyvnist-na-kharkivshchyni-viyskovi>

Андрієвська О. ЗСУ відбили 6 атак РФ у Харківській області : [на Куп'ян. та Харків. напрямках] / Олександра Андрієвська // Status Quo. – 17.05.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/17.05.2025/zsu-vidbili-6-atak-rf-u-xarkivskii-oblasti>

Андрієвська О. За добу РФ атакувала 10 населених пунктів Харківщини (фото) : [Ізюм., Куп'ян., Чугуїв. р-ни] / Олександра Андрієвська // Status Quo. – 17.05.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/17.05.2025/za-dobu-rf-atakuvala-10-naselenix-punktiv-xarkivshhini-foto>

Андрієвська О. Харківщина розширює партнерство зі США та Польщею / Олександра Андрієвська // Status Quo. – 17.05.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/17.05.2025/xarkivshhina-rozsiryuje-partnerstvo-zi-ssa-ta-polshheyu>

Представники Харківської ОВА та делегацій зі США та Великопольського воєводства підписали низку важливих документів про співробітництво. Американську делегацію очолив мер міста Коламбус (штат Огайо), президент Конференції мерів США Ендрю Дж. Гінтер.

Федоркова Т. «Без комп'ютерної томографії – це як всліпу». У харківському шпиталі вийшов з ладу томограф: як підтримати збір / Тетяна Федоркова // MediaPort. – 17.05.2025. – URL: <https://mediaport.ua/bez-komp-iuternoii-tomohrafii-tse-ia-k-vslipu-u-kharkivskomu-shpytali-vyyshov-z-ladu-tomohraf-ia-k-pidtrymaty-zbir/>

18.05.2025

Андрієвська О. ЗСУ відбили 4 атаки РФ у Харківській області : [на Куп'ян. та Харків. напрямках] / Олександра Андрієвська // Status Quo. – 18.05.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/18.05.2025/zsu-vidbili-4-ataki-rf-u-xarkivskii-oblasti>

Андрієвська О. За добу РФ атакувала 7 населених пунктів Харківщини : [Ізюм., Куп'ян., Чугуїв. р-ни] / Олександра Андрієвська // Status Quo. – 18.05.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/18.05.2025/za-dobu-rf-atakuvala-7-naselenix-punktiv-xarkivshhini>

Андрієвська О. Троє жителів Куп'янська постраждали від російського авіаудару (фото) / Олександра Андрієвська // Status Quo. – 18.05.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/18.05.2025/troje-ziteliv-kupyanska-postrazdali-vid-rosiiskogo-aviaudaru-foto>

Андрієвська О. У Харкові 30 пошкоджених житлових будівель підуть під знесення / Олександра Андрієвська // Status Quo. – 18.05.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/18.05.2025/u-xarkovi-30-poskodzenix-zitlovix-budivel-pidut-pid-znesennya>

Понад 12 тисяч будівель у Харкові зазнали руйнувань різного ступеня внаслідок атак РФ.

Чотири театри Харкова отримали статус критичних: які саме // Kharkiv Today. – 18.05.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/chotyry-teatry-kharkova-otrymaly-status-krytychnykh-yaki-same>

На період воєнного стану отримали статус критичних такі театри: Харківський академічний театр музичної комедії, Харківський театр для дітей та юнацтва, Харківський державний академічний театр ляльок імені В. А. Афанасьєва, Харківський академічний драматичний театр імені Г.Ф. Квітки-Основ'яненка.

19.05.2025

Кравченко А. Росіяни намагалися прорвати оборону ЗСУ на півночі Харківської області : [на Харків. та Куп'ян. напрямках] / Андрій Кравченко // Status Quo. – 19.05.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/19.05.2025/rosiyani-namagalisya-prorvati-oboronu-zsu-na-pivnoci-xarkivskoyi-oblasti>

Азаров Д. За тиждень у Харкові практично не було прильотів. Нуль жертв і постраждалих / Денис Азаров // Status Quo. – 19.05.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/19.05.2025/za-tizden-u-xarkovi-practicno-ne-bulo-prilyotiv-nul-zertv-i-postrazdalix>

Лісічкіна А. Армія рф атакувала «Молнією» Харків – Синегубов : [Київ. р-н] / Аліна Лісічкіна // Думка. – 19.05.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1747643549-armiya-rf-atakuvala-molnieyu-harkiv---sinegubov>

Російська армія вдарила дронами по Старому Салтову, спалахнули пожежі // MediaPort. – 19.05.2025. – URL: <https://mediaport.ua/rosiyska-armiia-vdaryla-dronamy-po-staromu-saltovu-spalakhnuly-pozhezhi/>

Азаров Д. Дві жінки потрапили до лікарні після обстрілу села [Старовірівка] в Куп'янському районі / Денис Азаров // Status Quo. – 19.05.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/19.05.2025/dvi-zinki-potrapili-do-likarni-pislya-obstrilu-sela-v-kupyanskomu-raioni>

Харківський військовий шпиталь отримає томограф безкоштовно // Kharkiv Today. – 19.05.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/kharkivskomu-viyskovomu-shpytalyu-peredadut-tomohraf>

Зеленський передав Леву XIV ікону, написану на частині військового ящика з Ізюмщини // MediaPort. – 19.05.2025. – URL: <https://mediaport.ua/zelensky-y-peredav-levu-xiv-ikonu-napysanu-na-chastyni-zbroynoho-iashchyka-z-iziumshchyny/>

Президент Володимир Зеленський і перша леді Олена Зеленська зустрілися у Ватикані з Папою Римським Левом XIV, який 18 травня 2026 р. зійшов на Святий престол. Ікона «Божя Матір з немовлям», яка була передана новобранному Папі Римському, написана на фрагменті ящика з-під важких артилерійських озброєнь.

Кравченко А. Смерть чоловіка у харківському ТЦК: керівництво військкомату відсторонили / Андрій Кравченко // Status Quo. – 19.05.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/19.05.2025/smert-colovika-u-xarkivskomu-tck-kerivnictvo-viiskkomatu-vidstoronili>

Смерть у військкоматі Харкова: що відбувається з ТЦК міста і чому це дизморалить // Kharkiv Today. – 19.05.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/smert-u-viyskkomati-kharkova-shcho-vidbuvayetsya-v-systemi-ttsk-mista>

20.05.2025

Кравченко А. Росіяни намагалися прорватися на Харківському та Куп'янському напрямках / Андрій Кравченко // Status Quo. – 20.05.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/20.05.2025/rosiyani-namagalisya-prorvatisya-na-xarkivskomu-ta-kupyanskomu-napryamkax>

На Харківщині загинув підполковник спецпідрозділу «Омега» // Kharkiv Today. – 20.05.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/na-kharkivshchyni-zahynuv-pidpolkovnyk-spetspidrozdlu-omeha>

Ігор Баранівський поліг на Куп'янському напрямку.

Росіяни били 18-ма безпілотниками і скинули сім КАБів на Харківську область [за добу] // Kharkiv Today. – 20.05.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/rosiyany-byly-18-ma-bezpilotnykamy-i-skynuly-sim-kabiv-na-kharkivsku-oblast>

Рибальченко А. За добу росіяни обстріляли три населені пункти Харківщини: є постраждалі: [Куп'янськ, Старовірівка Куп'ян. р-ну, Богодухів. р-н] / Аріна Рибальченко // Гвара медіа. – 20.05.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/za-dobu-rosiyani-obstrilyali-tri-naseleni-punkti-harkivshhyni-%d1%94-postrazhdali/>

Лісічкіна А. На Харківщині внаслідок російських обстрілів поранено семеро людей – Синегубов: У Харків. обл. росіяни застосували дрони та авіабомби / Аліна Лісічкіна // Думка. – 20.05.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1747806270-na-harkivshchyni-vnaslidok-rosiyskih-obstriliv-poraneno-semero-lyudey-sinegubov>

Гнатюк І. У Харкові біля житлового будинку впав російський дрон: його тип встановлюють: [Шевченків. р-н] / Ірина Гнатюк // MediaPort. – 20.05.2025. – URL: <https://mediaport.ua/u-kharkovi-rosiyskyy-dron-vpav-bilia-zhytlovoho-budynku-yoho-typ-vstanovliuiut/>

Російські військові обстріляли Куп'янськ з артилерії: постраждали троє людей // MediaPort. – 20.05.2025. – URL: <https://mediaport.ua/rosiyski-viyskovi-obstriliali-kup-iansk-z-artylerii-postrazhdaly-troie-liudey/>

У Харкові закриють модульне містечко для переселенців // MediaPort. – 20.05.2025. – URL: <https://mediaport.ua/u-kharkovi-zakryiut-modulne-mistechko-dlia-pereselentsiv/>

Містечко для переселенців з Донецької та Луганської областей відкрили у 2015 р. за підтримки уряду Німеччини. Будинки були розраховані на три роки проживання, але прослужили людям понад десять. Нині їх визнали непридатними для життя. Модульні будинки вміщували до 488 людей, зараз там залишилось 37 мешканців – їх переселять до гуртожитків.

21.05.2025

Кравченко А. Інтенсивність боїв у Харківській області знизилася / Андрій Кравченко // Status Quo. – 21.05.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/21.05.2025/intensivnist-boyiv-u-xarkivskii-oblasti-znizilasya>

Гнатченко Ю. Російські штурмовики спробували перетнути кордон Харківської області (мапа) / Юлія Гнатченко // Слобід. край. – 21.05.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/news/oblast-online/situacia-skladna-armia-okupantiv-namagaetsa-prorvati-kordon-na-harkivsini.html>

Цьомик Г. На Харківському напрямку росіяни готуються до активних штурмів – «Хартія» / Ганна Цьомик // Суспільне : Харків. – 21.05.2025. – URL: <https://suspilne.media/kharkiv/1022793-na-harkivskomu-napramku-rosiani-gotuutsa-do-aktivnih-sturmiv-hartia/>

Веклич А. Вночі РФ вдарила з авіації по Куп'янську: поранені дві людини / Анна Веклич // Гвара медіа. – 21.05.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/vnochi-rf-vdarila-z-aviaczi%d1%97-po-kupyansku-poraneni-dvi-lyudini/>

Хливнюк А. Окупанти вдарили БПЛА «Молнія» по адмінбудівлі в місті Чугуїв (фото «прильоту») / Анна Хливнюк // Слобід. край. – 21.05.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/cuguiv/aviabstril-cugueva-okupanti-atakuvali-dronom-administrativnu-budivlu-foto.html>

До Харкова прибула друга партія подарованих тролейбусів із Чехії // Kharkiv Today. – 21.05.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/do-kharkova-prybula-druha-partiya-podarovanykh-trolleybusiv>

14 тролейбусів Skoda прибули із чеського міста-побратима Брно.

22.05.2025

Єгорова В. На Харківському напрямку ЗСУ відбили шість атак: ліквідовано 82 окупанти, – ОТУ «Харків» / Валерія Єгорова // Цензор.НЕТ. – 22.05.2025. – URL: <https://censor.net/ua/n3553664>

Кобзар Н. У Харківській області росіяни пішли на штурм на мотоциклах / Наталія Кобзар // Status Quo. – 22.05.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/22.05.2025/u-xarkivskii-oblasti-rosiyani-pisli-na-sturm-na-motociklax>

Кравченко А. Обстріли Харківської області: 1 загиблий, 8 постраждалих / Андрій Кравченко // Status Quo. – 22.05.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/22.05.2025/obstrili-xarkivskoyi-oblasti-1-zagiblii-8-postrazdalix>

Кобзар Н. Синегубов спростовує ракетний удар по Харкову в ніч на 22 травня: був повітряний бій / Наталія Кобзар // Status Quo. – 22.05.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/22.05.2025/sinjegubov-sprostovuje-raketnii-udar-po-xarkovu-v-nic-na-22-travnya-buv-povitryanii-bii>

У Холодногірському районі пошкоджено близько 10 приватних будинків. Троє жінок звернулися по медичну допомогу через гостру реакцію на стрес.

Карпенко Л. Окупанти атакували «Шахедами» Великий Бурлук: сталася пожежа в адмінбудівлі, – ДСНС. Фоторепортаж : [Куп'ян. р-н] / Леся Карпенко // Цензор.НЕТ. – 22.05.2025. – URL: <https://censor.net/ua/p3553646>

Ларін Ю. Відомий журналіст мобілізувався до харківської бригади НГУ «Хартія»: [Юрій Бутусов у званні солдата мобілізувався до 13-ї бригади Нацгвардії «Хартія»] / Юрій Ларін // Думка. – 22.05.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1747906606-vidomiy-zhurnalyst-mobilizuvavsvya-do-harkivskoyi-brigadi-ngu-hartiya-shcho-vdiomo>

Азаров Д. Розроблену в Харкові машину для розмінування випускатимуть серійно / Денис Азаров // Status Quo. – 22.05.2025. – URL:

<https://www.sq.com.ua/ukr/novini/22.05.2025/rozroblenu-v-xarkovi-masinu-dlya-rozminuvannya-vipuskatimut-seriino>

На вокзалі в Харкові відкрили читальню для пасажирів : Фото // MediaPort. – 22.05.2025. – URL: <https://mediaport.ua/na-vokzali-v-kharkovi-vidkryly-chyitalniu-dlia-pasazhyriv/>
Читальню облаштували в касовому залі вокзалу «Харків-Пасажирський», ліворуч від головного входу. Вона працюватиме цілодобово і без вихідних. У читальній залі на вокзалі також збиратимуть донати для бригади Нацгвардії «Хартія».

23.05.2025

Кравченко А. Кількість російських атак збільшується другий день поспіль в Харківській області / Андрій Кравченко // Status Quo. – 23.05.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/23.05.2025/kilkist-rosiiskix-zbilsujetsya-drugii-den-pospil-v-xarkivskii-oblasti>

Ларін Ю. Генштаб назвав місця концентрації ударів ворога на Харківщині (карта) : [у Вовчанську та на околицях Куп'янська] : У Харків. обл. протягом минулої доби відбулося 14 атак ворога / Юрій Ларін // Думка. – 23.05.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1747976905-genshtab-nazvav-mistsya-kontsentratsiyi-udariv-voroga-na-harkivshchini-karta>

Лісічкіна А. Через російські обстріли у Харківській області сталося три пожежі: деталі від ДСНС : [в Харків. та Куп'ян. р-нах] / Аліна Лісічкіна // Думка. – 23.05.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1747977146-cherez-rosiyski-obstrili-u-harkivskiy-oblasti-stalosya-tri-pozhezhi-detali-vid-dsns>

Веклич А. РФ зранку з авіації вдарила по Куп'янську: загинув комунальник – оновлено / Анна Веклич // Гвара медіа. – 23.05.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/rf-zranku-z-aviaczi%d1%97-vdarila-po-kupyansku-poraneni-komunalniki/>

Кричун Д. Прокуратура показала знищене підприємство під Харковом, куди вночі вдарив «Шахед» : У Печенігах безпілотник влучив по підприємству, поранивши охоронця та спричинивши пожежу / Дар'я Кричун // Думка. – 23.05.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1747982516-prokuratura-pokazala-znishchene-pidpriemstvo-pid-harkovom-kudi-vnochi-vdariv-shahed>

Азаров Д. По Чугуєву завдано ракетного удару. Є жертви / Денис Азаров // Status Quo. – 23.05.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/23.05.2025/po-cugujevu-zavdano-raketnogo-udaru-je-zertvi>

Федоркова Т. Удар по Чугуєву забрав життя медсестри місцевої лікарні: без матері залишилась дитина / Тетяна Федоркова // MediaPort. – 23.05.2025. – URL: <https://mediaport.ua/udar-po-chuhuievu-zabrav-zhyttia-medsestry-mistsevoi-likarni-bez-materi-zalyshylas-dytyna/>

Харківський [військовий] шпиталь зібрав гроші на томограф // Kharkiv Today. – 23.05.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/viyskovyy-shpytal-kharkova-zibrav-hroshi-na-tomohraf>

Вартість апарату – 30 млн грн. З них 16,6 млн зібрали волонтери, переважно – Фонд Сергія Притули, а ще 15 млн надійшли від Харківської міської ради.

На Харківщині утворилися кладовища розбитої російської техніки // Kharkiv Today. – 23.05.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/bilya-richky-na-kharkivshchyni-utvorylysia-kladovyshcha-rosiyskoyi-tekhniky>

24.05.2025

Ворог атакував Вовчанськ і Дворічну – ОТУ «Харків»: Окупанти 5 разів за добу намагалися прорвати лінію оборони на Харків. напрямку / Катерина Ільїна // Думка. – 24.05.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1748075043-vorog-atakuvav-vovchansk-i-dvorichnu---otu-harkiv>

Андрієвська О. За добу РФ атакувала 6 населених пунктів Харківщини (фото): [м. Куп'янськ, м. Чугуїв, с. Старий Салтів, с. Вільхуватка та ін.] / Олександра Андрієвська // Status Quo. – 24.05.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/24.05.2025/za-dobu-rf-atakuvala-6-naselenix-punktiv-xarkivshhini-foto>

Макєєва М. Окупанти атакували Ізюм балістикою та «шахедами»: є руйнування приватного сектора / Марина Макєєва // Цензор.НЕТ. – 24.05.2025. – URL: <https://censor.net/ua/n3554052>

Куп'янськ знищений вже на 90%, – МВА / Наталя Джума // Цензор.НЕТ. – 24.05.2025. – URL: <https://censor.net/ua/n3554139>

25.05.2025

Андрієвська О. ЗСУ відбили 10 атак РФ у Харківській області / Олександра Андрієвська // Status Quo. – 25.05.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/25.05.2025/zsu-vidbili-10-atak-rf-u-xarkivskii-oblasti>

Ільїна К. Російські війська здійснили спробу прориву державного кордону в Харківській області – ОСУВ «Хортиця»: На Куп'ян. напрямку ворог марно намагався порушити держ. кордон / Катерина Ільїна // Думка. – 25.05.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1748158051-rosiyski-viyska-zdiysnili-sprobu-prorivu-derzhavnogo-kordonu-v-harkivskiy-oblasti---osuv-hortitsya>

Ларін Ю. Обстріл Харкова 25 травня: Терехов повідомив про поранених і наслідки: У Харкові вночі зафіксована атака дронів типу «Шахед» / Юрій Ларін // Думка. – 25.05.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1748150423-obstril-harkova-25-travnya-terehov-povidomiv-pro-poranenih-i-naslidki>

Дашківська І. Харків вночі атакували дрони: серед поранених дитина, є пошкодження. У Козачій Лопані загинула жінка. Фото / Ірина Дашківська // Цензор.НЕТ. – 25.05.2025. – URL: <https://censor.net/ua/p3554183>

Ворог атакував Шевченківський і Основ'янський райони Харкова.

Ільїна К. У Харківській області російський дрон вбив жінку в її день народження: у Дергачів, громаді внаслідок рос. атаки загинула жінка / Катерина Ільїна // Думка. – 25.05.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1748152318-u-harkivskiy-oblasti-rosiyskiy-dron-vbiv-zhinku-v-yiyi-den-narodzhennya>

Дашківська І. Рашисти скинули ФАБ-500 на будинок у Куп'янську: 2 жінки загинули, є поранені. Фото / Ірина Дашківська // Цензор.НЕТ. – 25.05.2025. – URL: <https://censor.net/ua/p3554208>

Льїна К. Під Харковом ворог знищив ліцей та суд: Печеніги пережили масовану атаку дронів / Катерина Льїна // Думка. – 25.05.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1748160694-pid-harkovom-vorog-znishchiv-litsey-ta-sud-pechenigi-perezgili-masovanu-ataku-droniv>

Льїна К. Співзасновнику харківських «Гострих картузів» присвоєно Героя України посмертно: Зеленський підписав Указ про присвоєння звання «Герой України» Антону Спіцину / Катерина Льїна // Думка. – 25.05.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1748093077-spivzasnovniku-harkivskih-gostrih-kartuziv-prisvoeno-geroya-ukrayini-posmertno>

Льїна К. На Харківщині окупанти знищили корів та потрошили дронами ферму: У Балаклійській громаді ворог 4 рази за ніч атакував фермерське господарство / Катерина Льїна // Думка. – 25.05.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1748154283-na-harkivshchini-okupanti-znishchili-koriv-ta-potroshchili-dronami-fermu>

Андрієвська О. Врятовано 20 нутрій: евакуація з-під Борової (відео) / Олександра Андрієвська // Status Quo. – 26.05.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/25.05.2025/vryatovano-20-nutrii-evakuaciya-z-pid-borovoyi-video>

Льїна К. На Харківщину з полону повернулися 30 воїнів: Серед 307 захисників, які повернулися з полону 24 травня, є мешканці Харків. обл. / Катерина Льїна // Думка. – 25.05.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1748152741-na-harkivshchinu-z-polonu-povernulisya-30-voyiniv>

Льїна К. Рік удару по «Епіцентру»: Харків'яни несуть іграшки та квіти на місце трагедії (фотофакт) / Катерина Льїна // Думка. – 25.05.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1748174622-rik-udaru-po-epitsentru-harkiv-yani-nesut-igrashki-ta-kviti-na-mistse-tragediyi-fotofakt>

Льїна К. Командний пункт харківської бригади можна побачити на київському вокзалі / Катерина Льїна // Думка. – 25.05.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1748181555-komandniy-punkt-harkivskoyi-brigadi-mozhna-pobachiti-na-kiyivskomu-vokzali>

На Центральному залізничному вокзалі Києва відкрилася виставка, присвячена роботі бригади НГУ «Хартія».

Льїна К. Харківські медики «екстренки» стали найкращими в Україні / Катерина Льїна // Думка. – 25.05.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1748162451-harkivski-mediki-ekstrenki-stali-naykrashchimi-v-ukrayini>

У м. Яремча Івано-Франківської області відбувся 11-й чемпіонат бригад екстреної медичної допомоги «Карпатське медичне ралі – 2025». Участь в заході взяли 26 команд, в тому числі команди «екстренки» з Польщі та Литви. За результатами змагань, команда Харківської «екстренки» посіла перше місце.

26.05.2025

Ларін Ю. На Харківщині за добу відбулося 8 російських штурмів (карта): У Харків. обл. росіяни наступають більше року безперервно / Юрій Ларін // Думка. – 26.05.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1748236309-na-harkivshchini-za-dobu-vidbulosya-8-rosiyskih-shturmiv-karta>

Андрієвська О. Росіяни просунулися біля Вовчанська – Deep State / Олександра Андрієвська // Status Quo. – 26.05.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/26.05.2025/rosiyani-prosunulisya-bilya-vovcanska-deep-state>

Нові випробування? До Харкова вперше долетіла удосконалена зброя РФ // Kharkiv Today. – 26.05.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/do-kharkova-vpershe-doletila-udoskonalena-zbroya-rf>

Росіяни таким чином, вочевидь, намагаються пробити ППО міста. Російський FPV-дрон із боєприпасом від ручного протитанкового гранатомета вперше помітили над Харковом 20 травня 2025 р.

Лісічкіна А. Ворожі удари по Харківщині: поліція оприлюднила фото руйнувань : Минулої доби під ударами перебували Харків., Богодухів. та Куп'ян. р-ни області / Аліна Лісічкіна // Думка. – 26.05.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1748244562-vorozhi-udari-po-harkivshchini-politsiya-oprilyudnila-foto-ruynuvan>

Ларін Ю. На Харківщині внаслідок російських обстрілів горів ліс, загинули дві людини – ДСНС : У Харків. обл. під обстрілами були Ізюм. та Куп'ян. р-ни / Юрій Ларін // Думка. – 26.05.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1748237031-na-harkivshchini-vnaslidok-rosiyskih-obstriliv-goriv-lis-zaginuli-dvi-lyudini-dsns>

Кравченко А. РФ масовано вдарила безпілотниками по передмістю Харкова: пожежу на підприємстві гасять досі : [с. Васіщево] / Андрій Кравченко // Status Quo. – 26.05.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/26.05.2025/rf-masovano-vdarila-bezpilotnikami-po-peredmistyu-xarkova-pozezu-na-pidprijemstvi-gasyat-dosi>

Бібліотека Кембриджа придбала книжку з розбомбленої харківської друкарні // Kharkiv Today. – 26.05.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/biblioteka-kembrydzh-prydbala-knyzhku-z-rozbomblenoyi-kharkivskoyi-drukarni>

Йдеться про примірник роману американської авторки Гізер Гуденкав, випущеного типографією «Фактор-Друк».

27.05.2025

Веклич А. На Харківщині за добу відбулося 10 боєзіткнень – Генштаб : [на Харків. та Куп'ян. напрямках] / Анна Веклич // Гвара медіа. – 27.05.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/na-harkivshhini-za-dobu-vidbulosya-10-bo%20d1%94zitknen-genshtab/>

Кравченко А. Росіяни намагалися прорватися в районах Вовчанська та Куп'янська / Андрій Кравченко // Status Quo. – 27.05.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/27.05.2025/rosiyani-namagalisya-prorvatisya-v-raionax-vovcanska-ta-kupyanska>

Кричун Д. DeepState підтвердив просування росіян на Куп'янському напрямку: ворог окупував нові території : Росіяни просунулися поблизу Кам'янки на Харківщині / Дар'я Кричун // Думка. – 27.05.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1748344186-deepstate-pidтверdiv-prosuvannya-rosiyan-na-kup-yanskomu-napryamku-vorog-okupuvav-novi-teritoriyi>

Синегубов прокоментував повідомлення західних медіа про новий наступ на Харків // Kharkiv Today. – 27.05.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/synyehubov-prokomentuvav-povidomlennya-zakhidnykh-media-pro-imovirnyy-nastup-na>

Як і раніше, окупанти не полишили ідей просунутися на Харківщині, російські ДРГ і малі розвідувальні групи «працюють» чи не щоденно. Але поки що говорити про якісь «аномалії» по лінії фронту не доводиться.

Кричун Д. Харків уже не тил: боєць «Айдару» попередив про нову фазу війни : Сержант ЗСУ заявив, що в Україні досі витрачають ресурси на комфорт, а не на оборону – попри щоденні атаки на тиліві міста / Дар'я Кричун // Думка. – 27.05.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1748341107-harkiv-uzhe-ne-til-boets-aydaru-poperediv-pro-novu-fazu-viyni>

Український військовий Станіслав Бунятов з 24 окремого штурмового батальйону «Айдар» розкритикував недооцінку загроз у тилу. За його словами, міста, які ще донедавна вважалися безпечними, як-от Харків, Миколаїв чи Суми, поступово стають зонами активної небезпеки.

Кричун Д. ФАБ-250 вдарив по житловому району Куп'янська: зруйновано 20 будинків / Дар'я Кричун // Думка. – 27.05.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1748330612-fab-250-vdariv-po-zhitlovomu-rayonu-kup-yanska-zruynovano-20-budinkiv>

Кравченко А. У Харківській області – величезна пожежа після прильоту на підприємство / Андрій Кравченко // Status Quo. – 27.05.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/27.05.2025/u-xarkivskii-oblasti-velicezna-pozeza-pislya-prilyotu-na-pidprijemstvo>

У ніч на 27 травня 2025 р. російські війська вдарили безпілотниками по с. Липчанівка Ізюмського району.

Кравченко А. Під час обміну полоненими росіянам передали жительку Харківської області / Андрій Кравченко // Status Quo. – 27.05.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/27.05.2025/pid-cas-obminu-polonenimi-rosiyanam-peredali-zitelku-xarkivskoyi-oblasti>

60-річна жителька Ізюму, яка діяла у складі злочинної групи на території Ізюму, отримала вирок за колабораційну діяльність. У березні 2025 р. вона написала заяву із проханням бути обміняною до РФ. Всього під час обміну полоненими, який відбувся 23.05.2025, до РФ передали 70 засуджених в Україні за злочини, пов'язані з допомогою російській агресії.

28.05.2025

Лісічкіна А. На Куп'янщині воїни ГУР знищили вісім російських переправ: ексклюзивні кадри / Аліна Лісічкіна // Думка. – 28.05.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1748417692-na-kup-yanshchini-voyini-gur-znishchili-visim-rosiyskih-pereprav-eksklyuzivni-kadri>

Російська армія обстріляла залізницю на Харківщині, Донеччині та Сумщині // Mediaport. – 28.05.2025. – URL: <https://mediaport.ua/rosiyska-armiia-obstrilala-zaliznytsiu-na-kharkivshchyni-donechchyni-ta-sumshchyni/>

FPV-дрон уперше долетів до Харкова. Чим це загрожує місту? // Kharkiv Today. – 28.05.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/chy-zahrozhuut-kharkovu-royi-fpv-droniv>
FPV-дрони, в основному, працюють на ураження броньованої техніки та транспортних засобів. Вони «виносять» логістику в нашім тилу, паралізують забезпечення, підвіз боєкомплекту, особового складу. У містах вони полюють на цивільні автівки, велосипедистів і навіть пішоходів. Невдовзі рої таких FPV-дронів здатні стати чималою загрозою для Харкова.

Кравченко А. РФ вдарила безпілотниками по Васищевому та Есхару: є жертви та постраждалі (фото) / Андрій Кравченко // Status Quo. – 28.05.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/28.05.2025/rf-vdarila-bezpilotnikami-po-vasishhevomu-ta-esxaru-je-zertvi-ta-postrazdali-foto>

Кравченко А. Росіяни вдарили по житлових будинках у Куп'янську (фото) / Андрій Кравченко // Status Quo. – 28.05.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/28.05.2025/rosiyani-vdarili-po-zitlovix-budinkax-u-kupyansku-foto>

Кравченко А. Сім'я з чотирма дітьми повернулася до Куп'янська / Андрій Кравченко // Status Quo. – 28.05.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/28.05.2025/simya-z-cotirma-ditmi-povernulasya-do-kupyanska>

Сім'ям із дітьми на цих територіях перебувати заборонено. У травні 2025 р. війська РФ обстріляли громаду понад 3500 разів. П'ятеро людей загинуло, десятки було поранено.

Федоркова Т. У харківському військовому шпиталі запустили мобільний томограф / Тетяна Федоркова // Mediaport. – 28.05.2025. – URL: <https://mediaport.ua/u-kharkivskomu-viyskovomu-shpytali-zapustyly-mobilnyy-tomohraf/>

29.05.2025

Кравченко А. Як ЗСУ зірвали плани росіян захопити Харків / Андрій Кравченко // Status Quo. – 29.05.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/29.05.2025/yak-zsu-zirvali-plati-rosiyan-iz-zaxoplennya-xarkova>

Понад рік тривають бої на півночі Харківської області. Оперативно-тактичне угруповання «Харків» презентувало документальний фільм, у якому учасники боїв розповіли, як ЗСУ зірвали плани росіян із захоплення Харкова у травні 2024-го.

Кравченко А. Війська РФ 12 разів атакували в Харківській області / Андрій Кравченко // Status Quo. – 29.05.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/29.05.2025/viiska-rf-12-raziv-atakuvali-v-xarkivskii-oblasti>

Веклич А. У ЗСУ з'явився новий ударний дрон «Батон Оптик» / Анна Веклич // Гвара медіа. – 29.05.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/u-zsu-zyavivsyia-novij-udarnij-dron-baton-optik/>

Кравченко А. РФ вдарила по Харківській області авіаційними ракетами / Андрій Кравченко // Status Quo. – 29.05.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/29.05.2025/rf-vdarila-po-xarkivskii-oblasti-aviaciinimi-raketami>

28 травня 2025 р. російські війська атакували 9 населених пунктів Харківської області.

Кобзар Н. РФ використовує нову тактику для ударів по Харкову: деталі / Наталія Кобзар // Status Quo. – 29.05.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/08.04.2025/rf-vikoristovuje-novu-taktiku-dlya-udariv-po-xarkovu-detali>

З лютого 2025 р. російська армія змінила підхід до атак на Харків, використовуючи групові удари безпілотниками типу «Шахед». Ворог запускає по 10–15 одиниць «шахедів» для прориву ППО.

Росіяни атакували дронами Балаклію та обстріляли сільгосппідприємство // Kharkiv Today. – 29.05.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkov/rosiyany-atakuvaly-dronamy-balakliyu-ta-obstrilyaly-silhosppidpryyemstvo>

Харківський театр збирає гроші на облаштування зали-укриття // Kharkiv Today. – 29.05.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/kharkivskyy-teatr-vidkryv-zbir-na-oblashtuvannya-stseny-v-ukrytti>

Харківський академічний український драматичний театр імені Т. Г. Шевченка зараз не може використовувати власне приміщення, оскільки укриття в будівлі необхідно відремонтувати.

Кобзар Н. Більше, ніж речі: як харківський Екохаб об'єднує людей і рятує планету / Наталія Кобзар // Status Quo. – 29.05.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/28.03.2025/bilse-niz- reci-yak-iniciativa-xarkivskogo-ekoxabu-vplivaje-na-zgurtovanist-gromadi>

30.05.2025

Росіяни просуваються з Донеччини у бік Харківської області – Deepstate // Kharkiv Today. – 30.05.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/rosiyany-prosuvayutsya-na-kordon-kharkivshchyny-z-donechchynoyu-deepstate>

Лісічкіна А. На Харківщині за добу відбулося 13 російських штурмів (карта) / Аліна Лісічкіна // Думка. – 30.05.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1748581961-na-harkivshchini-za-dobu-vidbulosa-13-rosiyskih-shturmiv-karta>

Кричун Д. Добровольці РДК обстріляли росіян із трофейного кулемета на Харківщині : Рос. Добровол. корпус оприлюднив відео обстрілу окупантів на Куп'ян. напрямку / Дар'я Кричун // Думка. – 30.05.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1748590375-dobrovoltsi-rdk-obstrilyali-rosiyan-iz-trofeynogo-kulemeta-na-harkivshchini>

Гнатишина О. Синегубов розповів подробиці про нічні атаки на Харків та область : Також він назвав типи зброї, якою рф атакувала Харків / Олена Гнатишина // Думка. – 30.05.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1748599132-sinegubov-rozpoviv-podrobitsi-pro-nichni-naslidki-ataki-na-harkiv>

Постраждали шість населених пунктів Харківщини, зокрема Чугуївського, Куп'янського та Ізюмського районів, а також самі міста Ізюм і Харків.

Ларін Ю. У Харкові внаслідок обстрілу пошкоджене тролейбусне депо, постраждали дві людини: кадри з місця : Харків. рятувальники загасили пожежу на місці обстрілу : [Слобід. р-н] / Юрій Ларін // Думка. – 30.05.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1748579797-u-harkovi-vnaslidok-obstrilu-poshkodzhene-trolleybusne-depo-postrazhdali-dvi-lyudini-kadri-z-mistsya>

Армія РФ ударила протикорабельними ракетами по фермі на Харківщині: [с. Василів Хутір Чугуїв. р-ну] // Kharkiv Today. – 30.05.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/armiya-rf-udaryla-protykorabelny-my-raketamy-po-fermi-na-kharkivshchyni>

Увечері 29 травня росіяни атакували сільськогосподарське підприємство за 20 кілометрів від Харкова. Постраждали восьмеро людей, серед них – 2 дітей. Загинули 5 корів, були поранені ще 4 худоби.

Кравченко А. Росіяни вдарили по Золочеву і знищили приватний будинок (фото) / Андрій Кравченко // Status Quo. – 30.05.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/30.05.2025/rosiyani-vdarili-po-zolocevu-i-znishhili-privatnii-budinok-foto>

В Ізюмі дрони поцілили по складах з гуманітарною допомогою // MediaPort. – 30.05.2025. – URL: <https://mediaport.ua/v-iziumi-drony-potsilyly-po-skladakh-z-humanitarnoiu-dopomohoiu/>

Кричун Д. На Харківщині останні дзвоників провели в укриттях понад 10 тисяч випускників / Дар'я Кричун // Думка. – 30.05.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1748598436-na-harkivshchini-ostanni-dzvoniki-proveli-v-ukrittyah-ponad-10-tisyach-vipusknikiv>

31.05.2025

Андрієвська О. ЗСУ відбили 15 атак РФ у Харківській області / Олександра Андрієвська // Status Quo. – 31.05.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/31.05.2025/zsu-vidbili-15-atak-rf-u-xarkivskii-oblasti>

Андрієвська О. За добу РФ атакувала Харків і 9 населених пунктів області / Олександра Андрієвська // Status Quo. – 31.05.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/31.05.2025/za-dobu-rf-atakuvala-xarkiv-i-9-naselenix-punktiv-oblasti>

Андрієвська О. У Харкові за ніч – 8 прильотів: під ударами – підприємство та СТО / Олександра Андрієвська // Status Quo. – 31.05.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/31.05.2025/u-xarkovi-za-nic-8-prilyotiv-pid-udarami-pidprijemstvo-ta-sto>

Від ударів постраждали два райони міста – Шевченківський і Київський. На місцях влучень почалися пожежі.

Андрієвська О. Ранкові прильоти в передмісті Харкова: фото наслідків / Олександра Андрієвська // Status Quo. – 31.05.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/31.05.2025/rankovi-prilyoti-v-peredmisti-xarkova-foto-naslidkiv>

7 осіб постраждали внаслідок ранкового обстрілу 31 травня передмість Харкова – у Васищевому і Безлюдівці.

У харківському ліцеї відкрили меморіальні дошки загиблим на війні випускникам // Kharkiv Today. – 31.05.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/na-stini-litseyu-v-kharkovi-vidkryly-memorialni-doshky-zahyblim-na-viyni-vypusknnykam>

У ліцеї «Правоохоронець» відкрили меморіальні дошки на честь випускників – полковника поліції Андрія Матвієнка і юриста Дмитра Поєдинцева.

Мирошніченко М. Волонтерка з Харківщини передала Папі Римському прапор Куп'янська та ляльку / Марія Мирошніченко // Kharkiv Today. – 31.05.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/kharkivyanka-peredala-papi-rymskomu-prapor-ta-lyalku>

28 травня Папа Лев XIV провів загальну аудієнцію на площі Святого Петра у Ватикані. На цьому заході волонтерка з Харкова Олена Коробко передала Папі прапор Куп'янська та ляльку Вільна, зроблену дітьми з Краснокутська.

1.06.2025

Цьомик Г. Втрати Харківщини у травні 2025 року: згадуємо загиблих захисників поіменно / Єлизавета Меньшикова, Марія Солодовнік, Ганна Цьомик // Суспільне : Харків. – 01.06.2025. – URL: <https://suspilne.media/kharkiv/1009493-vtrati-harkivsini-u-travni-2025-roku-zgaduemo-zagiblih-zahisnikiv-poimenno/>

Андрієвська О. ЗСУ відбили 16 атак РФ у Харківській області / Олександра Андрієвська // Status Quo. – 01.05.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/01.06.2025/zsu-vidbili-16-atak-rf-u-xarkivskii-oblasti>

Ільїна К. На Куп'янщині відбито ворожий штурм на мотоциклах / Катерина Ільїна // Думка. – 01.05.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1748764402-na-kup-yanshchini-vidbito-vorozhiy-shturm-na-mototsiklah>

Цьомик Г. У травні у Харкові зафіксували вдвічі менше обстрілів РФ, аніж у квітні / Ганна Цьомик // Суспільне : Харків. – 01.06.2025. – URL: <https://suspilne.media/kharkiv/1031951-u-travni-u-harkovi-zafiksuvali-vidvici-mense-obstriliv-rf-aniz-u-kvitni/>

Ситуаційний центр у Харкові зафіксував протягом травня 64 обстріли міста. У квітні було 136 обстрілів.

Андрієвська О. За добу РФ атакувала 9 населених пунктів Харківщини / Олександра Андрієвська // Status Quo. – 01.05.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/01.06.2025/za-dobu-rf-atakuvala-9-naselenix-punktiv-xarkivshhini>

Мирошніченко М. П'ятнадцятеро людей постраждали на Харківщині через російські обстріли / Марія Мирошніченко // Kharkiv Today. – 31.05.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/pyatnadtsyatERO-lyudey-postrazhdaly-na-kharkivshchyni-cherez-rosiyski-obstrily>

Ворог масовано атакував ударними безпілотниками Харківщину, ворожих ударів зазнали 9 населених пунктів Харківської області.

2.06.2025

Лісічкіна А. На Харківському напрямку за добу оборонці випалили 85 російських укриттів – ОТУ / Аліна Лісічкіна // Думка. – 02.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1748853908-na-harkivskomu-napryamku-za-dobu-oborontsi-vipalili-85-rosiyskih-ukrittiv---otu>

Кричун Д. ДПСУ прокоментувала ситуацію щодо тиску РФ на кордоні з Харківщиною / Дар'я Кричун // Думка. – 02.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1748846927-dpsu-prokomentuvala-situatsiyu-shchodo-tisku-rf-na-kordoni-z-harkivshchinoyu>

На північному сході Харківщини росіяни постійно намагаються прорватися вглиб області.

Лісічкіна А. Росія обстріляла чотири райони Харківщини: поліція оприлюднила фото руйнувань : [під ударами окупантів перебували м. Харків, Харків., Ізюм., Чугуїв. та Куп'ян. р-ни] / Аліна Лісічкіна // Думка. – 02.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1748850547-rosiya-obstrilyala-chotiri-rayoni-harkivshchini-politsiya-oprilyudnila-foto-ruynuvan>

Хливнюк А. Більше 60 атак лише у травні: Терехов прокоментував ситуацію з обстрілами Харкова / Анна Хливнюк // Слобід. край. – 02.06.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/harkiv/protagom-travna-harkiv-pereziv-bils-niz-60-obstriliv-mer-mista-terehov.html>

Кравченко А. Внаслідок ранкових обстрілів пошкоджено 26 будівель (фото) / Андрій Кравченко // Status Quo. – 02.05.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/02.06.2025/vnaslidok-rankovix-obstriliv-poskodzeno-26-budivel-foto>

Вранці 2 червня російські війська били по Холодногірському та Київському районах Харкова ракетами та безпілотниками.

Кравченко А. Ранковий обстріл Харкова: 2 ракети впали біля школи та багатоповерхівки (фото) / Андрій Кравченко // Status Quo. – 02.05.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/02.06.2025/rankovii-obstril-xarkova-2-raketi-vpali-bilya-skoli-ta-bagatopoverxivki-foto>

По Київському району вдарили дві балістичні ракети: одна впала біля багатоповерхового будинку. Інша вдарила в дорогу, за кілька десятків метрів від школи. У Холодногірському районі від обстрілів – 6 постраждалих, серед них – семирічний хлопчик.

Кравченко А. РФ вдарила по Харкову і області: постраждало 10 дорослих і 2 дитини / Андрій Кравченко // Status Quo. – 02.05.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/02.06.2025/rf-vdarila-po-xarkovu-i-oblasti-postrazdalo-10-doroslix-i-2-ditini>

Кричун Д. У мережі з'явилося відео з місця нічного обстрілу Балаклійської громади / Дар'я Кричун // Думка. – 02.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1748856016-u-merezhi-z-yavilosya-video-z-mistsya-nichnogo-obstrilu-balakliyskoyi-gromadi>

Лісічкіна А. Росія завдала авіаударів по Куп'янську: поранено п'ятеро мирних мешканців / Аліна Лісічкіна // Думка. – 02.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1748865719-rosiya-zavdala-aviaudariv-po-kup-yansku-poraneno-p-yatero-mirnih-meshkantsiv>

3.06.2025

Лісічкіна А. На Харківщині внаслідок російських обстрілів троє людей загинуло, ще шестеро – поранені / Аліна Лісічкіна // Думка. – 03.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1748930546-na-harkivshchini-vnaslidok-rosiyskih-obstriliv-troe-lyudey-zaginulo-shche-shestero-poraneni>

Минулої доби на Харківщині окупанти завдали ударів по 7 населених пунктах.

Лісічкіна А. Цивільне підприємство в Балаклії атакували дрони РФ: є загиблій : [3 черв. 2025 р. окупанти вдарили по підприємству в Балаклії] / Аліна Лісічкіна // Думка. – 03.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1748929240-tsivilne-pidpriemstvo-v-balakliyi-atakuvali-droni-rf-e-zagibliy>

Кричун Д. На Харківщині дрон вдарив по трактору під час посівного: подробиці : [Золочів. р-н] / Дар'я Кричун // Думка. – 03.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1748931845-na-harkivshchini-dron-vdariv-po-traktoru-pid-chas-posivnoyu-podrobitsi>

Біля села Івашки на Харківщині 2 червня РФ вдарила по трактору, а потім по легковій машині.

Ларін Ю. Окупанти в передмісті Куп'янська убили двох мирних мешканок: кадри з місця: У Харків. обл. ворог обстріляв Ківшарівку / Юрій Ларін // Думка. – 03.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1748926892-okupanti-v-peredmisti-kup-yanska-ubili-dvoh-mirnih-meshkanok-kadri-z-mistsya>

Кричун Д. Нова Пошта прокоментувала удар по терміналу на Харківщині : [в ніч на 2 черв. 2025 р. зазнав uszkodжень логістич. термінал Нової пошти] / Дар'я Кричун // Думка. – 03.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1748934841-nova-poshta-prokomentovala-udar-po-terminalu-na-harkivshchini>

Кричун Д. По терміналу «Нової пошти» під Харковом били не тільки «Шахедами»: що знайшла прокуратура : на Харківщині внаслідок атаки на підприємства загинув чоловік / Дар'я Кричун // Думка. – 03.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1748935635-po-terminalu-v-korotichi-bili-ne-tilki-shahedami-a-y-raketoyu-prokuratura>

Федоркова Т. Росія вдарила по Чистоводівці Ізюмського району: двоє загиблих / Тетяна Федоркова // Mediaport. – 03.06.2025. – URL: <https://mediaport.ua/rosiia-vdaryla-po-chystovodivtsi-iziumskoho-rayonu-dvoie-zahyblykh/>

4.06.2025

Веклич А. 96 дітей загинули на Харківщині з початку повномасштабної війни / Анна Веклич // Гвара медіа. – 04.06.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/96-ditej-zaginuli-na-harkivshhini-z-pochatku-povnomasshtabnoï-vijni/>

Ларін Ю. На Харківщині лінія фронту наближається до Куп'янська, почалися бої за Кіндрашівку (карта) : У Харків. обл. загострюється ситуація на північ від м. Куп'янськ / Юрій Ларін // Думка. – 04.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1749034407-na-harkivshchini-liniya-frontu-nablizhaetsya-do-kup-yanska-pochalisya-boyi-za-kindrashivku-karta>

Лісічкіна А. У боях на Харківщині загинув португальський доброволець / Аліна Лісічкіна // Думка. – 04.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1749034036-ataka-na-harkiv-poraniy-cholovik-znishcheno-pidpriemstvo>

Португальський доброволець Жероніму Геррейру загинув у Куп'янському районі Харківської області.

Лісічкіна А. Поліція Харківщини оприлюднила наслідки ударів армії РФ по регіону : Під ударами окупантів перебували Харків, Ізюм., Богодухів., Харків., Чугуїв. та Куп'ян. р-ни / Аліна Лісічкіна // Думка. – 04.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1749020361-politsiya-harkivshchini-oprilyudnila-naslidki-udariv-armiyi-rf-po-regionu>

Кричун Д. За добу росіяни обстріляли Харківщину з артилерії 666 разів – ОТУ : оперативна ситуація в зоні ОТУ «Харків» залишається складною, але контрольованою / Дар'я Кричун // Думка. – 04.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1749020070-za-dobu-rosiyani-obstrilyali-harkivshchinu-z-artileriyi-666-raziv-otu>

Лісічкіна А. Ворог атакував Харків і 11 населених пунктів області: Синегубов повідомив про жертви та руйнування : у Харкові та області двоє загиблих та п'ятеро поранених внаслідок обстрілів ворога / Аліна Лісічкіна // Думка. – 04.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1749016619-vorog-atakuvav-harkiv-i-11-naselenih-punktiv-oblasti-sinegubov-povidomiv-pro-zhertvi-ta-ruynuvannya>

Ларін Ю. До Харкова долетів новий тип ударного дрона: що відомо : У Харків. обл. росіяни тестують нові засоби ураження / Юрій Ларін // Думка. – 04.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1749027743-do-harkova-doletiv-noviy-tip-udarnogo-drona-shcho-vidomo>

Нічний обстріл Харкова: окупанти завдали комбінованого удару по Новобаварському району (фото, відео) // Слобід. край. – 04.06.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/harkiv/seria-vibuhiv-u-harkovi-rosiyani-bilse-godini-atakuvali-odin-z-rajoniv-mista-kadri-vlucan.html>

Кричун Д. У Харкові зафіксовано удар дрона-камікадзе – мер : У Київ. р-ні Харкова пролунав вибух / Дар'я Кричун // Думка. – 04.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1749022954-u-harkovi-zafiksovano-udar-drona-kamikadze-mer>

Ларін Ю. У Харкові ворожий «Шахед» упав в парку біля дитмайданчика і не вибухнув : Харків. сапери знешкодили рос. ударний дрон / Юрій Ларін // Думка. – 04.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1749010909-u-harkovi-vorozhiy-shahed-upav-v-parku-bilya-ditmaydanchika-i-ne-vibuhnuv>

Кричун Д. Внаслідок удару «Молнії» по АЗС на виїзді з Харкова поранено працівника : Безпілотник атакував автозаправку біля окружної – один чоловік поранений / Дар'я Кричун // Думка. – 04.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1749023263-vnaslidok-udaru-molnii-po-azs-na-viyizdi-z-harkova-postrazhdav-pratsivnik>

5.06.2025

Лісічкіна А. Бої на Харківщині 4 червня: Генштаб показав карту бойових дій : у Харків. обл. ворог намагається прорвати оборону на двох напрямках / Аліна Лісічкіна // Думка. – 05.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1749100140-boyi-na-harkivshchini-4-cherwnya-genshtab-pokazav-kartu-boyovih-diiv>

Лісічкіна А. На фронті загинув колишній директор бібліотеки з Балаклії [Яків Воробйов] / Аліна Лісічкіна // Думка. – 05.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1749102129-na-fronti-zaginuiv-kolishniy-direktor-biblioteki-z-balakliiv>

Лісічкіна А. Прокуратура оприлюднила деталі нічної атаки «Гераней» по Харкову : У ніч на 5 червня рос. війська здійснили комбіновану атаку по Харкову / Аліна Лісічкіна // Думка. – 05.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1749104722-prokuratura-oprilyudnila-detali-nichnoyi-ataki-geraney-po-harkovu>

Лісічкіна А. У Харкові внаслідок російських обстрілів постраждали 19 людей – Синегубов : протягом доби ворог завдав ударів по Харкову та трьох населених пунктах області / Аліна Лісічкіна // Думка. – 05.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1749102947-u-harkovi-vnaslidok-rosiyskih-obstriliv-postrazhdali-19-lyudey-sinegubov>

Противник атакував 7 безпілотниками Київський і Слобідський райони Харкова.

Лісічкіна А. У Харкові обстрілом пошкоджено десятки квартир у 12 будинках – мерія : у Слобід. р-ні пошкоджено 12 будинків внаслідок нічної атаки / Аліна Лісічкіна // Думка. – 05.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1749121656-u-harkovi-obstrilom-poshkodzhenodesyatki-kvartir-u-12-budinkah---meriya>

Ткаленко В. Терехов показав, як російські дрони били по житлових будинках у Харкові (відео) / Валерія Ткаленко // Слобід. край. – 05.06.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/harkiv/mer-harkova-pokazav-video-udaru-droniv-po-budinkah-pisla-raketnoi-ataki.html>

Ларін Ю. У Харкові серед постраждалих від ударів по багатоповерхівках є вагітна жінка: кадри з місця / Юрій Ларін // Думка. – 05.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1749086878-u-harkovi-sered-postrazhdalih-vid-udariv-po-bagatopoverhivkah-e-vagitna-zhinka-kadri-z-mistsya>

Хливнюк А. Нічна атака БПЛА на Пісочин: у селищній раді показали кадри з місця «прильоту» / Анна Хливнюк // Слобід. край. – 05.06.2025. – URL:

<https://www.slk.kh.ua/oblast-online/pisocin/obstril-selisa-pisocin-kudi-pocilili-rosijski-bezpilotniki-v-nic-na-5-cervna-foto.html>

Павленко О. Ворожий дрон поранив жінку на зупинці у Харківській області : [с. Новоосинове Куп'ян. р-ну] / Олена Павленко // Kharkiv Today. – 05.06.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/rosiyskyy-dron-vluchyv-u-zupynku-transportu-v-kharkivskiy-oblasti-poranena-zhinka>

6.06.2025

Лісічкіна А. На Харківщині за добу відбулося 14 російських штурмів (карта) : Протягом минулої доби рос. війська продовжували обстріли та штурмові дії на Харків. та Куп'ян. напрямках / Аліна Лісічкіна // Думка. – 06.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1749187547-na-harkivshchini-za-dobu-vidbulosya-14-rosiyskih-shturmiv-karta>

Лісічкіна А. На Харківщині армія РФ штурмувала чотири населені пункти: що відомо : Укр. захисники відбили кілька атак ворога на Харків. та Куп'ян. напрямках / Аліна Лісічкіна // Думка. – 06.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1749216123-na-harkivshchini-armiya-rf-shturmuvala-chotiri-naseleni-punkti-shcho-vidomo>

Лісічкіна А. Армія РФ завдала ракетних і дронів ударів по 6 населених пунктах Харківщини / Аліна Лісічкіна // Думка. – 06.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1749189810-armiya-rf-zavdala-raketnih-i-dronovih-udariv-po-6-naselenih-punktah-harkivshchini>

Лісічкіна А. Росіяни поранили трьох цивільних на Харківщині: поліція показала кадри з місця / Аліна Лісічкіна // Думка. – 06.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1749192291-rosiyani-poranili-troh-tsivilnih-na-harkivshchini-politsiya-pokazala-kadri-z-mistsya>

Минулої доби під ворожим вогнем опинились населені пункти Ізюмського та Куп'янського районів.

Солодовник М. «Дахи підняло й підкинуло на місці». По Іванчуківці на Ізюмщині Росія завдала удару балістичною ракетою: що відомо / Марія Солодовник, Лариса Говина // Суспільне : Харків. – 06.06.2025. – URL: <https://suspilne.media/kharkiv/1036023-dahi-pidnalo-j-pidkinulo-na-misci-po-ivancukivci-na-izumsini-rosia-zavdala-udaru-balisticnou-raketou-so-vidomo/>

Росія знищила книжки харківського видавництва під час атаки на термінал «Нової пошти»: під час рос. атаки на інновац. термінал у передмісті Харкова згоріли дитячі книжки // Kharkiv Today. – 06.06.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/rosiyany-spalyly-knyzhky-kharkivskoho-vydavnytstva>

7.06.2025

Ільїна К. На Харківщині за добу знищено близько сотні ворожих дронів / Катерина Ільїна // Думка. – 07.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1749282391-na-harkivshchini-za-dobu-znishcheno-blizko-sotni-vorozhih-droniv>

Ільїна К. Музична школа, адмінбудівлі, корівник: Синегубов розповів, що пошкодили росіяни на Харківщині : протягом минулої доби ворожих ударів зазнали Харків і 7 населених пунктів Харків. обл. / Катерина Ільїна // Думка. – 07.06.2025. – URL:

<https://dumka.media/ukr/war/1749276266-muzichna-shkola-adminbudivli-korivnik-sinegubov-rozpoviv-shcho-poshkodili-rosiyani-na-harkivshchini>

У Харкові внаслідок наймасштабнішої атаки росіян пошкоджено більше півсотні будинків // Думка. – 07.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1749279226-u-harkovi-vnaslidok-naymasshtabnishoyi-ataki-rosiyan-poshkodzheno-bilshe-pivsotni-budinkiv>

Внаслідок нічної атаки в Київському та Основ'янському районах руйнувань зазнали 56 будинків.

Ільїна К. У Харкові горить підприємство: пожежу видно в усіх районах міста : На підприємстві внаслідок масованої комбінованої атаки на Харків виникла пожежа / Катерина Ільїна // Думка. – 07.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1749272610-u-harkovi-gorit-pidpriemstvo-pozhezhu-vidno-v-usih-rayonah-mista>

Ільїна К. У Харкові під завалами підприємства можуть перебувати люди : Поліція документує наслідки наймасштабнішої рос. атаки на Харків / Катерина Ільїна // Думка. – 07.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1749281437-u-harkovi-pid-zavalami-pidpriemstva-mozhut-perebuvati-lyudi---politsiya>

Ільїна К. У Харкові будинок, у якому загинув чоловік, повністю зруйновано: фото з місця вибуху / Катерина Ільїна // Думка. – 07.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1749271842-u-harkovi-budinok-u-yakomu-zagynuv-cholovik-povnistyu-zruynovano-foto-z-mistsya-vibuhu>

Ільїна К. Серед постраждалих через російську атаку у Харкові є діти – Синегубов : у Харкові через ворожий обстріл сталася масштабна пожежа / Катерина Ільїна // Думка. – 07.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1749270955-sered-postrazhdalih-cherez-rosiysku-ataku-u-harkovi-e-diti---sinegubov>

Ільїна К. Серед постраждалих внаслідок масованої атаки у Харкові – двоє поліцейських : жінка-поліцейська перебуває у лікарні у тяжкому стані після масованої атаки на Харків / Катерина Ільїна // Думка. – 07.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1749277188-sered-postrazhdalih-vnaslidok-masovanoyi-ataki-u-harkovi---dvoe-politseyskih>

Ільїна К. У Харкові кількість постраждалих внаслідок масованої атаки зросла до 21 людини / Катерина Ільїна // Думка. – 07.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1749275714-u-harkovi-kilkist-postrazhdalih-vnaslidok-masovanoyi-ataki-zroslo-do-21-lyudini>

Ільїна К. На Харківщині ворожий дрон пошкодив електромережі : у Золочів. громаді Харків. обл. ворог атакував село дронами / Катерина Ільїна // Думка. – 07.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1749280437-na-harkivshchini-vorozhiy-dron-poshkodiv-elektromerezhi>

7.06.2025

Ільїна К. Авіаудар по Харкову: є загиблий і поранені : У Шевченків. р-ні Харкова зафіксовано авіаудар / Катерина Ільїна // Думка. – 07.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1749308506-aviaudar-po-harkovu-e-zagibliy-i-poraneni>

Ільїна К. Окупанти вдарили КАБом по дитячій залізниці у Харкові : Під ударом ворожої авіації опинилися два райони Харкова : [Шевченків. та Київ. р-ни] / Катерина Ільїна // Думка. – 07.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1749309812-okupanti-vdarili-kabom-po-dityachiy-zalznitsi-u-harkovi>

Льїна К. Це не удари «у відповідь»: Володимир Зеленський відреагував на авіаналіт по Харкову : Президент України назвав атаку на Харків терористичним актом / Катерина Льїна // Думка. – 07.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1749360426-tse-ne-udari-u-vidpovid-volodimir-zelenskiy-vidreaguvav-na-avianalit-po-harkovu>

Ларін Ю. У Харкові кількість жертв авіаудару збільшилася до двох осіб – ОВА : Кількість постраждалих внаслідок ворожої атаки КАБами на Харків зростає / Юрій Ларін // Думка. – 07.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1749327028-u-harkovi-kilkist-zhertv-aviaudar-zbilshilasya-do-dvuh-osib-ova>

Льїна К. У Харкові внаслідок авіанальоту загинула директорка дитячої залізниці : Внаслідок російської атаки на Харків поранення отримали 4 залізничники / Катерина Льїна // Думка. – 07.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1749313932-u-harkovi-vnaslidok-avianalotu-zaginula-direktorka-dityachoyi-zalznitsi>

Льїна К. Серед поранених під час авіанальоту у Харкові є 14-річний хлопець : У Харкові до лікарень після удару КАБами доправлено вже 8 людей / Катерина Льїна // Думка. – 07.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1749312595-sered-poranenih-pid-chas-avianalotu-u-harkovi-e-14-richniy-hlopets>

8.06.2025

Льїна К. На Харківщині окупанти закріпилися у Кіндрашівці – DeepState / Катерина Льїна // Думка. – 08.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1749380181-na-harkivshchini-okupanti-zakripilisya-u-kindrashivtsi---deepstate>

Льїна К. Ворог чотири рази намагався прорватися біля Степової Новоселівки на Харківщині : [Куп'ян. напрямк] / Катерина Льїна // Думка. – 08.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1749391512-vorog-chotiri-razi-namagavsya-prorvatisya-bilya-stepovoyi-novoselivki-na-harkivshchini>

Льїна К. На Харківщині окупанти скинули 3 авіабомби на село : у Золочів. громаді ворог завдав авіаудару / Катерина Льїна // Думка. – 08.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1749375648-na-harkivshchini-okupanti-skinuli-3-aviabombi-na-selo>

Льїна К. У Козачій Лопані від авіаудару загинув 70-річний чоловік, його син отримав поранення : у прикордонні Харківщини окупанти скинули 5 авіабомб на 2 села / Катерина Льїна // Думка. – 08.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1749368093-u-kozachiy-lopani-vid-aviaudaru-zagynuv-70-richniy-cholovik-yogo-sin-otrimav-poranennya>

Льїна К. Під Харковом внаслідок дрової атаки постраждав цивільний об'єкт: світлини з місця : по Пісочину росіяни запустили 9 «Шахедів» / Катерина Льїна // Думка. – 08.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1749370950-pid-harkovom-vnaslidok-dronovoyi-ataki-postrazhdav-tsivilniy-ob-ekt-svitlini-z-mistsya>

Льїна К. Під Харковом окупанти поцілили дроном в кіоск: є поранені : У Старому Салтові через рос. атаку постраждало 3 людей / Катерина Льїна // Думка. – 08.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1749384151-pid-harkovom-okupanti-potsilili-dronom-v-kiosk-e-poraneni>

9.06.2025

Тетеріна І. Внаслідок російських обстрілів на Харківщині за тиждень загинули 11 людей, ще 64 – поранені : серед поранених четверо дітей та рятувальник / Ірина Тетеріна // Думка. – 09.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1749481647-vnaslidok-rosiyskih-obstriliv-na-harkivshchini-za-tizhden-zaginuli-11-lyudey-shche-64-poraneni>

Гнатишина О. Правоохоронці показали жахливі наслідки російських обстрілів на Харківщині : Через обстріли Харків. обл. постраждали семеро мирних жителів / Олена Гнатишина // Думка. – 09.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1749454325-pravoohorontsi-pokazali-zhahliv-naslidki-rosiyskih-obstriliv-na-harkivshchini>

Лісічкіна А. На Харківщині росіяни атакували міст під час ремонту: поранено працівника : Об'єкт критичної інфраструктури на Харківщині знову потрапив під обстріл / Аліна Лісічкіна // Думка. – 09.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1749449645-na-harkivshchini-rosiyani-atakuvali-mist-pid-chas-remontu-poraneno-pratsivnika>

Лісічкіна А. На Харківщині ліквідували наслідки обстрілу бази відпочинку: У Малоданилів. громаді ліквідували наслідки ворожого «прильоту» по цивіл. об'єкту / Аліна Лісічкіна // Думка. – 09.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1749455192-na-harkivshchini-likvidovali-naslidki-obstrilu-bazi-vidpochinku>

Лісічкіна А. У результаті масованої атаки в лікарнях Харкова залишається 10 поранених – ОВА / Аліна Лісічкіна // Думка. – 09.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1749467423-u-rezultati-masovanoyi-ataki-v-likarnyah-harkova-zalishaetsya-10-poranenih---sinegubov>

Ларін Ю. Під Харковом на фортифікаціях підірвався трактор, поранені двоє людей : На території Циркунів. громади Харків. р-ну стався підрив на невідомому вибухонебезпечному предметі / Юрій Ларін // Думка. – 09.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1749492540-pid-harkovom-na-fortifikatsiyah-pidirvavsya-traktor-poraneni-dvoe-lyudey>

Ларін Ю. На Харківщині з полону повернули 24-річного бійця, який перебував у полоні майже три роки / Юрій Ларін // Думка. – 09.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1749491570-na-harkivshchini-z-polonu-povernuli-24-richnogo-biytsya-yakiy-perebuvav-u-poloni-mayzhe-tri-roki>

10.06.2025

Лісічкіна А. Спецоперація на Куп'янщині: бійці ГУР знищили понад 40 російських укріплень : підрозділи ГУР продовжують дії на Куп'янському напрямку, стримуючи спроби противника прорвати українську оборону / Аліна Лісічкіна // Думка. – 10.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1749536119-spetsoperatsiya-na-kup-yanshchini-biytsi-gur-znishchili-ponad-40-rosiyskih-ukriplen>

Лісічкіна А. Росія атакувала вісім населених пунктів Харківщини: четверо постраждалих : Ворог атакував Харківщину ракетами, дронами та авіабомбами / Аліна Лісічкіна // Думка. – 10.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1749534311-rosiya-atakuvala-visim-naselenih-punktiv-harkivshchini-chetvero-postrazhdalih>

Лісічкіна А. Російський «Ланцет-3» поранив поліцейського на Харківщині: деталі : минулої доби на Харківщині зафіксовано чергові злочини військових рф проти мирного населення /

Аліна Лісічкіна // Думка. – 10.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1749540463-rosiyskiy-udar-poranim-politseyskogo-na-harkivshchini-detali>

Ларін Ю. У Харкові пожежу на обстріляному підприємстві гасять три доби, шестеро людей – зниклі безвісти: [Київ. р-н] / Юрій Ларін // Думка. – 10.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1749531804-u-harkovi-pozhezhu-na-obstrilyanomu-pidpriemstvi-gasyat-tri-dobi-shestero-lyudey-znikli-bezvisti>

Лісічкіна А. У Харкові виявили тіло загиблого під завалами обстріляного підприємства: Під завалами харків. підприємства можуть залишатися ще п'ятеро людей / Аліна Лісічкіна // Думка. – 10.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1749533483-u-harkovi-viyavili-tilo-zagiblogo-pid-zavalami-obstrilyanogo-pidpriemstva>

Лісічкіна А. Російський дрон атакував приватний будинок на Харківщині: поранено чоловіка: [окупанти обстріляли с. Вільхуватка Куп'ян. р-ну] / Аліна Лісічкіна // Думка. – 10.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1749554836-rosiyskiy-dron-atakuvav-privatniy-budinok-na-harkivshchini-poraneno-cholovika>

Лісічкіна А. Російський дрон ударив по Дергачах: поранено мирного жителя / Аліна Лісічкіна // Думка. – 10.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1749536505-rosiyskiy-dron-udariv-po-dergachah-poraneno-mirnogo-zhitelya>

Лісічкіна А. Росіяни вдарили КАБом по Дергачівщині: у селі спалахнула пожежа: у Цупівці після російського удару виникла пожежа / Аліна Лісічкіна // Думка. – 10.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1749542877-rosiyani-vdarili-kabom-po-dergachivshchini-u-seli-spalahnula-pozhezha>

Ларін Ю. Армія РФ завдала бомбового удару по Харківській області: що відомо: У Харків. обл. ворог застосував тактичну авіацію: [с. Скорики Золочів. р-ну] / Юрій Ларін // Думка. – 10.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1749530951-armiya-rf-zavdala-bombovogo-udaru-po-harkivskiy-oblasti-shcho-vidomo>

Ларін Ю. Авіаудар по Харківській області 10 червня: Задоренко показав наслідки вибуху КАБ / Юрій Ларін // Думка. – 10.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1749553366-aviaudar-po-harkivskiy-oblasti-10-cherwnya-zadorenko-pokazav-naslidki-vibuhu-kab>
У селі Цупівка Харківської області внаслідок російського бомбардування пошкоджені приватні житлові будинки.

Левченко Д. В рамках обміну до України повернулися вісім військових з Харківщини / Дар'я Левченко // Гвара медіа. – 10.06.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/v-ramkah-obminu-do-ukraini-povernulisya-visim-vijskovih-z-harkivshhini/>

Харків'янка у Ватикані зустрілася з Папою Римським та подарувала йому прапор з Куп'янська й ляльку «Вільна» / Альона Соболєнко, Дмитро Гребінник // Суспільне: Харків. – 10. 06.2025. – URL: <https://suspilne.media/kharkiv/1033961-harkivanka-u-vatikani-zustrilasa-z-papou-rimskim-ta-podaruvala-jomu-prapor-z-kupanska-j-lalku-vilna/>
Наведені подробиці про волонтерку Олену Коробко, яка проходить реабілітацію після операції в Італії.

11.06.2025

Рибальченко А. На Харківщині відбулось 15 боєзіткнень із російською армією / Аріна Рибальченко // Гвара медіа. – 11.06.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/na-harkivshhini-vidbulos-15-boezitknen-iz-rosijskoyu-armieyu/>

Рибальченко А. Армія РФ атакувала Харків безпілотниками: є загиблі : [росіяни вдарили 17 дронами типу «Шахед» по Слобід. та Основ'ян. р-нах Харкова : загинуло троє людей, серед 60 постраждалих – 9 дітей] / Аріна Рибальченко // Гвара медіа. – 11.06.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/armiya-rf-atakuvala-harkiv-bezpilotnikami-c-zagibli/>

17 ударів за 9 хвилин: російські дрони атакували Харків : Окупанти влучили у верхні поверхи 5-поверхівки у Слобід. р-ні // Kharkiv Today. – 11.06.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/pryami-vluchannya-u-budynok-17-rosiyskykh-bezpilotnykiv-atakuvaly-kharkiv>

Карпенко К. «Єдине, що не згоріло – казанки»: власник квартири про нічний удар по Харкову / Ксенія Карпенко // Слобід. край. – 05.06.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/harkiv/u-harkovi-prodovzuut-usuvati-naslidki-rosijskih-obstriliv.html>

Один з «Шахедів» здетонував всередині у п'ятиповерховому житловому будинку у Слобідському районі Харкова.

Рибальченко А. Під завалами внаслідок масованої атаки на Харків можуть перебувати люди / Аріна Рибальченко // Гвара медіа. – 11.06.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/pid-zavalami-vnaslidok-masovanoï-ataki-na-harkiv-mozhut-perebuvati-lyudi/>

Окупанти знищили ще одне підприємство у Харкові : [Слобід. р-н] // Kharkiv Today. – 11.06.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/okupanty-znyshchyly-shche-odne-pidpryyemstvo-u-kharkovi>

Кількість загиблих у Харкові зростає : Кількість загиблих збільшилась до трьох // Kharkiv Today. – 11.06.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/kilkist-zahyblykh-u-kharkovi-zrosla>

Російські безпілотники пошкодили близько 100 будинків у Харкові // Kharkiv Today. – 11.06.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/u-kharkovi-vnaslidok-ataky-bezpilotnykiv-poshkodzheni-blyzko-sotni-budynkiv>

Ткаленко В. Виявлено тіла двох жінок: на цивільному об'єкті у Харкові зростає кількість жертв / Валерія Ткаленко // Слобід. край. – 11.06.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/harkiv/kilkist-zertv-obstrilu-civilnogo-obekta-v-harkovi-zrosla.html>

Ткаленко В. У лікарні померла постраждала від нічного обстрілу Харкова: її чоловік загинув уранці / Валерія Ткаленко // Слобід. край. – 11.06.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/harkiv/pisla-dronovoi-ataki-na-harkiv-u-likarni-pomerli-colovik-i-druzina.html>

Мякушко С. Дрони погналися за пенсіонеркою: подробиці обстрілу села на Харківщині : [Золочів] / Савелій Мякушко // Слобід. край. – 11.06.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/zolociv/obstril-harkivsini-vorog-udariv-bpla-po-zolocivskij-gromadi.html>

Росіяни за одну ніч розбили 80 будинків у місті на Харківщині : Ворог вдарив по Куп'янську керованими авіабомбами // Kharkiv Today. – 11.06.2025. – URL:

<https://2day.kh.ua/ua/kharkow/pid-chas-rosiyskoyi-ataky-na-kupyansk-poshkodzheni-80-budynkiv>

Гнатченко Ю. Додому «на щиті»: в Україну повернули тіла 1212 полеглих Захисників (фото): [оборонці з Курщини, Харківщини, Луганщини, Донеччини, Запоріжжя, Херсонщини] / Юлія Гнатченко // Слобід. край. – 11.06.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/news/suspilstvo/ukraina-povernula-tila-1212-poleglih-vijskovih-z-sesti-napramkiv-frontu.html>

12.06.2025

Гнатченко Ю. Де у Харківській області окупанти продовжують штурмувати Сили оборони (мапа) / Юлія Гнатченко // Слобід. край. – 12.06.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/news/oblast-online/de-u-harkivskij-oblasti-okupanti-jdut-na-sturmi-so-vidomo-stanom-na-12-cervna.html>

Гнатченко Ю. Ще одна масована атака БПЛА: які населені пункти опинилися під ударом у ніч на 12 червня (фото) : [Шевченків., Слобід., Салтів. р-ни] / Юлія Гнатченко // Слобід. край. – 12.06.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/news/oblast-online/se-odna-pekeln-na-nic-dla-harkova-rosiani-prodovzuut-terror-mista-bagato-postrazdalih.html>

Гришко Г. Нічна атака на Харків: пошкоджено понад 30 будівель, зруйновано конструктив трьох із них (фото) / Галина Гришко // Слобід. край. – 12.06.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/harkiv/harkiv-likvidovue-naslidki-nicnoi-ataki-po-zitlovih-rajonah-foto.html>

У Харківській області ворожий дрон поранив чоловіка // Kharkiv Today. – 12.06.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/rosiyskyy-dron-poranyv-cholovika-u-kharkivskiy-obalsti>
Російський безпілотною атакував цивільного чоловіка в Богодухівському районі.

Мякушко С. Налетів рій дронів, коли люди працювали на городах: подробиці удару по селу на Харківщині : [Золочів] / Савелій Мякушко // Слобід. край. – 12.06.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/zolociv/bpla-atakuvali-selo-harkivskoi-oblasti-poranenij-colovik.html>

Ткаленко В. Унаслідок авіаударів по Золочеву постраждали п'ятеро осіб, серед них – 11-річна дитина / Валерія Ткаленко // Слобід. край. – 12.06.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/zolociv/vorog-atakuvav-zolociv-kabami-sered-postrazdalih-11-ricnij-hlopcik.html>

Мякушко С. Матір і сина привалило плитами: подробиці удару КАБаами по селищу Харківської області (фото) : [Золочів] / Савелій Мякушко // Слобід. край. – 12.06.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/zolociv/tri-aviabombi-skinuli-na-zolociv-patero-ludej-postrazdalo.html>
Окупанти скинули три авіабомби на Золочів.

13.06.2025

Ткаленко В. Аеророзвідка ДПСУ знищила автівки та склад боєприпасів ворога на Харківщині (відео) / Валерія Ткаленко // Слобід. край. – 13.06.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/news/news/droni-prikordonnikiv-znisili-tehniku-ta-ukritta-rf-na-harkivsini.html>

Гришко Г. КАБи, «Шахеди», ракети: ворог знову атакував Харківщину, серед поранених — жінки та дитина / Галина Гришко // Слобід. край. — 13.06.2025. — URL: <https://www.slk.kh.ua/news/nadzvichajni-podiyi/vnaslidok-obstriliv-na-harkivsini-poraneni-zinki-diti-ta-litni-ludi.html>

Гришко Г. Кількість жертв суботньої атаки на Харків зросла до дев'яти: завершено пошукові роботи (фото) / Галина Гришко // Слобід. край. — 13.06.2025. — URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/harkiv/novi-dani-pro-zertv-ataki-na-harkiv-zagiblih-uzede-vatero.html>

Ткаленко В. РФ скинули авіабомбу на Харківщину: загорілись квартири в багатоповерхівці (фото): [Куп'янськ] / Валерія Ткаленко // Слобід. край. — 13.06.2025. — URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/kupansk/u-kupansku-unaslidok-aviaudaru-gorili-tri-kvartiri.html>

14.06.2025

Ткаленко В. Штурми поблизу Вовчанська і Кіндрашівки: зведення Генштабу про ситуацію на фронті: [Куп'ян. р-н] / Валерія Ткаленко // Слобід. край. — 14.06.2025. — URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/kupansk/de-vorog-namagavsa-prorvatisa-na-harkivskomu-ta-kupanskomu-napramkah.html>

Ткаленко В. РФ вдарила чотирма некерованими авіаракетами по Харківщині / Валерія Ткаленко // Слобід. край. — 14.06.2025. — URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/kupansk/kupansk-pid-obstrilom-raketi-rf-vlucili-v-zitlovij-sektor.html>

Ткаленко В. Декілька ворожих БПЛА вдарили по Ізюму в ніч на 14 червня: наслідки (фото) / Валерія Ткаленко // Слобід. край. — 14.06.2025. — URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/izum/nicna-ataka-sahedami-po-izumu-poskodzeno-budinki.html>

Ткаленко В. «Конструкції несуть загрозу для людей» — у Харкові розчищають завали зруйнованих шкіл і будинку (фото) / Валерія Ткаленко // Слобід. край. — 14.06.2025. — URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/harkiv/u-slobidskomu-osnovanskomu-ta-sevcenivskomu-rajonah-harkova-dosi-rozbiraut-zavali.html>

У Харкові тривають аварійно-рятувальні роботи на трьох локаціях у Слобідському, Шевченківському та Основ'янському районах.

15.06.2025

Карпенко К. У Дворічній ідуть активні бої — ОСУВ «Хортиця» / Ксенія Карпенко // Слобід. край. — 15.06.2025. — URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/dvoricna/bitva-za-dvoricnu-v-osuv-hortica-rozpovili-so-vidbuvaetsa.html>

Лісічкіна А. Армія РФ атакувала два населені пункти Харківщини: троє поранених : На Харківщині внаслідок ворожих атак постраждали троє жінок, зруйновано десяток будинків / Аліна Лісічкіна // Думка. — 15.06.2025. — URL: <https://dumka.media/ukr/war/1750052317-armiya-rf-atakuvala-dva-naseleni-punkti-harkivshchini-troe-poraneni>

Ільїна К. Ворог завдав двох авіаударів по селу на Харківщині : два КАБи влучили по околицях села у Золочів, громаді Харків. обл. / Катерина Ільїна // Думка. — 15.06.2025. — URL: <https://dumka.media/ukr/war/1749999052-vorog-zavdav-dva-aviaudari-po-selu-na-harkivshchini>

Карпенко К. Окупанти вдарили по Куп'янську: постраждали троє жінок / Ксенія Карпенко // Слобід. край. – 15.06.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/kupansk/na-harkivsini-vnaslidok-vorozih-obstriliv-postrazdali-troe-ludej.html>

Карпенко К. У ХОВА розповіли, які об'єкти на Харківщині росіяни атакують найчастіше / Ксенія Карпенко // Слобід. край. – 15.06.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/news/news/aki-obekti-najcastise-atakuut-rosiani-u-harkivskij-oblasti.html>

Карпенко К. В Ізюмі створили меморіал на місці загибелі п'яти людей [Харків. обл.] / Ксенія Карпенко // Слобід. край. – 15.06.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/izum/na-misci-zagibeli-pati-ludej-v-centri-izuma-stvorili-memorial.html>

Федоркова Т. Після масованих атак у Харкові побільшало охочих ночувати в метро: відео / Тетяна Федоркова, Ірина Гнатюк // MediaPort. – 15.06.2025. – URL: <https://mediaport.ua/pislia-masovanykh-atak-u-kharkovi-pobilshalo-okhochykh-nochuvaty-v-metro-video/>

16.06.2025

Гнатишина О. Оборонці відбили дві атаки ворога у Вовчанську, – ОТУ / Олена Гнатишина // Думка. – 16.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1750063759-oborontsi-vidbili-dvi-ataki-voroga-u-vovchansku-otu>

Гришко Г. Генштаб ЗСУ перейменував Харківський напрямок: що відомо / Галина Гришко // Слобід. край. – 16.06.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/news/nadzvichajni-podiyi/zamist-harkivskogo-pivdenno-slobozanskij-novi-nazvi-frontiv.html>

Харківський напрямок офіційно перейменовано на Південно-Слобожанський.

Гнатишина О. Терехов розповів про кількість атак на Харків за тиждень, де є загиблі та постраждали : у Харкові постраждали 84 людини, серед яких – 15 дітей, а ще чотири людини загинули / Олена Гнатишина // Думка. – 16.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1750066170-terehov-rozpoviv-pro-kilkist-atak-na-harkiv-zatizhden-de-e-zagibli-ta-postrazhdali>

17.06.2025

Лісічкіна А. «Скорпіони» підсмажили опорні пункти росіян під Вовчанськом / Аліна Лісічкіна // Думка. – 17.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1750139616-skorpioni-pidsmazhili-oporni-punkti-rosiyan-pid-vovchanskom>

На Харківщині прикордонники знищили техніку та живу силу противника поблизу Вовчанська.

Лісічкіна А. Прикордонники «Помсти» ліквідували ворожу техніку і піхоту на Харківщині / Аліна Лісічкіна // Думка. – 17.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1750142808-prikordonniki-pomsti-likvidovali-vorozhu-tehniku-i-pihotu-na-harkivshchini>

Підрозділ «Фенікс» знищив техніку та піхоту окупантів на Куп'янському напрямку.

Лісічкіна А. Росіяни обстріляли Куп'янщину: поранено двох мирних жителів / Аліна Лісічкіна // Думка. – 17.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1750139173-rosiyani-obstrilyali-kup-yanshchinu-poraneno-dvoh-mirnih-zhiteliv>

Кричун Д. Поліція показала, на що РФ уночі перетворила житло людей в Куп'янському районі / Дар'я Кричун // Думка. – 17.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1750143358-politsiya-pokazala-na-shcho-rf-unochi-peretvorila-zhitlo-lyudey-v-kup-yanskomu-rayoni>

Під удар потрапили житлові квартали Куп'янська.

Ткаленко В. Дрон рф атакував авто комунальників на Харківщині: постраждав водій / Валерія Ткаленко // Слобід. край. – 14.06.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/bogoduhivskij-rajon/na-harkivsini-vorozij-bpla-vluciv-u-vantazivku-komunalnikiv.html>

Неподалік села Рінки Богодухівського району.

Тетеріна І. У Зміївській громаді відкрили Алею Пам'яті полеглих Героїв / Ірина Тетеріна // Думка. – 17.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1750169340-u-zmiyivskiy-gromadi-vidkrili-aleyu-pam-yati-poleglih-geroyiv>

У селі Тимченки вшанували земляків, які віддали життя за Україну.

18.06.2025

Ларін Ю. На Харківщині загарбники поранили трьох мирних жителів, серед них – дитина : Протягом минулої доби ворожих ударів зазнали 3 насел. пункти Харків. обл. / Юрій Ларін // Думка. – 18.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1750225664-na-harkivshchini-zagarniki-poranili-troh-mirnih-zhiveliv-sered-nih-ditina>

Гнатишина О. Правоохоронці показали кадри з місць російських обстрілів на Харківщині : Під обстрілами перебували Богодухів., Харків., Ізюм. та Куп'ян. р-ни / Олена Гнатишина // Думка. – 18.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1750232199-pravoohorontsi-pokazali-kadri-z-mists-rosiyskih-obstriliv-na-harkivshchini>

Гнатишина О. Окупанти знищили гуманітарний пункт у Золочівській громаді: кадри з місця / Олена Гнатишина // Думка. – 18.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1750249537-okupanti-znishchili-gumanitarniy-punkt-u-zolochivskiy-gromadi-kadri-z-mistsya>

Ларін Ю. Армія РФ ударними дронами обстріляла магазин на Харківщині: кадри з місця [с. Івашки Харків. обл.] / Юрій Ларін // Думка. – 18.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1750221661-armiya-rf-udarnimi-dronami-obstrilyala-magazin-na-harkivshchini-kadri-z-mistsya>

Російська армія атакувала Ізюм дронами, поранено жінку і підлітка. Фото // MediaPort. – 18.06.2025. – URL: <https://mediaport.ua/roziyska-armiia-atakuvala-izium-dronamy-poraneno-zhinku-i-pidlitka/>

Кричун Д. РФ на світанку вдарила з авіації по селу на Харківщині: фото з місця : Рос. війська атакували насел. пункт на півночі Харківщини керованою авіабомбою [с. Прудянка, Дергач. р-н] / Дар'я Кричун // Думка. – 18.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1750232406-rf-na-svitanku-vdarila-z-aviatsiyi-po-selu-na-harkivshchini-foto-z-mistsya>

У Харкові відкрили меморіальну дошку на честь бійця бригади «Холодний яр» // Kharkiv Today. – 18.06.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkov/u-kharkovi-vidkryly-memorialnu-doshku-na-chest-dobrovoltsya>

У ліцеї №162 в Новобаварському районі відкрили меморіальну дошку на честь полеглого випускника В'ячеслава Божедая.

19.06.2025

Лісічкіна А. Росіяни вдарили по ліцею на Харківщині: поліція оприлюднила фото з місця : Поліція фіксує наслідки обстрілів трьох районів Харківщини : [Лозів., Харків. і Куп'ян. р-ни Харків. обл.] / Аліна Лісічкіна // Думка. – 19.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1750315319-rosiyani-vdarili-po-litseyu-na-harkivshchini-politsiya-oprilyudnila-foto-z-mistsya>

Лісічкіна А. Ворог випустив по Харківщині 41 некеровану ракету: пошкоджено будинки та лицей / Аліна Лісічкіна // Думка. – 19.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1750311638-vorog-vipustiv-po-harkivshchini-41-nekerovanu-raketu-poshkozhenobudinki-ta-litsey>

Кричун Д. У Харкові вилучили тіло останнього загиблого на підприємстві, яке обстріляли 7 червня : У Харків. обл. 12 днів ліквідували наслідки після ракет. удару / Дар'я Кричун // Думка. – 19.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1750339068-u-harkovi-viluchili-tilo-ostannogo-zagiblogo-na-pidpriemstvi-yake-obstrilyali-7-cherვნya>

20.06.2025

Лісічкіна А. На Харківщині зафіксовано 14 штурмів РФ за добу: карта бойових дій / Аліна Лісічкіна // Думка. – 20.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1750397015-na-harkivshchini-zafiksovano-14-shturmiv-rf-za-dobu-karta-boyovih-di-y>

Карпенко К. Ситуація у Дворічній критична, але про повну окупацію не йдеться – начальник РВА / Ксенія Карпенко // Слобід. край. – 20.06.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/dvoricna/okupanti-ne-maut-povnogo-kontrolu-nad-dvoricnou-so-kazut-vijskovi-ta-nacalnik-rva.html>

Лісічкіна А. Росіяни атакували дев'ять населених пунктів Харківщини: шестеро поранених : На Харківщині за добу постраждали шестеро людей, серед них двоє дітей / Аліна Лісічкіна // Думка. – 20.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1750398477-rosiyani-udarili-po-dev-yati-naselenih-punktah-harkivshchini-shestero-postrazhdalih>

Ларін Ю. У Харкові окупанти застосовують «Шахеди» з посиленням зарядом вагою 88 кг – прокуратура // Думка. – 20.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1750395013-u-harkovi-okupanti-zastosovuyut-shahedi-z-posilenim-zaryadom-vagoyu-88-kg-prokuratura>

Кричун Д. Харківська мерія підрахувала збитки нічної атаки : У Шевченків. та Основ'ян. р-нах внаслідок обстрілу пошкоджено понад два десятки житлових будинків / Дар'я Кричун // Думка. – 20.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1750403620-harkivska-meriya-pidrahuvala-zbitki-nichnoyi-ataki>

Кричун Д. Харківська поліція показала місця нічних ударів по області : У Харкові дрон влучив у багатоповерхівку, постраждали діти / Дар'я Кричун // Думка. – 20.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1750402290-harkivska-politsiya-pokazala-mistsya-nichnih-udariv-po-oblasti>

Лісічкіна А. Удар по Коротичу: дрони РФ зруйнували підприємства під Харковом / Аліна Лісічкіна // Думка. – 20.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1750405744-udar-po-korotichu-droni-rf-zruynuvali-pidpriemstva-pid-harkovom>

21.06.2025

Льїна К. По Харківщині за добу застосували 30 авіаційних ракет : У Харків. обл. протягом доби окупанти пошкодили електромережі, приватні будинки та автобусну зупинку / Катерина Льїна // Думка. – 21.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1750485138-po-harkivshchini-za-dobu-zastosovali-30-aviatsiynih-raket>

Льїна К. Поліція показала наслідки обстрілів Харківщини : [минулої доби під ударами перебували Харків., Богодухів., Куп'ян. та Ізюм. р-ни] / Катерина Льїна // Думка. – 21.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1750486611-politsiya-pokazala-naslidki-obstriliv-harkivshchini>

Льїна К. Окупанти вдарили по Харкову «Молнією»: куди поцілили / Катерина Льїна // Думка. – 21.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1750504343-okupanti-vdarili-po-harkovu-molnieyu-kudi-potsilili>

У Київському районі міста Харкова зафіксовано падіння ворожого БпЛА типу «Молнія».

Льїна К. На Харківщині четвертий день поспіль ворог обстрілює село : [с. Івашки Золочів. громади] / Катерина Льїна // Думка. – 21.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1750505240-na-harkivshchini-chetvertiy-den-pospil-vorog-obstrilyue-selo>

Льїна К. На Харківщині внаслідок дровоної атаки загинув чоловік – Синегубов : У Чугуїв. р-ні зафіксовано ворожу атаку БпЛА зі смертельним наслідком : [сел. Старий Салтів] / Катерина Льїна // Думка. – 21.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1750518514-na-harkivshchini-vnaslidok-dronovoyi-ataki-zagynuv-cholovik---sinegubov>

Льїна К. Ворог вдарив з авіації по селу на Харківщині – Генштаб : Протягом дня у Харків. обл. сталося 3 боєзіткнення / Катерина Льїна // Думка. – 21.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1750513038-vorog-vdariv-z-aviatsiyi-po-selu-na-harkivshchini---genshtab>

Протягом доби противник з території рф завдав артилерійських обстрілів в районі Тимофіївки Богодухівського району Харківської області.

22.06.2025

Гнатченко Ю. Росіяни дев'ять разів намагалися просунутися на прикордонні Харківської області (мапа) / Юлія Гнатченко // Слобід. край. – 22.06.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/news/oblast-online/rosiani-tisnut-na-prikordonni-v-akomu-napramku-namagaetsa-prosunutisa-vorog-mapa.html>

Льїна К. Окупанти з авіації обстріляли 6 сіл на Харківщині – Генштаб (карта) : У Харків. обл. протягом доби зафіксовано 14 рос. спроб прорвати лінію оборони / Катерина Льїна // Думка. – 22.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1750569067-okupanti-z-aviatsiyi-obstrilyali-6-sil-na-harkivshchini---genshtab-karta>

Противник завдавав авіаударів в районах населених пунктів Комісарове, Глибоке, Покаляне, Крейдянка, Артільне, Милове Харківської області.

Льїна К. Сім КАБів та ФАБ: у Харківській ОВА розповіли, як минула доба в області : Рос. війська застосували проти мирного населення Харківщини авіабомби, некеровані авіаракети та дрони / Катерина Льїна // Думка. – 22.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1750569828-sim-kabiv-ta-fab-u-harkivskiy-ova-rozpovili-yak-minula-doba-v-oblasti>

Льїна К. Ворог з артилерії вдарив по селу на Харківщині – Генштаб : [с. Лемішине Богодухів. р-ну] / Катерина Льїна // Думка. – 22.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1750598823-vorog-z-artileriyi-vdariv-po-selu-na-harkivshchini---genshtab>

Льїна К. На Харківщині через російську атаку отримав опіки 80-річний чоловік : У Харків. обл. окупанти атакували дронами село : [с. Постольне Богодухів. р-ну] / Катерина Льїна // Думка. – 22.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1750601621-na-harkivshchini-cherez-rosiysku-ataku-otrimav-opiki-80-richniy-cholovik>

23.06.2025

Лісічкіна А. На Харківщині зафіксовано 10 штурмів РФ за добу: карта бойових дій : На Харківщині минулої доби відбили 10 рос. штурмів на двох напрямках : [на Півден.-Слобожан. та Куп'ян. напрямках] / Аліна Лісічкіна // Думка. – 23.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1750655330-na-harkivshchini-zafiksovano-10-shturmiv-rf-za-dobu-karta-boyovih-diy>

Меньшикова Є. На Харківщині через російські удари загинув чоловік, ще дев'ятеро людей були поранені / Єлизавета Меньшикова, Ганна Цьомик, Альона Соболенко // Суспільне Харків. – 23.06.2025 – URL: <https://suspilne.media/kharkiv/1044269-na-harkivsini-cerez-rosijski-udari-zaginnuv-colovik-se-devatero-ludej-buli-poraneni/>

Валерія Ткаленко В. РФ вдарили дроном по передмістю Харкова: якими стали наслідки : [Дергачі] / Валерія Ткаленко // Слобід. край. – 23.06.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/dergaci/vorog-atakuvav-dergaci-dronom-molnia-poskodzeno-budinki.html>

Мякушко С. Удар по прикордонному селу Харківської області: постраждала пенсіонерка : [Золочів] / Савелій Мякушко // Слобід. край. – 23.06.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/zolociv/vorog-vdariv-fpv-dronom-po-selu-ivaski-zinka-otrimala-kontuziu.html>

24.06.2025

Лісічкіна А. Генштаб показав карту бойових дій на Харківщині : Росіяни завдавали авіаударів по Харківщині та намагалися прорватися на двох напрямках фронту / Аліна Лісічкіна // Думка. – 24.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1750742559-genshtab-pokazav-kartu-boyovih-diy-na-harkivshchini-23-cherwnya>

Кричун Д. За добу на Харківщині зафіксували понад пів тисячі обстрілів і 152 російських дрони : У зоні відповідальності ОТУ окупанти втратили десятки дронів, артилерію, техніку та особовий склад / Дар'я Кричун // Думка. – 24.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1750752096-za-dobu-na-harkivshchini-zafiksuvali-ponad-piv-tisyachi-obstriliv-i-152-rosiyskih-droni>

Гришко Г. Нічні удари по Харкову: куди влучили російські «шахеда» (фото, відео) / Галина Гришко // Слобід. край. – 24.06.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/harkiv/rosiani-obstrilali-harkiv-dronami-geran-2-video.html>

Під ударами опинилися Немишлянський та Салтівський райони міста.

Гришко Г. Обстріли Харкова та області: четверо постраждалих, серед них дитина / Галина Гришко // Слобід. край. – 24.06.2025. – URL:

<https://www.slk.kh.ua/news/nadzvichajni-podiyi/ataki-dronami-na-harkiv-i-oblast-poraneni-j-rujnuvanna.html>

Лісічкіна А. Унаслідок російських ударів по Харкову пошкоджено 23 приватні оселі та шість багатоповерхівок : Росіяни вдарили «Шахедами» по житлових районах Харкова, є поранені / Аліна Лісічкіна // Думка. – 24.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1750751058-unaslidok-rosiyskogo-udaru-po-harkovu-poshkodzheno-23-privatni-oseli-ta-shist-bagatopoverhivok>

Лісічкіна А. Російський дрон зруйнував частину провулку в Харкові (фото) : У Салтів. р-ні Харкова дрон «Шахед» пошкодив понад десять приват. будинків / Аліна Лісічкіна // Думка. – 24.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1750741831-rosiyskiy-dron-zruynuvav-chastinu-provulka-v-harkovi-foto>

25.06.2025

Гришко Г. Де на Харківщині тривають бої з окупантами: ситуація на 25 червня / Галина Гришко // Слобід. край. – 25.06.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/news/nadzvichajni-podiyi/na-harkivsini-za-dobu-vidbito-13-atak-roisian-zvedenna-genstabu.html>

Кричун Д. Удар по автопарку: на Харківщині дрони перетворили танки та вантажівки РФ на металобрухт : Штурмовики знищили кілька одиниць рос. техніки, зокрема танки, вантажівки й артилерію, у посадках на Харківщині / Дар'я Кричун // Думка. – 24.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1750846522-udar-po-avtoparku-na-harkivshchini-droni-peretvorili-tanki-ta-vantazhivki-rf-na-metalobruht>

Ларін Ю. Стало відомо, чи наблизився ворог до Куп'янська з півночі: коментар Синегубова / Юрій Ларін // Думка. – 25.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1750854367-stalo-vidomo-chi-nablizivsysya-vorog-do-kup-yanska-z-pivnochi-komentar-sinegubova>

У Харківській області ворог, який заходить у села на північ від Куп'янська, знищується Силами оборони України.

Гнатишина О. «Вовкодави» показали, як нищать російську піхоту під Вовчанськом / Олена Гнатишина // Думка. – 25.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1750851133-vovkodavi-pokazali-yak-nishchat-rosiysku-pihotu-pid-vovchanskom>

Гнатишина О. Прикордоння під обстрілами та бої на Куп'янському напрямку: Генштаб про ситуацію на фронті : Від артилерійських обстрілів постраждала й Тимофіївка на Харківщині / Олена Гнатишина // Думка. – 25.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1750858334-prikordonnya-pid-obstrilami-ta-boyi-na-kup-yanskomu-napryamku-genshtab-pro-situatsiyu-na-fronti>

Лісічкіна А. Стало відомо, скільки росіян «демільтаризували» на Харківщині 24 червня : [операц. зона ОТУ «Харків»] / Аліна Лісічкіна // Думка. – 25.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1750836126-stalo-vidomo-skilki-rosiyan-demilitarizovali-na-harkivshchini-24-cherwnya>

Гришко Г. Нічна атака на Харків: «шахеда» влучили в підприємство і житло, є поранений / Галина Гришко // Слобід. край. – 25.06.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/harkiv/u-harkovi-droni-vdarili-po-pidpriemstvu-ta-zitlovih-budinkah-naslidki.html>

Гришко Г. Харків і область окупанти атакували «Геранями», «Молніями» й ракетами: які наслідки : [обстріляні Київ. р-н Харкова; Куп'янськ, с. Дорошенкове Куп'ян. р-ну; с. Юрченкове Чугуїв. р-ну] / Галина Гришко // Слобід. край. – 25.06.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/news/nadzvichajni-podiyi/obstrili-harkivsini-9-poranenih-sered-nih-litni-ludi-i-ditina.html>

Гришко Г. У Харкові після атаки БПЛА горіли будинки, поранено охоронця: нові подробиці (фото, відео): [Київ. р-н] / Галина Гришко // Слобід. край. – 25.06.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/harkiv/sim-geranej-atakuvali-harkiv-so-vidomo-foto-video.html>

Карпенко К. FPV-дрони окупантів контролюють прикордоння Дергачівщини / Ксенія Карпенко // Слобід. край. – 25.06.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/dergaci/u-prikordonni-dergacivskoi-gromadi-pobilsalo-vorozih-fpv-droniv.html>

Ларін Ю. Загарбники скинули авіабомбу біля багатоповерхівок на Харківщині: є поранені : У Харків. обл. росіяни бомбили місто Куп'янськ / Юрій Ларін // Думка. – 25.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1750824670-zagarbniki-skinuli-aviabombu-bilya-bagatopoverhivok-na-harkivshchini-e-poraneni>

Тетеріна І. Окупанти обстріляли село Петро-Іванівка на Харківщині – загинула людина : Рос. війська вдарили по Дворічан. громаді з РСЗВ / Ірина Тетеріна // Думка. – 25.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1750859117-okupanti-obstrilyali-selo-petro-ivanivka-na-harkivshchini-zaginula-lyudina>

Тетеріна І. Харківський театр «Нафта» представить виставу про війну в Україні на «Edinburgh Festival Fringe 2025» : док. вистава про війну очима українців різного віку / Ірина Тетеріна // Думка. – 25.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1750848686-harkivskiy-teatr-nafta-predstavit-monovistavu-pro-viynu-v-shveytsariyi>

Чмут Т Діти з прифронтової Ізюмської громади відпочинуть у Німеччині / Тетяна Чмут // Слобід. край. – 25.06.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/izum/diti-z-prifrontovoi-izumskoi-gromadi-vidpocinut-u-nimeccini.html>

Кричун Д. У Харкові затримали терористку, яка в п'ятницю підірвала скутер із військовими на ХТЗ / Дар'я Кричун // Думка. – 25.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1750834478-u-harkovi-vikrili-teroristku-yaka-u-p-yatnitsyu-pidirvala-skuter-iz-viyskovimi-na-htz>

Ларін Ю. Додаткові гроші на фортифікації в Харківській області: куди пішли 210 млн грн : У Харків. обл. до кругової оборони готують міста Ізюм і Балаклія / Юрій Ларін // Думка. – 25.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1750855979-dodatkovi-groshi-na-fortifikatsiyi-v-harkivskiy-oblasti-kudi-pishli-210-mln-grn>

26.06.2025

Лісічкіна А. На Харківщині зафіксовано 12 штурмів РФ за добу: карта бойових дій : Рос. армія продовжує інтенсивні бойові дії на Харківщині : [в р-нах насел. пунктів Водяне, Гранів, Охрімівка, Григорівка та Вовчанськ, Вовчанські Хутори і Липці] / Аліна Лісічкіна // Думка. – 26.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1750915149-na-harkivshchini-zafiksovano-12-shturmiv-rf-za-dobu-karta-boyovih-diy>

У Нацгвардії показали, як «Скіфи» зірвали атаки ДРГ на Харківщині : Бійці 5 Слобожан. бригади НГУ виявили та знищили дві штурмові групи окупантів на Харків. напрямку / Дар'я Кричун // Думка. – 26.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1750926053-u-natsgvardiyi-pokazali-yak-skifi-zirvali-ataki-drg-na-harkivshchini>

Гришко Г Де ворог атакував позиції ЗСУ на Харківщині: ситуація на ранок 26 червня : [мапа] / Галина Гришко // Слобід. край. – 26.06.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/news/nadzvichajni-podiyi/zsu-zupinili-12-vorozih-sturmiv-u-harkivskij-oblasti.html>

У районі Дворічної на Харківщині – двоє загиблих після ударів КАБами : За добу внаслідок рос. атак на Харківщині загинули двоє мирних мешканців, ще двоє поранені / Дар'я Кричун // Думка. – 26.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1750921025-u-rayoni-dvorichnoyi-na-harkivshchini-dvoe-zagiblih-pislya-udariv-kabami>

Павло Пешков П. Основи поведінки в умовах бойових дій: на Харківщині затверджена програма нац. спротиву / Павло Пешков // Слобід. край. – 26 .06.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/news/vlada/zahist-naselenna-ta-teritorij-programu-nacionalnogo-sprotivu-prijnali-na-harkivsini.html>

Лісічкіна А. Діти загиблих військових і сироти з Харківщини поїхали на оздоровлення в «Артек» : [на оздоровлення направили 179 дітей] / Аліна Лісічкіна // Думка. – 26.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1750927448-diti-zagiblih-viyskovih-i-siroti-z-harkivshchini-poyihali-na-ozdorovlennya-v-artek>

Табір зараз має дві локації: у Пуці-Водиці на Київщині та в Закарпатській області.

У Раді Європи презентували «стіну оптимізму» харківського художника : автором муралу став харків. художник-монументаліст Роман Мінін // Kharkiv Today. – 26 .06.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/u-radi-yevropy-prezentuvaly-optymizm-kharkivskoho-khudozhnyka>

Гришко Г. У Харкові викрили чергову прихильницю «руського міру», яка мріяла про окупацію міста / Галина Гришко // Слобід. край. – 26 .06.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/harkiv/vikrito-harkivanku-aka-pidtrimovala-agresiu-rf-i-diskreditovala-zsu.html>

49-річна агітаторка закликала до захоплення Харкова.

27.06.2025

Лісічкіна А. На Харківщині зафіксовано 22 штурми РФ за добу: карта бойових дій : Окупанти штурмують на Півден.-Слобожан. та Куп'ян. напрямках / Аліна Лісічкіна // Думка. – 27.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1751001044-na-harkivshchini-zafiksovano-22-shturmi-rf-za-dobu-karta-boyovih-diy>

Гнатишина О. На Куп'янському напрямку прикордонники показали, як перетворюють російські посадки на пекло / Олена Гнатишина // Думка. – 27.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1751009158-na-kup-yanskomu-napryamku-prikordonniki-pokazali-yak-peretvoryuyut-rosiyski-posadki-na-peklo>

Кравченко А. Росіяни значно збільшили кількість атак на Харківському напрямку / Андрій Кравченко // Status Quo. – 27.06.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/27.06.2025/rosiyani-znacno-zbilsili-kilkist-atak-na-xarkivskomu-napryamku>

Гнатишина О. ЗСУ знищили десятки окупантів і відбили на Харківському напрямку 13 штурмів / Олена Гнатишина // Думка. – 27.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1751016683-zsu-znishchili-desyatki-okupantiv-i-vidbili-na-harkivskomu-napryamku-13-shturmiv>

Ткаленко В. Поблизу Вовчанська знищено автівки з росіянами та боєприпасами – ДПСУ (відео) / Валерія Ткаленко // Слобід. край. – 27.06.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/vovcansk/bijci-gartu-spalili-tehniku-voroga-pid-vovcanskom-zniseni-avtivki.html>

Лісічкіна А. Армія РФ атакувала позиції ЗСУ біля трьох населених пунктів Харківщини – Генштаб : Окупанти обстріляли прикордонні села Харківщини : [Тимофіївка Золочів. р-ну та Відродженівське Богодухів. р-ну] / Аліна Лісічкіна // Думка. – 27.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1751032248-armiya-rf-atakuvala-pozitsiyi-zsu-bilya-troh-naselenih-punktiv-harkivshchini---genshtab>

Ткаленко В. РФ намагалися просунутися біля Кіндрашівки, щоб тиснути на Куп'янськ – ОТУ «Харків» / Валерія Ткаленко // Слобід. край. – 27.06.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/kupansk/okupanti-znovu-namagalisa-prorvatitsya-bila-kindrasivki-sproba-provalilasa.html>

Лісічкіна А. На Харківщині штурмовики знищили Starlink та піхоту росіян: кадри з фронту / Аліна Лісічкіна // Думка. – 27.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1751007533-na-harkivshchini-shturmoviki-znishchili-starlink-ta-pihotu-rosiyan-kadri-z-frontu>

Хушану А. Обстріли, обмін полоненими та евакуація: що відбулося на Харківщині / Анастасія Хушану // Слобід. край. – 27.06.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/dergaci/zvilneni-z-polonu-obstrili-dergacivsinigolovni-novini.html>

Кричун Д. Стало відомо, які наслідки спричинив удар дроном у Харкові 27 червня : [Індустріал. р-н] / Дар'я Кричун // Думка. – 27.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1751020069-stalo-vidomo-yaki-naslidki-sprichiniv-udar-dronom-u-harkovi-27-cherwnya>

Лісічкіна А. На Харківщині через обстріли загинула людина, ще четверо поранені : Протягом минулої доби рос. війська завдали нових ударів по Харків. обл. / Аліна Лісічкіна // Думка. – 27.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1751002796-na-harkivshchini-cherez-obstrili-zaginula-lyudina-shche-chetvero-poraneni>

Постраждали два населені пункти – Вовчанські Хутори та Підлиман.

Карпенко К. Місто перетворюється на руїни: начальник МВА про ситуацію у Куп'янську / Ксенія Карпенко // Слобід. край. – 27.06.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/kupansk/situacia-katastroficna-vorog-peretvorue-kupansk-na-ruini.html>

Лісічкіна А. Росія атакувала сільгосппідприємство і приватний будинок на Харківщині: є поранені : [с. Підлиман Ізюм. р-ну] / Аліна Лісічкіна // Думка. – 27.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1751001629-rosiya-atakuvala-silgosppidpriemstvo-i-privatniy-budinok-na-harkivshchini-e-poraneni>

Лісічкіна А. Російський обстріл [26 червня 2025 р.] знищив худобу на сільгосппідприємстві Харківщини : в Ізюм. р-ні бомба росії спричинила пожежу на 700 кв. м / Аліна Лісічкіна //

Думка. – 27.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1751003581-rosiyskiy-obstril-znischchiv-hudobu-na-silgosppidpriemstvi-harkivshchini>

Гнатишина О Синегубов повідомив про ракетний удар по Чугуєву: є троє постраждалих / Олена Гнатишина // Думка. – 27.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1751035291-sinegubov-povidomiv-pro-raketniy-udar-po-chuguevu-e-troe-postrazhdalih>

Росіяни закидають КАБами Куп'янський район: загинула людина // Kharkiv Today. – 27.06.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/rosiyany-zakydayut-kabamy-kupyanskyy-rayon>

Загинув мешканець села Шев'яківка Вільхуватської громади.

Пешков П. Підтримка військових на Харківщині: облрада ухвалила рішення щодо реабілітації та відпочинку / Павло Пешков // Слобід. край. – 27 .06.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/news/vlada/aki-risenna-prijnala-oblasna-rada-sob-dopomogti-zahisnikam.html>

Йдеться про відпочинок у рекреаційних закладах, санаторно-курортне лікування, відшкодування вартості фізкультурно-оздоровчих послуг.

28.06.2025

Ільїна К. На Харківщині «демільтаризували» майже 70 окупантів та понад 100 одиниць ворожої техніки : ОТУ «Харків» повідомило про ситуацію на фронті 28 червня / Катерина Ільїна // Думка. – 28.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1751096798-na-harkivshchini-demilitarizuvali-mayzhe-70-okupantiv-ta-ponad-100-odinits-vorozhoi-tehniki>

Ільїна К. Російські окупанти застосували авіацію для ударів по селах на Харківщині – Генштаб (карта) : протягом доби у Харків. обл. сталося 12 боєзіткнень / Катерина Ільїна // Думка. – 28.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1751087508-rosiyski-okupanti-zastosuvali-aviatsiyu-dlya-udariv-po-selah-na-harkivshchini---genshtab-karta>

Агресор завдавав авіаційних ударів по районах населених пунктів Охрімівка та Довгеньке Харківської області.

Ільїна К. Синегубов розповів про наслідки російських атак на Харківщині за добу : Окупанти били по Харківщині ракетами, КАБами та дронами / Катерина Ільїна // Думка. – 28.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1751089672-sinegubov-rozpoviv-pro-naslidki-rosiyskih-atak-na-harkivshchini-za-dobu>

Ільїна К. За минулу добу ворог завдав 24 удари авіабомбами по Куп'янську – Беседін : Куп'янськ Харків. обл. зазнав понад 3500 ударів протягом місяця / Катерина Ільїна // Думка. – 28.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1751093811-za-minulu-dobu-vorog-zavdav-24-udari-aviabombami-po-kup-yansku---besedin>

Ільїна К. Ракетний удар по Чугуєву: постраждали троє працівників цивільного підприємства, сталася пожежа / Катерина Ільїна // Думка. – 28.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1751088257-raketniy-udar-po-chuguevu-postrazhdali-troe-pratsivnikov-tsivilnogo-pidpriemstva-stalasya-pozh>

Ільїна К. Жителі Харківщини, які повернулися з полону, отримають по 50 тис. грн з облбюджету / Катерина Ільїна // Думка. – 28.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1751107344-zhiteli-harkivshchini-yaki-povernulisya-z-polonu-otrimayut-po-50-tis-grn-z-oblbudzhetu>

Льїна К. День Конституції: Зеленський нагородив харків. лікарів, науковців, митців та юристів : десять жителів Харків. обл. отримали держ. нагороди та звання до Дня Конституції / Катерина Льїна // Думка. – 28.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/175115492-den-konstitutsiyi-zelenskiy-nagorodiv-harkivskih-likariv-naukovtsiv-mittsiv-ta-yuristiv>

29.06.2025

Льїна К. Генштаб розповів, які населені пункти Харківщини зазнали авіаударів (карта) : протягом доби окупанти 21 раз намагалися штурмувати позиції захисників на Харківщині / Катерина Льїна // Думка. – 29.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1751174625-genshtab-rozpoviv-yaki-naseleni-punkti-harkivshchini-zaznali-aviaudariv-karta>

Льїна К. На Харківщині знищено 4 польові склади окупантів : за минулу добу ворог втратив 101 особу на Харківщині / Катерина Льїна // Думка. – 29.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1751183175-na-harkivshchini-znishcheno-4-polovi-skladi-okupantiv>

Ворог 12 разів штурмував позиції наших підрозділів у районах Вовчанська, Глибокого, Стрївки та у бік Кутьківки.

Льїна К. На Харківщині прикордонники обрізали логістику ворога: кадри з фронту : У Харків. обл. військові дронарі «мінуснули» піхоту ворога та пошкодили логістику / Катерина Льїна // Думка. – 29.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1751181115-na-harkivshchini-prikordonniki-obrizali-logistiku-voroga-kadri-z-frontu>

Льїна К. У бою загинув одnogрупник відомого харківського льотчика Джуса : Під час відбиття масованої атаки на Україну загинув пілот F-16, випускник Харків. ун-ту Повітр. сил / Катерина Льїна // Думка. – 29.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1751185786-u-boyu-zagynuv-odnogrupnik-vidomogo-harkivskogo-lotchika-dzhusa>

Під час відбиття атаки загинув льотчик I-го класу підполковник Максим Устименко.

Льїна К. У Харкові «Молнія» ударила в багатоповерхівку – Терехов : у Харкові «приліт» в одному з найпостраждаліших житлових масивів / Катерина Льїна // Думка. – 29.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1751173754-u-harkovi-molniya-udarila-v-bagatopoverhivku---terehov>

Льїна К. У Куп'янську внаслідок артобстрілу загинув чоловік – прокуратура : На Куп'янщині Харків. обл. зафіксовано кілька рос. атак по мирному населенню / Катерина Льїна // Думка. – 29.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1751208588-u-kup-yansku-vnaslidok-artobstrilu-zagynuv-cholovik---prokuratura>

Льїна К. Росіяни атакували два сільгосппідприємства на Харківщині – Синегубов : [у Куп'ян. та Ізюм. р-нах] / Катерина Льїна // Думка. – 29.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1751175814-rosiyani-atakuvali-dva-silgosppidpriemstva-na-harkivshchini---sinegubov>

Льїна К. Удар дрона по цивільному авто на Харківщині: прокуратура оприлюднила деталі : Внаслідок атаки рос. дрона один чоловік загинув, інший – отримав поранення : [Куп'ян. р-н] / Катерина Льїна // Думка. – 29.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1751187224-udar-drona-po-tsivilnomu-avto-na-harkivshchini-prokuratura-oprilyudnila-detali>

Льїна К. Сирський нагородив Золотим хрестом військового з Харківщини : Захисник [Віктор Бондарець] виконує бойові завдання на Сумському напрямку / Катерина Льїна //

Думка. – 29.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1751177960-sirskiy-nagorodiv-zolotim-hrestom-viyskovogo-z-harkivshchini>

30.06.2025

Лісічкіна А. На Харківщині українські війська відбили 12 атак росіян: карта бойових дій : ворог тисне на Півден.-Слобожан. та Куп'ян. напрямках / Аліна Лісічкіна // Думка. – 30.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1751260051-na-harkivshchini-ukrayinski-viyska-vidbili-12-atak-rosiyan-karta-boyovih-diy>

Тетеріна І. Генштаб: На Харківщині ЗСУ відбили три атаки ворога : противник від початку доби завдав два авіаудари та скинув п'ять керованих авіабомб / Ірина Тетеріна // Думка. – 30.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1751291117-genshtab-na-harkivshchini-zsu-vidbili-tri-ataki-voroga>

Гнатишина О. Оборонці знищили взвод росіян і чимало техніки ворога на Харківщині: кадри з місця : Харків. підрозділ «Хартія» продовжує ефективно працювати на теренах рідної області / Олена Гнатишина // Думка. – 30.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1751263930-oborontsi-znishchili-vzvod-rosiyan-i-chimalo-tehniki-voroga-na-harkivshchini-kadri-z-mistsya>

Кричун Д. Мала Шапківка, Тищенківка: Експерт повідомив, де на Куп'янщині буде прориватися РФ : Окупанти посилили тиск на північ Куп'ян. напрямку, розгорнувши наступ одразу в кількох секторах / Дар'я Кричун // Думка. – 30.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1751265730-mala-shapkivka-tishchenivka-ekspert-povidomiv-de-na-kup-yanshchini-bude-prorivatisya-rf>

Тетеріна І. Ворог за тиждень обстріляв понад 20 населених пунктів на Харківщині : На Харківщині за тиждень постраждали 28 людей, зруйновано будинки й об'єкти інфраструктури / Ірина Тетеріна <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1751285779-vorog-zatizhden-obstrilyav-ponad-20-naselenih-punktiv-na-harkivshchini> // Думка. – 30.06.2025. – URL:

Лісічкіна А. Внаслідок обстрілів Харківщини загинули двоє людей, ще восьмеро – поранені : Рос. війська завдали ударів по щонайменше шести насел. пунктах Харківщини : [Дергачі, Пісочин, Куп'янск, Вільхуватка та ін.] / Аліна Лісічкіна // Думка. – 30.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1751261926-vnaslidok-obstriliv-harkivshchini-zaginuli-dvoe-lyudey-shche-vosmero---poraneni>

Що знищили росіяни на складах великого підприємства у Харківському районі [м. Дергачі] // Kharkiv Today. – 30.06.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/rosiyany-znyshchyly-povnyy-sklad-produktiv-u-kharkivskomu-rayoni>

Росіяни спалили склади великої дистриб'юторської компанії Харківської області.

Кричун Д. Чотири вибухи: дрони РФ пошкодили будинок та електромережу на Харківщині : Росіяни атакували с. Івашки на Харківщині дронами-камікадзе – пошкоджено житло й інфраструктуру / Дар'я Кричун // Думка. – 30.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1751274005-chotiri-vibuhi-droni-rf-poshkodili-budinok-ta-elektromerezu-na-harkivshchini>

Азаров Д. Під час другого вторгнення в Харківську область російські військові розстріляли трьох полонених солдатів ЗСУ / Денис Азаров // Status Quo. – 30.06.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/30.06.2025/pid-cas-drugogo-vtorgnennya-v-xarkivsku-oblast-rosiiski-viiskovi-rozstrilyali-tryox-polonenix-soldativ-zsu>

Лісічкіна А. У Харкові планують перейменувати вулиці на честь двох загиблих льотчиків – мер : у Харкові з'являться вулиці імені Героїв України Максима Устименка та Олексія Меся / Аліна Лісічкіна // Думка. – 30.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1751286123-u-harkovi-pereymenyuyut-vulitsi-na-chest-dvoh-zagiblih-lotchikov---mer>

Кричун Д. 12 діб без сну: у Харкові нагородили ДСНСників за порятунок під «Шахедами» : У Харкові відзначили мужність рятувальників, які гасили пожежу після найжорсткішої атаки на місто за всю війну / Дар'я Кричун // Думка. – 30.06.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1751295139-12-dib-bez-snu-u-harkovi-nagorodili-dsnsnikiv-za-poryatunok-pid-shahedami>

У ніч на 7 червня 2025 р. Харків зазнав комбінованого обстрілу: дві ракети, чотири авіабомби та понад 50 дронів-камікадзе поцілили по місту. Вогонь охопив склад цивільного підприємства, а ударною хвилею пошкодило багатоповерхівку.

01.07.2025

Лісічкіна А. На Харківщині зафіксовано 14 штурмів РФ за добу: карта бойових дій : окупанти штурмують на Півден.-Слобожан. та Куп'ян. напрямках / Аліна Лісічкіна // Думка. – 01.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1751346342-na-harkivshchini-zafiksovano-14-shturmiv-rf-za-dobu-karta-boyovih-diy>

Тетеріна І. Генштаб повідомив, де окупанти атакували позиції ЗСУ на Харківщині : Атаки зафіксовані біля Вовчанська, Зеленого та Мілового / Ірина Тетеріна // Думка. – 01.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1751377052-genshtab-povidomiv-de-okupanti-atakuvali-pozitsiyi-zsu-na-harkivshchini>

Кричун Д. У Харкові червень побив рекорд за кількістю атак з повітря – мер : У червні Харків зазнав більше атак, ніж у будь-який інший місяць повномасштабної війни / Дар'я Кричун // Думка. – 01.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1751369356-u-harkovi-cherven-pobiv-rekord-za-kilkistyu-atak-z-povitrya-mer>

Червень став місяцем з найвищою кількістю повітряних атак на Харків: загинули 15 людей, поранено понад 150, включно з 25 дітьми.

Рибальченко А. Росіяни застосували по Харківщині 20 некерованих авіаційних ракет / Аріна Рибальченко // Гвара медіа. – 01.07.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/rosiyani-zastosuvali-po-harkivshhini-20-nekerovanih-aviacziynih-raket/>

Протягом минулої доби, 30 червня, російська армія завдала ударів по трьох населених пунктах Харківської області. Постраждали двоє людей.

Ларін Ю. Армія РФ у червні скинула на Куп'янську громаду на Харківщині більше 200 авіабомб – Беседін : У Харків. обл. одним із пріоритетів окупантів залишається місто Куп'янськ / Юрій Ларін // Думка. – 01.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1751376515-armiya-rf-u-chervni-skinula-na-kup-yansku-gromadu-na-harkivshchini-bilshe-200-aviabomb-besedin>

Ларін Ю. Куп'янськ за ступенем руйнувань може перетворитися на Вовчанськ – голова МВА : у Харків. обл. рос. окупанти знищують міста, які не можуть захопити / Юрій Ларін // Думка. – 01.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1751377076-kup-yansk-za-stupenem-ruynuvan-mozhe-peretvoritisya-na-vovchansk-golova-mva>

Ларін Ю. Беседін пояснив, чому армія РФ прагне повторно окупувати саме місто Куп'янськ на Харківщині : У Харків. обл. з 2022 р. ворог не зміг захопити жодного великого насел. пункту / Юрій Ларін // Думка. – 01.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1751377780-besedin-poyasniv-chomu-armiya-rf-pragne-povtorno-okupuvati-same-misto-kup-yansk-na-harkivshchini>

Кричун Д. Дрони ЗСУ знищили переправу для піхоти росіян біля Дворічної : Поблизу с. Дворічна укр. FPV-дрон знищив переправу, споруджену росіянами для піхоти / Дар'я Кричун // Думка. – 01.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1751366382-droni-zsu-znishchili-perepravu-dlya-pihoti-rosiyan-bilya-dvorichnoyi>

Чим небезпечний дрон-камікадзе, яким росіяни уперше ударили по Харкову // Kharkiv Today. – 01.07.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/chym-nebezpechnyy-dron-chernika-yakym-rosiyanu-upershe-udaryly-po-kharkovu>

Більша версія «Черника-2» є небезпечнішою у порівнянні з першою моделлю. Вона має більшу бойову частину масою до 3,5 кг, яка вже призначена для ураження бліндажів та важкої техніки. Також він має збільшений радіус дії до 100 км.

Лісічкіна А. Обстріл Циркунів: з вогню врятували чотирьох людей, серед них – двоє дітей : На Харківщині через обстріли загорівся будинок / Аліна Лісічкіна // Думка. – 01.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1751346881-obstril-tsirkuniv-z-vognyu-vryatuvali-chotiroh-lyudey-sered-nih---dvoe-ditey>

Кричун Д. Куп'янськ отримав американського «мільйонника» в побратими – Беседін : в Україні створять Центр солідарності міст та громад з мерами США / Дар'я Кричун // Думка. – 01.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1751380204-kup-yansk-otrimav-amerikanskogo-milyonnika-v-pobratimi---besedin>

Під час робочої поїздки мер Куп'янська уклав побратимство з Коламбусом і отримав підтримку конференції мерів США.

2.07.2025

Лісічкіна А. У Харкові росіяни пошкодили майже 9 тисяч будинків – мерія : Харків затвердив програму відновлення пошкодженого житла до 2030 р. / Аліна Лісічкіна // Думка. – 02.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1751460166-u-harkovi-rosiyani-poshkodili-mayzhe-9-tisyach-budinkiv---meriya>

Лісічкіна А. Генштаб оприлюднив мапу бойових дій на Харківщині: 24 атаки за добу : ворог тисне на Південно-Слобожан. та Куп'ян. напрямках / Аліна Лісічкіна // Думка. – 02.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1751433283-genshtab-oprilyudniv-mapu-boyovih-diy-na-harkivshchini-24-ataki-za-dobu>

Лісічкіна А. Стало відомо, скільки техніки РФ ліквідували пілоти 92-ї бригади на Харківщині за червень : Підрозділ «Ахіллес» поразив знищену за червень ворожу техніку / Аліна Лісічкіна // Думка. – 02.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1751458747-stalo-vidomo-skilki-tehniki-rf-likvidovali-piloti-92-yi-brigadi-na-harkivshchini-za-cherven>

Рибальченко А. За червень російська армія окупувала майже 20 квадратних кілометрів Харківщини / Аріна Рибальченко // Гвара медіа. – 01.07.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/na-harkivshhini-cherez-rosijski-obstrili-postrazhdali-chotiri-lyudini/>

Гнатишина О. Прикордонники показали, як «мінусують» ворога під Вовчанськом: кадри з місця : Бійці завдали вогневих уражень по позиціях противника під Вовчанськом / Олена Гнатишина // Думка. – 02.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1751437800-prikordonniki-minusuyut-voroga-pid-vovchanskom-kadri-z-mistsya>

Лісічкіна А. За минулу добу на Харківщині поранено чотирьох мирних жителів : Протягом минулої доби під ворожими ударами опинилися м. Харків та шість насел. пунктів Харків. обл. / Аліна Лісічкіна // Думка. – 02.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1751435286-za-minulu-dobu-na-harkivshchini-poraneno-chotiroh-mirnih-zhiteliv>

Ларін Ю. Окупанти завдали удару дроном по Харкову: кадри з місця : у Харкові внаслідок обстрілу сталася пожежа : [Новобавар. р-н] / Юрій Ларін // Думка. – 02.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1751429138-okupanti-zavdali-udaru-dronom-po-harkovu-kadri-z-mistsya>

Кричун Д. Через атаку «Герані» у харківських квартирах вибило понад пів сотні вікон : У Харкові підраховали «скляні» збитки внаслідок нічної атаки БПЛА : [Новобавар. р-н] / Дар'я Кричун // Думка. – 02.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1751440518-cherez-ataku-gerani-u-harkivskih-kvartirah-vibilo-ponad-piv-sotni-vikon>

Ларін Ю. На Харківщині ворог розбомбив ферми 10 дронами «Герань»: загинула людина : уночі ворог обстріляв Куп'ян. р-н Харків. обл. : [с. Борівське] / Юрій Ларін // Думка. – 02.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1751429549-na-harkivshchini-vorog-rozbombiv-fermi-10-dronami-geran-zaginula-lyudina>

Гнатишина О. Окупанти FVP-дронами атакували Харківщину: є поранені: наразі пораненим жителям Харківщини надають допомогу медики [с. Веселе Липец. громади, с. Шестакове Старосалтів. громади] / Олена Гнатишина // Думка. – 02.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1751464419-okupanti-fvp-dronami-atakuvali-harkivshchinu-e-poraneni>

Ларін Ю. Окупанти скинули снаряд на цивільне авто в Харківській області: поранено жінку : У Харків. обл. росіяни обстріляли сел. Вільхуватка / Юрій Ларін // Думка. – 02.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1751430753-okupanti-skinuli-snaryad-na-tsilvilne-avto-v-harkivskiy-oblasti-poraneno-zhinku>

Гнатишина О. Армія РФ завдала двох дронів ударів по Харківщині: що відомо : Росіяни завдали двох ударів FPV-дронами по с. Петрівка на Харківщині / Олена Гнатишина // Думка. – 02.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1751454481-armiya-rf-zavdala-dvoh-dronovih-udariv-po-harkivshchini-shcho-vidomo>

Лісічкіна А. У Харкові перейменували вулиці на честь загиблих пілотів, [Героїв України Максима] Устименка та [Олексія] Меся / Аліна Лісічкіна // Думка. – 02.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1751455820-u-harkovi-pereymenuvali-vulitsi-na-chest-zagiblih-pilotiv-ustimenka-ta-mesya>

Кричун Д. Затримали з вибухівкою в спортивному м'ячі: СБУ зірвала серію терактів у Харкові : У Харкові викрили агента рос. спецслужб, який готував вибухи біля держустанов, використовуючи м'ячі й квартири сусідів / Дар'я Кричун // Думка. – 02.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1751447199-zatrimali-z-vibuhivkoyu-v-sportivnomu-m-yachi-sbu-zirvala-seriyu-teraktiv-u-harkovi>

Затримано місцевого мешканця – лаборанта одного з ЗВО, який працював на російську ФСБ.

Свої кати: імена жителів Харківської області, які стали на бік росіян і катували українців // Kharkiv Today. – 02.07.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/svoyi-katy-imena-zhyteliv-kharkivskoyi-oblasti-yaki-staly-na-bik-rosiyan-i-vchynyalu>

3.07.2025

Лісічкіна А. Генштаб оприлюднив мапу бойових дій на Харківщині: 34 атаки за добу : Окупанти штурмують на Півден.-Слобожан. та Куп'ян. напрямках / Аліна Лісічкіна // Думка. – 03.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1751519166-genshtab-oprilyudniv-mapu-boyovih-diy-na-harkivshchini>

Тетеріна І. Українські війська відбили сім атак на Харківщині : Ворог завдав авіаударів по насел. пунктах Охрімівка та Вільхуватка / Ірина Тетеріна // Думка. – 03.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1751550785-ukrayinski-viyska-vidbili-shist-atak-na-harkivshchini>

Кричун Д. На Куп'янському напрямку зросла сіра зона – ОВА : На Харківщині росіяни активізувалися в напрямках Мілового, Амбарного та Зарубінки / Дар'я Кричун // Думка. – 03.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1751529542-na-kup-yanskomu-napryamku-zrosla-sira-zona-ova>

Кричун Д. Дрони 57-ї бригади зняли ліквідацію групи росіян у Вовчанську : Підрозділ 57-ї ОМБр за допомогою FPV-дронів знищив п'ятьох піхотинців армії РФ / Дар'я Кричун // Думка. – 03.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1751526914-droni-57-yi-brigadi-znyali-likvidatsiyu-grupi-rosiyan-u-vovchansku>

Хливнюк А. Росіяни змінили тактику ударів по Харкову: Терехов про ситуацію з обстрілами / Анна Хливнюк // Слобід. край. – 03.07.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/harkiv/terehov-rozpoviv-u-comu-polagae-nova-taktika-rosian-dla-udariv-po-harkovu.html>

Якщо раніше різні райони міста атакували по кілька «шахедів», то тепер вони залітають цілими групами та б'ють в одне-два місця.

Лісічкіна А. Ворог атакував чотири населені пункти Харківщини: поранено двох людей : Протягом минулої доби рос. війська продовжували обстрілювати Харків. обл. : [Харків., Богодухів., Куп'ян. р-ни] / Аліна Лісічкіна // Думка. – 03.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1751520641-vorog-atakuvav-chotiri-naseleni-punkti-harkivshchini-poraneno-dvoh-lyudey>

Тетеріна І. Рятувальники ліквідували пожежу після ворожого удару на Харківщині : Реактивні системи залпового вогню влучили у приватний сектор с. Бойні Борів. громади / Ірина Тетеріна // Думка. – 03.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1751549256-ryatuvalniki-likvidovali-pozhezhu-pislya-vorozhogo-udaru-na-harkivshchini>

Тетеріна І. Ворожий дрон влучив в авто на Харківщині: постраждали двоє людей : Унаслідок атаки російського FPV-дрона на трасі між селами Вільхуватка та Приколотне травми отримали подружжя / Ірина Тетеріна // Думка. – 03.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1751552560-vorozhiy-dron-vluchiv-v-avto-na-harkivshchini-postrazhdali-dvoe-lyudey>

Кричун Д. «Мені це Бахмут нагадує»: як виглядає Куп'янськ у липні 2025 року : У мережі з'явилося свіже відео з Куп'янська, місто за 2 км від фронту показали зсередини / Дар'я Кричун // Думка. – 03.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1751532808-meni-tse-bahmut-nagadue-yak-viglyadae-kup-yansk-u-lipni-2025-roku>

4.07.2025

Ткаленко В. Просто зараз Сили оборони відбивають три атаки на Харківщині – Генштаб / Валерія Ткаленко // Слобід. край. – 04.07.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/vovcansk/na-kupanskomu-ta-pivdenno-slobozanskomu-napramkah-6-boezitknen-za-dobu.html>

Окупанти активізувалися поблизу Вовчанська, Вільхуватки та Зеленого. На Куп'янському напрямку триває бій, раніше було відбито кілька атак.

Ларін Ю. Армія РФ окупувала два населених пункти, перетнувши кордон у новому місці на Харківщині – Deep State : у Харків. обл. ворог перетнув кордон у районі с. Мілове / Юрій Ларін // Думка. – 04.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1751609248-armiya-rf-okupuvala-dva-naselenih-punkti-peretnuvshi-kordon-u-novomu-mistsi-na-harkivshchini-deep-state>

Минулої доби ворог окупував села Мілове, Строївка, а також просунувся біля села Тополі. Усі населені пункти – в Куп'янському районі.

В ОТУ «Харків» підтвердили прохід росіян через кордон на новому відтинку // Kharkiv Today. – 04.07.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/v-otu-kharkiv-pidтверdyly-zakhid-rosiyan-cherez-kordon-na-novomu-vidtynku>

Кричун Д. Росіяни просунулися біля «Олійного заводу» у Вовчанську – Машовець : На півночі Харківщині ЗСУ витісняють росіян за межі держкордону / Дар'я Кричун // Думка. – 04.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1751610959-rosiyani-prosunulisya-bilya-oliynogo-zavodu-u-vovchansku-mashovets>

Російські війська намагаються просунутись у районі «Олійного заводу» у Вовчанську, а біля Високої Яруги ЗСУ повернули контроль над кордоном.

Ткаленко В. Унаслідок артилерійського удару по Куп'янську пошкоджено дитячий майданчик: загинула жінка (фото) / Валерія Ткаленко // Слобід. край. – 04.07.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/kupansk/unaslidok-obstrilu-kupanska-poskodzeno-bagatopoverhivki-ta-ditacij-majdancik.html>

Ворог ударив безпілотником по Харківській області – постраждала вагітна жінка // Kharkiv Today. – 04.07.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/voroh-udaryv-bezpilotnykom-po-kharkivshchyni-postrazhdala-vahitna-zhinka>

Увечері 3 липня російський безпілотник атакував селище Савинці в Ізюмському районі. У селищі пошкоджені адміністративні будівлі та Алея слави.

Карпенко К. «Ми витримали»: скільки людей живе у Харкові та як місто пережило блекаут / Ксенія Карпенко // Слобід. край. – 04.07.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/harkiv/buli-skladno-ale-mi-vitrimali-terehov-pro-zimovi-blekauti-u-harkovi.html>

Наразі у Харкові живе 1,3 мільйона мешканців. Для підрахунку кількості людей у місті використовують білінг телефонних дзвінків, а також кількість проданого хліба.

5.07.2025

Ткаленко В. Сирський і Драпатий два дні працювали на фронті Харківщини – Генштаб / Валерія Ткаленко // Слобід. край. – 05.07.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/vovcansk/na-kupanskomu-ta-pivdenno-slobozanskomu-napramkah-6-boezitknen-za-dobu.html>

online/vovcansk/golovnokomanduvac-zsu-i-general-majorom-drapatij-vidvidali-sili-oboroni-na-harkivsini.html

Головнокомандувач Збройних Сил України Олександр Сирський і командувач Об'єднаних сил генерал-майор Михайло Дранатий відвідали передові позиції на Харківщині.

Льїна К. Авіаналіт та майже 20 штурмів: Генштаб повідомив про ситуацію на фронті у Харківській області : Окупанти 18 разів за добу намагалися прорвати лінію оборони на Харківщині / Катерина Льїна // Думка. – 05.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1751692710-avianalit-ta-mayzhe-20-shturmiv-genshtab-povidomiv-pro-situatsiyu-na-fronti-u-harkivskiy-oblasti>

Льїна К. Масована атака на Чугуїв: в місті пошкоджено 12 будинків, гуртожиток та школу / Катерина Льїна // Думка. – 05.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1751704991-masovana-ataka-na-chuguyiv-v-misti-poshkodzheno-12-budinkiv-gurtozhitok-ta-shkolu>

Льїна К. Нова пошта показала, як виглядає відділення в Чугуєві після влучання «Шахеда»: доступ до відділення Нової пошти у Чугуєві на Харківщині обмежено через влучання дрона / Катерина Льїна // Думка. – 05.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1751715609-nova-poshta-pokazala-yak-viglyadae-viddilennya-v-chuguevi-pislya-vluchannya-shaheda>

Льїна К. У Чугуєві кількість постраждалих зросла до 11 людей, серед них – двоє дітей : Протягом минулої доби ворожих ударів зазнали 6 насел. пунктів Харків. обл. : [1 людина загинула, 15 – постраждали, серед них 2 дітей] / Катерина Льїна // Думка. – 05.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1751695134-u-chuguevi-kilkist-postrazhdalih-zroslo-do-11-lyudey-sered-nih---dvoe-ditey>

Льїна К. Село на Куп'янщині зазнало двох авіаударів: фото з місця : У Харків. обл. сталася велика пожежа через авіаудар : [с. Приколотне Вільхуват. громади] / Катерина Льїна // Думка. – 05.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1751723620-selo-na-kup-yanshchini-zaznalo-dvoh-aviaudariv-foto-z-mistsya>

6.07.2025

Льїна К. На Харківщині триває 6 боїв на Південно-Слобожанському напрямку – Генштаб : Протягом неділі захисники відбили 8 ворожих штурмів на Харківщині / Катерина Льїна // Думка. – 06.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1751808067-na-harkivshchini-trivae-6-boyiv-na-pivdenno-slobozhanskomu-napryamku---genshtab>

Льїна К. За тиждень Куп'янщина пережила 500 російських атак з різних видів озброєння – Беседін : З початку липня ворог скинув на Куп'ян. громаду 28 авіабомб / Катерина Льїна // Думка. – 06.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1751788187-za-tizhden-kup-yanshchina-perezhila-500-rosiyskih-atak-z-riznih-vidiv-ozbroennya---besedin>

Льїна К. Росія вдарила з авіації по 7 населених пунктах Харківської області – Генштаб : Протягом доби окупанти кілька разів застосовували бойову авіацію на Півден.-Слобожан. напрямку / Катерина Льїна // Думка. – 06.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1751780082-rosiya-vdarila-z-aviatsiyi-po-7-naselenih-punktah-harkivskoyi-oblasti---genshtab>

Агресор завдавав авіаударів по районах населених пунктів Вовчанські Хутори, Вовчанськ, Одрадне, Охрімівка, Зибине, Приколотне та Хатнє Харківської області.

Ільїна К. Спорткомплекс, стоматклініка, кафе: у Харкові через дронovu атаку пошкоджено 21 будівлю : мерія порахувала кількість постраждалих будівель у Харкові : [Шевченків. та Новобавар. р-ни] / Катерина Ільїна // Думка. – 06.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1751784645-sportkompleks-stomatklinika-kafe-u-harkovi-cherez-dronovu-ataku-poshkodzhen-21-budivlyu>

У Харкові росіяни повторно вдарили по місцю, де працювали рятувальники : У Харкові рос. терористи атакували дроном пожежників, які працювали на місці «прильоту» / Катерина Ільїна // Думка. – 06.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1751782424-u-harkovi-rosiyani-povtorno-vdarili-po-mistsyu-de-pratsyuvali-ryatuvalniki>

Ільїна К. У Харкові через російський обстріл постраждали жінка та немовля : По Харкову вночі вдарили 6 «Геранями» : [влучання були у Київ., Шевченків. та Новобавар. р-нах] / Катерина Ільїна // Думка. – 06.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1751779492-u-harkovi-cherez-rosiyskiy-obstril-postrazhdali-zhinka-ta-nemovlya>

Ільїна К. Балаклія зазнала масованої атаки дронами: наслідки : Вночі рос. загарбники атакували дронами місто на Харківщині / Катерина Ільїна // Думка. – 06.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1751781064-balakliya-zaznala-masovanoyi-ataki-dronami-naslidki>

Ільїна К. На Харківщині внаслідок атаки дрона загинув 8-річний хлопчик : у Золочів. громаді через рос. обстріл постраждала ціла родина / Катерина Ільїна // Думка. – 06.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1751778649-na-harkivshchini-vnaslidok-ataki-drona-zaginu-8-richniy-hlopchik>

Ільїна К. У Куп'янську окупанти вдарили дроном по автомобілю «швидкої» : протягом доби ворог 5 разів атакував мирне населення Куп'ян. р-ну Харківщини / Катерина Ільїна // Думка. – 06.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1751781970-u-kup-yansku-okupanti-vdarili-dronom-po-avtomobilyu-shvidkoyi>

На Харківщині росіяни зруйнували вщент будинок культури: фото руїн : У Чугуїв. р-ні внаслідок детонації дрона вщент вигорів БК : [с. Юрченкове] / Катерина Ільїна // Думка. – 06.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1751800150-na-harkivshchini-rosiyani-zruynuvali-vshchent-budinok-kulturi-foto-ruyin>

7.07.2025

Кричун Д. Генштаб повідомив, за які населені пункти на Харківщині билися ЗСУ : Протягом минулої доби на Харківщині зафіксували понад 30 бойових зіткнень / Дар'я Кричун // Думка. – 07.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1751866481-genshtab-povidomiv-za-yaki-naseleni-punkti-na-pivnochi-harkivshchini-bilisya-zsu>

Гнатишина О. Росія вдарила по будівлі Харківського ТЦК – Сухопутні війська : Відомо про трьох пораних / Олена Гнатишина // Думка. – 07.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/events/1751877051-rosiya-vdarila-po-budivli-harkivskogo-ttsk-suhoputni-viyska>

Гнатишина О. Синегубов розповів подробиці другої хвилі обстрілу Харкова : Наразі відомо про 16 постраждалих та чималі руйнування у Харкові : [Холодногір. р-н] / Олена Гнатишина // Думка. – 07.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/events/1751881035-sinegubov-rozpoviv-podrobitsi-drugoyi-hvili-obstrilu-harkova>

Кричун Д. У Харкові один з дронів влучив у дорогу: пошкоджена електромережа : Росіяни за 10 хвилин спричинили шість вибухів у Харкові / Дар'я Кричун // Думка. – 07.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1751877631-u-harkovi-odin-z-droniv-vluchiv-u-dorogu-poshkodzhena-elektromerezha>

У другій хвилі ударів по Харкову 6 «Шахедів» протягом 10 хвилин били по житлових вулицях, по машинах, по людях.

Гнатишина О. З'явилися фото наслідків обстрілу Харкова під час другої хвилі атаки РФ: понівечені десятки цивільних автомобілів та будинків у Харкова / Олена Гнатишина // Думка. – 07.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/events/1751882803-z-yavilisya-foto-naslidkiv-obstrilu-harkova-pid-chas-drugoyi-hvili-ataki-rf>

Кричун Д. У Харкові «Шахед» влучив у багатоповерхівку: на місці – пожежа : На світанку рос. безпілотники атакували Харків кількома хвилями : [Шевченків. та Слобід. р-н] / Дар'я Кричун // Думка. – 07.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1751862739-u-harkovi-shahed-vluchiv-u-bagatopoverhivku-na-mistsi-pozhezha>

Тетеріна І. У Харкові зросла кількість постраждалих від атаки російських БпЛА : 36 поранених, серед яких четверо дітей, після ранкової атаки БпЛА / Ірина Тетеріна // Думка. – 07.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1751888467-u-harkovi-zrosla-kilkist-postrazhdalih-vid-ataki-rosiyskih-bpla>

Тетеріна І. Удар по Харкову: кількість постраждалих зросла до 71 : Серед потерпілих – семеро дітей, одна жінка померла у лікарні / Ірина Тетеріна // Думка. – 07.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1751895603-udar-po-harkovu-kilkist-postrazhdalih-zrosla-do-71>

Кричун Д. Дрони з термобаричними зарядами пошкодили супермаркет і дитсадок Харкова : Внаслідок обстрілу постраждали дві неповнолітні дівчинки та хлопчик / Дар'я Кричун // Думка. – 07.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1751869684-droni-z-termobarichnimi-zaryadami-poshkodili-supermarket-i-ditsadok-harkova>

Ларін Ю. Посол Франції став свідком обстрілу Харкова 7 липня: що відомо : У Харкові посол Французької Республіки перебуває з робочим візитом / Юрій Ларін // Думка. – 07.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1751892183-posol-frantsiyi-stav-svidkom-obstrilu-harkova-7-lipnya-shcho-vidomo>

Ларін Ю. У Харкові внаслідок обстрілу пошкоджені 17 об'єктів культурної спадщини – урбаніст / Юрій Ларін // Думка. – 07.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1751899026-u-harkovi-vnaslidok-obstrilu-poshkodzeni-17-ob-ektiv-kulturnoyi-spadshchini-urbanist>

Гнатишина О. Російські окупанти атакували Ізюм: що відомо про наслідки : По місту Ізюм ворог завдав ударів літальними апаратами / Олена Гнатишина // Думка. – 07.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1751872223-rosiyski-okupanti-atakuvali-izyum-shcho-vidomo-pro-naslidki>

Кричун Д. Синегубов повідомив про удар балістикою по Харківщині : Окупанти завдали удару, ймовірно, балістичною ракетою по території Малинівської громади / Дар'я Кричун // Думка. – 07.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1751871424-sinegubov-povidomiv-pro-udar-balistikoyu-po-harkivshchini>

8.07.2025

Кричун Д. Українські захисники зняли на відео бій техніки під Куп'янськом : На Куп'ян. напрямку укр. військові знищили бронетехніку та обладнання росіян ударами дронів / Дар'я Кричун // Думка. – 08.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1751957070-ukrayinski-zahisniki-znyali-na-video-biy-tehniki-pid-kup-yanskom>

Ларін Ю. Армія РФ значно активізувалася на півночі Харківської області : У Харків. обл. ворог усього за минулу добу провів 21 штурм : [на Південно-Слобожан. та Куп'ян. напрямках] / Юрій Ларін // Думка. – 08.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1751951437-armiya-rf-znachno-aktivizovalasya-na-pivnochi-harkivskoyi-oblasti>

Ларін Ю. ОТУ заявило про серйозні втрати ворога на півночі Харківської області: що відомо : У Харків. обл. оперативна обстановка суттєвих змін не зазнала та залишається складною / Юрій Ларін // Думка. – 08.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1751963623-otu-zayavilo-pro-seryozni-vtrati-voroga-na-pivnochi-harkivskoyi-oblasti-shcho-vidomo>

Кричун Д. Експерт заявив про кризу оборони ЗСУ на Куп'янському напрямку : На півночі Харківщини розвивається критична ситуація – рос. війська тиснуть одразу з кількох напрямків / Дар'я Кричун // Думка. – 08.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1751965832-ekspert-zayaviv-pro-krizu-oboroni-zsu-na-kup-yanskomu-napryamku>

Кричун Д. Мер Харкова назвав райони, які РФ найчастіше обстрілювала минулого тижня : [Протягом тижня рос. дрони вдарили по Харкову дев'ять разів – постраждали троє людей, серед них дитина : Новобавар. та Шевченків. р-ни] / Дар'я Кричун // Думка. – 08.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1751972850-mer-harkova-nazvav-rayoni-yaki-rf-naychastishe-obstrilyovala-minulogo-tizhnya>

Ларін Ю. ДСНС повідомила остаточну інформацію про наслідки учорашнього обстрілу Харкова : У Харків. обл. за добу внаслідок обстрілів сталося 12 пожеж : [Шевченків., Слобід., Холодногір. р-ни] / Юрій Ларін // Думка. – 08.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1751949851-dsns-povidomila-ostatochnu-informatsiyu-pro-naslidki-uchorashnogo-obstrilu-harkova>

Кричун Д. За кілометр від Харкова FPV-дрон ударив по об'єкту сервісу : у Малоданилів. громаді зафіксовано кілька ударів дронів-камікадзе, один із яких влучив у об'єкт біля траси / Дар'я Кричун // Думка. – 08.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1751977061-za-kilometr-vid-harkova-fpv-dron-udariv-po-ob-ektu-servisu>

Ларін Ю. У Харкові число постраждалих від атаки дронів збільшилося до 82 осіб – прокуратура : Харків. комунальники ліквідують наслідки обстрілів міста 7 липня / Юрій Ларін // Думка. – 08.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1751950522-u-harkovi-chislo-postrazhdali-vid-ataki-droniv-zbilshilosya-do-82-osib-prokuratura>

Ларін Ю. На Харківщині ворог міг використати північнокорейську ракету KN-23 : Протягом минулої доби ворожих ударів зазнали м. Харків і 7 насел. пунктів Харків. обл. / Юрій Ларін // Думка. – 08.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1751953975-na-harkivshchini-vorog-mig-vikoristati-pivnichnokoreysku-raketu-kn-23>

Кричун Д. У Вовчанську дрон ударив по житловому кварталу – поранено пенсіонерку / Дар'я Кричун // Думка. – 08.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1751960040-u-vovchansku-dron-udariv-po-zhitlovomu-kvartalu-poraneno-pensionerku>

Кричун Д. У Куп'янську момент атаки дрона по волонтерах потрапив на відео : У Куп'ян. р-ні безпілотною влучив у авто волонтерів – машина зазнала пошкоджень : [7.07.2025] / Дар'я Кричун // Думка. – 08.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1751959682-u-kup-yansku-moment-ataki-drona-po-volonteram-potrapiv-na-video>

Кричун Д. Через удар російського танка [7.07.2025] на Харківщині загинула жінка : Обстріл Куп'янщини забрав життя 55-річної жінки / Дар'я Кричун // Думка. – 08.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1751962338-cherez-udar-rosiyskogo-tank-na-harkivshchini-zaginula-zhinka>

Кричун Д. Військового з Харківщини, який прорвався в тил ворога і взяв перехрестя, нагородили «Золотим хрестом» : молодший сержант [Артем Кисіль] із 225 штурмового полку організував маневр, який дозволив взяти під контроль стратегічну точку / Дар'я Кричун // Думка. – 08.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1751962148-viyskovogo-z-harkivshchini-yakiy-prorvavsya-v-til-voroga-i-vzyav-perehrestya-nagorodili-zolotim-hrestom>

Кричун Д. У Харкові – дефіцит усіх груп крові після масованих атак: медики благають про допомогу / Дар'я Кричун // Думка. – 08.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1751966470-u-harkovi-defitsit-usih-grup-krovi-pislya-masovanih-atak-mediki-blagayut-pro-dopomogu>

Ткаленко В. Понад 1,5 тисячі людей ховалися у метро Харкова під час нещодавнього обстрілу / Валерія Ткаленко // Слобід. край. – 08.07.2025. – URL: https://www.slk.kh.ua/oblast-online/harkiv/pid-cas-nesodavnih-obstriliv-harkivani-masovo-hovalis-u-metropoliteni.html#google_vignette

9.07.2025

Ларін Ю. Генштаб показав карту, де відбулося 15 штурмів на Харківщині : у Харків. обл. рос. окупац. контингент атакує по всій лінії бойового зіткнення : [на Півден.-Слобожан. та Куп'ян. напрямках] // Думка. – 09.07.2025. – URL: / Юрій Ларін // Думка. – 08.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1752037984-genshtab-pokazav-kartu-de-vidbulosya-15-shturmiv-na-harkivshchini>

Кричун Д. На Харківщині відбувся історичний штурм: роботи змусили росіян здатися : На Харківщині вперше у світі підтверджено капітуляцію ворога перед повністю безпілотною атакою / Дар'я Кричун // Думка. – 09.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1752053502-na-harkivshchini-vidbuvsya-istrichniy-shturm-roboti-zmusili-rosiyan-zdatisya>

Гнатишина О. Прикордонники знищили гармату, техніку та живу силу ворога на Харківщині : Це суттєво підірвало можливості ворога в Харків. обл. / Олена Гнатишина // Думка. – 09.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1752059268-prikordonniki-znishchili-garmatu-tehniku-ta-zhivu-silu-voroga-na-harkivshchini>

Гнатишина О. ОТУ повідомило, де окупанти намагалися прорвати оборонні рубежі на Харківському напрямку : Водночас за минулу добу на Харків. напрямку ворог втратив 91 солдата / Олена Гнатишина // Думка. – 09.07.2025. – URL:

<https://dumka.media/ukr/war/1752050429-otu-povidomilo-de-okupanti-namagalisya-prorvati-oboronni-rubezhi-na-harkivskomu-napryamku>

Тетеріна І. Окупанта з «Шторму» взяли в полон на Харківщині : на Вовчан. напрямку прикордонники з бригади «Форпост» захопили чергового рос. штурмовика / Ірина Тетеріна // Думка. – 09.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1752069264-okupanta-z-shtormu-vzyali-v-polon-na-harkivshchini>

Кричун Д. Харківські правоохоронці показали докази воєнних злочинів РФ : Під обстрілом опинилися Харків та чотири райони області / Дар'я Кричун // Думка. – 09.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1752041731-harkivski-pravoohorontsi-pokazali-dokazi-voennih-zlochiniv-rf>

Протягом 8 липня під атакою російської зброї опинилися місто Харків, Харківський, Куп'янський, Ізюмський та Чугуївський райони.

Гнатишина О. Генштаб повідомив, де ЗСУ зупинили атаки ворога на Харківщині протягом дня : ЗСУ зупинили сім атак у Харків. обл. / Олена Гнатишина // Думка. – 09.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1752069738-genshtab-povidomiv-de-zsu-zupinili-ataki-voroga-na-harkivshchini-protyagom-dnya>

Протягом дня від обстрілів РФ постраждало с. Тимофіївка на Харківщині.

Ларін Ю. На Харківщині внаслідок обстрілів одна людина загинула, ще четверо – поранені : Протягом минулої доби ворожих ударів зазнали м. Харків і 8 насел. пунктів Харків. обл. / Юрій Ларін // Думка. – 09.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1752040359-na-harkivshchini-vnaslidok-obstriliv-odna-lyudina-zaginula-shche-chetvero-poraneni>

Ларін Ю. Окупанти завдали ракетного удару по Харківській області вдень 9 липня: що відомо : у Харків. обл. війська рф обстріляли територію Печеніз. громади / Юрій Ларін // Думка. – 09.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1752061689-okupanti-zavdali-raketnogo-udaru-po-harkivskiy-oblasti-vden-9-lipnya-shcho-vidomo>

Ларін Ю. Армія РФ обстріляла комбайн, який збирав хліб: згоріло 100 га : У Харків. обл. внаслідок ворожих обстрілів сталося кілька пожеж / Юрій Ларін // Думка. – 09.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1752037365-armiya-rf-obstrilyala-kombayn-yakiy-zbirav-hlib-zgorilo-100-ga>

Тетеріна І. У Харкові відбудеться музичний вечір на підтримку військових : Муз.-поетич. гурт «Пиріг і батіг» поєднає укр. поезію та музику заради підтримки військових / Ірина Тетеріна // Думка. – 09.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1752064449-u-harkovi-vidbudetsya-muzichniy-vechir-na-pidtrimku-viyskovih>

11 липня о 18:00 у садку Харківського літературного музею відбудеться музичний вечір гурту «Пиріг і батіг».

Культура підземелля. Як театри Харкова обходять заборону на роботу // Kharkiv Today. – 09.07.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kultura/kharkivskyy-teatr-zbyraye-hroshi-na-pidzemnu-stsenu>

10.07.2025

Ларін Ю. Deep State повідомив про просування окупантів біля Борової на Харківщині (карта) : у Харків. обл. рос. армія просунулася на Куп'ян. напрямку / Юрій Ларін // Думка. – 10.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1752128950-deep-state-povidomiv-pro-prosuvannya-okupantiv-bilya-borovoyi-na-harkivshchini-karta>

Ворог штурмував Вовчанськ і Липці: на Харківщині – 17 атак за добу : Протягом доби рос. війська неодноразово намагалися прорвати оборону ЗСУ на півночі / Дар'я Кричун // Думка. – 10.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1752142077-vorog-shturmuвав-vovchansk-i-liptsi-na-harkivshchini-17-atak-za-dobu>

Кричун Д. Генштаб повідомив, де на Харківщині ЗСУ змусили противника відступити : ЗСУ стримують наступ на Куп'ян. напрямку / Дар'я Кричун // Думка. – 10.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1752153970-genshtab-povidomiv-de-na-harkivshchini-zsu-zmusili-protivnika-vidstupiti>

Кричун Д. На Куп'янському напрямку розвідник під вогнем виводив пораненого побратима: відео з GoPro : під Кіндрашівкою розвідник 15-ї бригади врятував пораненого побратима / Дар'я Кричун // Думка. – 10.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1752129235-na-kup-yanskomu-napryamku-rozvidnik-pid-vognem-vivodiv-poranenogo-pobratima-video-z-gopro>

На Харківщині уперше зафіксували російські безпілотники зі штучним інтелектом : Новий рос. дрон може самостійно, без зв'язку з оператором та під дією РЕБ знаходити та активувати цілі // Kharkiv Today. – 10.07.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/na-kharkivshchyni-upershe-zafiksuvaly-rosiyski-bezpilotnyky-v2u-zi-shtuchnym-intelektom>

Хливнюк А. Армія рф обстріляла чотири райони Харківщини: якими стали наслідки обстрілів за добу (фото) / Анна Хливнюк // Слобід. край. – 10.07.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/news/oblast-online/bezperervni-obstrili-poraneni-ta-cislenni-pozezi-ak-minula-doba-dla-harkivskoi-oblasti.html>

Минулої доби під обстрілами перебували 11 населених пунктів у Берестинському, Ізюмському, Чугуївському та Куп'янському районах Харківської області.

Ларін Ю. На Харківщині армія РФ атакує під прикриттям авіації (карта) : у Харків. обл. ворог застосував тактичну авіацію / Юрій Ларін // Думка. – 10.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1752124322-na-harkivshchini-armiya-rf-atakue-pid-prikrittyam-aviatsiyi-karta>

За даними Генштабу, ворог з авіації обстріляв населені пункти Охрімівка, Кругле, Одрадне, Артільне Харківської області.

Тетеріна І. На Харківщині через обстріли пошкоджено газопровід : Газопостачання припинено через обстріли в Козачій Лопані / Ірина Тетеріна // Думка. – 10.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1752159242-na-harkivshchinii-cherez-obstrili-poshkodzheno-gazoprovod>

Кричун Д. У Куп'янську чоловік потрапив під обстріл на зупинці і загинув : У наслідок рос. обстрілів у Куп'ян. р-ні одна людина загинула, троє – поранені / Дар'я Кричун // Думка. – 10.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1752158185-u-kup-yansku-cholovik-potrapiv-pid-obstril-na-zupintsi-i-zaginuв>

Кричун Д. РФ вдарила FPV-дроном по «швидкій» в Куп'янську : протягом доби під атакою РФ опинилися чотири райони області / Дар'я Кричун // Думка. – 10.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1752127960-rf-vdarila-fpv-dronom-po-shvidkiy-v-kup-yansku>

Кричун Д. У Куп'янську енергетики потрапили під ворожий обстріл: дрон влучив в кабину : у Куп'янську рос. дрон поцілив у службову машину енергетиків, які виїхали на ремонт пошкодженої лінії / Дар'я Кричун // Думка. – 10.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1752133788-u-kup-yansku-energetiki-potrapili-pid-vorozhiy-obstril-dron-vluchiv-v-kabinu>

Тетеріна І. Російські війська обстрілюють ліси та поля Харківської області : Рятувальники ліквідують п'ять загорянь на площі близько 130 га : [Ізюм., Чугуїв., Богодухів., Лозів. та Харків. р-ни області] / Ірина Тетеріна // Думка. – 10.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1752156319-rosiyski-viyska-obstrilyuyut-lisi-ta-polya-harkivskoyi-oblasti>

Цьомик Г. Майже пів сотні медиків на Харківщині загинули внаслідок бойових дій з початку повномасштабного вторгнення / Ганна Цьомик, Юлія Пашенко, Лариса Говина // Суспільне : Харків. – 10.07.2025. – URL: <https://suspilne.media/kharkiv/1063129-majze-piv-sotni-medikiv-na-harkivsini-zaginuli-vnaslidok-bojovih-dij-z-pochatku-povnomasstabnogo-vtorgnenna/>

Цьомик Г. 21 поліцейський з Харківщини загинув з початку повномасштабного вторгнення, понад 500 – поранені / Ганна Цьомик, Дмитро Гребінник // Суспільне Харків. – 10.07.2025. – URL: <https://suspilne.media/kharkiv/1058371-21-policejskij-z-harkivsini-zaginu-v-z-pochatku-povnomasstabnogo-vtorgnenna-ponad-500-poraneni/>

Кричун Д. Загинув захисник із Харківщини, який воював з 2014 року : Житель Старовірівки Харків. обл. загинув 29 червня, боронячи Україну на фронті / Дар'я Кричун // Думка. – 10.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1752138848-zaginu-v-zahisnik-iz-harkivshchini-yakiy-voyu-vav-z-2014-roku>

Максим Терещук – випускник Харківської державної зооветеринарної академії.

Кричун Д. Сирський нагородив харків'янина «Хрестом Військова Честь» за евакуацію поранених : Боець із Харківщини врятував чотирьох побратимів під час обстрілу / Дар'я Кричун // Думка. – 10.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1752145819-sirskiy-nagorodiv-harkiv-yanina-hrestom-viyskova-chest-za-evakuatsiyu-poraneni-h>

11.07.2025

Ларін Ю. Генштаб повідомив, де ворог намагається прорвати оборону на Харківщині (карта) : У Харків. обл. ворог наступає на двох напрямках / Юрій Ларін // Думка. – 11.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1752212203-genshtab-povidomiv-de-vorog-namagaetsya-prorvati-oboronu-na-harkivshchini-karta>

Гнатишина О. На Куп'янському напрямку українські бійці успішно знищили північнокорейську РСЗВ: кадри з місця : Це перша задокументована втрата північнокорейської РСЗВ Type 75 на Куп'ян. напрямку / Олена Гнатишина // Думка. – 11.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1752244513-na-kup-yanskomu-napryamku-ukrayinski-biytsi-uspishno-znishchili-pivnichnokoreysku-rszv-kadri-z-mistsya>

Гнатишина О. Прикордонники влучними пострілами знищили техніку, склади та піхоту ворога на Харківщині : Успішну бойову роботу провів РУБпАК «Стрікс» Харків. прикордон. загону : [Півден.-Слобожан. напрямок] / Олена Гнатишина // Думка. – 11.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1752245906-prikordonniki-vluchnimi-postrilami-znishchili-tehniku-skladi-ta-pihotu-voroga-na-harkivshchini>

Тетеріна І. Генштаб повідомив, де на Харківщині ворог зазнав поразки : Ворог завдав авіаударів по Великому Бурлуку, Одрадному та Вільхуватці / Ірина Тетеріна // Думка. – 11.07.2025. – URL: : <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1752240146-genshtab-povidomiv-de-na-harkivshchini-vorog-zaznav-porazki>

Ларін Ю. На Харківщині внаслідок російських обстрілів одна людина загинула, 14 – поранені : Протягом минулої доби ворожих ударів зазнали м. Харків і 10 насел. пунктів Харків. обл. / Юрій Ларін // Думка. – 11.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1752212983-na-harkivshchini-vnaslidok-rosiyskih-obstriliv-odna-lyudina-zaginula-14-poraneni>

Ларін Ю. Терехов заявив про обстріл центру Харкова вранці 11 липня: що відомо : Харків. екстрені служби обстежують місце обстрілу / Юрій Ларін // Думка. – 11.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1752202758-terehov-zayaviv-pro-obstril-tsentru-harkova-vrantsi-11-lipnya-shcho-vidomo>

Ларін Ю. Обстріл Харкова: Постраждали 9 людей, породілей і стоматполіклініку евакуюють : Харків. екстрені служби ліквідують наслідки ранкового обстрілу центру міста / Юрій Ларін // Думка. – 11.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1752211014-obstril-harkova-postrazhdali-9-lyudey-porodiley-i-stomatpolikliniku-evakuyuyut>

Гнатишина О. У Харкові зросла кількість постраждалих внаслідок ранкового обстрілу РФ, серед них – діти : Пологовий будинок у Харкові опинився в епіцентрі рос. обстрілу / Олена Гнатишина // Думка. – 11.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/events/1752215762-u-harkovi-zrosla-kilkist-postrazhdalih-vnaslidok-rankovogo-obstrilu-armieyu-rf>

Кричун Д. Від російської зброї в Куп'янську загинуло двоє людей : Протягом доби росіяни обстріляли Харків та три райони області / Дар'я Кричун // Думка. – 11.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1752215780-vid-rosiyskoyi-zbroyi-v-kup-yansku-zaginulo-dvoe-lyudey>

Ларін Ю. Загарбники атакували центр Чугуєва: Мер повідомила про руйнування та поранених : У Харків. обл. ворог застосував дрони / Юрій Ларін // Думка. – 11.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1752202435-zagarbniki-atakuvali-tsentr-chugueva-mer-povidomila-pro-ruynuvannya-ta-poraneni>

Ларін Ю. Окупанти влучили «Шахедами» в будинки навпроти районної лікарні в Чугуєві: кадри з місця / Юрій Ларін // Думка. – 11.07.2025. – URL: : <https://dumka.media/ukr/war/1752214397-okupanti-vluchili-shahedami-v-budinki-navproti-rayonnoyi-likarni-v-chuguevi-kadri-z-mistsya>

Тетеріна І. У Харкові вшанували пам'ять Героя України, який загинув під час ліквідації російського обстрілу : Він рятував інших ціною власного життя / Ірина Тетеріна // Думка. – 11.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1752244137-u-harkovi-vshanuvali-pam-yat-ryatuvalnika-yakiy-zaginu-pid-chas-likvidatsiyi-rosiyskogo-obstrilu>

У Харкові відбулися пам'ятні заходи на честь начальника Харківського районного управління ДСНС Артема Костири, який загинув під час виконання службових обов'язків 13 липня 2024 р.

Гнатишина О. Мерія показала, як комунальники відновлюють Харків після ранкового обстрілу : Також у Харкові працюють волонтери, які допомагають людям / Олена Гнатишина // Думка. – 11.07.2025. – URL:

<https://dumka.media/ukr/renovation/1752239622-meriya-pokazala-yak-komunalniki-vidnovlyuyut-harkiv-pislya-rankovogo-obstrilu>

Ларін Ю. У Харкові внаслідок російського обстрілу пошкоджено пам'ятку національного значення – активіст : Харків. комунальники зібрали старовинну цеглу з клеймами та направили на зберігання / Юрій Ларін // Думка. – 11.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1752244147-u-harkovi-vnaslidok-rosiyskogo-obstrilu-poshkodzheno-pam-yatku-natsionalnogo-znachennya-aktivist>

13.07.2025

Ільїна К. Генштаб повідомив географію російських штурмів на Харківщині : У Харків. обл. протягом суботи сталося 13 боїв / Катерина Ільїна // Думка. – 12.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1752326903-genshtab-povidomiv-geografiyu-rosiyskih-shturmiv-na-harkivshchini>

Ільїна К. ОТУ «Харків» розповіли, де окупанти застосовували бойову авіацію : Ворог 10 разів намагався прорвати лінію оборони на Харків. напрямку : [р-н Зеленого, Глибокого, Вовчанська та в напрямку Петро-Іванівки] / Катерина Ільїна // Думка. – 12.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1752307766-otu-harkiv-rozpovili-de-okupanti-zastosovuvali-boyovu-aviatsiyu>

Ларін Ю. Бої на Харківщині: ворог застосував авіацію та намагається прорвати лінію оборони (карта) : У Харків. обл. тривають бойові дії на двох напрямках : [Великий Бурлук, Перовське, Одрадне, Вільхуватка Харків. обл.] / Юрій Ларін // Думка. – 12.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1752296868-boyi-na-harkivshchini-vorog-zastosuvav-aviatsiyu-ta-namagaetsya-prorvati-liniyu-oboroni-karta>

У Харкові внаслідок російського комбінованого удару по Київському району сталося кілька великих пожеж, постраждали дві людини.

Ільїна К. У Харкові внаслідок вранішньої атаки пошкоджено 17 будинків – мерія : у Київ. р-ні Харкова комунальники ліквідовують наслідки рос. атаки / Катерина Ільїна // Думка. – 12.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1752310229-u-harkovi-vnaslidok-vranishnoyi-ataki-poshkodzheno-17-budinkiv---meriya>

Ларін Ю. Армія РФ завдала комбінованого удару по Харкову: що відомо на цей час : у Харкові росіяни застосували дрони та керовані авіабомби / Юрій Ларін // Думка. – 12.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1752293433-armiya-rf-zavdala-kombinovanogo-udaru-po-harkovu-shcho-vidomo-na-tsey-chas>

Ільїна К. У Харкові під час російської атаки постраждав поліцейський : У Харків. обл. за добу через ворожі обстріли постраждали п'ятеро людей : [під вогнем окупантів перебували м. Харків, Ізюм., Богодухів., Чугуїв. та Куп'ян. р-ни] / Катерина Ільїна // Думка. – 12.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1752300352-u-harkovi-pid-chas-rosiyskoyi-ataki-postrazhdav-politseyskiy>

Ільїна К. У Харківській області окупанти за добу пошкодили виш, кілька шкіл та базу відпочинку : По Харківщині росіяни випустили 11 КАБів : [протягом минулої доби окупанти били по Київ. р-ну Харкова, по Ізюм. та Куп'ян. р-нах] / Катерина Ільїна // Думка. – 12.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1752301228-u-harkivskiy-oblasti-okupanti-za-dobu-poshkodili-vish-kilka-shkil-ta-bazu-vidpochinku>

Льїна К. На Харківщині росіяни дроном знищили будинок та пошкодили електромережі : у Золочів. громаді окупанти дроном атакували село [Івашки Богодухів. р-ну] / Катерина Льїна // Думка. – 12.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1752297495-na-harkivshchini-rosiyani-dronom-znishchili-budinok-ta-poshkodili-elektromerezhi>

Льїна К. У Куп'янську внаслідок російської агресії постраждали четверо мирних жителів – прокуратура : Протягом ночі та ранку ворог тричі обстріляв Куп'янськ Харків. обл. / Катерина Льїна // Думка. – 12.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1752315203-u-kup-yansku-vnaslidok-rosiyskoyi-agresiyi-postrazhdali-chetvero-mirnih-zhiteviv---prokuratura>

Льїна К. У передмісті Харкова зафільмували падіння «Шахеду» : У Малоданилів. громаді Харківщини зафіксували кілька влучань ворожих дронів / Катерина Льїна // Думка. – 12.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1752302386-u-peredmisti-harkova-zafilmuvali-padinnya-shahedu>

13.07.2025

Льїна К. Два села у Харківській області зазнали авіаударів – Генштаб (карта) : Протягом доби ворог 21 раз намагався штурмувати на Харківщині : [с. Лісне та Вільхуватка Харків. обл.] / Катерина Льїна // Думка. – 13.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1752383509-dva-sela-u-harkivskiy-oblasti-zaznali-aviaudariv---genshtab-karta>

У Харківській області захисники відбили 6 штурмів – Генштаб : Ще один бій точиться на Куп'ян. напрямку / Катерина Льїна // Думка. – 13.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1752412743-u-harkivskiy-oblasti-zahisniki-vidbili-6-shturmiv---genshtab>

Льїна К. На Харківському напрямку військові приземлили майже сотню ворожих дронів : У зоні відповідальності ОТУ «Харків» відбулося 13 рос. штурмів / Катерина Льїна // Думка. – 13.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1752396105-na-harkivskomu-napryamku-viyskovi-prizemlili-mayzhe-sotnyu-vorozhih-droniv>

Окупаційна армія обстріляла три райони Харківщини: якими стали наслідки обстрілів (фото) // Слобід. край. – 13.07.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/news/oblast-online/poluvanna-na-civilnih-rujnuvanna-ta-cislenni-pozezi-ak-minula-doba-dla-harkivskoi-oblasti.html>

Протягом минулої доби російські військові атакували низку населених пунктів Харківської області. Внаслідок ударів постраждали семеро людей.

Льїна К. На Харківщині внаслідок російських атак постраждали троє пенсіонерів : По Харків. обл. окупанти випустили 19 КАБів за добу / Катерина Льїна // Думка. – 13.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1752385441-na-harkivshchini-vnaslidok-rosiyskih-atak-postrazhdali-troe-pensioneriv>

Льїна К. На Харківщині ворог знищив психоневрологічний інтернат : Борівська громада зазнала кількох рос. атак протягом доби / Катерина Льїна // Думка. – 13.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1752382854-na-harkivshchini-vorog-znishchiv-psihonevrologichniy-internat>

Льїна К. Під Харковом понад 300 ветеранів пройшли реабілітацію у новоствореному відділенні : У Мерефі функціонує реабілітац. від-ня на 20 ліжок / Катерина Льїна // Думка. –

13.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1752411227-pid-harkovom-ponad-300-veteraniv-proyshli-reabilitatsiyu-u-novostvorenomu-viddilenni>

14.07.2025

Гришко Г. Де на Харківщині тривають бої з окупантами: ситуація на 14 липня : [Півден.-Слобожан. та Куп'ян. напрямки] / Галина Гришко // Слобід. край. – 14.07.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/news/nadzvichajni-podiyi/zsu-vidbili-15-atak-okupantiv-u-harkivskij-oblasti.html>

Гнатишина О. ОТУ назвало локації, де окупанти атакували на Харківському напрямку минулої доби : [Харків. напрямки] / Олена Гнатишина // Думка. – 14.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1752485330-otu-nazvalo-lokatsiyi-de-okupanti-atakuvali-na-harkivskomu-napryamku-minuloyi-dobi>

Гнатишина О. У Вовчанську дрони-камікадзе знищили групу російських окупантів : На Харківщині оператори дронів-камікадзе провели успішну операцію / Олена Гнатишина // Думка. – 14.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1752473597-u-vovchansku-droni-kamikadze-znishchili-grupu-rosiyskih-okupantiv>

Тетеріна І. За тиждень армія РФ атакувала 56 населених пунктів Харківщини : Ворог бив по Харківщині ракетами та дронами «Шахед» і «Герань-2» / Ірина Тетеріна // Думка. – 14.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1752500829-harkivshchina-pid-udarom-vorog-atakuvav-56-naselenih-punktiv>

Гришко Г. Ворог вдарив дроном «Молнія» по Харкову: які наслідки : [Немишлян. р-н] / Галина Гришко // Слобід. край. – 14.07.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/harkiv/bpla-molnia-atakuvav-harkiv-so-vidomo.html>

Кричун Д. Момент удару дрона-камікадзе по Харкову потрапив на відео : у Харкові дрон влучив між трамвайними коліями в Шевченків. р-ні / Дар'я Кричун // Думка. – 14.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1752504532-moment-udaru-drona-kamikadze-po-harkovu-potrapiv-na-video>

Кричун Д. На Харківщині внаслідок атаки російської авіації загинула людина : Росіяни вдарили КАБ по селу на Харківщині / Дар'я Кричун // Думка. – 14.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1752481248-na-harkivshchini-vnaslidok-ataki-rosiyskoyi-aviatsiyi-zaginula-lyudina>

Через обстріл села Борівське Шевченківської громади загинула людина.

Кричун Д. Правоохоронці показали дитячий майданчик на Харківщині, де приземлився КАБ : Унаслідок ранкового авіанальоту на сел. Борівське поранення дістав підліток, пошкоджено цивільну інфраструктуру / Дар'я Кричун // Думка. – 14.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1752490522-pravoohorontsi-pokazali-dityachiy-maydanchik-na-harkivshchini-de-prezemlivsya-kab>

Гнатишина О. Синегубов повідомив про обстріл Харківщини: є загибла / Олена Гнатишина // Думка. – 14.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1752486767-sinegubov-povidomiv-pro-obstril-harkivshchini-e-zagibla>

Сьогодні, 14 липня 2025 р., рф атакувала дронами Златопіль на Харківщині. Обстріли відбуваються постійно.

Гришко Г. Дронова атака по Златополю: одна людина загинула, серед поранених дитина (оновлено) : Златопіль / Галина Гришко // Слобід. край. – 14.07.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/zlatopil/udar-dronami-po-zlatopolu-e-zagibli-ta-poraneni-sered-nih-ditina.html>

Відомо про одну загиблу. Ще 7 людей постраждали, серед них — 13-річна дитина.

Карпенко К. У Златополі російські дрони зруйнували будинки та котельню: нові подробиці / Ксенія Карпенко // Слобід. край. – 14.07.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/zlatopil/ataka-na-zlatopola-zrujnovana-kotelna-20-budinkiv-maut-poskodzenna.html>

Влучання прийшлося в котельню, чотири будинки зруйновано повністю, загалом ще 20 мають пошкодження.

Лісічкіна А. У центрі Золочева ворожий дрон влучив у Будинок культури та держустанови / Аліна Лісічкіна // Думка. – 14.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1752487756-utsentri-zolочева-vorozhiy-dron-vluchiv-u-budinok-kulturi-ta-derzhustanovi>

Лісічкіна А. Ворог атакував службовий автомобіль поліції на Куп'янщині: четверо правоохоронців поранені : Рос. армія вдарила по Харківщині БпЛА та дроном / Аліна Лісічкіна // Думка. – 14.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1752472158-vorog-atakuvav-sluzhbovyy-avtomobil-politsiyi-na-kup-yanshchini-chetvero-pravoohorontsiv-poraneni>

Лісічкіна А. Росіяни вдарили по врожаю: на Харківщині згоріло 60 га пшениці : Рос. авіація спалила поле пшениці на Куп'янщині / Аліна Лісічкіна // Думка. – 14.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1752470625-rosiyani-vdarili-po-vrozhayu-na-harkivshchini-zgorilo-60-ga-pshenitsi>

Карпенко К. У Липецькій громаді немає доступу до восьми населених пунктів / Ксенія Карпенко // Слобід. край. – 14.07.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/lipci/svitla-gazu-j-zvazku-nemae-situacia-v-lipcah-kriticna.html>

У селах Липці, Слобожанське, Борцова, Веселе та Перемога обстріли відбуваються постійно.

Кравченко В. «Я звільняю вас від совісті»: Якому Богові моляться святі отці УПЦ МП : Україна наводить конституційний лад у сфері діяльності релігійних організацій. Перші результати / Володимир Кравченко // Думка. – 14.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1752473530-ya-zvilnyayu-vas-vid-sovisti-yakomu-bogovi-molyatsya-svyati-ottsi-upts-mp>

На початку 2025 р. у прифронтовій Харківській області було викрито кількох священнослужителів УПЦ (МП), причетних до співпраці на користь країни-агресора.

15.07.2025

За рік росіяни просунулись на 454 кв. км на сході Харківщини : Наступ на Куп'янськ триває з липня 2024-го // Kharkiv Today. – 15.07.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/rosiyski-viyska-na-kharkivshchyni-prosunulys-na-454-kv-km-protyahom-roku>

Кравченко А. Третя штурмова за тиждень знищила понад 500 одиниць російської техніки на Харківщині / Андрей Кравченко // Status Quo. – 15.07.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/rus/novosti/15.07.2025/tretya-sturmovaya-za-nedelyu-unictozila-bolse-500-edinic-rossiiskoi-texniki-v-xarkovskoi-oblasti>

Лісічкіна А. На Харківщині зафіксовано 11 штурмів РФ за добу: карта бойових дій : окупанти штурмують на Півден.-Слобожан. та Куп'ян. напрямках / Аліна Лісічкіна // Думка. – 15.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1752556324-na-harkivshchini-zafiksovano-11-shturmiv-rf-za-dobu-karta-boyovih-diy>

Тетеріна І. Російський добровольчий корпус показав штурм агрегатного заводу на Харківщині : відео з бойовими діями на заводі у Вовчанську оприлюднили з камер бійців РДК / Ірина Тетеріна // Думка. – 15.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1752585173-rosiyskiy-dobrovolchiy-korpus-pokazav-shturm-agregatnogo-zavodu-na-harkivshchini>

Жителі прикордоння Харківської області полюють на ворожі дрони з мисливських рушниць: фото: Генштаб // Kharkiv Today. – 15.07.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/u-kharkivskiy-oblasti-okupanty-pochaly-zastosovuvaty-splyachi-drony>

Кричун Д. На Харківщині росіяни використовують муляжі «Шахедів», щоб відволікти ППО : Росіяни змінили тактику обстрілів Харківщини / Дар'я Кричун // Думка. – 15.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1752580846-na-harkivshchini-rosiyani-vikoristovuyut-mulyazhi-shahediv-shchob-vidvolikti-ppo>

Лісічкіна А. На Харківщині окупанти убили одну мирну жительку, ще дев'ятеро людей – поранені : Ворог обстріляв Харків і дев'ять районів області / Аліна Лісічкіна // Думка. – 15.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1752558688-na-harkivshchini-okupanti-ubili-odnu-mirnu-zhitelku-shche-dev-yatero-lyudey-poraneni>

Лісічкіна А. За тиждень Харків зазнав 27 обстрілів: постраждали 86 людей, серед них – вісім дітей : Минулого тижня місто Харків пережило щонайменше 27 ворожих атак / Аліна Лісічкіна // Думка. – 15.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1752555932-za-tizhden-harkiv-zaznav-27-obstriliv-postrazhdali-86-lyudey-sered-nih---visim-ditey>

Під вогнем опинилися кілька районів міста: Шевченківський, Слобідський, Холодногірський, Салтівський і Київський.

Лісічкіна А. На Харківщині росіяни випустили по позиціях ЗСУ 16 некерованих авіаракет : на Харківщині за добу знищили 82 окупанти та 96 одиниць техніки / Аліна Лісічкіна. // Думка. – 15.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1752570349-na-harkivshchini-rosiyani-vipustili-po-pozitsiyah-zsu-16-nekerovanih-aviaraket>

Кричун Д. Харків – під масованим обстрілом «Шахедів»: пролунало сім вибухів : У Харкові лунають вибухи / Дар'я Кричун // Думка. – 15.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1752610719-harkiv-pid-masovanim-obstrilom-shahediv-prolunalo-sim-vibuhiv>

Влучання зафіксовані в Київському районі Харкова.

Кричун Д. Міськрада показала, як зараз виглядають обстріляні будинки в Харкові : У Харкові закрили вибиті вікна на площі понад 1 тис. кв. м / Дар'я Кричун // Думка. – 15.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/renovation/1752569529-miskrada-pokazala-yak-zaraz-viglyadayut-obstrilanyi-budinki-v-harkovi>

Кричун Д. На Харківщині поліціант врятував дитину під час повторного обстрілу РФ: її мати загинула, а батько зник на війні : Окупанти повторно вдарили по Златополлю після прибуття рятувальних служб / Дар'я Кричун // Думка. – 15.07.2025. – URL:

<https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1752589882-na-harkivshchini-politsiyant-vryatuvav-ditinu-pid-chas-povtornogo-obstrilu-rf-yiyi-mati-zaginula-a-bat-znik-na-viyni>

Лісічкіна А. Російські БпЛА атакували Куп'янський район і Чугуїв: палали будинки й трава : Внаслідок нічної атаки БпЛА на Харківщині сталися пожежі, постраждала жінка / Аліна Лісічкіна // Думка. – 15.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1752557015-rosiyski-bpla-atakuvali-kup-yanskiy-rayon-i-chuguyiv-palali-budinki-y-trava>

Кричун Д. На Харківщині згорів районний суд : обстріли Куп'ян. р-ну спричинили збитки на понад 300 тис. грн. / Дар'я Кричун // Думка. – 15.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1752561361-na-harkivshchini-zgoriv-rayonniy-sud>

16.07.2025

Кричун Д. Генштаб повідомив про штурми РФ у бік Куп'янська : протягом доби Сили оборони відбили 12 атак окупантів на Харківщині / Дар'я Кричун // Думка. – 16.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1752644253-genshtab-povidomiv-pro-shturmi-rf-u-bik-kup-yanska>

На Південно-Слобожанському напрямку ЗСУ відбили 7 атак армії рф. Боєзіткнення відбулися в районі населених пунктів Вовчанськ, Красне Перше та Строївка.

Гнатишина О. Вовчанськ та Синьківка: Сили оборони відбили атаки окупантів на Харківщині : Рос. окупанти не залишають у спокої Харків. обл. / Олена Гнатишина // Думка. – 16.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1752672104-vovchansk-ta-sinkivka-sili-oboroni-vidbili-ataki-okupantiv-na-harkivshchini>

Гнатишина О. ЗСУ продовжують «демільтаризацію» ворога на Харківщині: кадри з місця : Оборонці за останні кілька днів знищили майже відділення окупантів на Харківщині / Олена Гнатишина // Думка. – 16.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1752676742-zsu-prodovzhuyut-demilitarizatsiyu-voroga-na-harkivshchini-kadri-z-mistsya>

Кричун Д. Росія окупувала нові території Харківщини (карта) : Рос. армія має успіхи біля держкордону в Харків. обл. / Дар'я Кричун // Думка. – 16.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1752641594-rosiyani-okupuvali-novi-teritoriyi-harkivshchini-karta>
На Харківщині збільшилася сіра зона в районі держкордону, просування рф зафіксовано в Куп'янському районі.

Гнатишина О. Прикордонники знищили склад боєприпасів та укриття ворога дронами на Харківщині: кадри : Завдяки майстерності пілотів БпЛА, вдається ефективно вражати ворожі цілі на Харківщині / Олена Гнатишина // Думка. – 16.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1752664370-prikordonniki-znishchili-sklad-boepripasiv-ta-ukrittya-voroga-dronami-na-harkivshchini-kadri>

Росіяни атакували Харків 14 хвилин: по підприємству влучили 16 «шахедів» : Окупанти завдали масованого удару по Київ. р-ну // Kharkiv Today. – 16.07.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/za-14-khvylyn-po-pidpryyemstvu-u-kharkovi-vluchyly-16-shakhediv>

Кричун Д. За добу від російської зброї на Харківщині постраждали п'ятеро людей, ще двоє – загинули : Ворог атакував 10 насел. пунктів області понад 50 дронами / Дар'я Кричун // Думка. – 16.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1752645083-za-dobu-vid-rosiyskoyi-zbroyi-na-harkivshchini-postrazhdali-p-yatero-lyudey-shche-dvoe-zagynuli>

Кричун Д. Удар дрона забрав життя священника з Харківської єпархії : внаслідок дронавої атаки загинув священник УПЦ МП / Дар'я Кричун // Думка. – 16.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1752655580-udar-drona-zabrav-zhittya-svyashchennika-z-harkivskoyi-eparhiyi>

15 липня 2025 р. загинув архімандрит Петро (Кривицький), насельник чоловічого монастиря на честь ікони Божої Матері «Скоропослушниця» Харківської єпархії Української Православної Церкви.

Карпенко К. «Полюють на цивільних»: на прикордонні Дергачівщини збільшилася кількість FPV-дронів на оптоволокні / Ксенія Карпенко // Слобід. край. – 16.07.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/dergaci/u-prikordonni-harkivsini-okupanti-castise-vikoristovuut-fpv-droni.html>

Кричун Д. Російські дрони вбили чоловіка на Харківщині та поранили ще двох : Росіяни атакували два села на півночі Харківщини 15 липня : [с. Плоске Великобурлуц. громади та с. Приколотне Вільхуват. громади] / Дар'я Кричун // Думка. – 16.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1752642257-rosiyski-droni-vbili-cholovika-na-harkivshchini-ta-poranili-shche-dvoh>

Гнатишина О. Ворожий дрон атакував «швидку» на Харківщині: поранено двох медиків : [Куп'ян. р-н] / Олена Гнатишина // Думка. – 16.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1752657446-vorozhiy-dron-atakuvav-shvidku-na-harkivshchini-poraneno-dvoh-medikiv>

У місті на Харківщині через обстріл відсутнє водопостачання : у Куп'янську повністю припинилося водопостачання // Kharkiv Today. – 16.07.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/u-kupyansku-nemaye-vody-cherez-obstril>

Тетеріна І. На Харківщині відкрили фотовиставку, присвячену полоненим та зниклим воїнам : Понад тисячу портретів воїнів, волонтерів і захисників нагадують про незавершені історії життя : [Чугуїв. р-н] / Ірина Тетеріна // Думка. – 16.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1752670883-na-harkivshchini-vidkrili-fotovistavku-prisvyachenu-polonenim-ta-zniklim-bezvisti-viyskovim>

Кричун Д. Харківському фронту передали шість антидронових систем: військові говорять про надскладну ситуацію : Ірпінь передав засоби боротьби з дронами на Харків. напрямок / Дар'я Кричун // Думка. – 16.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1752660844-harkivskomu-frontu-peredali-shist-antidronovih-sistem-viyskovi-govoryat-pro-nadsklad>

Кричун Д. У Харкові актор дитячого театру наводив ракети на місто : харків'янин передавав росіянам координати укр. військових, маскуючись під звичайного перехожого / Дар'я Кричун // Думка. – 16.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1752647721-u-harkovi-aktor-dityachogo-teatru-navodiv-raketi-na-misto>

17.07.2025

Лісічкіна А. Генштаб оприлюднив мапу бойових дій на Харківщині: 16 атак за добу : Окупанти штурмують на Півден.-Слобожан. та Куп'ян. напрямках / Аліна Лісічкіна // Думка. – 17.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1752729246-genshtab-oprilyudniv-mapu-boyovih-diy-na-harkivshchini-16-atak-za-dobu>

Лісічкіна А. Росіяни окупували Гатище на Харківщині – DeepState : Росіяни просуваються на Півден.-Слобожан. напрямку : [Чугуїв. р-н Харків. обл.] / Аліна Лісічкіна // Думка. –

17.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1752730363-rosiyani-okupuvali-gatishche-na-harkivshchini-deepstate>

Кричун Д. ЗСУ зірвали нову спробу прориву РФ на кордоні з Харківщиною : Рос. угруповання посилює атаки одразу на трьох напрямках, намагаючись повернутися на схід Харківщини / Дар'я Кричун // Думка. – 17.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1752739238-zsu-zirvali-novu-sprobu-prorivu-rf-na-kordoni-z-harkivshchinoyu>

Тетеріна І. Генштаб повідомив про спроби ворога прорвати оборону на Харківщині : Ворог завдав авіаударів по районах насел. пунктів Окіп, Борщова, Вовчанськ, Чугунівка / Ірина Тетеріна // Думка. – 17.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1752759647-genshtab-povidomiv-pro-sprobi-voroga-prorvati-oboronu-na-harkivshchini>

Кравченко А. Понад 150 мирних жителів загинули під російськими обстрілами в Харківській області з початку року/ Андрій Кравченко // Status Quo. – 17.07.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/17.07.2025/ponad-150-mirnix-ziteliv-zaginuli-pid-rosiiskimi-obstrilami-v-xarkivskii-oblasti-z-pochatku-roku>

Кричун Д. Терехов повідомив, скільки людей постраждало в Харкові за тиждень : Росіяни за тиждень запустили на Харків дві керовані авіабомби / Дар'я Кричун // Думка. – 17.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1752763327-terehov-povidomiv-skilki-lyudey-postrazhdalo-v-harkovi-za-tizhden>

У Харкові за тиждень було 27 обстрілів, внаслідок яких постраждало майже 90 людей.

Кричун Д. Російська ракета знищила відомий будинок культури в Харкові : Рос. ракета знищила будівлю, де 30 років працював харків. театр / Дар'я Кричун // Думка. – 17.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/kultura/1752749299-rosiyskaya-raketa-znishchila-vidomiy-budinok-kulturi-v-harkovi>

У ніч на 16 липня російські війська зруйнували будівлю Палацу культури, в якій протягом трьох десятиліть працював харківський театр «Мадригал».

Тетеріна І. У Харкові через обстріл згоріло майно театру «Арабески» : Внаслідок попадання ракет у будівлю згоріли декорації, костюми, реквізит та техніка театру, що існував понад три десятиліття / Ірина Тетеріна // Думка. – 17.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1752760148-u-harkovi-cherez-obstril-zgorilo-mayno-teatru-arabeski>

Лісічкіна А. В Ізюмі зафіксовано атаку ворожого БПЛА : Росіяни атакували Ізюм ворожим БПЛА / Аліна Лісічкіна // Думка. – 17.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1752738824-v-izyumi-zafiksovano-ataku-vorozhogo-bpla>

Лісічкіна А. Ворог поранив п'ятьох мешканців Харківщини, серед них – літні люди / Аліна Лісічкіна // Думка. – 17.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1752731400-vorog-poraniv-p-yatoh-meshkantsiv-harkivshchini-sered-nih---litni-lyudi>

Кричун Д. РФ вдарила по пожежній частині на Харківщині (фотофакт) : Окупанти знову обстріляли «швидку» в Куп'янську 17 липня / Дар'я Кричун // Думка. – 17.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1752732969-rf-vdarila-po-pozhezhniy-chastini-na-harkivshchini-fotofakt>

Кричун Д. На Харківщині зводять бомбосховище площею 1,4 тис. «квадратів» : На Харківщині до офлайн-навчання планують повернути понад 50 тисяч дітей : [Зміїв] / Дар'я Кричун // Думка. – 17.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1752757937-na-harkivshchini-zvodyat-bomboshovishche-ploshcheyu-1-4-tis-kvadrativ>

Кричун Д. СБУ затримала агентку рф, яка хотіла навести ракету на мерію в Харкові : Харків'янка передавала окупантам координати для можливої ракетної атаки / Дар'я Кричун // Думка. – 17.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1752734825-u-harkovi-sbu-zatrimala-agentku-rf-yaka-hotila-navesti-raketu-na-meriyu>

18.07.2025

Лісічкіна А. На Харківщині зафіксовано 14 російських штурмів за добу: карта бойових дій : Росіяни проводять наступальні дії на Півден.-Слобожан. та Куп'ян. напрямках / Аліна Лісічкіна // Думка. – 18.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1752815826-na-harkivshchini-zafiksovano-14-rosiyskih-shturmiv-za-dobu-karta-boyovih-diy>

Гнатишина О. На Харківщині бійці «Гарту» знищили замасковану артилерію та живу силу ворога : Прикордонники успішно ліквідували 11 рос. окупантів на Харківщині / Олена Гнатишина // Думка. – 18.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1752838533-na-harkivshchini-biytsi-gartu-znishchili-zamaskovanu-artileriyu-ta-zhivu-silu-voroga>
Бійці ДПСУ бригади «Гарт» діяли поблизу Вовчанська.

Лісічкіна А. На Харківщині аеророзвідка знищила 11 ворожих укриттів: кадри з фронту : [сили аеророзвідки 4-го прикордон. загону Держ. прикордон. служби діяли на Півден.-Слобожан. напрямку] / Аліна Лісічкіна // Думка. – 18.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1752844756-na-harkivshchini-aerorozvidka-znishchila-11-vorozhih-ukrittiv-kadri-z-frontu>

Гнатишина О. Терехов повідомив про «приліт» БПЛА в Харкові: що відомо : усі відповідні служби працюють на місці «прильоту» в Харкові : [Київ. р-н] / Олена Гнатишина // Думка. – 18.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1752848878-terehov-povidomiv-pro-prilit-bpla-v-harkovi-shcho-vidomo>

Лісічкіна А. На Харківщині окупанти обстріляли три райони: пошкоджені будинки, ліцей та лікарня : Внаслідок обстрілів Харківщини постраждали дев'ять населених пунктів : [Куп'ян., Ізюм. р-ни, м. Чугуїв] / Аліна Лісічкіна // Думка. – 18.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1752818224-na-harkivshchini-okupanti-obstrilyali-tri-rayoni-poshkodzheni-budinki-shkola-ta-likarnya>

Гришко Г. Безпілотники «Герань-2» атакували Богодухівщину: які наслідки / Галина Гришко // Слобід. край. – 18.07.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/bogoduhiv/rosijski-droni-atakuvali-bogoduhivsku-gromadu.html>

Лісічкіна А. Армія РФ атакувала Чугуїв: постраждало четверо людей : у Чугуєві пошкоджена школа та лікарська дільниця / Аліна Лісічкіна // Думка. – 18.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1752815206-armiya-rf-atakuvala-chuguyiv-postrazhdalo-chetvero-lyudey>

19.07.2025

Ільїна К. Генштаб показав ситуацію на фронті у Харківській області (карта) : Протягом доби у Харків. обл. сталося 10 боєзіткнень / Катерина Ільїна // Думка. – 19.07.2025. – URL:

<https://dumka.media/ukr/war/1752902513-genshtab-pokazav-situatsiyu-na-fronti-u-harkivskiy-oblasti-karta>

Ільїна К. Генштаб повідомив, де точаться бої на Харківщині : на Куп'ян. напрямку триває бій / Катерина Ільїна // Думка. – 19.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1752931026-genshtab-povidomiv-de-tochatsya-boyi-na-harkivshchini>

Окупанти знову намагалися прорватися під Липцями.

Ільїна К. ОТУ «Харків» повідомило, скільки знищили окупантів та техніки на Харківщині : Оперативна обстановка на Харків. напрямку суттєвих змін не зазнала та залишається складною / Катерина Ільїна // Думка. – 19.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1752916681-otu-harkiv-povidomilo-skilki-znishchili-okupantiv-ta-tehniki-na-harkivshchini>

Ільїна К. Рятувальники розповіли, де горіло внаслідок російських атак на Харківщині : У Харків. обл. сталося 9 пожеж, спричинених рос. ударами / Катерина Ільїна // Думка. – 19.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1752903305-ryatuvalniki-rozpovili-de-gorilo-vnaslidok-rosiyskih-atak-na-harkivshchini>

Обстріли тривали у Богодухівському, Куп'янському, Лозівському, Ізюмському та Харківському районах області.

Ільїна К. У Харківській області знищили північнокорейську РСЗВ «Type-75» : Укр. дронари знищили корейську техніку на Харківщині : [Куп'ян. р-н] / Катерина Ільїна // Думка. – 19.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1752908151-u-harkivskiy-oblasti-znishchili-pivnichnokoreysku-rszv-type-75>

Ільїна К. У Харківській області внаслідок російських ударів пошкоджено водовід та залізничні колії : Ворог атакував Харківщину авіаційними ракетами та БПЛА / Катерина Ільїна // Думка. – 19.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1752903731-u-harkivskiy-oblasti-vnaslidok-rosiyskih-udariv-poshkodzheno-vodovid-ta-zaliznichni-koliyi>

У Лозівському районі пошкоджено залізничну колію, тепловоз, приміщення станції (с. Енергетиків).

Ільїна К. У Куп'янську дрон здетонував на капоті авто: троє людей постраждали / Катерина Ільїна // Думка. – 19.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1752923636-u-kup-yansku-dron-zdetonuvav-na-kapoti-avto-troe-lyudey-postrazhdali>

Ільїна К. Син бійця харківської бригади отримав паспорт громадянина України з рук Президента : [Даніїл, син сержанта бригади «Хартія» Андрія Лисяного з позивним «Дід»] / Катерина Ільїна // Думка. – 19.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1752915454-sin-biytsya-harkivskoyi-brigadi-otrimav-pasport-gromadyanina-ukrayini-z-ruk-prezidenta>

20.07.2025

Ільїна К. ОТУ «Харків» розповіли про втрати ворога у живій силі та техніці : Загарбники майже 500 разів обстріляли позиції оборонців на Харків. напрямку / Катерина Ільїна // Думка. – 20.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1752999917-otu-harkiv-rozpovili-pro-vtrati-voroga-u-zhiviy-sili-ta-tehnitsi>

Ільїна К. Під Вовчанськом знищено ворожий склад пального: захоплене відео : Аеророзвідка прикордонників завдала кілька ювелірно точних ударів по загарбниках на Півден.-Слобожан. напрямку / Катерина Ільїна // Думка. – 20.07.2025. – URL:

<https://dumka.media/ukr/war/1752994268-pid-vovchanskom-znishcheno-vorozhiy-sklad-palnogo-zahoplivo-video>

Ільїна К На Харківщині від російських ударів постраждали 6 людей – Синегубов : протягом минулої доби ворожих ударів зазнали 5 населених пунктів Харківської області / Катерина Ільїна // Думка. – 20.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1752990152-na-harkivshchini-vid-rosiyskih-udariv-postrazhdali-6-lyudey---sinegubov>

Ільїна К. Росіяни вночі атакували Ізюм дронами: наслідки : В Ізюмі на Харківщині внаслідок нічної атаки постраждало щонайменше 2 людини / Катерина Ільїна // Думка. – 20.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1752989744-rosiyani-vnochi-atakuvali-izyum-dronami-naslidki>

Ільїна К. У Куп'янському районі росіяни дроном атакували велосипед: є поранений : У Кіндрашівській громаді Харківщини чоловік дістав поранення внаслідок дронавої атаки ворога / Катерина Ільїна // Думка. – 20.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1752989286-u-kup-yanskomu-rayoni-rosiyani-dronom-atakuvali-velosiped-e-poraneniya>

Ільїна К. Окупанти завдали удару по місту Чугуїв : У Харків. обл. зафіксована ворожа атака / Катерина Ільїна // Думка. – 20.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1752995131-okupanti-zavdali-udaru-po-mistvu-chuguyiv>

Ільїна К. У Чугуєві окупанти вдарили дроном по адмінбудівлі – Мінаєва : на Харківщині дрон влучив в адмін. будівлю та пошкодив приватне житло / Катерина Ільїна // Думка. – 20.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1752998535-u-chuguevi-okupanti-vdarili-dronom-po-adminbudivli---minaeva>

Ільїна К. У Чугуєві внаслідок російського удару пошкоджено електромережі : у м. Чугуєв Харків. обл. на місці влучання ворожого дрону працюють комунальники та енергетики / Катерина Ільїна // Думка. – 20.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1753001279-u-chuguevi-vnaslidok-rosiyskogo-udaru-poshkodzheno-elektromerezhi>

Ільїна К. На Харківщину повернули 5 дітей, яких вивезли до Росії під час окупації : Дітей з багатодітної родини повернули в Україну з Росії : [Лозів. р-н] / Катерина Ільїна // Думка. – 20.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1752991348-na-harkivshchinu-povernuli-5-ditey-yakih-vivezli-do-rosiyi-pid-chas-okupatsiyi>

21.07.2025

Лісічкіна А. На Харківщині точилися бої біля восьми населених пунктів (карта) : Армія РФ атакує на Півден.-Слобожан. та Куп'ян. напрямках : [Вовчанськ, Красне Перше, Кутківка, Стрілька, Стариця, Кіндрашівка, Зелений Гай та в напрямку Куп'янська] / Аліна Лісічкіна // Думка. – 21.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1753075589-na-harkivshchini-tochilisya-boyi-bilya-vosmi-naselenih-punktiv-karta>

Гнатишина О. Загарбників, які йшли на Вовчанськ, зустріли гранатометом та дроном: кадри з місця : ЗСУ знищили двох окупантів гранатометом та FPV-дроном на Харківщині / Олена Гнатишина // Думка. – 21.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1753079918-zagarbnikiv-yaki-yshli-na-vovchansk-zustrili-granatometm-ta-dronom>

Ларін Ю. Окупанти масовано обстріляли Харків уночі 21 липня: що відомо на цей момент : Харків. комунальники усувають наслідки нічного обстрілу / Юрій Ларін // Думка. –

21.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1753073749-okupanti-masovano-obstrilyali-harkiv-unochi-21-lipnya-shcho-vidomo-na-tsey-moment>

У Харкові внаслідок російського обстрілу дронами типу «Шахед» пошкоджені житлові будинки, дорога, електромережі.

Лісічкіна А. Сили ППО знищили п'ять «Шахедів», що летіли на Харків – Терехов : Харків зазнав масованої атаки дронами-камікадзе : [Київ. р-н] / Аліна Лісічкіна // Думка. – 21.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1753074682-sili-ppo-znishchili-p-yat-shahediv-shcho-letili-na-harkiv---terehov>

Гнатишина О. Зеленський відреагував на обстріли Харківщини та закликав посилити тиск на РФ : Внаслідок рос. обстрілів є пошкодження у Харкові та області / Олена Гнатишина // Думка. – 21.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1753083237-zelenskiy-vidreaguvav-na-obstrili-harkivshchini-ta-zaklikav-posiliti-tisk-na-rf>

Кричун Д. Росіяни вдарили по базі відпочинку на Харківщині : За добу росіяни обстріляли Харків та 10 насел. пунктів області / Дар'я Кричун // Думка. – 21.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1753079011-rosiyani-vdarili-po-bazi-vidpochinku-na-harkivshchini>

Лісічкіна А. У Малій Данилівці «Шахед» поцілив у приватне подвір'я: пошкоджено будинок : Унаслідок нічної атаки «Шахедів» у Малій Данилівці пошкоджено приватний будинок / Аліна Лісічкіна // Думка. – 21.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1753078169-u-maliy-danilivtsi-shahed-potsiliv-u-privatne-podvir-ya-poshkodzheno-budinok>

Кричун Д. Росіяни з артилерії обстріляли будинки на Харківщині: фото з місця події : Рос. артилерія вдарила по с. Перовське в Золочів. громаді / Дар'я Кричун // Думка. – 22.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1753108258-rosiyani-z-artileriyi-obstrilyali-budinki-na-harkivshchini-foto-z-mistsya-podiyi>

Кричун Д. Генштаб назвав села на Харківщині, які РФ обстріляла зі своєї території : Росіяни обстріляли два насел. пункти на Харківщині / Дар'я Кричун // Думка. – 22.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1753104309-genshtab-nazvav-sela-na-harkivshchini-yaki-rf-obstrilyala-zi-svoeyi-teritoriyi>

На Харківщині росіяни обстріляли з території рф райони села Тимофіївку та Леміщине.

Єгорова В. Трактор підірвався на вибухівці на Харківщині: поранено водія / Валерія Єгорова // Цензор нет. – 21.07.2025. – <https://censor.net/ua/user/596629>
21 липня поблизу села Вербівка Балаклійської громади Харківської області стався вибух – підірвався трактор під час польових робіт.

22.07.2025

Лісічкіна А. Генштаб оприлюднив мапу бойових дій на Харківщині: 13 атак за добу : Окупанти штурмують на Півден.-Слобожан. та Куп'ян. напрямках / Аліна Лісічкіна // Думка. – 22.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1753162367-genshtab-oprilyudniv-mapu-boyovih-diy-na-harkivshchini-13-atak-za-dobu>

Тетеріна І. Генштаб повідомив, де на Харківщині військові стримують противника : Укр. військові відбили ворожі атаки біля Голубівки та Степової Новоселівки / Ірина Тетеріна // Думка. – 22.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1753190818-genshtab-povidomiv-de-na-harkivshchini-viyskovi-strimuyut-protivnika>

На Куп'янському напрямку російські війська протягом дня двічі намагалися прорватися до позицій Збройних сил України.

Кричун Д. Експерт повідомив про просування РФ біля Вовчанська : На Харківщині окупанти безуспішно намагаються прорвати нову ділянку держкордону / Дар'я Кричун // Думка. – 22.07.2025. – URL: : <https://dumka.media/ukr/war/1753167979-ekspert-povidomiv-pro-prosuvannya-rf-bilya-vovchanska>

Лісічкіна А. На Харківщині росіяни випустили по позиціях ЗСУ 42 некеровані авіаракети : На Харківщині ворог за добу здійснив шість атак / Аліна Лісічкіна // Думка. – 22.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1753173303-na-harkivshchini-rosiyani-vipustili-po-pozitsiyah-zsu-42-nekerovani-aviaraketi>

Лісічкіна А. На Харківщині російські війська поранили трьох цивільних за добу : За добу під ударами ворога – сім населених пунктів Харківщини / Аліна Лісічкіна // Думка. – 22.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1753163681-na-harkivshchini-rosiyski-viyska-poranili-troh-tsivilnih-za-dobu>

Лісічкіна А. Пошкоджена школа, житло та підприємство: поліція Харківщини показала наслідки атак РФ / Аліна Лісічкіна // Думка. – 22.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1753165444-poshkodzhena-shkola-zhitlo-ta-pidpriemstvo-politsiya-harkivshchini-pokazala-naslidki-atak-rf>

Протягом минулої доби російські війська завдали ударів по населених пунктах Харківського, Чугуївського, Богодухівського та Куп'янського районів.

Ткаленко В. Один дрон вибухнув у парку, інший не здетонував: у Харкові знешкодили ворожий БПЛА (фото) / Валерія Ткаленко // Слобід. край. – 22.07.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/harkiv/u-harkovi-vpali-dva-vorozi-droni-odin-vibuhnuv-u-parku-insij-u-dvori.html>

В Індустріальному районі Харкова впали два ворожі дрони. Один вибухнув у парку, інший впав на приватне подвір'я й не здетонував.

Ткаленко В. Попередньо, ще один дрон «черніка» вдарив по житловому будинку в Харкові – Терехов (оновлено) / Валерія Ткаленко // Слобід. край. – 22.07.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/harkiv/se-odin-dron-chernika-vluciv-u-zitlovij-budinok-u-harkovi.html>

Російський безпілотною «черніка» вдруге атакував Індустріальний район Харкова.

Кричун Д. В Ізюмі пролунало два вибухи: на місці ударів – пожежа : Рос. дрони-камікадзе вдарили по нежитловому складу в Ізюмі / Дар'я Кричун // Думка. – 22.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1753167333-v-izyumi-prolunalo-dva-vibuhi-v-izyumi-na-mistsi-udariv-pozhezha>

Кричун Д. Момент подвійного удару по Ізюму потрапив на камеру: росіяни атакували районний центр на Харківщині / Дар'я Кричун // Думка. – 22.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1753178442-moment-podviynogo-udaru-po-izyumu-potrapiv-na-kameru>

Армія рф запустила два ударних БПЛА по складському приміщенню в Ізюмі вранці 22 липня.

Лісічкіна А. На Куп'янщині дрони влучили в адміністративну будівлю: спалахнула пожежа / Аліна Лісічкіна // Думка. – 22.07.2025. – URL:

<https://dumka.media/ukr/war/1753161224-na-kup-yanshchini-droni-vluchili-v-administrativnu-budivlyu-spalahnula-pozhezha>

Вчора, 21 липня 2025 р., вдень російські війська атакували село Підсереднє Великобурлуцької громади Куп'янського району Харківської області, застосувавши ударні безпілотники.

Кричун Д. У Куп'янську під час обстрілу загинув газовик : Чоловік повертався додому після зміни, коли рос. снаряд забрав його життя / Дар'я Кричун // Думка. – 22.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1753170837-u-kup-yansku-pid-chas-obstrilu-zaginuvgazovik>

23.07.2025

Гнатишина О. З'явилися архівні кадри, як виганяли ворожу колонію на Харківщині в лютому 2022 року : Успішну бойову роботу провели поблизу с. Михайлівка Харків. обл. / Олена Гнатишина // Думка. – 23.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1753259562-z-yavilisya-arhivni-kadri-yak-viganyali-vorozhu-koloniyu-na-harkivshchini-v-lyutomu-2022-roku>

Лісічкіна А. На Харківщині за добу відбито п'ять ворожих атак: мапа бойових дій : Окупанти штурмують на Півден.-Слобожан. та Куп'ян. напрямках / Аліна Лісічкіна // Думка. – 23.07.2025. – URL: : <https://dumka.media/ukr/war/1753247141-na-harkivshchini-za-dobu-vidbito-p-yat-vorozhih-atak-mapa-boyovih-diy>

Лісічкіна А. На Харківщині ОТУ знищило понад 130 одиниць техніки окупантів : На Харківщині укр. військові зірвали штурм ворога і знищили понад 130 одиниць техніки / Аліна Лісічкіна // Думка. – 23.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1753261185-na-harkivshchini-otu-znishchilo-ponad-130-odinits-tehniki-okupantiv>

Лісічкіна А. Танки, САУ і зв'язок: штурмовики знищили замасковану техніку ворога на Харківщині : На Харківщині бійці 1-го мехбату нищать окупантів FPV-дронами / Аліна Лісічкіна // Думка. – 23.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1753248530-tanki-sau-i-zv-yazok-shturmoviki-znishchili-zamaskovanu-tehniku-voroga-na-harkivshchini>

Гнатишина О. На війні загинув син відомого велосипедиста із Харківщини : полеглого воїна з Харківщини залишилася маленька донька / Олена Гнатишина // Думка. – 23.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/events/1753254216-na-viyni-zaginuvsin-vidomogovelosipedista-z-harkivshchini-shcho-pro-nogo-vidomo>

У війні з російськими окупантами загинув спортсмен із Харківщини Кирило Винокуров.

Гнатишина О. Поліція показала зруйновану інфраструктуру на Харківщині, по якій біла РФ : Внаслідок ворожих обстрілів РФ постраждали п'ятеро людей у Харків. обл. : [Ізюм. та Куп'ян. р-ни] / Олена Гнатишина // Думка. – 23.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1753252152-politsiya-pokazala-zruynovanu-infrastrukturu-na-harkivshchini-po-yakiy-bila-rf>

Ларін Ю. На Харківщині ворог дроном «Герань-2» спалив товарний ринок: кадри з місця : у Харків. обл. росіяни обстріляли Великий Бурлук / Юрій Ларін // Думка. – 23.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1753245196-na-harkivshchini-vorog-dronom-geran-2-spalivtovarniy-rinok-kadri-z-mistsya>

24.07.2025

Кравченко А. Сводка Генштаба: где шли бои в Харьковской области / Андрей Кравченко // Status Quo. – 24.07.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/rus/novosti/24.07.2025/svodka-genshaba-gde-sli-boi-v-xarkovskoi-oblasti>

Ларін Ю. Генштаб показав, де окупанти намагаються прорвати оборону на Харківщині (карта) : у Харків. обл. армія росії наступає на двох напрямках : [Півден.-Слобожан. та Куп'ян. напрямки] / Юрій Ларін // Думка. – 24.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1753333798-genshtab-pokazav-de-okupanti-namagayutsya-prorvati-oboronu-na-harkivshchini-karta>

Лісічкіна А. Російські війська просунулися біля Зеленого Гаю на Харківщині – DeepState : [Ізюм. р-н] / Аліна Лісічкіна // Думка. – 24.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1753336659-rosiyski-viyska-prosunulisya-bilya-zelenogo-gayu-na-harkivshchini---deepstate>

Лісічкіна А. Стало відомо, скільки бійців втратили росіяни на Харківщині за добу / Аліна Лісічкіна // Думка. – 24.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1753348952-stalo-vidomo-skilki-biytsiv-vtratali-rosiyani-na-harkivshchini-za-dobu>

Лісічкіна А. Поліція оприлюднила наслідки російських обстрілів на Харківщині: кадри з місця : [Ізюм., Чугуїв., Харків. та Куп'ян. р-ни Харків. обл.] / Аліна Лісічкіна // Думка. – 24.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1753339064-politsiya-oprilyudnila-naslidki-rosiyskih-obstriliv-na-harkivshchini-kadri-z-mistsya>

Лісічкіна А. На Харківщині окупанти убили трьох мирних жителів, ще п'ятеро людей – поранені : На Харківщині за добу обстрілів зазнали 9 насел. пунктів / Аліна Лісічкіна // Думка. – 24.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1753335899-na-harkivshchini-okupanti-ubili-troh-mirnih-zhiteliv-shche-p-yatero-lyudey-poraneni>

Ларін Ю. На Харківщині з початку війни пошкоджено чи зруйновано 86 тис. об'єктів – ОВА : У Харків. обл. намагаються відновлювати житло та критичну інфраструктуру / Юрій Ларін // Думка. – 24.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/renovation/1753258486-na-harkivshchini-z-pochatku-viyni-poshkodzheno-chi-zruynovano-86-tis-ob-ektiv-ova>

Кричун Д. Росіяни повторно атакували Харків 24 липня : В Індустріал. р-ні впав БПЛА «Черніка» / Дар'я Кричун // Думка. – 24.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1753367133-okupanti-povtorno-atakuvali-harkiv-25-lipnya>

Кричун Д. Терехов повідомив, скільки будинків пошкоджено після «прильотів» : у Харкові пошкоджено житло, підприємства та цивільну інфраструктуру : [Шевченків. р-н] / Дар'я Кричун // Думка. – 24.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1753352450-terehov-povidomiv-skilki-budinkiv-poshkodzheno-pislya-prilotiv>

Кричун Д. Росіяни скинули КАБ на Харків з відстані в понад 100 км: прокуратура повідомила про нову зброю РФ / Дар'я Кричун // Думка. – 24.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1753354178-rosiyani-skinuli-kab-na-harkiv-z-vidstani-v-ponad-100-km-prokuratura-povidomila-pro-novu-zbroyu-rf>

Кричун Д. Стало відомо, звідки били по Харкову : Окупанти здійснили атаку на центр Харкова з Білгород. обл. / Дар'я Кричун // Думка. – 24.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1753352139-stalo-vidomo-zvidki-bili-po-harkovu>

Кричун Д. У Харкові є постраждалі на місці вибуху КАБ : Росіяни скинули дві бомби на Шевченків. р-н Харкова / Дар'я Кричун // Думка. – 24.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1753345968-u-harkovi-e-postrazhdali-na-mistsi-vibuhu-kab>

Кричун Д. Мер Харкова підсумував наслідки атаки на місто: поранено 37 людей : у Харкові пошкоджено 20 житлових будинків у двох районах : [Шевченків. та Холодногір. р-ни] / Дар'я Кричун // Думка. – 24.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1753359926-mer-harkova-pidsumuvav-naslidki-ataki-na-misto-poraneno-37-lyudey>

Тетеріна І. У Харкові кількість поранених від авіаударів зросла до 41 особи : Серед поранених – шестеро дітей віком від 28 днів до 17 років / Ірина Тетеріна // Думка. – 24.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1753366562-u-harkovi-kilkist-poranenih-vid-aviaudariv-zrosla-do-41-osobi>

Ларін Ю. Терехов заявив про удар по енергетичному об'єкту в Харківській області / Юрій Ларін // Думка. – 24.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1753341024-terehov-zayaviv-pro-udar-po-energetichnomu-ob-ektu-v-harkivskiy-oblasti>

Кричун Д. Харківські прокурори показали, як виглядає будинок, де під завалами знайшли цілу родину : В Ізюм. р-ні після авіаудару знайшли під завалами тіла трьох людей / Дар'я Кричун // Думка. – 24.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1753337951-harkivski-prokurori-pokazali-yak-viglyadae-budinok-de-pid-zavalami-znayshli-tsilu-rodinu>

Лісічкіна А. На Харківщині виявили небезпечний касетний боєприпас – ДСНС : На Харківщині під час розмінування виявили касетний снаряд : [Ізюм. р-н] / Аліна Лісічкіна // Думка. – 24.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1753341062-na-harkivshchini-viyavili-nebezpechniy-kasetniy-boepripas---dsns>

Касетний боєприпас 9H210 – це осколково-фугасний суббоєприпас, який входить до складу реактивних снарядів систем залпового вогню.

Кричун Д. Харківські «Карітас» і Червоний Хрест стали виконавцями міжнародної гуманітарної допомоги / Дар'я Кричун // Думка. – 24.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1753262811-harkivski-karitas-i-chervoniy-hrest-stali-vikonavtsyami-mizhnarodnoyi-gumanitarnoyi-dopomogi>

25.07.2025

Лісічкіна А. На Харківщині за добу відбито 12 атак РФ: мапа бойових дій : Росіяни наступають на Півден.-Слобожан. та Куп'ян. напрямках / Аліна Лісічкіна // Думка. – 25.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1753420522-na-harkivshchini-za-dobu-vidbito-12-atak-rf-mapa-boyovih-diy>

За даними Генштабу, на Південно-Слобожанському напрямку ворог сім разів штурмував позиції наших підрозділів. На Куп'янському напрямку вчора відбулося п'ять атак.

Гнатишина О. Бійці «Трійки» показали, як нищать зв'язок і техніку окупантів на Харківщині : Укр. бійці продовжують успішну бойову роботу в Харків. обл. / Олена Гнатишина // Думка. – 25.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1753424108-biytsi-triyki-pokazali-yak-nishchat-zv-yazok-i-tehniku-okupantiv-na-harkivshchini>

Гнатишина О. Прикордонники дронами розгромили ворожі позиції й транспорт РФ на Харківщині : Бійці ДПСУ активно застосовують дрони в Харків. обл. : [на Півден.-Слобожан. напрямку] / Олена Гнатишина // Думка. – 24.07.2025. – URL:

<https://dumka.media/ukr/war/1753441358-prikordonniki-dronami-rozgromili-vorozhi-pozitsiyi-y-transport-rf-na-harkivshchini>

Гнатишина О. Гідна відсіч: ЗСУ відповіли окупантам на фронті за обстріл Харкова керованими авіабомбами : Рос. окупанти чотири рази атакували позиції ЗСУ на Харківщині протягом дня / Олена Гнатишина // Думка. – 25.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1753454169-gidna-vidsich-zsu-vidpovili-okupantam-na-fronti-za-obstril-harkova-kerovanimi-aviabombami>

Лісічкіна А. На Харківщині армія РФ поранила 43 мирних жителів, серед них – дев'ять дітей : Протягом доби Харків та область зазнали ворожих обстрілів : [Шевчен. та Індустріал. р-ни Харкова, Ізюм. р-н Харків. обл.] / Аліна Лісічкіна // Думка. – 25.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1753423151-na-harkivshchini-armiya-rf-porani-la-43-mirnih-zhite-liv-sered-nih-dev-yat-ditey>

Гнатишина О. З'явилося відео з наслідками обстрілу Харкова 25 липня : На відео видно зруйновану будівлю у Харкові / Олена Гнатишина // Думка. – 25.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/events/1753444213-z-yavilosya-video-z-naslidkami-obstrilu-harkova-25-lipnya>

Тетеріна І. У Харкові кількість постраждалих від обстрілу РФ [в Індустріальному районі] зросла до 14 людей – Синегубов : Рятувальники дістали з-під завалів 4 людей, триває пошук ще двох / Ірина Тетеріна // Думка. – 25.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1753443309-u-harkovi-kilkist-postrazhdalih-vid-obstrilu-v-industrialnomu-rayoni-zrosla-do-14-osib>

Кричун Д. Внаслідок удару по середмістю Харкова удень 24 липня вилетіла понад тисяча вікон : Через удари по Харкову постраждало троє немовлят / Дар'я Кричун // Думка. – 25.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1753427652-vnaslidok-udaru-po-seredmisty-harkova-uden-24-lipnya-viletila-ponad-tisyacha-vikon>

Гнатишина О. Російські окупанти обстріляли село на Харківщині: що відомо : [с Безруки Дергачів. громади Харків. р-ну] / Олена Гнатишина // Думка. – 25.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/events/1753441797-rosiyski-okupanti-obstrili-selo-na-harkivshchini-shcho-vidomo>

Гнатишина О. Синегубов назвав організації, які допомагають відновлювати Харків після обстрілів : Голова Харків. ОВА подякував благодійникам за допомогу та підтримку / Олена Гнатишина // Думка. – 25.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/events/1753451004-sinegubov-nazvav-organizatsiyi-yaki-dopomagayut-vidnovlyuvati-harkiv-pislya-obstriliv>

26.07.2025

Ільїна К. Окупанти намагалися прорватися біля Вовчанська – Генштаб : Генштаб повідомив про ситуацію на фронті Харків. області / Катерина Ільїна // Думка. – 26.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1753536528-okupanti-namagalisya-prorvatisya-bilya-vovchanska--genshtab>

Ільїна К. Ворог просунувся біля двох населених пунктів на Харківщині – DeepState (карта) : [біля Мирного та Куп'янська] / Катерина Ільїна // Думка. – 26.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1753512159-vorog-prosunuv-sya-bilya-dvoh-naselenih-punktiv-na-harkivshchini---deepstate-karta>

Ільїна К. Прокуратура встановила тип ракет, якими били по Харкову та Змієву : Харків та Зміїв зазнали комбінованих ударів бомбами, ракетами та дронами / Катерина Ільїна // Думка. – 26.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1753517331-prokuratura-vstanovila-tip-raket-yakimi-bili-po-harkovu-ta-zmievu>

Ільїна К. Три години під обстрілом: у Харкові постраждали 5 людей, серед них – рятувальники : По Харкову завдали понад 20 ударів вночі проти 26 липня / Катерина Ільїна // Думка. – 26.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1753506691-tri-godini-pid-obstrilom-u-harkovi-5-lyudey-postrazhdali-sered-nih---ryatuvalniki>

Ларін Ю. У Харкові окупанти скоїли комбіновану атаку, що тривала три години : зафіксовані удари ракет, дронів та авіац. бомб у Харкові / Юрій Ларін // Думка. – 26.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1753492022-u-harkovi-okupanti-skoyili-kombinovanu-ataku-shcho-trivala-tri-godini>
Під ударом був Київський район Харкова.

Ільїна К. У Харківській області кількість постраждалих внаслідок обстрілів сягнула 29 людей : Протягом минулої доби ворожих ударів зазнали м. Харків і 7 насел. пунктів Харків. обл. / Катерина Ільїна // Думка. – 26.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1753512725-u-harkivskiy-oblasti-kilkist-postrazhdalih-vnaslidok-obstriliv-syagnula-29-lyudey>

Ільїна К. У Харкові внаслідок нічної атаки знищена одна з котелень: фото руйнувань : Котельня у Харкові двічі за ніч потрапила під обстріл / Катерина Ільїна // Думка. – 26.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1753514048-u-harkovi-vnaslidok-nichnoyi-ataki-znishchena-odna-z-kotelen-foto-ruynuvan>

Ларін Ю. На Харківщині під атаку ракет і дронів потрапило місто Зміїв: є поранені : У Харків. обл. ворог застосував усі види озброєння / Юрій Ларін // Думка. – 26.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1753492617-na-harkivshchini-pid-ataku-raket-i-droniv-potrapilo-misto-zmiyiv-e-poraneni>

Ільїна К. Передмістя Золочева атакували дроном – Коваленко / Катерина Ільїна // Думка. – 26.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1753519446-peredmistya-zolocheva-atakuvali-dronom---kovalenko>

Ільїна К. На Куп'янщині ворог атакував сільгоспдприємство: є поранені / Катерина Ільїна // Думка. – 26.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1753510516-na-kup-yanshchini-vorog-atakuvav-silgospdpriemstvo-e-poraneni>

Ільїна К. Харківських військових медиків нагородили до професійного свята : Працівники харків. військ. шпиталю отримали державні та відомчі нагороди / Катерина Ільїна // Думка. – 26.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1753538010-harkivskih-viyskovih-medikiv-nagorodili-do-profesiynogo-svyata>

Шидловська Є. Якщо це війна до кінця життя? Мстислав Чернов про 2000 метрів до Андріївки : [інтерв'ю з режисером нового док. фільму «2000 метрів до Андріївки»] / Євгенія Шидловська // BBC : News : Україна. – 26.07.2025. – URL: <https://www.bbc.com/ukrainian/articles/cq6m696jpmo>

Про другу стрічку Мстислава Чернова, харківського режисера, який отримав перший Оскар в Україні за документальний фільм «20 днів у Маріуполі».

27.07.2025

Ільїна К. DeepState повідомив, де ворог просунувся у Харківській області (карта) / Катерина Ільїна // Думка. – 27.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1753605507-deepstate-povidomiv-de-vorog-prosunuvsia-u-harkivskiy-oblasti-karta>

Ільїна К. На Купянському напрямку відбито 6 російських накатів – Генштаб (карта) : У Харків. обл. окупанти 10 разів намагалися атакувати укр. захисників / Катерина Ільїна // Думка. – 27.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1753593324-na-kupyanskomu-napryamku-vidbito-6-rosiyskih-nakativ---genshtab-karta>

Ільїна К. ЗСУ ліквідували полковника, який керував штурмами на Харківщині : У Харків. обл. знищили командира мотострілецького полку / Катерина Ільїна // Думка. – 27.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1753597335-zsu-likvidovali-polkovnika-yakiy-keruvav-shturmami-na-harkivshchini>

Ільїна К. Півсотні дронів, 10 ракет та 9 авіабомб : Синєгубов розповів про наслідки атак на Харківщину : Окупанти атакували цивіл. підприємства та приват. забудову в Харків. обл. / Катерина Ільїна // Думка. – 27.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1753594975-pivsotni-droniv-10-raket-ta-9-aviabomb-sinegubov-rozpoviv-pro-naslidki-atak-na-harkivshchinu>
Протягом минулої доби ворожих ударів зазнали м. Харків і 6 населених пунктів Харківської області.

Ільїна К. У Змієві поранений медик «швидкої» зміг вивезти людей з-під обстрілу : На Харківщині карета «швидкої» потрапила під повторний обстріл / Катерина Ільїна // Думка. – 27.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1753599399-u-zmievi-poraneni-medik-shvidkoyi-zmig-vivezti-lyudey-z-pid-obstrilu>

У Змієві Харківської області рятувальники евакуювали екіпаж «швидкої» з місця ворожої атаки.

Ільїна К. У передмісті Харкова ворог атакував цивільне підприємство: що відомо : Малоданилів. громада зазнала масованої атаки дронами / Катерина Ільїна // Думка. – 27.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1753594388-u-peredmisti-harkova-vorog-atakuvav-tsilivne-pidpriemstvo-shcho-vidomo>

28.07.2025

Лісічкіна А. Генштаб оприлюднив мапу бойових дій на Харківщині: 13 атак за останню добу : На Харківщині ворог здійснив авіаудари та понад десяток штурмових атак [на двох напрямках] / Аліна Лісічкіна // Думка. – 28.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1753679665-genshtab-oprilyudniv-mapu-boyovih-diy-na-harkivshchini-13-atak-za-ostannyu-dobu>

Тетеріна І. Генштаб повідомив про бойові дії на Харківщині: де тривають атаки ворога : Ворог активізувався на Півден.-Слобожан. та Куп'ян. напрямках / Ірина Тетеріна // Думка. – 28.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1753710485-genshtab-povidomiv-pro-boyovi-diyi-na-harkivshchini-de-trivayut-ataki-voroga>

З початку доби загальна кількість бойових зіткнень вздовж усієї лінії фронту складає 90.

Гнатишина О. Українська авіація успішно відпрацювала по позиціях ворога на Харківщині: кадри з місця / Олена Гнатишина // Думка. – 28.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1753683122-ukrayinska-aviatsiya-uspishno-vidpratsyuvala-po-pozitsiyah-voroga-na-harkivshchini-kadri-z-mistsya>

Лісічкіна А. На Харківщині штурмовики збили рідкісний російський дрон «Скат» : Третя штурмова бригада повідомила про значні втрати ворога на Харківщині / Аліна Лісічкіна // Думка. – 28.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1753704930-na-harkivshchini-shturmoviki-zbili-ridkisniy-rosiyskiy-dron-skat>

Ларін Ю. На Харківщині внаслідок обстрілів за тиждень загинуло чотири людини, ще 83 – поранені : Протягом минулого тижня ворожих ударів зазнали щонайменше 30 насел. пунктів Харків. обл., у т. ч. й м. Харків / Юрій Ларін // Думка. – 28.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1753711759-na-harkivshchini-vnaslidok-obstriliv-za-tizhden-zaginuло-chotiri-lyudini-shche-83-poraneni>

Кричун Д. За тиждень у Харкові постраждало 11 дітей : Харків пережив 47 атак за тиждень / Дар'я Кричун // Думка. – 28.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1753694350-za-tizhden-u-harkovi-postrazhdalo-11-ditey>

Лісічкіна А. На Харківщині рятувальники ліквідували дві пожежі після ударів БПЛА : [Ізюм. та Чугуїв. р-ни] / Аліна Лісічкіна // Думка. – 28.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1753679221-na-harkivshchini-ryatuvalniki-likvidovali-dvi-pozhezhi-pislya-udariv-bpla>

Ларін Ю. На Харківщині внаслідок атаки російського дрона загинув пенсіонер – ОВА : У Харків. обл. росіяни обстріляли с. Великі Проходи / Юрій Ларін // Думка. – 28.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1753717351-na-harkivshchini-vnaslidok-ataki-rosiyskogo-drona-zaginuл-pensioner-ova>

Кричун Д. РФ на світанку атакувала прифронтову громаду Харківщини : Через обстріл пошкоджено електромережу та газові комунікації / Дар'я Кричун // Думка. – 28.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1753692814-rf-na-svitanku-atakuвала-prifrontovu-gromadu-harkivshchini>

Окупанти вдарили ФПВ-дронами по селу Турове Золочівської громади.

Лісічкіна А. У Змієві помер чоловік, поранений під час атаки 26 липня : Від отриманих поранень у лікарні помер працівник підприємства зі Змієва / Аліна Лісічкіна // Думка. – 28.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1753681730-u-zmievi-pomer-cholovik-poraneniy-pid-chas-ataki-26-lipnya>

У ніч із 25 на 26 липня російська армія завдала удару по місту Зміїв двома балістичними ракетами типу «Іскандер» та 12 безпілотниками «Герань-2».

Тетеріна І. Німеччина передала допомогу для чотирьох громад Харківщини : Автомобілі відправили на потреби Золочів., Дергачів., Куп'ян. та Чугуїв. громад / Ірина Тетеріна // Думка. – 28.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1753708557-nimechchina-peredala-dopomogu-dlya-chotiroh-gromad-harkivshchini>

Кричун Д. Харківщина, Сумщина та Запоріжжя отримають 300 млн грн на університети : Лісовий представив у Харкові нову програму для ун-тів / Дар'я Кричун // Думка. – 28.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1753684705-harkivshchina-sumshchina-ta-zaporizhzhya-otrimayut-300-mln-grn-na-universiteti>

29.07.2025

Ларін Ю. У Харкові показали докази російських воєнних злочинів: окупанти вбили вже 2926 людей : Харків. слідчі вилучили з місць обстрілів тисячі уламків, за якими можна визначати причетних до воєнних злочинів / Юрій Ларін // Думка. – 29.07.2025. – URL:

<https://dumka.media/ukr/war/1753797849-u-harkovi-pokazali-dokazi-rosiyskih-voennih-zlochiniv-okupanti-vbili-vzhe-2926-lyudey>

Ларін Ю. Бої в Харківській області: Генштаб показав задум армії РФ (карта) : У Харків. обл. ворог наступає на двох напрямках : [Півден.-Слобожан. та Куп'ян. напрямки] / Юрій Ларін // Думка. – 29.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1753765677-boyi-v-harkivskiy-oblasti-genshtab-pokazav-zadum-armiyi-rf-karta>

Тетеріна І. Генштаб повідомив про штурми окупантів на двох напрямках у Харківській області : Ворог намагався прорвати оборону ЗСУ в районах Вовчанська та Піщаного / Ірина Тетеріна // Думка. – 29.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1753794684-genshtab-prozvituvav-pro-shturmi-okupantiv-na-dvoh-napryamkah-u-harkivskiy-oblasti>

Лісічкіна А. Дрони штурмовиків [Третьої штурмової бригади] виявили та знищили позиції ворога у прифронтовому селищі Харківщини / Аліна Лісічкіна // Думка. – 29.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1753767259-droni-shturmovikiv-viyavili-ta-znishchili-pozitsiyi-voroga-u-prifrontovomu-selishchi-harkivshchini>

Ларін Ю. Чим відрізняється іранський «Шахед» від російського БПЛА «Герань-2» : У Харків. обл. за допомогою засобів РЕБ посадили рос. БПЛА «Герань-2» / Юрій Ларін // Думка. – 29.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1753800555-chim-vidriznyaetsya-iranskiy-shahed-vid-rosiyskogo-bpla-geran-2>

Лісічкіна А. Росіяни обстріляли дев'ять населених пунктів Харківщини: двоє загиблих і один поранений [за добу] / Аліна Лісічкіна // Думка. – 29.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1753767577-rosiyani-obstrilyali-dev-yat-naselenih-punktiv-harkivshchini-dvoe-zagiblih-i-odin-poraneni>

Федоркова Т. У Борівській громаді внаслідок обстрілу загинули п'ятеро людей : Фото / Тетяна Федоркова // Медиапорт – 29.07.2025. – URL: <https://mediaport.ua/u-borivskiy-hromadi-vnaslidok-obstrilu-zahynuly-p-iatero-liudey/>

У селі Новоплатонівка Борівської громади на Харківщині внаслідок ворожої атаки загорівся місцевий магазин. За попередніми даними, загинули п'ятеро мирних жителів, ще троє отримали поранення різного ступеня тяжкості.

Тіла розкидані біля магазину: з'явилися подробиці трагедії на Харківщині : Окупанти прицільно вдарили по цивільних на Харківщині : [с. Новоплатонівка] / Дар'я Кричун // Думка. – 29.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1753791243-tila-rozkidani-bilya-magazinu-z-yavilisya-podrobitsi-tragediyi-na-harkivshchini>

Кричун Д. На Харківщині горить будинок, по якому вдарили росіяни : окупанти обстріляли два села в одній з громад Харківщини : [с. Новоплатонівка та Піски-Радьківські] / Дар'я Кричун // Думка. – 29.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1753782895-na-harkivshchini-gorit-budinok-po-yakomu-vdarili-rosiyani>

Лісічкіна А. Меморіал на честь полеглих героїв на Харківщині: як долучитися до створення : Харківська ОВА збирає пропозиції для створення Меморіал. комплексу полеглим Захисникам і Захисницям України / Аліна Лісічкіна // Думка. – 29.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1753779038-memorial-na-chest-poleglih-geroyiv-na-harkivshchini-yak-doluchitisya-do-stvorenniya>

Тетеріна І. У Харкові відкриється фотовиставка про життя в темряві під час блекаутів : Світлина покажуть, як Харків жив без світла у 2022–2023 роках : [про виставку фотографа Василя Голосного «... І буде світло»] / Ірина Тетеріна // Думка. – 29.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1753792445-u-harkovi-vidkrietsya-fotovistavka-pro-zhittya-v-temryavi-pid-chas-blekautiv>

30.07.2025

Тетеріна І. Генштаб повідомив, де на Харківщині ЗСУ відбили п'ять атак ворога : Загалом, від початку доби відбулося 121 бойове зіткнення / Ірина Тетеріна // Думка. – 30.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1753882291-genshtab-povidomiv-de-na-harkivshchini-zsu-vidbili-p-yat-atak-voroga>

Гнатишина О. ЗСУ показали, як ліквідували окупантів у прикордонному селі на Харківщині : Зазначається, що це село є важливим насел. пунктом у Харків. обл. : [с. Мілове Куп'ян. р-ну] / Олена Гнатишина // Думка. – 30.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1753857445-zsu-pokazali-yak-likvidovali-okupantiv-u-prikordonnomu-seli-na-harkivshchini>

Лісічкіна А. Ворог наніс удари по Харкову та 9 населених пунктах області: 6 загиблих і 8 поранених : Протягом минулої доби ворог завдав масованих ударів по Харкову та дев'яти насел. пунктах області / Аліна Лісічкіна // Думка. – 30.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1753854928-vorog-nanis-udari-po-harkovu-ta-9-naselenih-punktah-oblasti-6-zagiblih-i-8-poranениh>

Лісічкіна А. Поліція оприлюднила наслідки нових обстрілів Харківщини: кадри з місця : Протягом минулої доби рос. війська здійснили масовані атаки на м. Харків, а також насел. пункти Ізюм. та Куп'ян. р-нів / Аліна Лісічкіна // Думка. – 30.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1753856824-politsiya-oprilyudnila-naslidki-novih-obstriliv-harkivshchini-kadri-z-mistsya>

Кричун Д. Прокуратура показала, як на ранок після атаки виглядає Харків : У Харкові внаслідок нічної атаки постраждало троє людей : [Шевченків. та Слобід. р-ни] / Дар'я Кричун // Думка. – 30.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1753856511-prokuratura-pokazala-yak-na-ranok-pislya-ataki-viglyadae-harkiv>

Гнатишина О. Стало відомо, скільки будівель постраждало внаслідок обстрілу Шевченківського району Харкова / Олена Гнатишина // Думка. – 30.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1753858030-stalo-vidomo-skilki-budivel-postrazhdalo-vnaslidok-obstrilu-shevchenkivskogo-rayonu-harkova>

Лісічкіна А. Внаслідок обстрілу на Харківщині загинула одна людина – ОВА : У Васищеві внаслідок обстрілу загинула людина, ще кількох поранено / Аліна Лісічкіна // Думка. – 30.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1753876640-vnaslidok-obstrilu-na-harkivshchini-zaginula-odna-lyudina---ova>

30 липня окупанти завдали удару по селищу Васищеве Безлюдівської громади Харківської області.

Тетеріна І. Синегубов показав відео наслідків обстрілу Харківщини : Ворожий удар спричинив масштабну пожежу на території цивіл. підприємства [у сел. Васищеве] / Ірина Тетеріна // Думка. – 30.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1753880090-sinegubov-pokazav-video-z-mistsya-raketnogo-obstrilu-harkivshchini>

Лісічкіна А. У Куп'янську жінка підірвалася на вибухівці у власному дворі / Аліна Лісічкіна // Думка. – 30.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1753938161-u-kup-yansku-zhinka-pidirvalasya-na-vibuhivtsi-u-vlasnomu-dvori>

31.07.2025

Лісічкіна А. Генштаб оприлюднив мапу бойових дій на Харківщині: 15 атак за останню добу / Аліна Лісічкіна // Думка. – 31.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1753939217-genshtab-oprilyudniv-mapu-boyovih-diy-na-harkivshchini-15-atak-za-ostannyu-dobu>

За даними Генштабу, на Південно-Слобожанському напрямку зафіксовано десять ворожих атак у районах населених пунктів Вовчанськ, Красне Перше та Кам'янка. Усі штурми були відбиті.

Карпенко К. Активність ДРГ та відсутність комунікацій: яка ситуація на Куп'янщині / Ксенія Карпенко // Слобід. край. – 31.07.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/kupanskij-rajon/poblizu-kupanska-fiksuut-aktivnist-rosijskih-drg.html>

Навколо Куп'янська, в населених пунктах Радківка, Мирне та Голубівка спостерігається активність ворожих диверсійно-розвідувальних груп. Там ідуть бойові дії.

Лісічкіна А. Росіяни спричинили на Харківщині 14 пожеж за добу / Аліна Лісічкіна // Думка. – 31.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1753940414-rosiyani-sprichinili-na-harkivshchini-14-pozhezh-za-dobu>

Протягом минулої доби рятувальники Харківщини залучалися до гасіння пожеж, спричинених обстрілами у Берестинському, Ізюмському, Куп'янському, Чугуївському та Харківському районах області.

Ткаленко В. Дрон рф влучив під час видачі гуманітарки на Харківщині – поліція евакуювала пораненого / Валерія Ткаленко // Слобід. край. – 31.07.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/cirkuni/u-cirkunivskij-gromadi-pid-cas-rozdaci-gumanitarki-vdariv-fpv-dron.html>

Під час видачі гуманітарної допомоги у селі Борщівій (Харківський район Харківської області) ворог скинув FPV-дрон.

Чмут Т. «Співаківські добровольці»: як семеро жінок із села на Харківщині допомагають ЗСУ (фото) / Тетяна Чмут // Слобід. край. – 31.07.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/oskil/volonterki-z-deokupovanoi-spivakivki-sotni-sprav-dla-nasih-zahisnikiv.html>

1.08.2025

Хливнюк А. Росіяни провели наступальні дії на Куп'янському напрямку: що кажуть військові / Анна Хливнюк // Слобід. край. – 01.08.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/news/oblast-online/okupacijni-vijska-sprobuvali-nastupati-na-kupanskomu-napramku-onovlena-mapa.html>

Тетеріна І. Генштаб повідомив, де на Харківщині тривають запеклі бої : Сили оборони України стримують наступ рос. окупантів : [Півден.-Слобожан. та Куп'ян. напрямки] / Ірина Тетеріна // Думка. – 01.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1754054961-genshtab-povidomiv-de-na-harkivshchini-trivayut-zapekli-boyi>

Лісічкіна А. На Харківщині за добу відбито 10 атак РФ: мапа бойових дій : Росіяни наступають на Півден.-Слобожан. та Куп'ян. напрямках / Аліна Лісічкіна // Думка. – 01.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1754025367-na-harkivshchini-za-dobu-vidbito-10-atak-rf-mapa-boyovih-diy>

Гнатишина О. Ворог зазнає значних втрат, але продовжує тиснути на Харківському напрямку – ОТУ / Олена Гнатишина // Думка. – 01.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1754039977-vorog-zaznae-znachnih-vtrat-ale-prodovzhue-tisnuti-na-harkivskomu-napryamku-otu>

Лісічкіна А. Росіяни обстріляли шість населених пунктів Харківщини: двоє поранених. За добу шість населених пунктів Харківщини зазнали ворожих ударів : [Харків., Куп'ян., Ізюм. р-ни] / Аліна Лісічкіна // Думка. – 01.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1754026554-rosiyani-obstrilyali-shist-naselenih-punktiv-harkivshchini-dvoe-poranenih>

Ларін Ю. Терехов повідомив про пошкодження, завдані ударом БПЛА [«Молнія»] по Харкову : У Харкові рос. дрон пошкодив багатопверхівки : [Київ. р-н] / Юрій Ларін // Думка. – 01.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1754073150-terehov-povidomiv-pro-poshkodzhennya-zavdani-udarom-bpla-po-harkovu>

Кричун Д. У Харкові за місяць внаслідок ударів руйнувань зазнали вісім із дев'яти районів : Ворог обстрілював Харків дронами і авіабомбами / Дар'я Кричун // Думка. – 01.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1754036523-u-harkovi-za-misyats-vnaslidok-udariv-ruynuvan-zaznali-visim-iz-dev-yati-rayoniv>

Лісічкіна А. Окупанти вдарили по Балаклії БПЛА: спалахнула пожежа на промпідприємстві / Аліна Лісічкіна // Думка. – 01.07.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1754027282-okupanti-vdarili-po-balakliyi-bpla-spalahnula-pozhezha-na-prompidpriemstvi>

Лісічкіна А. Поранений у Куп'янську чоловік помер у лікарні – поліція : Від ворожих обстрілів на Харківщині загинув чоловік, ще один поранений / Аліна Лісічкіна // Думка. – 01.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1754029041-poraneniy-u-kup-yansku-cholovik-pomer-u-likarni---politsiya>

Лісічкіна А. Росіяни скинули боеприпас на цивільних на Харківщині: поранено двох мирних жителів : [с. Токарівка Дергачів. р-ну] / Аліна Лісічкіна // Думка. – 01.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1754050724-rosiyani-skinuli-boepripas-na-tsivilnih-na-harkivshchini-poraneno-dvoh-mirnih-zhiteliv>

Кричун Д. Уночі ціллю РФ на Харківщині став дитячий інтернат: фотофакт : У Шевченковому горів навчальний заклад, у Балаклії – промислове приміщення / Дар'я Кричун // Думка. – 01.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1754028959-unochi-tsilyuyu-rf-na-harkivshchini-stav-dityachiy-sadok-fotofakt>

Тетеріна І. Стало відомо, скільки ВПО проживає у Харкові : У місті зареєстровано понад 205 тисяч переселенців, які отримують підтримку від міської влади / Ірина Тетеріна // Думка. – 01.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1754054050-stalo-vidomo-skilki-vpo-prozhivae-u-harkovi>

Гнатишина О. На Харківщині реалізують проєкт для підтримки ветеранів у сфері ІТ : Таким чином ветеранам в Харків. обл. допомагають опановувати нову професію / Олена Гнатишина // Думка. – 01.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1754043527-na-harkivshchini-realizuyut-proekt-dlya-pidtrimki-veteraniv-u-sferi-it>

2.08.2025

Ларін Ю. На Харківщині армія РФ основні бойові дії веде на Куп'янському напрямку (карта) : У Харків. обл. ворог наступає з півночі та сходу / Юрій Ларін // Думка. – 02.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1754112078-na-harkivshchini-armiya-rf-osnovni-bojovi-di-yi-vede-na-kup-yanskomu-napryamku-karta>

Ільїна К. Окупанти обстріляли село [Лемішине] у прикордонні на Харківщині – Генштаб : Протягом суботи Сили оборони зупинили 5 рос. штурмів у Харків. обл. : [на Півден.-Слобожан. напрямку] / Катерина Ільїна // Думка. – 02.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1754140405-okupanti-obstrilyali-selo-u-prikordonni-na-harkivshchini---genshtab>

Ільїна К. На Харківщині за добу знищено понад сотню одиниць ворожої техніки : ОТУ «Харків» повідомило про втрати ворога у техніці та живій силі / Катерина Ільїна // Думка. – 02.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1754128106-na-harkivshchini-za-dobu-znishcheno-ponad-sotnyu-odinitz-vorozhoi-tehniki>

Ільїна К. Є загибла і поранені: Синегубов розповів про наслідки російських атак на Харківщину : Протягом доби у Харків. обл. від рос. агресії постраждали 13 людей / Катерина Ільїна // Думка. – 02.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1754113843-e-zagibla-i-poraneni-sinegubov-rozpoviv-pro-naslidki-rosiyskih-atak-na-harkivshchinu>

Ільїна К. Кількість постраждалих внаслідок удару дроном по Харкову [ввечері 1 серпня] зросла до 11: серед них – немовля : у Харкові серед постраждалих внаслідок атаки БПЛА «Молнія» троє дітей / Катерина Ільїна // Думка. – 02.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1754111872-kilkist-postrazhdalih-vnaslidok-udaru-dronom-po-harkovu-zroslo-do-11-sered-nih---nemovlya>

Ільїна К. Вночі росіяни обстріляли центр міста на Харківщині: фото з місця удару : У Балаклії Харків. обл. показали наслідки ворожого удару / Катерина Ільїна // Думка. – 02.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1754112617-vnochi-rosiyani-obstrilyali-tsentr-mista-na-harkivshchini-foto-z-mistsya-udaru>

Ільїна К. На Харківщині через удар дрона по цивільному авто поранено 6-річну дівчинку : Дрон атакував цивільне авто у Богодухів. громаді / Катерина Ільїна // Думка. – 02.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1754141333-na-harkivshchini-cherez-udar-drona-po-tsivilnomu-avto-poraneno-6-richnu-divchinku>

Ільїна К. Ворог атакував околиці Золочева на Харківщині: світлини з місця / Катерина Ільїна // Думка. – 02.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1754142008-vorog-atakuvav-okolitsi-zolочева-na-harkivshchini-svitlini-z-mistsya>

Ільїна К. Удар по енергетиці Ізюмщини: критична інфраструктура вже зі світлом / Катерина Ільїна // Думка. – 02.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1754125146-udar-po-energetitsi-izyumshchini-kritichna-infrastruktura-vzhe-zi-svitlom>

3.08.2025

Ільїна К. У Харківській області за добу знищили понад сотню схованок окупантів – ОТУ «Харків» : Сили оборони знищили понад 100 одиниць ворожої техніки на Харківщині / Катерина Ільїна // Думка. – 03.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1754212617-u-harkivskiy-oblasti-za-dobu-znishchili-ponad-sotnyu-shovanok-okupantiv---otu-harkiv>

Ільїна К. На Харківщині ворог зосередив свої штурмові зусилля на Вовчанську – Генштаб (карта) : Поблизу Вовчанська та Глибокого протягом доби зафіксовано 10 ворожих штурмів / Катерина Ільїна // Думка. – 03.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1754201608-na-harkivshchini-vorog-zoserediv-svoyi-shturmovi-zusillya-na-vovchansku---genshtab-karta>

Протягом доби у Харківській області відбулося 15 боєзіткнень.

Ільїна К. Під Вовчанськом знищили ворожу гармату та 6 окупантів: кадри з фронту / Катерина Ільїна // Думка. – 03.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1754220346-pid-vovchanskom-znishchili-vorozhu-garmatu-ta-6-okupantiv-kadri-z-frontu>

Ільїна К. На Харківщині від російських атак постраждало 4 людей, серед них – дитина : Під обстрілами опинилися Харків, Куп'ян., Ізюм., Чугуїв., Богодухів. р-ни області / Катерина Ільїна // Думка. – 03.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1754200915-na-harkivshchini-vid-rosiyskih-atak-postrazhdalo-4-lyudey-sered-nih---ditina>

Ільїна К. Терехов розповів, куди влучив російський дрон у Харкові : у Харкові вночі зафіксовано два ворожих БПЛА : [Шевченків. р-н] / Катерина Ільїна // Думка. – 03.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1754198746-terehov-rozpoviv-kudi-vluchiv-rosiyskiy-dron-u-harkovi>

Ільїна К. Горіла ціла вулиця: Балаклія зазнала масованої атаки дронами : На Харківщині ворог ударив по Балаклії два рази за ніч / Катерина Ільїна // Думка. – 03.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1754197613-gorila-tsila-vulitsya-balakliya-zaznala-masovanoyi-ataki-dronami>

Ільїна К. Росіяни з артилерії обстріляли село на Харківщині – Генштаб : окупанти протягом суботи атакували Сили оборони на Харківщині 9 разів / Катерина Ільїна // Думка. – 03.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1754227787-rosiyani-z-artileriyi-obstrilyali-selo-na-harkivshchini---genshtab>

Від російських артилерійських обстрілів постраждало село Тимофіївка Богодухівського району.

Ільїна К. У Чугуєві ворог ударив по приватних будинках: є постраждалі / Катерина Ільїна // Думка. – 03.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1754196714-u-chuguevi-vorog-udariv-po-privatnih-budinkah-e-postrazhdali>

4.08.2025

Кричун Д. Через війну довіллю Харківщини завдано збитків на понад 527 млрд грн / Дар'я Кричун // Думка. – 04.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/zdorovja/1754313177-cherez-viynu-dovkillyu-harkivshchini-zavdano-zbitkiv-na-ponad-527-mlrd-grn>

Ларін Ю. Зеленський із робочою поїздкою відвідав Харків: що відомо : У Харкові візит президента не анонсувався і відбувся в умовах секретності / Юрій Ларін // Думка. – 04.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/politics/1754313651-zelenskiy-iz-robochoyu-poyizdkoyu-vidvidav-harkiv-shcho-vidomo>

Ларін Ю. Найманці з Китаю, Таджикистану, Узбекистану на боці армії РФ атакують Харківську область – Зеленський / Юрій Ларін // Думка. – 04.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1754316068-naymantsi-z-kitayu-tadzhikistanu-uzbekistanu-na-botsi-armiyi-rf-atakuyut-harkivsku-oblast-zelenskiy>

4 серпня 2025 р. глава держави відвідав на Вовчанському напрямку воїнів 17-го окремого мотопіхотного батальйону 57-ї бригади імені кошового отамана Костя Гордієнка та відзначив захисників нагородами.

Кричун Д. Бригади з Харківщини отримують більше грошей на дрони та пікапи – Зеленський : Президент вручив нагороди військовим 92-ї та 57-ї бригад / Дар'я Кричун // Думка. – 04.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1754319326-brigadi-z-harkivshchini-otrimayut-bilshe-groshey-na-droni-y-pikapi-zelenskiy>

Ларін Ю. Генштаб повідомив про бої у Вовчанську та біля Куп'янська на Харківщині : У Харків. обл. ворог наступає по широкому фронту / Юрій Ларін // Думка. – 04.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1754278945-genshtab-povidomiv-pro-boyi-u-vovchansku-ta-bilya-kup-yanska-na-harkivshchini>

Лісічкіна А. Генштаб оприлюднив мапу бойових дій на Харківщині: 17 атак за останню добу / Аліна Лісічкіна // Думка. – 04.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1754284328-genshtab-oprilyudniv-mapu-boyovih-diy-na-harkivshchini-17-atak-za-ostannyu-dobu>

За тиждень на Харківську область впали 35 КАБ – Синегубов : У Харків. обл. за тиждень загинуло дев'ять людей / Дар'я Кричун // Думка. – 04.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1754310568-za-tizhden-na-harkivsku-oblast-vpali-35-kab-sinegubov>

Тетеріна І. Задоренко повідомив, як часто РФ намагається прорвати кордон на Харківщині : Ворог намагається прощупати оборону на кількох ділянках держ. кордону України / Ірина Тетеріна // Думка. – 04.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1754309552-zadorenko-povidomiv-yak-chasto-rf-namagaetsya-prorvati-kordon-na-harkivshchini>
Ворог майже щотижня намагається прорватися на прикордонних напрямках Харківщини, зокрема в районі Гоптівки, а також на кордоні з Липцями, Журавлівкою, Малими та Великими Проходами.

Лісічкіна А. Дрони ДПСУ знищили ворожий танк на Харківщині: відео з передової / Аліна Лісічкіна // Думка. – 04.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1754309259-droni-dpsu-znishchili-vorozhiy-tank-na-harkivshchini-video-z-peredovoyi>
Південно-Слобожанський напрямок.

Лісічкіна А. На Харківщині спростували фейк про захоплення КПП «Гоптівка» / Аліна Лісічкіна // Думка. – 04.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1754292133-ukrayinski-viyskovi-sprostuvali-feyk-pro-zahoplennya-kpp-goptivka-na-harkivshchini>

Лісічкіна А. Армія РФ обстріляла закинуте підприємство на Харківщині: подробиці атак : Чотири насел. пункти Харківщини потрапили під обстріли росіян протягом доби / Аліна Лісічкіна // Думка. – 04.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1754285229-armiya-rf-obstrilyala-zakinute-pidpriemstvo-na-harkivshchini-podrobitsi-atak>

Лісічкіна А. Росіяни атакували Дергачівщину з РСЗВ: пошкоджено лінію електропередачі / Аліна Лісічкіна // Думка. – 04.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1754286533-rosiyani-obstrilyali-dergachivshchinu-z-rszv-poshkodzheno-liniyu-elektroperedachi>

5.08.2025

Тетеріна І. Генштаб повідомив про відбиті три атаки ворога на Харківщині : з початку цієї доби відбулося 61 бойове зіткнення / Ірина Тетеріна // Думка. – 05.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1754399210-genshtab-povidomiv-pro-vidbiti-tri-ataki-voroga-na-harkivshchini>

Лісічкіна А. Російські війська 18 разів намагалися прорвати оборону на Харківщині (карта) : На Харківщині укр. сили відбили 18 атак противника за добу / Аліна Лісічкіна // Думка. – 05.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1754370458-rosiyski-viyska-18-raziv-namagalisya-prorvati-oboronu-na-harkivshchini-karta>

Кричун Д. Російські війська прорвалися до околиць Куп'янська – експерт : Окупанти намагаються взяти під контроль логістичну артерію оборони – трасу Харків – Куп'янськ / Дар'я Кричун // Думка. – 05.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1754375530-rosiyski-viyska-prorvalis-do-okolits-kup-yanska-ekspert>

Лісічкіна А. На Харківщині оборонці за добу спалили 92 одиниці ворожої техніки – ОТУ : ОТУ «Харків» повідомляє про ситуацію на фронті Харківщини станом на ранок 5 серпня 2025 р. / Аліна Лісічкіна // Думка. – 05.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1754383135-na-harkivshchini-oborontsi-za-dobu-spalili-92-odinitsi-vorozhoi-tehniki---otu>

Лісічкіна А. Поліція показала зруйновані росіянами будинки мирних жителів на Харківщині : Від ударів ворога на Харківщині загинули троє людей, ще 10 постраждали / Аліна Лісічкіна // Думка. – 05.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1754374762-politsiya-pokazala-zruynovani-rosiyanami-budinki-mirnih-zhiteliv-na-harkivshchini>
Минулої доби російські окупанти завдали ударів по Харківському, Чугуївському, Лозівському та Куп'янському районах.

Ларін Ю. Росіяни бомбою знищили багатоповерхівку в Куп'янську: під шарами бетону можуть бути три людини / Юрій Ларін // Думка. – 05.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1754404096-rosiyani-bomboyu-znishchili-bagatopoverhivku-v-kup-yansku-pid-sharami-betonu-mozhut-buti-tri-lyudini>

Ларін Ю. Місто Лозова на Харківщині зазнало наймасштабнішої атаки : Мер повідомив про наслідки / Юрій Ларін // Думка. – 05.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1754367669-misto-lozova-na-harkivshchini-zaznalo-naymasshtabnishoyi-ataki-mer-povidomiv-pro-naslidki>

Лісічкіна А. Армія РФ випустила по Лозовій 33 дрони: оприлюднили стан постраждалих : Минулої доби ворожі удари зачепили шість насел. пунктів Харківщини / Аліна Лісічкіна // Думка. – 05.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1754372497-armiya-rf-vipustila-po-lozoviy-33-droni-oprilyudnili-stan-postrazhdalih>

Ларін Ю. У Лозовій внаслідок обстрілу пошкоджено вокзал, загинув один залізничник, ще четверо – поранені : Рос. терористи завдали масованого удару по залізнич. інфраструктурі Лозової / Юрій Ларін // Думка. – 05.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1754368648-u-lozoviy-vnaslidok-obstrilu-poshkodzheno-vokzal-zaginuv-odin-zaliznichnik-shche-chetvero-poraneni>

Кричун Д. Синегубов повідомив про другу жертву атаки на Лозову : У лікарні померла поранена жінка / Дар'я Кричун // Думка. – 05.08.2025. – URL:

<https://dumka.media/ukr/war/1754385363-sinegubov-povidomiv-pro-drugu-zhertvu-ataki-na-lozovu>

Ларін Ю. На Харківщині російська армія убила двох мирних мешканців, які їхали на мопеді / Юрій Ларін // Думка. – 05.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1754367127-na-harkivshchini-rosiyska-armiya-ubila-dvoh-mirnih-meshkantsiv-yaki-yihali-na-mopedi>

За даними поліції, учора, 4 серпня, близько 14:00 на дорозі у Вовчанській громаді російський FPV-дрон влучив у мопед, на якому пересувалися цивільні чоловік і жінка. Внаслідок удару обидва загинули на місці від отриманих поранень.

Лісічкіна А. Сьома смерть після обстрілу Новолатонівки на Харківщині: померла поранена 85-річна жінка / Аліна Лісічкіна // Думка. – 05.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1754385863-soma-smert-pislya-obstrilu-novoplatonivki-na-harkivshchini-pomerla-poranena-85-richna-zhinka>

Кількість жертв ворожого обстрілу села Новолатонівка Борівської громади Ізюмського району Харківщини, який стався 29 липня 2025 року, зросла до семи осіб.

Кричун Д. Стало відомо, скільки ОВА готує протирадіаційних укриттів на Харківщині : До нового навч. року в регіоні завершать будівництво шести укриттів у школах / Дар'я Кричун // Думка. – 05.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1754390734-stalo-vidomo-skilki-ova-gotue-protiradiatsiynih-ukrittiv-na-harkivshchini>

6.08.2025

Лісічкіна А. Генштаб оприлюднив мапу бойових дій на Харківщині: 12 атак за останню добу / Аліна Лісічкіна // Думка. – 06.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1754456935-genshtab-oprilyudniv-mapu-boyovih-diy-na-harkivshchini-12-atak-za-ostannyu-dobu>

Гнатишина А. Окупанти намагалися п'ять разів прорвати оборону на Харківському напрямку – ОТУ : Водночас за минулу добу ворог втратив 40 солдатів на Харків. напрямку / Олена Гнатишина // Думка. – 06.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1754470206-okupanti-namagalisya-p-yat-raziv-prorvati-oboronu-na-harkivskomu-napryamku-otu>

Гнатишина О. Генштаб назвав локації, де ЗСУ успішно відбили атаки ворога на Харківщині : Від рос. атак постраждало й село Відродженівське Харків. обл. / Олена Гнатишина // Думка. – 06.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1754487427-genshtab-nazvav-lokatsiyi-de-zsu-uspishno-vidbili-ataki-voroga-na-harkivshchini>

Гнатишина О. У Вовчанську український дрон виявив та ліквідував позицію операторів російських БПЛА / Олена Гнатишина // Думка. – 06.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1754466244-u-vovchansku-ukrayinskiy-dron-viyaviv-ta-likviduvav-pozitsiyu-operatoriv-rosiyskih-bpla>

Лісічкіна А. Армія РФ з початку місяця обстріляла Харківщину 101 раз – Токар / Аліна Лісічкіна // Думка. – 06.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1754487754-armiya-rf-z-pochatku-misyatsya-obstrilyala-harkivshchinu-101-raz---tokar>

Лісічкіна А. Вечірня атака російських «Молній» по Харкову: що відомо на цей момент : Окупанти атакували АЗС і дорогу в Київському районі Харкова / Аліна Лісічкіна // Думка. – 06.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1754456149-vechirnya-ataka-rosiyskih-molnii-po-harkovu-shcho-vidomo-na-tsey-moment>

Російські дрони «Молнія» двічі вдарили по Харкову 5 серпня.

Гнатишина О. Правоохоронці показали наслідки загарбницьких обстрілів у Харкові та області : У Куп'янську під час авіаудару зруйновано кілька багатоповерхівок, де під завалами можуть перебувати люди / Олена Гнатишина // Думка. – 06.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1754463291-pravoohorontsi-pokazali-naslidki-zagarnitskih-obstriliv-na-harkivshchini>

Тетеріна І. На Харківщині через влучання ворожого дрона постраждала людина : Інцидент зафіксували у селищі Борова, що належить до Борівської громади Ізюм. р-ну / Ірина Тетеріна // Думка. – 06.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1754483675-na-harkivshchini-cherez-vluchannya-vorozhogo-drona-postrazhdala-lyudina>

Тетеріна І. На Харківщині під час обстрілу поранено двох чоловіків : Рос. війська атакували місто 6 серпня вранці / Ірина Тетеріна // Думка. – 06.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1754488561-na-harkivshchini-pid-chas-obstrilu-poraneno-dvoh-cholovikiy>

У результаті чергового обстрілу Куп'янська постраждали двоє місцевих жителів.

Лісічкіна А. Стало відомо, скільки російських безпілотників збили над Лозовою 5 серпня : Сили ППО знищили дев'ять БПЛА РФ під час удару по Лозувій / Аліна Лісічкіна // Думка. – 06.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1754489320-stalo-vidomo-skilki-rosiyskih-bezpilotnikov-zbili-nad-lozovoyu-5-serpnya>

Кричун Д. У прифронтових громадах Харківщини планують встановити підземні укриття : Модульні підземні укриття стануть одним із ключових рішень безпеки в регіоні / Дар'я Кричун // Думка. – 06.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1754462314-u-prifrontovih-gromadah-harkivshchini-planuyut-vstanoviti-pidzemni-ukrittya>

Тетеріна І. У Харкові офіцерка НГУ «Хартія» [Юлія Паєвська «Тайра»] презентує збірку про досвід полону : Сергій Жадан першим прочитав тексти й наголосив на їхній публікації / Ірина Тетеріна // Думка. – 06.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1754481647-u-harkovi-ofitserka-ngu-hartiya-prezentue-zbirku-pro-dosvid-polonu>

7.08.2025

Лісічкіна А. На Харківщині за добу відбулося 13 російських штурмів (карта) : Протягом минулої доби рос. війська продовжували обстріли та штурмові дії на Півден.-Слобожан. та Куп'ян. напрямках / Аліна Лісічкіна // Думка. – 07.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1754543406-na-harkivshchini-za-dobu-vidbulosya-13-rosiyskih-shturmiv-karta>

Тетеріна І. Генштаб повідомив про нові атаки РФ на Харківщині : Ворог штурмує позиції ЗСУ біля Вовчанська і Куп'янська / Ірина Тетеріна // Думка. – 07.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1754572432-genshtab-povidomiv-pro-novi-ataki-rf-na-harkivshchini>

Лісічкіна А. На Вовчанському напрямку прикордонники ліквідували 14 російських бійців : На Харківщині триває активна робота укр. підрозділів з виявлення та ураження рос. сил / Аліна Лісічкіна // Думка. – 07.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1754552984-na-vovchanskomu-napryamku-prikordonniki-likvidovali-14-rosiyskih-biytsiv>

Лісічкіна А. Російські війська просунулися біля Голубівки на Харківщині – DeepState : Противник просунувся біля с. Голубівка в Куп'ян. р-ні / Аліна Лісічкіна // Думка. –

07.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1754550686-rosiyski-viyska-prosunulisya-bilya-golubivki-na-harkivshchini---deepstate>

Тетеріна І. Дрони «Ахіллеса» спалили танк і бронетехніку ворога на Харківщині: Безпілотники 429 окремого полку вразили щонайменше п'ять одиниць ворожої техніки / Ірина Тетеріна // Думка. – 07.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1754564938-droni-ahillesa-spalili-tank-i-bronetehniku-voroga-na-harkivshchini>

Ларін Ю. Окупанти завдали ракетного удару по передмістю Балаклії на Харківщині: що відомо : У Харків. обл. росіяни застосували балістичні ракети / Юрій Ларін // Думка. – 07.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1754565530-okupanti-zavdali-raketnogo-udaru-po-peredmistyu-balakliyi-na-harkivshchini-shcho-vidomo>

Лісічкіна А. РФ вдарила по чотирьох населених пунктах Харківщини: є поранені : У Чугуїв. р-ні обстрілом пошкоджено базу відпочинку : [Ізюм., Богодух. та Чугуїв. р-ни] / Аліна Лісічкіна // Думка. – 07.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1754544774-rf-vdarila-po-chotiroh-naselenih-punktah-harkivshchini-e-poraneni>

Лісічкіна А. Російські дрони атакували село на Харківщині: згоріла частина двоповерхового будинку : Внаслідок атаки дронів у Чугуїв. р-ні сталася пожежа / Аліна Лісічкіна // Думка. – 07.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1754544386-rosiyski-droni-atakuvali-selo-na-harkivshchini-zgorila-chastina-dvopoverhovogo-budinku>

Вночі російські війська атакували село Хотімля Старосалтівської громади Чугуївського району ударними безпілотниками.

Лісічкіна А. Встановлено четвертого окупанта, причетного до розстрілу письменника з Харківщини / Аліна Лісічкіна // Думка. – 07.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1754543974-vstanovleno-chetvertogo-okupanta-prichetnogo-do-rozstrilu-pismennika-z-harkivshchini>

У березні 2022 р. письменника Володимира Вакуленка у селі Капітолівка Ізюмського району викрали, катували, а згодом – розстріляли.

8.08.2025

Ларін Ю. На Харківщині ворог посилив атаки біля Куп'янська (карта) : у Харків. обл. протягом минулої доби відбили 15 рос. штурмів / Юрій Ларін // Думка. – 08.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1754629590-na-harkivshchini-vorog-posiliv-ataki-bilya-kup-yanska-karta>

Оборона Куп'янська: до околиць ворогу залишилось менше кілометра // Kharkiv Today. – 08.08.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/rosiyanam-lyshylos-proyty-menshe-kilometra-do-okolyts-kupyanska>

Гнатишина О. На Харківському напрямку оборонці за добу знищили більше сотні одиниць зброї і техніки РФ : Водночас за минулу добу ворог втратив 53 солдати на Харків. напрямку / Олена Гнатишина // Думка. – 08.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1754646505-na-harkivskomu-napryamku-oborontsi-za-dobu-znishchili-bilshe-sotni-odinits-zbroyi-voroga>

Тарасенко Л. «Хлопці в шоці, що ми вийшли»: Бійці харків. бригади 12 днів тримали оборону в оточенні : [рекрути за контрактом 18–24 у 92-й окремій штурм. бригаді] / Ліза Тарасенко // Гвара медіа. – 08.08.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/hlopctzi-v-shoczi-shho-mi-vijshli-bijczy-harkivskoї-brigadi-12-dniv-trimali-oboronu-v-otochenni>

Гнатишина О. Прикордонники успішно ліквідували ворожі укриття на Харківщині: кадри з місця : Підрозділ «Стрікс» продовжує нищити сили окупантів у Харків. обл. / Олена Гнатишина // Думка. – 08.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1754642057-prikordonniki-uspishno-likvidovali-vorozhi-ukritttya-na-harkivshchini-kadri-z-mistsya>

Гнатишина О. Більше десятка: оператори FPV-дронів показали феєричне знищення окупантів на Харківщині : Бойову роботу провели в с. Мілове, що в Харків. обл. / Олена Гнатишина // Думка. – 08.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1754637152-bilshe-desyatka-operatori-fpv-droniv-pokazali-feerichne-znishchennya-okupantiv-na-harkivshchini>

Ларін Ю. На Харківщині внаслідок російських обстрілів постраждали п'ятеро людей – ОВА : Протягом минулої доби ворожих ударів зазнали Харків і 7 насел. пунктів Харків. обл. / Юрій Ларін // Думка. – 08.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1754632818-na-harkivshchini-vnaslidok-rosiyskih-obstriliv-postrazhdali-p-yatero-lyudey-ova>

Ларін Ю. ДСНС показала кадри з місця нічного обстрілу Харкова : У Харкові внаслідок обстрілу горіла будівля на площі 500 квадратів / Юрій Ларін // Думка. – 08.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1754632562-dsns-pokazala-kadri-z-mistsya-nichnogo-obstrilu-harkova>

Удар був завданий безпілотником по цивільному підприємству у Салтівському районі.

Джума Н. Двоє людей постраждали внаслідок обстрілу росіянами Куп'янська з РСЗВ / Наталя Джума // Цензор.НЕТ. – 08.08.2025. – URL: <https://censor.net/ua/n3567674>

Макєєва М. Приблизно 95% міста Куп'янськ знищено або зруйновано, – начальник МВА Бесєдін / Марина Макєєва // Цензор.НЕТ. – 08.08.2025. – URL: <https://censor.net/ua/n3567664>

Гнатишина О. Армія РФ двічі за добу обстріляли село на Харківщині: згоріли будинки та пошкоджені енергомережі : Внаслідок дев'яти ударів у селі в Харків. обл. є чимало руйнувань : [с. Перовське Золочів. громади] / Олена Гнатишина // Думка. – 08.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1754645234-armiya-rf-dvichi-za-dobu-obstrilyali-selo-na-harkivshchini-zgorili-budinki-ta-poshkodzheni-energomerezhi>

Гнатишина О. Доброволець із Британії [Алан Вільямс] загинув у боях на Харківщині: що відомо / Олена Гнатишина // Думка. – 08.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/events/1754651956-dobrovolets-iz-britaniyi-zagynuv-u-boyah-na-harkivshchini-shcho-vidomo>

Гнатишина О. Діти військових з Харкова побували на відпочинку в Туреччині : Поїздка є частиною програми соціал. підтримки та психол. реабілітації юних харків'ян / Олена Гнатишина // Думка. – 08.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1754638995-diti-viyskovih-z-harkova-pobuvali-na-vidpochinku-v-turechchini>

У Харкові виділили на підтримку військових 146 млн грн // MediaPort. – 08.08.2025. – URL: <https://mediaport.ua/u-kharkovi-vydilyly-na-pidtrymku-viyskovykh-146-mln-hrn>

9.08.2025

Андрієвська О. ЗСУ відбили 16 атак РФ у Харківській області / Олександра Андрієвська // Status Quo. – 9.08.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/09.08.2025/zsu-vidbili-16-atak-rf-u-xarkivskii-oblasti>

Атаки росіян відбулися на Південно-Слобожанському напрямку в районі Вовчанська та в напрямку Нововасилівки. На Куп'янському напрямку сили оборони відбивали штурмові дії противника в районах Мирного, Куп'янська, Голубівки та в напрямку Нової Кругляківки.

Андрієвська О. За добу РФ атакувала 14 населених пунктів Харківської області / Олександра Андрієвська // Status Quo. – 9.08.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/09.08.2025/za-dobu-rf-atakuvala-14-naselenix-punktiv-xarkivskoyi-oblasti>

Ільїна К. Школи, лікарні, зерносховище: ДСНС показала наслідки масованої атаки на Харківщині : Вночі ворог завдав масованого удару БпЛА по Харків. обл. / Катерина Ільїна // Думка. – 9.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1754718630-shkoli-likarni-zernoshovishche-dsns-pokazala-naslidki-masovanoyi-ataki-na-harkivshchini>

Від ворожих атак постраждали Богодухівський, Чугуївський, Ізюмський та Куп'янський райони області.

Ільїна К. У Харкові дрон поцілів у меблевий магазин, є постраждалі – Терехов : У Харкові зафіксовано удар дроном у Київ. р-ні / Катерина Ільїна // Думка. – 9.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1754746727-u-harkovi-dron-potsiliv-u-mebleviy-magazin-e-potsrazhdali---terehov>

Ільїна К. З'явилися перші фото зсередини атакованого росіянами [меблевого] магазину у Харкові / Катерина Ільїна // Думка. – 9.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1754753105-z-yavilisya-pershi-foto-z-seredini-atakovanogo-rosiyanami-magazina-u-harkovi>

Ларін Ю. Окупанти знищили колишнє інфекційне відділення лікарні в Золочеві на Харківщині: кадри з місця / Юрій Ларін // Думка. – 9.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1754714036-okupanti-znishchili-kolishne-infektsiyne-viddilennya-likarni-v-zolochevi-na-harkivshchini-kadri-z-mistsya>

Ларін Ю. Армія РФ обстріляла Чугуїв та Балаклію: є постраждалі : У Харків. обл. ворог застосував БПДА типу «Шахед» / Юрій Ларін // Думка. – 9.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1754714637-armiya-rf-obstrilyala-chuguyiv-ta-balakliyu-e-postrazhdali>

У Чугуївському районі внаслідок обстрілів постраждали п'ятеро дорослих і дитина – ДСНС : У Харків. обл. внаслідок рос. обстрілів сталося 18 пожеж / Юрій Ларін // Думка. – 9.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1754715009-u-chuguyivskomu-rayoni-vnaslidok-obstriliv-postrazhdali-p-yatero-doroslih-i-ditina-dsns>

Громада на Харківщині зазнала наймасованішої атаки з часів деокупації : [Шевченків. тер. громада] // Kharkiv Today. – 9.08.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/rosyany-spryamuvay-na-selo-na-kharkivshchini-dva-desyatky-droniv>

Куліш П. «Театри перейшли в підземелля». Режисер театру про Харків та українізацію сцени : [Андрій Лебедь, голов. режисер незалежного «Театр для людей» та Харків. театру для дітей та юнацтва, викладач актор. майстерності Харків. держ. акад. культури] /

Поліна Куліш, Любов Ємець // Гвара медіа. – 9.08.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/teatri-perejshli-v-pidzemellya-rezhiser-teatru-pro-harkiv-ta-ukrainizacziyu-sczeni>

10.07.2025

Ільїна К. Генштаб показав напрямки російських атак на Харківщині (карта) / Катерина Ільїна // Думка. – 10.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1754804375-genshtab-pokazav-napryamki-rosiyskih-atak-na-harkivshchini-karta>

На Південно-Слобожанському напрямку агресор штурмував позиції наших захисників у районі Вовчанська та в бік Колодязного й Петро-Іванівки. На Куп'янському напрямку минулої доби сили оборони відбивали штурмові дії противника поблизу Петропавлівки, Кіндрашівки, Загризового, Нової Кругляківки та в напрямку Куп'янська й Ковалівки.

Карпенко К. Росіяни не можуть взяти під контроль Вовчанськ, тому пробують його обходити – військові / Ксенія Карпенко // Слобід. край. – 10.08.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/vovcansk/boi-za-vovcansk-vijskovij-rozpoviv-pro-situaciu.html>

Веклич А. Росіяни вдарили дроном по Козачій Лопані: поранено літню жінку / Анна Веклич // Гвара медіа. – 10.08.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/rosiyani-vdarili-dronom-po-kozachij-lopani-poraneno-litnyu-zhinku>

Ільїна К. У Куп'янську окупанти поцілили дроном в автівку з цивільними / Катерина Ільїна // Думка. – 10.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1754811250-u-kup-yansku-okupanti-potsilili-dronom-v-avtivku-z-tsilvilnimi>

Яців Д. У Куп'янську-Вузловому через російську атаку загинув чоловік, двоє жінок зазнали поранень / Діана Яців // Суспільне : Харків. – 10.08.2025. – URL: <https://suspilne.media/kharkiv/1087402-u-kupansku-vuzlovomu-cerez-rosijsku-ataku-zaginuvalovik-dvoe-zinok-zaznali-poranen>

У день міста росіяни атакували Чугуїв // Kharkiv Today. – 10.08.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/u-den-mista-rosiyany-atakuvaly-chuhuyiv>
Уночі кілька населених пунктів Чугуївського району зазнали масованої атаки ворожих БпЛА: 5 пожеж у Чугуєві, селі Роздольне Зміївської громади та селі Мартове Печенізької громади.

Ільїна К. Бійцю харківської бригади присвоєно звання Героя України посмертно : Старший лейтенант бригади НГУ «Хартія» [Сергій «Глиба» Либенський] став Героєм України посмертно / Катерина Ільїна // Думка. – 10.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1754823122-biytsyu-harkivskoyi-brigadi-prisvoeno-zvannya-geroya-ukrayini-posmertno>

Ільїна К. Співак з Харківщини Артем Пивоваров передав розвідникам амуніцію на 1 млн грн / Катерина Ільїна // Думка. – 10.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1754828826-spivak-z-harkivshchini-artem-pivovarov-pередav-rozvidnikam-amunitsiyi-na-1-mln-grn>

Співак з Вовчанська Артем Пивоваров спільно з Благодійним фондом Діани Подолянчук передав бійцям спецпідрозділу ГУР МО України «Артан» необхідне спорядження та амуніцію на суму 1 мільйон гривень.

11.08.2025

Кравченко А. Росіяни намагалися прорвати оборону ЗСУ на сході Харківської області : [на Куп'ян. напрямку росіяни провели 4 атаки в р-ні Волчанська] / Андрій Кравченко // Status Quo. – 11.08.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/11.08.2025/rosiyani-namagalisyaprorvati-oboronu-zsu-na-sxodi-xarkivskoyi-oblasti>

Тетеріна І. На Харківщині прикордонники ліквідували ворожі позиції під час нічної спецоперації: кадри з місця : Підрозділ РУБпАК «Стрікс» з повітря знищив ключові об'єкти противника : [Півден.-Слобожан. напрямок] / Ірина Тетеріна // Думка. – 11.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1754911641-na-harkivshchini-prikordonniki-likvidovali-vorozhi-pozitsiyi-pid-chas-nichnoyi-spetsoperatsiyi-kadri-z-mistsya>

Кричун Д. Експерт назвав райони Куп'янська, за які почалися бої : Рос. війська розширюють вклинення на північ від Куп'янська та вже ведуть бої на в'їзді до міста / Дар'я Кричун // Думка. – 11.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1754895657-ekspert-nazvav-rayoni-kup-yanska-za-yaki-pochalisya-boyi>

Кричун Д. Росіяни запустили на Харківщину два «Іскандер-М» – ОВА : За тиждень Харківщина втратила чотирьох людей, серед поранених – п'ятеро дітей / Дар'я Кричун // Думка. – 11.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1754912054-rosiyani-zapustili-na-harkivshchinu-dva-iskander-m-ova>

Азаров Д. Харків атакований «Молнією» (доповнено) / Денис Азаров // Status Quo. – 11.08.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/11.08.2025/xarkiv-atakovanii-molniiyu>
Удар прийшовся по відкритій території у Київському районі.

Лісічкіна А. РФ атакувала Харківщину «Молнією»: пошкоджено будинок [у с. Цупівка Дергачів. Громади Харків. р-ну] / Аліна Лісічкіна // Думка. – 11.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1754891361-rf-atakuvala-harkivshchinu-molniiyu-poshkodzheno-budinok>

Кравченко А. ООН допомагає у відновленні Харкова / Андрій Кравченко // Status Quo. – 11.08.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/11.08.2025/oon-dopomagaje-u-vidnovlenni-xarkova>

Делегація ООН відвідала Харків, щоб оцінити потреби міста та визначити напрями співпраці.

Ларін Ю. На Харківщині буде підземний медкомплекс – Свириденко : Харків. обл. клін. лікарня продовжує оновлення, попри складну безпекову ситуацію / Юрій Ларін // Думка. – 11.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/zdorovja/1754893683-na-harkivshchini-bude-pidzemniy-medkompleks-sviridenko>

Гнатишина О. На Харківщині будують 38 підземних шкіл – ОВА : Перевірити хід будівництва на Харківщині прийшла й нова прем'єрка Свириденко / Олена Гнатишина // Думка. – 11.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1754893066-na-harkivshchini-buduyut-38-pidzemnih-shkil-ova>

Андрієвська О. На Харківщині реалізується програма реінтеграції ветеранів: підтримку отримали 30 сімей / Олександра Андрієвська // Status Quo. – 11.08.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/11.08.2025/na-xarkivshhini-realizujetsya-programa-reintegraciyi-veteraniv-pidtrimku-otrimali-30-simei>

Програма впроваджена Харківською обласною військовою адміністрацією спільно з ветеранським простором «Пліч-о-пліч», за підтримки ПРООН та Уряду Данії.

Андрієвська О. Ліна Костенко передала машину харківській бригаді «Хартія» / Олександра Андрієвська // Status Quo. – 11.08.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/11.08.2025/lina-kostenko-peredala-masinu-xarkivskii-brigadi-xartiya>

Харківська бригада «Хартія» отримала автомобіль, придбаний за кошти, зібрані на благодійному вечорі поезії Ліни Костенко в Києві.

12.08.2025

Лісічкіна А. На Харківщині за добу відбулося 15 російських штурмів (карта) : Протягом минулої доби рос. війська продовжували штурмові дії на Півден.-Слобожан. та Куп'ян. напрямках / Аліна Лісічкіна // Думка. – 12.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1754975190-na-harkivshchini-za-dobu-vidbulosya-15-rosiyskih-shturmiv-karta>

Лісічкіна А. Минулої доби ворог атакував три населені пункти Харківщини: є поранений : Окупанти застосували дрони «Молнія» та FPV по Харків. обл. / Аліна Лісічкіна // Думка. – 12.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1754977507-minuloyi-dobi-vorog-atakuvav-tri-naseleni-punkti-harkivshchini-e-poraneni>

Лісічкіна А. Росіяни вдарили дроном по Куп'янську: травмований літній чоловік / Аліна Лісічкіна // Думка. – 12.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1754976376-rosiyani-vdarili-dronom-po-kup-yansku-travmovaniy-litniy-cholovik>

Ткаленко В. Смертність на Харківщині у п'ять разів перевищує народжуваність / Валерія Ткаленко // Слобід. край. – 12.08.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/news/suspilstvo/na-harkivsini-za-piv-roku-pomerlo-u-pat-raziv-bilse-ludej-niz-narodilosa.html>

На Харківщині проводять в останню путь військовополоненого, [захисника з Ізюмської громади Віталія Каськова], який загинув в авіатроці ІЛ-76 над Белгородом // Kharkiv Today. – 12.08.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/na-kharkivshchyni-provodyat-v-ostannyu-put-viyskovopolonenoho-yakyy-zahynuv-v-aviatroshchi>

Андрієвська О. Харків отримує допомогу від Червоного Хреста (фото) / Олександра Андрієвська // Status Quo. – 12.08.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/12.08.2025/xarkiv-otrimuje-dopomogu-vid-cervonogo-xresta-foto>

Мер Харкова Ігор Терехов зустрівся з головою Харківської субделегатії Міжнародного комітету Червоного Хреста в Україні Бітом Арміном Мозіманном.

Фонд Притули купив томограф для харківського шпиталю // Kharkiv Today. – 12.08.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/dlya-kharkivskoho-shpytalyu-kupyly-tomohraf>

Ткаленко В. У Харкові за пів року з'явилося майже 7 тисяч нових підприємців / Валерія Ткаленко // Слобід. край. – 12.08.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/news/suspilstvo/u-harkovi-pracuut-ponad-123-tisaci-fop-statistika-na-serpen.html>

Лісічкіна А. Фільм про порятунок тварин у Харкові, продюсером якого став Леонардо Ді Капріо, вийшов у прокат США / Аліна Лісічкіна // Думка. – 12.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1754979101-film-pro-poryatunok-tvarin-u-harkovi-prodyuserom-yakogo-stav-leonardo-di-kaprio-viyshov-u-prokat-ssha>

Документальний фільм про порятунок тварин з харківського Екопарку.

13.08.2025

Лісічкіна А. Генштаб повідомив про 11 російських атак на Харківщині (карта) : Ворог тисне на Південно-Слобожан. та Куп'ян. напрямках / Аліна Лісічкіна // Думка. – 13.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1755061880-genshtab-povidomiv-pro-11-rosiyskih-atak-na-harkivshchini-karta>

Андрієвська О. Росіяни намагалися прорвати оборону ЗСУ в Харківській області: де точилися бої / Олександра Андрієвська // Status Quo. – 13.08.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/13.08.2025/rosiyani-namagalisya-prorvati-oboronu-zsu-v-xarkivskii-oblasti-de-tocilisya-boyi>

Кричун Д. РФ намагається закріпитися в Куп'янську – ОСУВ : Ситуація навколо Куп'янська загострюється через штурми рф / Дар'я Кричун // Думка. – 13.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1755076568-rf-namagaetsya-zakripititsya-v-kup-yansku-osuv>

Кричун Д. Обстріл з БПЛА спричинив пожежу на фермі в Куп'янському районі : Два райони Харківщини опинилися під вогнем окупантів : [Куп'ян. та Ізюм. р-ни] / Дар'я Кричун // Думка. – 13.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1755066009-obstril-z-bpla-sprichiniv-pozhezhu-na-fermi-v-kup-yanskomu-rayoni>

Хливнюк А. Окупаційні війська вдарили по селищу Ківшарівка: постраждалий помер у «швидкій»: [Куп'ян. р-н] / Анна Хливнюк // Слобід. край. – 13.08.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/kupansk/obstril-kupanskoi-gromadi-cerez-tazke-poranenna-u-svidkij-pomer-colovik.html>

Ларін Ю. Армія РФ спричинила масштабну лісову пожежу на Харківщині: що відомо : У Харків. обл. росіяни застосували реактивну артилерію : [с. Підлиман Ізюм. р-ну] / Юрій Ларін // Думка. – 13.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1755060672-armiya-rf-sprichinila-masshtabnu-lisovu-pozhezhu-na-harkivshchini-shcho-vidomo>

Карпенко К. Виїжджають одиниці: скільки людей залишається у Вовчанській громаді : [2400 людей] / Ксенія Карпенко // Слобід. край. – 13.08.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/vovcansk/u-vovcanskij-gromadi-na-harkivsini-zalisaetsa-ponad-dvi-tisaci-ludej.html>

Кравченко А. Куп'янськ уже два тижні – без світла та зв'язку / Андрій Кравченко // Status Quo. – 13.08.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/13.08.2025/kupyansk-uze-dva-tizni-bez-svitla-ta-zvyazku>

Окупанти на околицях та обід на багатті: як живе Куп'янськ // Kharkiv Today. – 13.08.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/u-kupyansk-vzhe-mayzhe-nemozhlyvo-zayikhaty-shcho-vidbuvayetsya-na-skhodi-kharkivshchyny>

Кричун Д. У Харкові пройде фестиваль драматургії, де військові читатимуть свої п'єси / Дар'я Кричун // Думка. – 13.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/kultura/1754990345-u-harkovi-proyde-festival-dramaturgiyi-de-viyskovi-chitatimut-svoyi-p-esi>

Із 15 до 17 серпня 2025 р. у Харкові пройде фестиваль «Драма-спринт», мета якого – підтримати сучасну драматургію у театрах прифронтових регіонів. Організатором заходу виступає харківський «Театр на Жуках», що й пояснює вибір міста для проведення.

Кравченко А. 40 юних спортсменів з Харкова вирушили у Францію (фото) / Андрій Кравченко // Status Quo. – 13.08.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/13.08.2025/40-yunix-sportsmeniv-z-xarkova-virusili-u-franciyu-foto>

Витрати на проживання, харчування та програму заходів забезпечує муніципалітет міста Ліль.

14.08.2025

Кравченко А. Росіяни 8 разів атакували в Харківській області, але були відбиті : [на Південно-Слобожан. та Куп'ян. напрямках] / Андрій Кравченко // Status Quo. – 14.08.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/14.08.2025/rosiyani-8-raziv-atakuvali-v-xarkivskii-oblasti-ale-buli-vidbiti>

Кравченко А. ЗСУ знищили понад 40 російських безпілотників на Харківському напрямку [13 серпня] / Андрій Кравченко // Status Quo. – 14.08.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/14.08.2025/zsu-znishhili-ponad-40-rosiiskix-bezpilotnikov-na-xarkivskomu-napryamku>

Русінко Б. Білецький «ненависний та водночас страшний» для Путіна, – The Times / Богдан Русінко // Цензор.НЕТ. – 14.08.2025. – URL: <https://censor.net/ua/n3568628>

Андрій Білецький – харків'янин, випускник історичного факультету Харківського національного університету імені В. Н. Каразіна, засновник батальйону «Азов», командир Третього армійського корпусу ЗСУ.

Русінко Б. Рашисти вдарили із РСЗВ по Козачій Лопані на Харківщині: загинув чоловік / Богдан Русінко // Цензор.НЕТ. – 14.08.2025. – URL: <https://censor.net/ua/n3568629>

Кравченко А. Росіяни сьогодні вдарили КАБом по прикордонному селу : [по с. Нова Козача Дергачів. р-ну] / Андрій Кравченко // Status Quo. – 14.08.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/14.08.2025/rosiyani-syogodni-vdarili-kabom-po-prikordonnomu-seli>

Солодовнік М. З прикордонного села на півночі Харківщини оголосили про примусову евакуацію родин з дітьми : [із с. Одноробівка Золочів. громади Богодухів. р-ну у зв'язку із безпековою ситуацією] / Марія Солодовнік // Суспільне : Харків. – 14.08.2025. – URL: <https://suspilne.media/kharkiv/1091240-z-prikordonnogo-sela-na-pivnoci-harkivsini-ogolosili-pro-primusovu-evakuaciju-rodin-z-ditmi/>

Кравченко А. У Харкові облаштували підземні операційні та реанімаційні приміщення / Андрій Кравченко // Status Quo. – 14.08.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/14.08.2025/u-xarkovi-oblastuvali-pidzemni-operaciini-ta-reanimaciini-primishhennya>

Кравченко А. Новий навчальний рік у Харкові розпочнуть 7 підземних шкіл / Андрій Кравченко // Status Quo. – 14.08.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/14.08.2025/novii-navcalnii-rik-u-xarkovi-rozpocnut-7-pidzemnix-skil>

Рибальченко А. З 1 вересня у Харкові понад 15 тисяч дітей навчатимуться у змішаному форматі / Аріна Рибальченко // Гвара медіа. – 14.08.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/u-lipni-v-ukra%D1%97ni-zafiksovano-najbilshe-zhertv-sered-czivilnih-z-2022-roku/>

Азаров Д. У Харкові пройде благодійна барахолка для збору коштів на роботизовані комплекси для військових / Денис Азаров // Status Quo. – 14.08.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/14.08.2025/u-xarkovi-proide-blagodiina-baraxolka-dlya-zboru-kostiv-na-robotizovani-kompleksi-dlya-viiskovix>

Кравченко А. У Харківській області отримувачі компенсації придбали понад 3 тисячі квартир та будинків / Андрій Кравченко // Status Quo. – 14.08.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/14.08.2025/u-xarkivskii-oblasti-otrimuvaci-kompensaciyi-privbali-ponad-3-tisyaci-kvartir-ta-budinkiv>

15.08.2025

Лісічкіна А. На Харківщині за добу відбулося шість російських штурмів (карта) : Протягом минулої доби рос. війська штурмували на Півден.-Слобожан. та Куп'ян. напрямках / Аліна Лісічкіна // Думка. – 15.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1755235260-na-harkivshchini-za-dobu-vidbulosya-shist-rosiyskih-shturmiv-karta>

Макєєва М. Ворог не полишає спроб розширити плацдарм на правому березі річки Оскіл. На Сіверському напрямку збільшив використання КАБів, – ОСУВ «Дніпро» / Марина Макєєва // Цензор.НЕТ. – 15.08.2025. – URL: <https://censor.net/ua/n3568748>

Гнатишина О. Складно, але контрольовано: ОТУ розповіло про ситуацію на Харківському напрямку за добу / Олена Гнатишина // Думка. – 15.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1755247036-skladno-ale-kontrolovano-otu-rozpovilo-pro-situatsiya-harkivskomu-napryamku-za-dobu>

Лісічкіна А. На Харківщині окупанти убили четверо мирних жителів, ще двоє людей – поранені : Ворог атакував п'ять насел. пунктів Харківщини / Аліна Лісічкіна // Думка. – 15.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1755237006-na-harkivshchini-okupanti-ubili-chetvero-mirnih-zhiteliv-shche-dvoe-lyudey-poraneni>

Лісічкіна А. Росіяни тричі обстріляли Борову на Харківщині : На Харківщині рятувальники ліквідували три пожежі після обстрілів Ізюм. р-ну / Аліна Лісічкіна // Думка. – 15.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1755234990-rosiyani-trichi-obstrilyali-borovu-na-harkivshchini>

Ткаленко В. 14 серпня з полону рф звільнили 43-річного харків'янина / Валерія Ткаленко // Слобід. край. – 15.08.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/harkiv/z-polonu-rosian-dodomu-povernuvsa-se-odin-harkivanin.html>

Під час чергового обміну полоненими звільнено 84 українці.

Міністр перевірила захист енергетичних об'єктів у Харківській області // Kharkiv Today. – 15.08.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/ministr-pereviryla-zakhyst-enerhetychnykh-obyektiv-u-kharkivskiy-oblasti>

Міністр енергетики України Світлана Гринчук 14 серпня проінспектувала інженерний захист енергетичної інфраструктури Харківщини та перевірила підготовку до нового опалювального сезону.

Лісічкіна А. У Харківській області скоротили комендантську годину – ОВА / Аліна Лісічкіна // Думка. – 15.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1755247247-u-harkivskiy-oblasti-skorotili-komendantsku-godinu---ova>
3 ночі 17 серпня 2025 р. вона діятиме із 00:00 до 5:00.

16.08.2025

Льїна К. Ворог поновив наступ на Великобурлуцькому напрямку – ОСУВ «Дніпро» : У Харків. обл. окупанти збільшили застосування авіації / Катерина Льїна // Думка. – 16.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1755329407-vorog-ponoviv-nastup-na-velikoburlutskomu-napryamku---osuv-dnipro>

Льїна К. Харківський гурт «Курган&Агрегат» зібрав 5 млн грн для ГУР: Буданов теж зробив подарунок / Катерина Льїна // Думка. – 16.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1755339843-harkivskiy-gurt-kurgan-agregat-zibrav-5-mln-grn-dlya-gur-budanov-tezh-zrobiv-podarunok>

Музиканти передали для потреб воєнної розвідки FPV-дрони на оптоволокну загальною вартістю 3 млн гривень, пожертвували ще 2 млн грн на придбання новітніх морських дронів MAGURA. Під час зустрічі артисти передали Кирилу Буданову примірник своєї останньої платівки з власними підписами. Начальник ГУР, своєю чергою, подарував гурту підписаний макет дрона MAGURA як символічний сувенір на згадку про спільні проекти.

Льїна К. Харківська бригада [НГУ «Хартія»] організувала літній табір для дітей бійців: хедлайнери – Жадан та Кіпіані / Катерина Льїна // Думка. – 16.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1755343785-harkivska-brigada-organizovala-litniy-tabir-dlya-ditey-biytsiv-hedlayneri---zhadan-ta-kipiani>

17.08.2025

Льїна К. Ворог просунувся на Борівському напрямку – Deep State (карта) / Катерина Льїна // Думка. – 17.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1755412738-vorog-prosunuvsvya-na-borivskomu-napryamku---deep-state-karta>

Окупанти захопили ще одне село на Харківщині : [с. Зелений Гай Ізюм. р-ну] // Kharkiv Today. – 17.08.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/okupanty-zakhopyly-selo-na-kharkivshchyni>

Льїна К. Генштаб оприлюднив мапу бойових дій на Харківщині: 24 атаки за останню добу (карта) : Окупанти значно активізували наступальні дії на Куп'ян. напрямку / Катерина Льїна // Думка. – 17.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1755408352-genshtab-oprilyudniv-mapu-boyovih-diy-na-harkivshchyni-24-ataki-za-ostanniy-dobu-karta>

Росіяни пішли у механізований штурм на Куп'янськ: що відбувається на сході Харківщини : Вперше за довгий час ворог застосував танки // Kharkiv Today. – 17.08.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/rosiiany-pishly-u-mekhanizovanyy-shturm-na-kupyansk>

Федоркова Т. У Харкові ракета вдарила між будинками: є постраждалі : [Індустріал. р-н] / Тетяна Федоркова // MediaPort. – 17.08.2025. – URL: <https://mediaport.ua/u-kharkovi-raketa-vdaryla-mizh-budynkami-ie-postrazhdali/>

Льїна К. На Ізюмщині окупанти атакували триповерхівку : У Барвінковому через рос. атаку горів будинок / Катерина Льїна // Думка. – 17.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1755407559-na-izyumshchyni-okupanti-atakuvali-tripoverhivku>

Ільїна К. На Харківщині від російського дрона постраждала родина : У Вільшанах Харків. обл. ворожий дрон вдарив по підвір'ю приват. будинку / Катерина Ільїна // Думка. – 17.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1755407058-na-harkivshchini-vid-rosiyskogo-drona-postrazhdala-rodina>

Ільїна К. Синегубов повідомив, куди саме поцілили КАБи у передмісті Харкова : Внаслідок авіаудару по Малоданилів. громаді постраждало троє людей / Катерина Ільїна // Думка. – 17.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1755426151-sinegubov-povidomiv-kudi-same-potsilili-kabi-u-peredmisti-harkova>

У с. Лісне Малоданилівської громади пошкоджено цвинтар.

Врятував пораненого побратима. Військовий, який боронить Харківщину, отримав звання Героя України : Нагороду отримав старший солдат Денис Лисенко // Kharkiv Today. – 17.08.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/viyskovyy-yakyy-boronyt-kharkivshchynu-otrymav-zvannya-heroya-ukrayiny>

Левченко Д. «Ми хочемо, щоб нас почули»: У Харкові пройшла чергова акція на підтримку полонених та зниклих безвісти – фото / Дар'я Левченко // Гвара медіа. – 17.08.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/mi-hochemo-shhob-nas-pochuliu-harkovi-projshla-chergova-akczyia-na-pidtrimku-polonenih-ta-zniklih-bezvisti-foto>

Левченко Д. У Харкові подовжили час роботи громадського транспорту / Дар'я Левченко // Гвара медіа. – 17.08.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/u-harkovi-podovzhili-chas-roboti-gromadskogo-transportu>

Відтепер станції метро зачинятимуться о 22:00. Також продовжили час роботи низки трамвайних і тролейбусних маршрутів.

18.08.2025

Протягом доби ворог атакував 10 населених пунктів на Харківщині // Kharkiv Today. – 18.08.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/protyahom-doby-10-naselenykh-punktiv-na-kharkivshchyni-postrazhdaly-vid-vorozhykh-udariv>

Росіяни били по регіону ракетою «Іскандер», двома керованими бомбами, застосували також 20 безпілотників «Герань», два «Ланцети», дві «Молнії», frv-дрон та п'ять безпілотників невстановленого типу. Найбільше постраждалих від російських обстрілів – у Харкові, де ворог двічі атакував Індустріальний район.

Макєєва М. Наслідки ранкового ворожого удару по Індустріальному району Харкова. Відео + фоторепортаж / Марина Макєєва // Цензор.НЕТ. – 18.08.2025. – URL: <https://censor.net/ua/p3569152>

Зранку 18 серпня ворог поцілив 4 БпЛА типу «Герань-2» в 5-поверховий багатоквартирний житловий будинок у Харкові.

Макєєва М. Атака «шахедів» по Харкову: 7 загиблих, серед них – двоє дітей. Ще 20 постраждало, зокрема 6 дітей (оновлено) : [Індустріал. р-н] / Марина Макєєва // Цензор.НЕТ. – 18.08.2025. – URL: <https://censor.net/ua/n3569146>

Міністр закордонних справ [Андрій Сибіга] закликав союзників посилити тиск на Росію після удару по Харкову // Kharkiv Today. – 18.08.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/ministr-zakordonnykh-sprav-vidreahuvav-na-udar-po-kharkovu>

Кричун Д. У Харкові під власним дахом загинула родина з двома дітьми: подробиці поліції : Серед жертв у Харкові – подружжя, їхні діти та бабуса, яка приїхала в гості напередодні /

Дар'я Кричун // Думка. – 18.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1755503902-u-harkovi-pid-vlasnim-dahom-zaginula-rodina-z-dvoma-ditmi-podrobitsi-politsiyi>

19.08.2025

Росіяни 20 разів атакували позиції ЗСУ Харківській області // Kharkiv Today. – 19.08.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/rosiyany-20-raziv-atakuvaly-pozytsiyi-zsu-na-kharkivshchyni>

Кричун Д. Один бій під Вовчанськом, другий – біля Куп'янська: Генштаб повідомив, де зараз штурмують росіяни / Дар'я Кричун // Думка. – 19.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1755609243-odin-biy-pid-vovchanskov-drugiy-bilya-kup-yanska-genshtab-povidomiv-de-zaraz-shturmuyut-rosiyani>

Русінко Б. 13 бригаду НГУ «Хартія» очолив Даніель Кітонс (Куба). Фоторепортаж / Богдан Русінко // Цензор.НЕТ. – 19.08.2025. – URL: <https://censor.net/ua/p3569431>
Після початку російського вторгнення в 2022 р. у Харкові було створене добровольче формування територіальної громади «Хартія». Підрозділ брав участь у боях за Харків і Харківську область.

Тетеріна І. На Харківщині ворожий дрон атакував машину «швидкої»: постраждали медики : У Куп'ян. р-ні поліцейські документують черговий воєнний злочин росіян / Ірина Тетеріна // Думка. – 19.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1755610661-na-harkivshchini-vorozhiy-dron-atakuvav-mashinu-shvidkoyi-postrazhdali-mediki>

Пошкоджені 30 будинків. Наслідки влучання авіабомб у село на Харківщині : У Руській Лозовій від обстрілу постраждали троє людей // Kharkiv Today. – 19.08.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/u-ruskiy-lozoviy-na-kharkivshchyni-pokazaly-naslidky-obstrilu>

Тетеріна І. Поліцейські Харкова евакуювали з прифронтових громад понад 50 людей / Ірина Тетеріна // Думка. – 19.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1755614143-politseyski-harkova-evakuyovali-z-prifrontovih-gromad-ponad-50-lyudey>

Під час обстрілу Харкова загинула працівниця луганського суду : [Алла Григорова загинула у будинку, який був обстріляний 18 серпня] // Kharkiv Today. – 19.08.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/pid-chas-obstrilu-kharkova-zahynula-pratsivnytsya-hospodarskoho-sudu>

Розстріляв полонених у Вовчанську. Харківська прокуратура передала до суду справу [російського військового] «Алтая» // Kharkiv Today. – 19.08.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/rosiyany-mozhe-sisty-dovichno-za-rozstril-polonenykh-na-kharkivshchyni>

20.08.2025

Росіяни обстріляли шість населених пунктів у Харківській області // Kharkiv Today. – 20.08.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/rosiyany-obstrilyaly-shist-naselenykh-punktiv-na-kharkivshchyni>

Росіяни розкидають у Харківській області бомби-м'ячики // Kharkiv Today. – 20.08.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/okupanty-rozkydayut-na-kharkivshchyni-vybukhovi-myachyky>

На Харківщині росіяни вбили двох цивільних в автомобілі : [20 серпня на автодорозі поблизу с. Петрівка Золочів. тер. громади] // Kharkiv Today. – 20.08.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/na-kharkivshchyni-rosiyany-vbyly-dvokh-tsyvilnykh-dronom>

Росіяни атакували агрофірму на Харківщині, є постраждалі : [сел. Пролісне (колишнє Чкаловське) Чугуїв. р-ну] // Kharkiv Today. – 20.08.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/rosiyany-atakuvaly-ahrofirmu-na-kharkivshchyni>

Лісічкіна А. Харків'янин Сметанін вдруге очолив «Укроборонпром» / Аліна Лісічкіна // Думка. – 20.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1755681875-harkiv-yanin-smetanin-vdruge-ocholiv-ukroboronprom>

Кричун Д. У Харкові показали, як виглядатиме легендарна школа № 134, де ховалися росіяни : Будівля школи була знищена, вікна вибиті, дах склався, багато стін завалилося / Дар'я Кричун // Думка. – 20.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/renovation/1755684260-u-harkovi-pokazali-yak-viglyadatime-legendarna-shkola-134-de-hovalisya-rosiyani>

Лісічкіна А. У Харкові запустили онлайн-сервіс пошуку бюветів із питною водою : У чат-боті «Харків – твій дім» з'явився пошук бюветів / Аліна Лісічкіна Думка. – 20.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1755689775-u-harkovi-zapustili-onlayn-servis-poshuku-byuvetiv-iz-pitnoyu-vodoyu>

21.08.2025

Тетеріна І. Сили оборони відбили десять атак російських військ на Харківщині [на Південно-Слобожанському та Куп'янському напрямках] / Ірина Тетеріна // Думка. – 21.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1755783303-sili-oboroni-vidbili-desyat-atak-rosiyskih-viysk-na-harkivshchini>

За добу росіяни обстріляли 9 населених пунктів Харківської області : [Богодухів. та Чугуїв. р-ни; двоє загиблих] // Kharkiv Today. – 21.08.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/za-dobu-rosiyany-obstrilyaly-9-naselenykh-punktiv-kharkivshchyny>

Кричун Д. Після нових ударів РФ на газопроводах Харківщини – 15 аварій : Обстріли пошкодили газ у Дергачів., Борів. та Шевченків. громадах / Дар'я Кричун // Думка. – 21.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1755761811-pislya-novih-udariv-rf-na-gazoprovodah-harkivshchini-15-avariy>

На війні загинула мінометниця з Харкова // Kharkiv Today. – 21.08.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/na-viyni-zahynula-minometnytsya-z-kharkova>

На Запорізькому напрямку загинула військова з Харкова Ольга Сердюк з позивним «Ляля». Їй було 42 роки, у неї залишилося двоє дітей.

«In memoriam. Реальність крізь мистецтво»: у Харкові відкриють виставку про події війни // MediaPort. – 22.08.2025. – URL: <https://mediaport.ua/in-memorial-realnist-kriz-mystetstvo-u-kharkovi-vidkryiut-vystavku-pro-podii-viyny>

Виставка французької мисткині Фанні Лешевальє присвячена Дню міста Харкова.

Коли і де заплановані концерти до Дня Харкова : Заходи пройдуть на станціях метрополітену // Kharkiv Today. – 21.08.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/koly-zaplanovani-kontserty-do-dnya-kharkova>

Харківські футболісти вперше з початку великої війни зіграли на стадіоні «Металіст» // Kharkiv Today. – 21.08.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/sport/metalist-1925-vpershe-z-pochatku-velykoyi-viyny-trenuvavsya-v-kharkovi>

Футбольний клуб «Металіст 1925» повернувся з Київщини до Харкова.

22.08.2025

Кравченко А. Росіяни провели 15 атак у Харківській області за добу: де йшли бої / Андрій Кравченко // Status Quo. – 22.08.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/22.08.2025/rosiyani-proveli-15-atak-u-xarkivskii-oblasti-za-dobu-de-isli-boyi>

Гнатишина О. Генштаб назвав ділянки, де точаться бої в Харківській області 22 серпня : На Куп'ян. напрямку ворог протягом дня п'ять разів намагався просунутися / Олена Гнатишина // Думка. – 22.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1755868866-genshtab-nazvav-dilyanki-de-tochatsya-boyi-v-harkivskiy-oblasti-22-serpnya>

Гнатишина О. За добу ворог більше сотні разів обстріляв позиції оборонців на Харківському напрямку – ОТУ : Водночас на Харків. напрямку знешкоджено сімох рос. окупантів / Олена Гнатишина // Думка. – 22.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1755850902-za-dobu-vorog-bilshe-sotni-raziv-obstrilyav-pozitsiyi-oborontsiv-na-harkivskomu-napryamku-otu>

Кравченко А. Росіяни атакували безпілотниками Харківську область: є загиблій та поранені / Андрій Кравченко // Status Quo. – 22.08.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/22.08.2025/rosiyani-atakuvali-bezpilotnikami-xarkivsku-oblast-je-zagiblii-ta-poraneni>

21 серпня і в ніч на 22 серпня 2025 р. російські війська обстріляли 9 населених пунктів Харківської області.

Лісічкіна А. Внаслідок обстрілів РФ горіли ліс і підприємства на Харківщині – ДСНС : На Харківщині за добу рятувальники ліквідували п'ять пожеж після обстрілів / Аліна Лісічкіна // Думка. – 22.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1755839944-vnaslidok-obstriliv-rf-gorili-lis-i-pidpriemstva-na-harkivshchini---dsns>

Горіння зафіксували у Богодухівському, Ізюмському та Чугуївському районах.

Російські військові вдарили по Куп'янську: загинули двоє людей // MediaPort. – 22.08.2025. – URL: <https://mediaport.ua/rosiyski-viyskovi-vdaryly-po-kup-iansku-zahynuv-cholovik>

Лісічкіна А. Росіяни атакували дронами підприємство на Чугуївщині: що відомо / Аліна Лісічкіна // Думка. – 22.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1755840340-rosiyani-atakuvali-dronami-pidpriemstvo-na-chuguyivshchini-shcho-vidomo>

Кравченко А. У Харківській області з'явився транзитний центр для біженців : [у м. Лозова] / Андрій Кравченко // Status Quo. – 22.08.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/22.08.2025/u-xarkivskii-oblasti-zyavivsya-tranzitnii-centr-dlya-bizenciv>

Заклади культури Харкова отримали генератори та зарядні станції від ЮНЕСКО // MediaPort. – 22.08.2025. – URL: <https://mediaport.ua/zaklady-kultury-kharkova-otrymaly-heneratory-ta-zariadni-stantsii-vid-yunesko>

Гнатишина О. На Харківщині, [у Лозовій], будують нові захисні споруди відразу в чотирьох ліцеях: що відомо : Це дозволить проводити навчальний процес в офлайн та змішаному форматах на Харківщині / Олена Гнатишина // Думка. – 22.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1755865002-na-harkivshchini-buduyut-novi-zahisni-sporudi-vidrazu-v-chotiroh-litseyah-shcho-vidomo>

Кричун Д. Харківщина отримала мільйони на підтримку дітей з особливими потребами : Кошти з держ. бюджету перерозподілено між понад пів сотнею громад Харківщини / Дар'я Кричун // Думка. – 22.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/ekonomika/1755774087-harkivshchina-otrimala-milyoni-na-pidtrimku-ditey-z-osoblivimi-potrebam>

Левченко Д. На День Незалежності офіційні заходи у Харкові не проводитимуть – Терехов / Дар'я Левченко // Гвара медіа. – 22.08.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/na-den-nezalezhnosti-oficijni-zahodi-u-harkovi-ne-provoditimut-terehov>

Кравченко А. «Мордор – 35 км»: на Північній Салтівці з'явилися символічні написи / Андрій Кравченко // Status Quo. – 22.08.2025. – URL: https://www.sq.com.ua/ukr/korisno_znati/22.08.2025/mordor-35-km-na-pivnicnii-saltivci-zyavilisya-simvolichni-napisi

Художник Віталій Кохан створив у Харкові на Північній Салтівці нову роботу «In memoriam». На фасаді школи № 165, де є сліди від обстрілів, розміщені речення: «Мордор – 35 км»; «Ця стіна є свідком жахів війни з 24 лютого 2022 року»; «А хтось не їхав». Кохан створював роботу, вибиваючи квадратні шматочки плитки.

23.08.2025

Льїна К. Ворог майже 80 разів обстріляв позиції захисників на Харківщині : ОТУ «Харків» повідомило про ситуацію на фронті за останню добу / Катерина Льїна // Думка. – 23.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1755940408-vorog-mayzhe-80-raziv-obstrilyav-pozitsiyi-zahisnikiv-na-harkivshchini>

Через обстріли росіян на Харківщині загинули двоє людей : Ще п'ятеро людей зазнали поранень : Минулої доби ударів рос. армії зазнали 6 насел. пунктів Харків. обл. // Kharkiv Today. – 24.08.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/okupanty-vbyly-dvokh-meshkantsiv-kupyanshchyny>

Льїна К. Під Харковом через подвійний удар по енергетиці без світла залишилися 1300 мешканців : У Дергачів. громаді окупанти два дні підряд били по енергооб'єкту / Катерина Льїна // Думка. – 23.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1755943773-pid-harkovom-cherez-podviyniy-udar-po-energetitsi-bez-svitla-zalishilisya-1300-meshkantsiv>

Льїна К. Окупанти вдарили авіацією по селищу на Куп'янщині: є поранені : [сел. Ківшарівка] / Катерина Льїна // Думка. – 23.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1755938131-okupanti-vdarili-aviatsieyu-po-selishchu-na-kupyanshchini-e-poraneni>

Льїна К. У Харківській області росіяни обстріляли евакуаційний автомобіль: поранено поліцейського : Окупанти відкрили вогонь по автівці, яка вивозила цивільних людей із Куп'янська / Катерина Льїна // Думка. – 23.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1755949166-u-harkivskiy-oblasti-rosiyani-obstrilyali-evakuatsiyniy-avtomobil-poraneno-politseyskogo>

Федоркова Т. Під дощем та під землею: у Харкові відзначають День міста та День Державного прапора / Тетяна Федоркова // MediaPort. – 23.08.2025. – URL: <https://mediaport.ua/pid-doshchem-ta-pid-zemleiu-u-kharkovi-vidznachaiut-den-mista-ta-den-derzhavnoho-prapora>

Левченко Д. Інсталяції у Харкові до Дня міста та Дня Незалежності придбані за кошти бізнесу – Терехов / Дар'я Левченко // Гвіра медіа. – 23.08.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/instalyaczii-u-harkovi-do-dnya-mista-ta-dnya-nezalezhnosti-pridbani-za-koshti-biznesu-terehov>

Ларін Ю. Відновлення на Харківщині: Синегубов розповів, що буде у пріоритеті на новому етапі відбору проєктів / Юрій Ларін // Думка. – 23.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1755938495-vidnovlennya-na-harkivshchini-sinegubov-rozpoviv-shcho-bude-u-prioriteti-na-novomu-etapi-vidboru-proektiv>
Пріоритет віддається житловій забудові.

24.08.2025

Андрієвська О. ЗСУ відбили 16 атак РФ у Харківській області : [на Півден.-Слобожан. та Куп'ян. напрямках] / Олександра Андрієвська // Status Quo. – 24.08.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/24.08.2025/zsu-vidbili-16-atak-rf-u-xarkivskii-oblasti>

Андрієвська О. За добу РФ атакувала 5 населених пунктів Харківської області / Олександра Андрієвська // Status Quo. – 24.08.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/24.08.2025/za-dobu-rf-atakuvala-5-naselenix-punktiv-xarkivskoyi-oblasti>

Поблизу Харкова росіяни розгромили агропідприємство // Kharkiv Today. – 24.08.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/poblyzu-kharkova-rosiyany-rozhromyly-ahropidpryyemstvo>
Окупанти влучили двома дронами в агропідприємство у селищі Коротич Харківського району.

Ільїна К. У Куп'янську окупанти атакували карети «швидкої» – Синегубов : Протягом доби ворог обстрілював Харківщину авіабомбами та дронами / Катерина Ільїна // Думка. – 24.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1756013701-u-kup-yansku-okupanti-atakuvali-kareti-shvidkoyi---sinegubov>

Меньшикова Є. 24 серпня росіяни вдарили дроном по Старому Салтову на Харківщині, поранень дістав чоловік / Єлизавета Меньшикова // Суспільне : Харків. – 24.08.2025. – URL: <https://suspilne.media/kharkiv/1098056-24-serpna-rosiyani-vdarili-dronom-po-staromu-saltovu-na-harkivsini-poranen-distav-colovik>

Кобзар Н. Тисячі людей і вулиці у вогнях: Харків відзначив День міста [23 серпня 2025 р.] (фоторепортаж) / Наталія Кобзар // Status Quo. – 24.08.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/24.08.2025/tisyaci-lyudei-i-vulici-u-vognyax-xarkiv-vidznaciv-den-mista-fotoreportaz>

Ільїна К. Пробігли 100 тис. км: для харківської бригади зібрали мільйон гривень на дрони : Для бригади НГУ «Хартії» зібрали кошти на 10 дронів / Катерина Ільїна // Думка. – 24.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/suspilstvo/1756025974-probigli-100-tis-km-dlya-harkivskoyi-brigadi-zibrali-milyon-griven-na-droni>

25.08.2025

Кравченко А. Росіяни 15 разів намагались прорвати оборону ЗСУ в Харківській області / Андрій Кравченко // Status Quo. – 25.08.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/25.08.2025/rosiyani-15-raziv-namagalis-prorvati-oboronu-zsu-v-xarkivskoyi-oblasti>

Російська армія просувається до важливої логістичної траси, яка забезпечує Сили оборони на Харківщині : Окупанти намагаються подовжити «кліщі» навколо Куп'янська // Kharkiv Today. – 25.08.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/rosiyska-armiya-sune-do-vazhlyvoyi-lohistychnoyi-trasy-yaka-zabezpechuye-syly-oborony-na>

Токар Ю. На Харківщині 10 підрозділів отримали роботизовані комплекси для евакуації поранених бійців / Юлія Токар // MediaPort. – 25.08.2025. – URL: <https://mediaport.ua/na-kharkivskomu-napriamku-10-pidrozdiliv-otrymaly-robotyzovani-kompleksy-dlia-evakuatsii-poranenykh-biytsiv>

Токар Ю. Російська армія з реактивної артилерії вдарила по Дергачівській громаді: поранена жінка / Юлія Токар // MediaPort. – 25.08.2025. – URL: <https://mediaport.ua/rosiyska-armiia-z-reaktyvnoi-artylerii-vdaryla-po-derhachivskiy-hromadi-poranena-zhinka>

Токар Ю. Загинули десятки свиней: голова Золочів. громади про наслідки рос. обстрілу : [с. Рясне Золочів. громади] / Юлія Токар // MediaPort. – 25.08.2025. – URL: <https://mediaport.ua/zahynuly-desiatky-svyney-holova-zolochivskoi-hromady-pro-naslidky-rosiyskoho-obstrilu>

Лісічкіна А. На Харківщині росіяни обстріляли Слатине: поранена жінка / Аліна Лісічкіна // Думка. – 25.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1756118093-na-harkivshchini-rosiyani-obstrilyali-slatine-poranena-zhinka>

Наші – вдома: додому повернулися 12 військовополонених із Харківської області // Kharkiv Today. – 25.08.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/dodomu-povertayutsya-12-viyskovopolonenykh-iz-kharkivskoyi-oblasti>

Кравченко А. У Харкові пройшов реквієм (фото, відео) / Андрій Кравченко // Status Quo. – 25.08.2025. – URL: https://www.sq.com.ua/ukr/korisno_znati/25.08.2025/u-xarkovi-proisov-rekvijem-foto-video

Ввечері 23 серпня 2025 р. на майдані Конституції відбувся реквієм, присвячений пам'яті полеглих захисників та захисниць України.

Французи відзначили День Незалежності України на мосту «Харків» // Kharkiv Today. – 25.08.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/u-frantsiyi-den-nezalezhnosti-ukrayiny-proyshov-na-mostu-kharkiv>

24 серпня 2025 р. у французькому місті Лілль, місті-побратимі Харкова, відбулися урочистості з нагоди 34-ї річниці Незалежності України.

Кобзар Н. Удар по ХОВА: Верховний суд підтвердив довічне навіднику, той проситься на обмін до РФ / Наталія Кобзар // Status Quo. – 25.08.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/25.08.2025/udar-po-xova-verhovnii-sud-pidтверdiv-dovicne-navidniku-toi-prositsya-na-obmin-do-rf>

26.08.2025

Ларін Ю. На Харківщині просто зараз тривають три російських штурми – Генштаб : У Харків. обл. ворог наступає в районі 6 насел. пунктів / Юрій Ларін // Думка. – 26.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1756217975-na-harkivshchini-prosto-zaraz-trivayut-tri-rosiyskih-shturmi-genshtab>

На Південно-Слобожанському напрямку ворог 4 рази атакував позиції українських захисників поблизу Глибокого, Вовчанська, Красного Першого та у бік Дорошівки. На Куп'янському напрямку відбили 4 атаки у напрямку населених пунктів Куп'янськ та Нова Кругляківка.

Росіяни били безпілотниками по чотирьох районах Харківської області // Kharkiv Today. – 26.08.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/rosiyany-byly-bezpilotnykamy-po-chotyrokhy-rayonakh-kharkivskoyi-oblasti>

Російська армія завдала ударів по Харківському, Богодухівському, Ізюмському та Куп'янському районах.

Кравченко А. Війська РФ зруйнували житловий будинок у Боровій / Андрій Кравченко // Status Quo. – 26.08.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/26.08.2025/viiska-rf-zruinuvai-zitlovii-budinok-u-borovii>

Лісічкіна А. Росіяни обстріляли автівку з гуманітаркою на Вовчанщині: кадри з місця / Аліна Лісічкіна // Думка. – 26.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1756201154-rosiyani-obstrilyali-avtivku-z-gumanitarkoyu-na-vovchanshchini-kadri-z-mistsya>

Кобзар Н. РФ зранку вдарила по Ізюму: пошкоджені понад 30 будинків / Наталія Кобзар // Status Quo. – 26.08.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/26.08.2025/rf-zranku-vdarila-po-izyumu-poskodzeni-ponad-30-budinkiv>

На війні загинув «спартанець», який збив перший російський літак над Харковом // Kharkiv Today. – 26.08.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/na-viyni-zahynuv-spartanets-yakyy-zbyv-pershyy-rosiyskyy-litak-nad-kharkovom>

На Харківщині проводили в останню путь бійця бригади НГУ «Спартан» Антона Войтенка. Він захищав Україну з 2015 р.

Д'яченко Е. Як у Харкові святкували День Незалежності, попри війну та «тінь» Дня міста / Ельза Д'яченко // Гвара медіа. – 26.08.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/pid-zoryanim-nebom-z-sino-zhovtim-styagom-yak-u-harkovi-svyatkuvali-den-nezalezhnosti-popri-vijnu-ta-tin-dnya-mista/>

Жадан відкрив виставку на підтримку «Хартії» // Kharkiv Today. – 26.08.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/zhadan-vidkryye-vystavku-na-pidtrymku-khartiyyi>

9 вересня 2025 р. у київській галереї «Дукат» відкриється колективна виставка «Мистецтво Гідності». Це мистецький жест солідарності та підтримки Патронатної служби 13-ї бригади оперативного призначення НГУ «Хартія».

27.08.2025

Ларін Ю. Генштаб показав карту бойових дій 26 серпня на Харківщині : У Харків. обл. безперервний наступ ворог триває більше року / Юрій Ларін // Думка. – 27.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1756271431-genshtab-pokazav-kartu-boyovih-diy-26-serpnya-na-harkivshchini>

Ворог знову атакує об'єкти енергетики на Харківщині // Kharkiv Today. – 27.08.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/rosiyany-atakuvaly-obyekty-enerhetyky-v-kharkivskiy-oblasti>

Ларін Ю. На Харківщині окупанти поранили трьох мирних мешканців – ОВА : Протягом минулої доби ворожих ударів зазнали 8 насел. пунктів Харків. обл. / Юрій Ларін // Думка. – 27.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1756272914-na-harkivshchini-okupanti-poranili-troh-mirnih-meshkantsiv-ova>

Ворог двічі за добу обстріляв прикордонну громаду на Харківщині [с. Нова Козача] // Kharkiv Today. – 27.08.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/voroh-dvichi-za-dobu-byv-po-prykordonnyu-kharkivshchyny>

Рибальченко А. Росіяни вдарили дроном по Куп'янську: постраждало подружжя / Аріна Рибальченко // Гвара медіа. – 27.08.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/rosiyani-vdarili-dronom-po-kupyansku-postrazhdalo-podruzzhya/>

28.08.2025

Кравченко А. Росіяни штурмували позиції ЗСУ в районах Куп'янська і Вовчанська / Андрій Кравченко // Status Quo. – 28.08.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/28.08.2025/rosiyani-sturmuvali-poziciyi-zsu-v-raionax-kupyanska-i-vovcanska>

Кравченко А. На початку російської агресії у [Дергачівській] громаді під Харковом створили партизанський загін / Андрій Кравченко // Status Quo. – 28.08.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/28.08.2025/na-pocatku-rosiiskoyi-agresiyi-u-gromadi-pid-xarkovom-stvorili-partizanskii-zagin>

Задорожна А. Нардеп і екс-спікер Дмитро Разумков: Вікно можливостей для успішних переговорів з РФ було після звільнення Харківщини / Анна Задорожна // Думка. – 28.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/interview/1756372740-nardep-i-eks-spiker-dmitro-razumkov-vikno-mozhливостей-dlya-uspishnih-peregovoriv-z-rf-bulo-pislya-zviltennya-harkivshchini>

Ларін Ю. Окупанти обстріляли магістральний газопровід на Харківщині, без палива – 56 населених пунктів / Юрій Ларін // Думка. – 28.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1756380759-okupanti-obstrilyali-magistralniy-gazoprovid-na-harkivshchini-bez-paliva-56-naselenih-punktiv>

Кравченко А. Росіяни обстріляли 7 населених пунктів Харківської області / Андрій Кравченко // Status Quo. – 28.08.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/28.08.2025/rosiyani-obstrilyali-7-naselenix-punktiv-xarkivskoyi-oblasti>

Окупанти прицільно ударили по потягу Київ – Харків, низка потягів прибуде із затримкою // Kharkiv Today. – 28.08.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/okupanty-prytsilno-udaryly-po-potyahu-kyiv-kharkiv-nyzka-potyahiv-prybude-iz-zatrymkoyu>
Російські війська вночі 28 серпня 2025 р. здійснили цілеспрямований удар по цивільному пасажирському рухомому складу: під ударом був, зокрема, парк швидкісних поїздів Інтерсіті+ та потяг, що мав прямувати до Харкова.

У Куп'янську загинула людина : Уранці 28 серпня рос. армія знову обстріляла Куп'янськ // Kharkiv Today. – 28.08.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/u-kupyansku-zahynulyudyna>

У Куп'янську не залишилось жодної цілої будівлі.

Кобзар Н. Двоє жителів Куп'янська намагались повернутись у місто і потрапили під удар дрона / Наталія Кобзар // Status Quo. – 28.08.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/28.08.2025/dvoje-ziteliv-kupyanska-namagalis-povernutis-u-misto-i-potrapili-pid-udar-drona>

Росіяни обстріляли село на прикордонні Харківщини : [с. Рубіжне Вовчан. громади Чугуїв. р-ну] // Kharkiv Today. – 28.08.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/rosiyany-vdaryly-po-zhytloviy-zabudovi-na-kharkivshchyni>

Кравченко А. Міжнародні донори допомагають відновленню [Дергачівської] громади під Харковом / Андрій Кравченко // Status Quo. – 28.08.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/28.08.2025/miznarodni-donori-dopomagayut-vidnovlennyu-gromadi-pid-xarkovom>

Дергачівська громада співпрацює з громадськими організаціями Литви, Німеччини, Великої Британії, Бельгії, Швейцарії, Японії та США. Загалом кількість міжнародних благодійних організацій, з якими є партнерські відносини, сягає 150.

Хливнюк А. Харків готується до навчального року: скільки шкіл працюватимуть у місті з 1 вересня / Анна Хливнюк // Слобід. край. – 28.08.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/harkiv/skilki-zakladiv-osviti-zaraz-pracuut-u-harkovi-vidpovid-demenko.html>

Наразі у Харкові функціонують 418 закладів освіти комунальної власності та 65 – приватних і державних. Першокласниками стануть 5 500 дітей. 4 000 знаходяться в Харкові, 2 500 з них будуть навчатися офлайн.

Як пройде перше вересня у школах Харківської області : Лінійки на відкритому просторі на Харківщині не можна проводити // Kharkiv Today. – 28.08.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/yak-proyde-pershe-veresnya-u-shkolakh-kharkivskoyi-oblasti>
Майже у 200 школах Харківської області 1 вересня почнеться навчання у змішаній формі. Діти будуть кілька днів на тиждень навчатися офлайн, а кілька днів – онлайн.

У Харкові відкриють найглибшу і найбільшу підземну школу // Kharkiv Today. – 28.08.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/u-kharkovi-vidkryyut-nayhlybshu-i-naybilshu-pidzemnu-shkolu>

Першого вересня у Харкові відкриються три школи. Дві підземні школи приймуть дітей у Салтівському районі, ще одна – у Київському (522 мікрорайон). Одна зі шкіл, яку незабаром відкриють, стане найглибшою в Україні: її звели на глибині трьох поверхів.

Жадан, Тайра, Кіпіані. У Харкові пройде великий літературний ярмарок : На останні три дні серпня Харків стане літ. столицею України // Kharkiv Today. – 28.08.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kultura/u-kharkovi-proyde-masshtabnyy-literaturnyy-festyval>

Колишній депутат з Харківської області керує російським батальйоном полонених : В'ячеслав Губін керує батальйоном ім. Максима Кривоноса, у якому воюють колишні укр. військовослужбовці // Kharkiv Today. – 28.08.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/kolyshniy-deputat-z-kharkivskoyi-oblasti-keruye-rosiyskym-batalyonom>

В. Губін був секретарем Дергачівського райкому КПУ, в 2014 р. брав участь у штурмі ХОДА. Коли у Харкові провалилась спроба створення «ХНР», він разом із родиною виїхав до РФ та перейшов на бік російських бойовиків.

29.08.2025

Ларін Ю. Бої на Харківщині 28 серпня: Генштаб повідомив про сім російських штурмів (карта): У Харків. обл. бої не припинялися жодного дня / Юрій Ларін // Думка. – 29.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1756443985-boyi-na-harkivshchini-28-serpnya-genshtab-povidomiv-pro-sim-rosiyskih-shturmiv-karta>

Ларін Ю. На Харківщині внаслідок російських обстрілів одна людина загинула, ще троє – поранені: Протягом минулої доби ворожих ударів зазнали 5 насел. пунктів Харків. обл. / Юрій Ларін // Думка. – 29.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1756446358-na-harkivshchini-vnaslidok-rosiyskih-obstriliv-odna-lyudina-zaginula-shche-troe-poraneni>

Гнатишина О. Поліція показала руйнівні наслідки російських обстрілів на Харківщині / Олена Гнатишина // Думка. – 29.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1756447726-politsiya-pokazala-ruynivni-naslidki-rosiyskih-obstriliv-na-harkivshchini>
Минулої доби під атаками перебували Ізюмський, Чугуївський та Куп'янський райони.

Гнатишина О. На фронті загинув депутат міської ради з Харківщини: що про нього відомо: [Роман Десятник, який загинув на Покровському напрямку, захищав Україну з 2015 р.] / Олена Гнатишина // Думка. – 29.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1756467477-na-fronti-zaginuvt-deputat-miskoyi-radi-z-harkivshchini-shcho-pro-nogo-vidomo>

Скільки харківських школярів залишаються за кордоном // Kharkiv Today. – 29.08.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/skilky-kharkivskykh-shkolyariv-zalyshayutsya-za-kordonom>

Навчатися у змішаному форматі з 1 вересня зможе кожний третій школяр з тих, що перебувають у місті. Цьогоріч до навчання повернуться 95 000 школярів. Учитися офлайн у підземних школах та на станціях метрополітену зможуть 17 000 дітей. У місті зараз живуть 56% дітей, це трохи більше 53 000 школярів. Близько 10 000 учнів знаходяться в інших містах та областях України, проте продовжують навчатися у харківських школах. Усі інші діти перебувають за кордоном – це близько 30 000 дітей.

Веклич А. «Завдяки їм ми живемо і наша країна незалежна»: у Харкові відбувся автопробіг на День пам'яті захисників / Анна Веклич // Гвара медіа. – 29.08.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/zavdyaki-%d1%97m-mi-zhivemo-i-nasha-kra%d1%97na-nezalezhna-u-harkovi-vidbuvsya-avtoprobig-na-den-pam%ca%bcyati-zahisnikov/>

30.08.2025

Андрієвська О. ЗСУ відбили 13 атак РФ у Харківській області / Олександра Андрієвська // Status Quo. – 30.08.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/30.08.2025/zsu-vidbili-13-atak-rf-u-xarkivskii-oblasti>

Кравченко А. Росіяни 7 разів намагалися прорвати українську оборону в Харківській області / Андрій Кравченко // Status Quo. – 30.08.2025. – URL: <https://www.sq.com.ua/ukr/novini/29.08.2025/rosiyani-7-raziv-namagalitsya-prorvati-ukrayinsku-oboronu-v-xarkivskii-oblasti>

Ткаленко В. Російські війська просунулися в напрямку Борової – ISW / Валерія Ткаленко // Слобід. край. – 30.08.2025. – URL: <https://www.slk.kh.ua/oblast-online/kupansk/isw-pidtverdiv-prosuvanna-rf-bila-borovoi-na-harkivsini.html>

Біля Куп'янська ЗСУ звільнили частину територій: [с. Мирне] // Kharkiv Today. – 30.08.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/syly-oborony-zvilnyly-chastynu-terytoriyi-bilya-kupyanska>

Рибальченко А. Росіяни за добу обстріляли три населених пункти Харківщини / Аріна Рибальченко // Гвара медіа. – 30.08.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/rosiyani-za-dobu-obstrilyali-tri-naselenih-punkti-harkivshhini>

У Харкові відкрили меморіальну дошку загиблій художниці та поетеси [Вероніці Кожушко] // Kharkiv Today. – 30.08.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/zahyblyi-veronitsi-kozhushko-vidkryly-memorialnu-doshku-u-kharkovi>

Пам'ятна дошка з'явилася на фасаді Харківського ліцею № 181 «Дьонсурі», де навчалася дівчина.

Федоркова Т. 110 берців на майдані Конституції: акція до міжнародного дня зниклих безвісти у Харкові / Тетяна Федоркова // MediaPort. – 30.08.2025. – URL: <https://mediaport.ua/110-bertsiv-na-maydani-konstytutsii-aktsiia-do-mizhnarodnoho-dnia-znyklykh-bezvisty-u-kharkovi>

31.08.2025

Рибальченко А. Росіяни 20 разів атакували українські позиції на Харківщині: [на Півден.-Слобожан. та Куп'ян. напрямках] / Аріна Рибальченко // Гвара медіа. – 31.08.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/rosiyani-20-raziv-atakuvali-ukraïnski-poziczii-na-harkivshhini>

Ільїна К. Генштаб повідомив, де точаться бої на Харківщині прямо зараз: Протягом дня Сили оборони відбили три атаки під Вовчанськом / Катерина Ільїна // Думка. – 31.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1756646746-genshtab-povidomiv-de-tochatsya-boyi-na-harkivshhchini-pryamo-zaraz>

Рибальченко А. Росіяни намагаються проникнути у Куп'янськ через підземні ходи – ISW / Аріна Рибальченко // Гвара медіа. – 31.08.2025. – URL: <https://gwaramedia.com/rosiyani-namagayutsya-proniknuti-u-kupyansk-cherez-pidzemni-hodi-isw>

Єгорова В. Росіяни атакували дронами 9 населених пунктів Харківщини: пошкоджені будинки. Фоторепортаж / Валерія Єгорова // Цензор.НЕТ. – 31.08.2025. – URL: <https://censor.net/ua/p3571435>

Ільїна К. У Харківській області тривають 3 лісові пожежі, спричинені обстрілами / Катерина Ільїна // Думка. – 31.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1756617955-u-harkivskiy-oblasti-trivayut-3-lisovi-pozhezhi-sprichineni-obstrilami>

За добу на Харківщині рятувальники залучались до гасіння 5 пожеж, спричинених ворожими обстрілами в Богодухівському, Ізюмському та Харківському районах області.

Окупанти атакували безпілотниками передмістя Харкова // Kharkiv Today. – 31.08.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/na-peredmistya-kharkova-okupanty-spryamuvaly-bezpilotnyky>

Напередодні увечері російська армія завдала кілька ударів безпілотниками по Дергачівській громаді. Загалом під обстрілами були 9 населених пунктів області.

Росіяни поцілили по цивільному авто на Харківщині : [у м. Куп'янськ] // Kharkiv Today. – 31.08.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/na-kharkivshchyni-rosiyany-potsilyly-v-avto-ta-poranyly-cholovika>

Джума Н. Дві людини поранені внаслідок російських ударів по Харківщині. Фоторепортаж / Наталя Джума // Цензор.НЕТ. – 31.08.2025. – URL: <https://censor.net/ua/p3571464>

Російські війська обстріляли село Нечволодівка Куп'янського району.

Ільїна К. Окупанти вдарили з РСЗВ по Слатиному на Харківщині / Катерина Ільїна // Думка. – 31.08.2025. – URL: <https://dumka.media/ukr/war/1756623564-okupanti-vdarili-z-rszv-po-slatinomu-na-harkivshchini>

У харківській школі відкрили меморіальні дошки загиблим захисникам // Kharkiv Today. – 31.08.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/memorialni-doshky-zahyblym-bietsyam-vidkryly-u-shkoli-u-kharkovi>

У Харківському ліцеї № 93 у Новобаварському районі встановили пам'ятні знаки на честь полеглих героїв: Дениса Гуменюка, Віктора Каніщева, Ігоря Коробки та Дмитра Черняка.

У Харкові судитимуть донеччанина, який воював на боці росіян : Зрадник знімався у рос. пропаганді та закликав до знищення українців // Kharkiv Today. – 31.08.2025. – URL: <https://2day.kh.ua/ua/kharkow/u-kharkovi-sudytymut-donechchanyna-yakyy-voyuvav-na-botsi-rosiyan>

Донеччанин воював на боці окупантів та забезпечував репресії проти мирного населення Куп'янського району. Його засуджено заочно.

Див. також: випуски, зроблені Харківською обласною універсальною науковою бібліотекою, під назвою «Хроніка незламного Харкова» (<https://library.kh.ua/tag/khronika-nezlamnoho-kharkova/>):

1. Хроніка незламного Харкова. Вип. 20 : 1 березня – 30 квітня 2025 року : Героїчна боротьба за мирне життя рідного міста, рідної Харківщини : вебліогр. список (за матеріалами новин офіц. сайту Харків. міськ. ради та місцевої преси) / Харків. обл. універсал. наук. б-ка ; [підгот. Л. О. Сашкова, Л. М. Конопля]. – Харків, 2025. – 67 с. – URL: <https://www.calameo.com/read/00707284299033192eb86>
2. Хроніка незламного Харкова. Вип. 21 : 1 травня – 30 червня 2025 року : : Героїчна боротьба за мирне життя рідного міста, рідної Харківщини : вебліогр. список (за матеріалами новин офіц. сайту Харків. міськ. ради та місцевої преси) / Харків. обл. універсал. наук. б-ка ; [підгот. Л. О. Сашкова, Л. М. Конопля]. – Харків, 2025. – 97 с. – URL: <https://www.calameo.com/read/007072842e06683d76550>
3. Хроніка незламного Харкова. Вип. 22 : 1 липня – 31 серпня 2025 року : : Героїчна боротьба за мирне життя рідного міста, рідної Харківщини : вебліогр. список (за матеріалами новин офіц. сайту Харків. міськ. ради та місцевої преси) / Харків. обл. універсал. наук. б-ка ; [підгот. Л. О. Сашкова, Л. М. Конопля]. – Харків, 2025. – 69 с. – URL: <https://www.calameo.com/read/007072842e7cf8fb8fffd>